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 Investiční bankéř vám radí … 
Petr Šich autor projektu Zdravé hypotéky, Investiční bankéř Raiffeisen Privatbank AG 
 

Nechte si nastavit program na samosplácení   
vaší hypotéky 

 Hypotéka se bude splácet sama bez vašich peněz až do úplného splacení 
 Ušetříte měsíční splátky z vaší výplaty, úsporu spočítejte sami  
 Termín fixace není podstatný a beze změny vaší banky 
 Volejte a domluvte si schůzku, ukážu vám hypotéku jak se sama splácí… 

 
ATRIUM, Hlaváčkovo náměstí 217/1, Prostějov  
2.poschodí dveře 307, (nutné telefonické objednání) 
Tel.: 721 046 598; 721 347 402 

 

SPLÁCÍTE 
HYPOTÉKU?? 
 NEMUSÍTE!!! 
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Strašné, tohle se nemělo stát! Osma-
dvacetiletou Prostějovanku našel její býva-
lý přítel v koupelně mrtvou a nikdo si neumí 
představit proč... Podle mnohých byla Eva 
V. úžasná kamarádka a spolehlivá dívka, 
která si takový odchod ze světa nezaslou-
žila. Co se to tedy přihodilo? Šlo o sebevraž-
du, nebo trestný čin? Policie zatím tragédii 
neuzavřela, čeká na výsledky pitvy...    

EXEXKLUZIVNĚ
EXKLUZIVNĚ SMRTSMRT

VE VANĚ!VE VANĚ!
Michal KA DLEC

     JAK JSEM ZABIL
BABIÈKU A DÌDEÈKA...

➢více čtěte na straně 5
Koláž Večerníku

ANEB
A...
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CO NÁS POTĚŠILO...CO NÁS POTĚŠILO...

Nula zmizela. Minulé úterý získa-
ly prostějovské volejbalistky první 
bod v  letošním ročníku Ligy mis-
tryň, když byly dokonce pouhý 
jeden míč od prvotřídní senzace 
v podobě výhry na palubovce istan-
bulského velkoklubu Fenerbahce. 
Nakonec si z  Turecka odvezly těs-
nou prohru, která ale i tak znamena-
la premiérový bodový počin.

CO NÁS UDIVILO…CO NÁS UDIVILO…

Nevděk vládne světem. Prostě-
jovští policisté mají nyní „v prádle“ 
muže, který se velmi nehezky za-
choval ke svým hostitelům. V prů-
běhu návštěvy ukradl známým klí-
če a během dalších dní je postupně 
třikrát vykradl. Potřetí si na něho 
ale počíhal majitel, chytil ho a pře-
dal policejní hlídce! 

   ZACHYTILI JSME…ZACHYTILI JSME…

24
Čtyřiadvacetiletý Tomáš Francl 
z  Prostějova dostal čtyřiadvacet 
let kriminálu! Krajský soud v Olo-
mouci mu vyměřil tak dlouhý trest 
za vraždu svých prarodičů v  To-
vačově vloni v červnu. Jak u soudu 
mladý vrah vypověděl, prostě mu 
„bouchlo“ v palici...

  ZAUJAL NÁS…ZAUJAL NÁS…

ILONA CSÁKOVÁ

Uplynulou sobotu v Hotelu Plu-
mlov dýchla na jeho návštěvníky 
atmosféra první republiky. Exklu-
zivním hostem pořádaného plesu 
byla česká zpěvačka, která výraz-
nou měrou přispěla k předem da-
nému stylu třicátých let minulého 
století. V  retro stylu se nesly pís-
ničky, oblečení a dokonce i jídelní 
lístek.    

  ZASLECHLI JSME…ZASLECHLI JSME…

 „ŽÁDNÝ DYNAMIT, 
PĚKNĚ POMALINKU!“
Předák demoliční firmy odmítl 
spekulace, že hlavní budova 
Jezdeckých kasáren vyletí 
do luftu jako Oděvní podnik.

**pondělí**
K ráchání ve studené vodě mě neukecal! První podvečer uplynulého 
týdne a hodinka strávená s Michalem Muchou u kafíčka byly příjemným 
zpestřením jinak ospalého dne. Na připravovaný rozhovor s výsadkářem, 
moderátorem a otužilcem se můžete těšit v jednom z únorových čísel. 
Kvůli němu ovšem do ledové vody skákat nebudu...  

**úterý**
Řešili hysterii a také Lakatošovu nabídku. Jednání rady města se opět 
protáhlo. Konšelé mimo jiného zvedali oči v sloup při kampani Jana Navrá-
tila kvůli kácení habrů, ale zabývali se také nabídkou Ladislava Lakatoše na 
odkup baráku v Rozhonově ulici. „Nabídl málo a ještě to chce na splátky,“ 
kroutili hlavou radní.   

**středa**
Nejstarší, ale pořád čupr! Stanislava Páleníková je nejstarší občankou Pro-
stějova. V Domově důchodců v Nerudově ulici oslavila již 103. narozeniny, 
u čehož pochopitelně Večerník nemohl chybět. Jak se mu vitální stařenka 
svěřila, trápí ji pouze to, že v poslední době zhubla pět kilo. A chce je zpět!

**čtvrtek**
K futrům od vrat kasáren se nikdo nepřivázal. V tento den měl Večerník 
jedinečnou možnost sledovat demoliční dělníky při bourání hlavní budovy 
Jezdeckých kasáren. Přestože opozice do poslední chvíle vyhrožovala zasta-
vením demolice, žádný z jejích zastupitelů se tady řetězem k futrům nepři-
vázal...

**pátek**
Žokejové odcválali do Prahy! Moc jsme se těšili na večer, kdy se v Národ-
ním domě měl konat tradiční ples Jockey Clubu České republiky. Na místě 
ale čekalo Večerník nepříjemné překvapení, žokejové na poslední chvíli ples 
přesunuli do Prahy. A my jsme tak moc chtěli pokecat o Nikasovi! 

**sobota**
Vítězství z Edenu nepotvrdili. Když hokejoví Jestřábi ve středu překvapivě 
porazili pražskou Slavii na jejím ledě, fanoušci právem očekávali, že uklovají o 
tři dny později v domácím prostředí i Kadaň. Útok na elitní šestku první ligy 
ovšem nevyšel, prohra 3:5 ukotvila prostějovský tým na osmé místo. Zatím...

**neděle**
Aby se v tom rosnička vyznala! Ještě do soboty mrzlo, až praštělo. A k tomu 
první velká nadílka sněhu. Řidiče ale potěšila zpráva meteorologů, že má od 
neděle dojít k oteplení. „Pozor na prudké ochlazení a tvorbu ledovky,“ obrátily 
„rosničky“ v neděli před polednem. Co bude nakonec pravda, uvidíme sami.  

pohledem Michala Kadlece 

Další rozsáhlé stavební 
úpravy přímo v centru Prostějova 
si vyžádá rozhodnutí krajského 
soudu, který uznal smlouvu mezi 
magistrátem a společností Tatelan 
o výstavbě obrovského obchodní-
ho centra u Špalíčku jako platnou. 
A nejenom to, soudní mašinérie 
navíc rozhodla, že prostějovský 
kulturák má být sice zachován, ale 
kompletně přestěhován na jiné mís-
to! „To je šokující, přemýšlím o sebe-
vraždě,“ nechal se slyšet jeden z pro-

stějovských opozičních zastupitelů.
Budova Společenského domu musí 
uvolnit místo pro výstavbu super-
marketů a podzemních garáží. „Vy-
bíráme plochu, kam tu barabiznu 
přestěhujeme. Z technologického 
hlediska půjde o stejný proces jako 
kdysi v případě starobylého kostela 
v Mostu. Ten také na kolečkách pře-
stěhovali o dva kilometry dál,“ uvedl 
Jiří Nikamnepospíchal, náměstek 
primátorky Prostějova. 
Jak Agentura Hóser exkluzivně 
zjistila, náhradní místo pro kultu-
rák je již vybráno! „Dlouho jsme 
se hádali, bývalému primátorovi 
museli dokonce přivézt kyslíkový 
přístroj. Nakonec jsme se v radě 

města ale shodli na tom, že zrušíme 
Smetanovy sady a celou budovu 
Společenského domu převezeme 
sem. No a co? Stejně nám v Pros-
tějově stromy někdo ustavičně ničí, 
takže pokácením sadů nám ubude 
alespoň jedna velká starost,“ míní 
Ivana Hemeráková, náměstkyně 
primátorky pro životní prostředí 
a rušení veřejné zeleně. 
Teď jde jen o to, aby speciální fir-
ma přestěhování takového mon-
stra zvládla. „Budova kulturáku 
se musí podřezat, pod základy 
vybudovat vznášedla a vybavit je 
velkými koly. Než se dáme do pře-
sunu, musíme rovněž zbourat kos-
tel a Stříbrnou bránu, abychom si 

prorazili cestu. Z náměstí pak celou 
budovu až na místo Smetanových 
sadů přemístíme vzduchem pomocí 
těžkotonážních vrtulníků,“ popsal 
naplánované stěhování Společen-
ského domu Zdeněk Fišerák, ná-
městek primátorky. 
Jak se Agentura Hóser ještě dozvě-
děla, předtím, než po vykácení Sme-
tanových sadů dojde ke stěhování, 
budou místo atomového krytu vybu-
dovány pod parkem podzemní gará-
že. To je terno!     
 Za Agenturu Hóser Majkl

Další rozsáhlé sta

Text v této rubrice je smyšlený, 
nikterak pravdivý a redakce 

Večerníku se od něj distancuje.

AgenturaAgentura
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POÈASÍ v regionu

Pondìlí  0/-7 °C
Miloš

Úterý 2/0 °C
Zora

Støeda 2/0 °C
Ingrid

Ètvrtek 5/1 °C
Otýlie

Pátek 5/1 °C
Zdislava

Sobota 5/0 °C
Robin

Nedìle 6/1 °C

Zdroj: meteocentrum.cz
Marika

RYCHLÝ
VEČERNÍK

Habrová hysterie
Prostějov (mik) - „Někdo se zbláznil! 
Město zahájilo správní řízení samo se 
sebou o kácení tří velkých habrů na ná-
městí. Nedejme je, braňme je!“ Zprávy 
na facebookových profilech v režii 
opozičního zastupitele Jana Navrátila 
nadzvedly veřejnost. „Tyto informace 
jsou zavádějící a jejich autoři si neově-
řili pravý stav věcí. Zbytečně vznikají 
fámy, které nejsou ničím podložené. 
Komu mají sloužit?,“ láteří primátorka 
Prostějova Alena Rašková. „Máme 
povinnost prozkoumat zdravotní stav 
všech stromů v Prostějově. Odborný 
posudek říká, že tři habry na náměstí T. 
G. Masaryka vykazují symptomy zhor-
šeného zdravotního stavu a představují 
potenciální riziko pro občany. Znalec 
ale nenavrhuje kácení! Město Prostě-
jov tak ani nepředpokládá, že bude ve 
správním řízení povoleno,“ uvádí Ivana 
Hemerková, náměstkyně primátorky. 

Moc si neužijeme
Prostějov (mik) - Víkendové sně-
hové nadílky si v Prostějově moc 
neužijeme. Podle meteorologů má 
totiž přijít výrazné oteplení. „Celko-
vě by mělo období od pětadvacátého 
ledna do jednadvacátého února být 
teplotně nadprůměrné. I na střední 
Moravě se budou držet vysoko nad 
nulou, noční teploty očekáváme 
okolo nuly,“ předpovídají odborníci 
z Českého hydrometeorologického 
ústavu. Oddechnout by si měli tak 
i silničáři, kteří nyní nestíhali...

O víkendu to zabalí
Prostějov (mik) - Prodloužená doba 
provozu mobilního kluziště na ná-
městí T. G. Masaryka pomalu končí. 
Bruslaři sem budou moci přijít napo-
sledy tuto neděli 31. ledna. „Od ná-
sledujícího pondělí začneme kluziště 
rozebírat a počítám, že během pár dní 
od muzea zmizí. O dalším prodlou-
žení provozu jsme už ani nejednali,“ 
potvrdil Večerníku Jiří Pospíšil, ná-
městek primátorky města Prostějova.  

Foto: Internet

Smetanovy sady se vykácí, bude zde kulturákSmetanovy sady se vykácí, bude zde kulturák

Než si někoho vezmeme a začneme s ním plánovat budoucnost, měli bychom se zajímat 
o jeho minulost. Láska sice dokáže lidi změnit, ale jen nakrátko. Když pomine, zjistíme, jací 
skutečně jsou.  Pokud nebudeme partnerovu minulost znát, případně ji kvůli své zami-
lovanosti nebudeme brát vážně, můžeme dopadnout třeba jako hlavní hrdinka románu 
Jaroslava Havlíčka Petrolejové lampy. S výtečnou dramatizací tohoto díla v úterý dorazí 
Divadlo Petra Bezruče z Ostravy. 

Redakce Večerníku přišla na po-
čátku roku o jednoho, nutno po-
dotknout, že nechtěného, člena! 
S příchodem sychravé zimy se 
k nám totiž přistěhovala malá še-
dá obyvatelka, která se v místních 
kancelářích zabydlela až velmi 
rychle. Nezřídka se stávalo, že re-
daktor v plném pracovním zaujetí 
rázem hleděl do páru malinka-
tých černých očí. Myška si udělala 
z přívodních počítačových kabe-
lů svoje hřiště. Pravidelné šustění 
a šramot, sužovaly náš těžký novi-
nářský život téměř tři týdny. Přítrž 
řádění nezvaného spolubydlí-
cího udělala až nastražená past. 
Omamná vůně sýru se stala neodo-
latelnou... Odpočívej v pokoji, naše 
šedivá kamarádko! 

FOTOFOTO
Zdeněk VYSLOUŽIL

VEÈERNÍKU

Foto: Zdeněk Vysloužil

PŘEDPLAŤTE SI VEČERNÍK 
A STÁLE JEŠTĚ MŮŽETE VYHRÁT!

SLOSOVÁNÍ O 10 000 Kč, ZÁJEZD a DALŠÍ VĚCNÉ CENY VÁS NEMINE

AKCE PLATÍ DO 15. ÚNORA 2016

SKLAPLA

PAST!

SKLAPLASKLAPLA

PAST!PAST!
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PROSTĚJOV Už to začalo! Speciální těžká technika se minulé úterý zakousla do hlavní budovy Jezdeckých 
kasáren, o jejíž demolici rozhodli prostějovští zastupitelé v říjnu loňského roku. A to i přes mohutný odpor opozič-
ních zastupitelů. Ti proti bourání dokonce podali trestní oznámení a snaží se demolici zastavit i teď! Avšak marně, 
stará barabizna bude srovnána se zemí do dvou týdnů. Večer-
ník měl exkluzivní možnost proniknout za kulisy celé akce.

A už se práší od kasáren...
BYLI  JSMEBYLI  JSME

U TOHOU TOHO

➢ČTĚTE NA STRA NĚ 15

Foto: Michal Kadlec

PROSTĚJOV Přestože mu jeho mateřská sociální demokracie 
v Prostějově dala důvěru a zařadila jej na okresní kandidátku pro podzimní 
krajské volby, výkonný výbor ČSSD právě na úrovni kraje Aloise Mačáka 
na finální kandidátní listinu zařadit odmítl. Policie totiž dosud neuzavřela 
vyšetřování případu ex-náměstka a prostějovského radního přijímaní fi-
nančních darů od soukromé firmy. Právě tato kauza smetla vicehejtmana 
z politické scény. Na možnou druhou šanci si bude muset počkat. Mini-
málně do komunálních voleb v roce 2018...

„Respektujeme rozhodnutí Krajského 
výkonného výboru, je nám jasné, že 
jiná možnost nebyla. Věřím ale, že ko-
lega Mačák si vyřeší své záležitosti do 
zdárného konce a budeme s ním moci 
v budoucnu počítat,“ sdělil Večerníku 
Pavel Smetana, náměstek primátorky 
a místopředseda Okresního výkon-
ného výboru ČSSD v Prostějově.  
Po návratu ze zahraničí zareagoval na žá-

dost o vyjádření rovněž samotný Alois 
Mačák. „Na listopadové okresní konfe-
renci ČSSD v Prostějově jsem dal příslib, 
že pokud moje kauza nebude definitiv-
ně Policií České republiky odložena do 
11. ledna tohoto roku, nebudu kandi-
dovat. Proto mě Krajský výkonný výbor 
nezařadil na finální kandidátní listinu. 
Toto rozhodnutí KVV je tedy ve shodě 
s mým příslibem. Dříve byl čas do dub-
na, teď podle nových volebních řádů 
jen do počátku ledna,“ svěřil se exklu-

zivně Večerníku bývalý první náměstek 
hejtmana Olomouckého kraje.
Co bude dál? Skončí „Lolek“ definitivně 
v politice? Zřejmě ne! „Jak jsem už nazna-
čil, počítáme s ním i nadále. Chceme vy-
užít jeho bohatých zkušeností například 
z oblasti dopravy,“ prozradil Smetana 
s tím, že Alois Mačák by mohl za ČSSD 
kandidovat v komunálních volbách 
v roce 2018. „Tato možnost zde je, zatím 
je ale o tom předčasné spekulovat,“ odpo-
věděl místopředseda prostějovské ČSSD. 
Věrnost oranžovým barvám sociální 
demokracie ovšem Alois Mačák zacho-
vává i nadále. „Dovolím si touto cestou 
popřát všem kandidátům sociální de-
mokracie úspěch a vítězství v letošních 
krajských volbách. Sám moc dobře vím, 
co znamená nést kůži na trh,“ uzavřel 
debatu bývalý prostějovský radní.  

„Ten dům má osm bytových jedno-
tek a nový zájemce nám za něj nabídl 
tři sta tisíc korun. Navíc na měsíční 
splátky po pěti tisících,“ pokrčil rame-
ny nad opravdu nízkou nabídkou Jiří 
Pospíšil, náměstek primátorky Sta-
tutárního města Prostějova. „Pocho-

pitelně jsme tuto možnost zamítli, 
vždyť ten barák má podle znaleckého 
posudku prodejní hodnotu dva a půl 
až tři miliony korun,“ prozradil postoj 
magistrátu Pospíšil. „Prodej nemovi-
tosti v Rozhonově ulici číslo 12 jsme 
nemohli doporučit ani z toho dů-
vodu, že potenciální kupec je v sou-
časnosti dlužníkem města...,“ přidal 
závažnou skutečnost uvolněný radní 
Jaroslav Šlambor.
Večerník exkluzivně zjistil, že tři 
sta tisíc korun na splátky nabízí 
městu za uvedený dům Ladislav 
Lakatoš. Muž, který je považován 

za šéfa olašských Romů v lokalitě 
Husova náměstí a okolí. „Chtěl 
jsem jen pomoci s řešením romské 
otázky. Nešlo mi o to být nějakým 
majitelem nemovitosti. Toužil jsem 
po tom, aby v tomhle baráku byd-
leli pouze slušní Romové, kteří ne-
dělají v Prostějově bordel,“ objasnil 
svůj Ladislav Lakatoš, kterého jsme 
kontaktovali na mobilním telefo-
nu. „Těch tři sta tisíc považuji za 
adekvátní částku, vždyť bych si pak 
musel vzít hypotéku minimálně na 
tři miliony, abych dům zrekonstru-
oval. Plánuji v domě vybudovat pro-

stupné bydlení a v rámci toho spo-
lupracovat s městem i občanskými 
sdruženími,“ přidal další argumenty 
muž, který je nyní zklamán z toho, že 
rada jeho nabídku odmítla. „Je také 
neuvěřitelné, že vy znáte rozhodnutí 
města dřív než já. Mně nic písemně 
nepřišlo. Nedá se nic dělat, když to 
prodat nechtějí, tak nechtějí. Hodlal 
jsem udělat prospěšnou věc,“ uzavřel 
krátký exkluzivní rozhovor s Večer-
níkem Ladislav Lakatoš.   
Další zpravodajství nejen z  tiskové 
konference po jednání rady města 
najdete tradičně na stranách 14 a 15.

OLOMOUC Třetí ročník ankety 7 divů Olomouckého kraje ovládl 
Mariánský sloup v Uničově. Z jedenadvaceti nominací však uspěly 
i hned obě dvě z Prostějovska! Konická největší sekera na světě skon-
čila čtvrtá, prostějovská dominanta Národní dům pak pátá, čímž se 
mohou nově řadit mezi onu posvátnou sedmičku. „Jedná se o anketu, 
o jejímž vítězi rozhoduje jen a pouze veřejnost. Letos hlasovalo 2199 
lidí, což je podle mě slušné číslo,“ prozradil hlavní organizátor ankety 
Ivo Heger na pátečním slavnostním vyhlášení, které se konalo na výsta-
višti v Olomouci. A PROSTĚJOVSKÝ Večerník byl u toho!    (zv)
 REPORTÁŽ NAJDETE NA STRANĚ 10

Prostějovský magistrát „Rozhonku“ neprodá!

„KOUPÍM, DÁM 300 TISÍC,“ ŠOKOVAL ZÁJEMCE LAKATOŠ
zjistili jsme

PROSTĚJOV Prostějovští kon-
šelé se v uplynulých letech už 
minimálně pětkrát snažili pro-
dat dům plný romských rodin 
v Rozhonově ulici číslo 12. 
Nikdo starý barák postavený 
v roce 1911 za odhadovanou 
cenu dva a půl milionu korun 
koupit nechtěl. Až teď přišel 
s novou nabídkou zdejší starou-
sedlík Ladislav Lakatoš. Jenže 
neuspěl... Večerník ví proč!

pro Večerník 
Michal
KADLEC

PŮVODNÍ
ZPRAVODAJSTVÍ

Ladislav Lakatoš měl zájem o dům, který nikdo nechce. Nabídl však podle radních směšnou částku, navíc na splátky!    
 2x foto: Michal Kadlec     

V regionu máme
DVA DIVY!

Senátor Martin Tesařík (vlevo) s Ivo Hegerem prozradili výsledky ankety 7 divů 
Olomouckého kraje.   Foto: Zdeněk Vysloužil

BYLI  JSMEBYLI  JSME

U TOHOU TOHO

„Lolek“ 
SKONČIL DEFINITIVNĚ? 

DEFINITIVNĚ? TO ASI NE...
TO ASI NE...

Michal KA DLEC

PROSTĚJOV Předminulý čtvr-
tek zasahovali prostějovští po-
licisté proti násilníkovi, který 
vlastní ženě vyhrožoval fyzickým 
útokem. Nešťastná manželka se 
strážcům zákona posléze svěřila, 
že muž ji týrá už dlouhá léta. 
„Ve čtvrtek čtrnáctého ledna ve 
večerních hodinách jsme přijali 
oznámení od sedmačtyřicetileté 
ženy z Prostějova, že ji manžel slov-
ně napadá a hrozí fyzickým úto-
kem. Provedeným šetřením jsme 
zjistili, že jednání majícího znaky 
domácího násilí, tedy verbálních 
a fyzických útoků, se muž vůči ženě 
dopouští opakovaně, již posled-
ních přibližně jedenáct let. Podle 
napadené ženy se tyto útoky navíc 
časem stupňují a nabývají na in-
tenzitě,“ popsal šokující zkušenosti 
ženy František Kořínek, tiskový 
mluvčí Policie ČR pro Územní 
odbor Prostějov. „Proto zasahující 
policisté využili svého zákonného 
práva a jednapadesátiletého muže 
ze společného obydlí na dobu de-
seti dní vykázali,“ doplnil Kořínek. 
Otázkou ale zůstává, zda toto opatře-
ní bude stačit... (mik)

MANŽELKU MLÁTIL

11 LET

VE              LETECH             LET KRIMINÁLU2424 24
OLOMOUC Tolik let, kolik je zatím na světě, bude dý-
chat vzduch cezený vězeňskou mříží čtyřiadvacetiletý 
Tomáš Francl z Prostějovska. Olomoucký soud mu 
vyměřil trest čtyřiadvaceti roků kriminálu za brutální 
vraždu dědečka a babičky. Děsivá tragédie se odehrála 
loni v červnu v Tovačově v domě Franclových prarodi-
čů. Ti svému vnukovi poskytli přístřeší jen pár měsíců 
předtím. Soužití bylo poměrně bezproblémové až na 
to, že prarodiče vnukovi vyčítali, že dost pije...
Co se stalo osudné noci, popsal Francl u Krajského soudu 
v  Olomouci s neuvěřitelně detailní přesností. Tvář měl 
sice zborcenou slzami a hlas se mu chvěl, při jeho slovech 
však běhal mráz po zádech. „O půlnoci mi přišla zpráva 
od bývalé přítelkyně, že je s někým jiným. Tak jsem šel 

do kuchyně pro nůž. S ním jsem si znovu lehl do postele 
a přemýšlel o tom, že se zabiju. Napadlo mě zabít také 
dědu a babičku. Pak jsem na chvíli usnul a potom jsem to 
provedl,“ vylíčil okamžiky před vraždou Francl.
Jako první napadl spící babičku. Aby na svůj čin dobře viděl, 
rozsvítil si lampičku. Seniorku nejprve rdousil, pak jí bodl nůž 
do krku, několikrát s ním zakvedlal, až babičce prořízl hrdlo. 
Nakonec ženě vrazil nůž do srdce. Potom napadl v jiné míst-
nosti spícího dědečka. Tomu nejprve probodl krk skrz na 
skrz a potom mu prořízl hrdlo. Po hrůzném činu si otevřel 
lahev slivovice a pustil si televizi. „Pak jsem dostal strach. Zpa-
nikařil jsem. Nemohl jsem uvěřit tomu, že jsem ublížil vlastní 
rodině. Místo abych se snažil pomoci, vytáhl jsem peníze ze 
skříně a utekl jak malý kluk,“ uvedl Tomáš Francl.
Prarodičům ze skříně, kterou vypáčil zkrvaveným nožem, 
sebral jednapadesát tisíc korun. S nimi odjel do nevěstin-
ce v Prostějově. Tam se nejprve občerstvil kořalkou a poté 
si vzal jednu z místních prostitutek na pokoj, s níž strávil 
noc, během které se už svěřil, co udělal. Dívce to však zjev-
ně nevadilo, protože druhý den s mladým vrahem odjela 
ochotně do Olomouce na nákupy a do aquaparku. 
 >>>dokončení na straně 5

Tomáš Francl z Prostějovska putuje za mříže.  
 Foto: František Omasta
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Zmasakroval prarodiče Zmasakroval prarodiče 
a šel si užít do bordelu!a šel si užít do bordelu!

Co řekla prostitutka?Co řekla prostitutka?

FOTO & VIDEO 
GALERIE

klikni na
www.vecernikpv.cz
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PO STOPÁCHPO STOPÁCH STARÉHO
PŘÍPADU STÍNY MINULOSTI

Česká ulice
jak šel čas Prostějovem ...jak šel čas Prostějovem ...

Příště: Slovenská ulicePříště: Slovenská ulice

Bývala to i Böhmische-Gasse. Ulice byla pojmenovaná současným ná-
zvem v roce 1902 na počest naší vlasti. V období nacistické okupace v letech 
1940 až 1945 byla zvána německy Böhmische-Gasse a od února 1949 ulice 
Československých rudoarmějců. Původní název platí opět od února 1990. Na 
snímku je rohový dům Česká číslo 33, kde sídlí Lidové bytové družstvo Pro-
stějov. Na rohu s Mánesovou ulicí pak již od roku 1921 najdeme oblíbenou 
restauraci Na Mánesce.  Foto: SOkA a Martin Zaoral

Už třetí týden kontrolují v Prostě-
jově strážníci městské policie dodr-
žování nového tabákového zákona, 
který vešel v platnost prvním led-
nem 2006. Ten je na kuřáky skuteč-
ně tvrdý, zapálit cigaretu si kdoko-
liv z nás nemůže už jen tak někde! 
Zakázáno je kouřit na veřejných mís-
tech, přičemž cílem nového zákona 
je chránit zdraví občanů. Nejzajíma-
vějším a v Prostějově také nejdisku-
tovanějším opatřením je omezení na 
zastávkách veřejné hromadné dopra-
vy. „Kouření je od ledna zakázáno 
všude, kde to může ohrozit zdraví 
ostatních. Zákon přesně vymezuje 

prostory, kde si prostě nesmíte zapá-
lit. V kostce shrnuto, jedná se o veřej-
né prostory - nástupiště, čekárny, ve-
řejně přístupné budovy železničních 
a autobusových stanic, vnitřní i vnější 
prostory škol, nemocnic, úřadů a dal-
ších podobných institucí. Zákaz kou-
ření platí i pro restaurace, tady je však 
výjimka v tom, že pokud je zde přísně 
vymezen prostor pro kuřáky, kouřit 
se může,“ vysvětlil podstatu nového 
protikuřáckého zákona Jan Nagy, ve-
litel Městské policie Prostějov. 
Večerník se ho pochopitelně zeptal, 
jak strážníci kontrolují jeho dodržo-
vání. „Už v prvních lednových dnech 

jsme začali s namátkovou kontrolou 
na autobusových zastávkách ve měs-
tě. Pár případů porušení zákona naši 
strážníci zjistili a zatím je řešili pou-
hou domluvou. Je pravda, že mno-
ho lidí, které jsme kontrolovali nebo 
napomínali, vůbec o novém zákonu 
nevědělo a většina hříšníků se tvářila 
překvapeně a také poměrně nazlobe-
ně. Osobně se však nového tabákové-
ho zákona zastávám. A to i přesto, že 
já sám jsem kuřák,“ prozradil na sebe 
Jan Nagy. 
Velitel městské policie se však vyhnul 
odpovědi na otázku, dokdy budou 
strážníci kuřákům přistiženým v za-

kázaných prostorách pouze domlou-
vat, než sáhnou po možnosti finanční 
pokuty. „Přesný termín, kdy začneme 
pachatele přestupků sankcionovat, 
po mně nechtějte vědět. Může to být 

za měsíc, nebo za dva. Zatím kuřáky 
jenom napomínáme a častými kont-
rolami se těmto přestupkům snažíme 
preventivně předcházet,“ uzavřel de-
batu Jan Nagy.    

I přes avizované časté kontroly se strážníkům ani po deseti letech nedaří vymý-
tit zlozvyk kouřit na autobusových zastávkách, o čemž svědčí množství vajglů 
v jejich blízkosti. Kuřáci to ovšem mají, nejen v Prostějově, stále více složitější. Boj 
proti lidem závislým na nikotinu totiž neustává. Blíží se schválení další novely 
protikuřáckého zákona a brzy si nikdo nebude moct zapálit cigárko ani u kafíč-
ka v kavárně, o restauracích a hospodách ani nemluvě. Závisláci trpí i na radnici, 
ze stoleté budovy totiž postupem času zmizely veškeré kuřácké koutky. Nemluvě 
o dalším zdražování tohoto lidského nešvaru. Holt zdraví vyhrálo na celé čáře 
před dehtem a nikotinem, za což je jedna skupina obyvatelstva bezesporu ráda, 
druhá špačkuje...   (mik, pk)

AKTUÁLNÍ KOMENTÁŘ VEČERNÍKU
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Vstalo náměstí z mrtvých?
PROSTĚJOV Máme jedno z nej-
krásnějších náměstí v republice. 
Od devadesátých let minulého 
století, kdy se masově rozšířila vý-
stavba supermarketů na periferi-
ích města, však centrum začalo po-
malu vymírat. Oleje do ohně ještě 
přilili konšelé, kteří na náměstí 
T. G. Masaryka zřídili od 1. červen-
ce 2004 pěší zónu. Toto opatření 
směřující k oživení návštěvnosti 
náměstí mělo zcela opačný efekt. 
Do centra totiž přestali jezdit mo-
torizovaní zákazníci jednotlivých 
obchodů...
„Plánovali jsme na náměstí při-
táhnout více lidí tím, že zde zří-
díme pěší zónu. Chtěli jsme, aby 
se návštěvníci nebáli, a necítili se 
být nijak ohroženi projíždějícími 
vozidly. Jenomže lidé raději chodí 
nakupovat do supermarketů, kde 
mohou autem zaparkovat takřka 
až před dveřmi. Navíc si zde pořídí 
věci daleko levněji než přímo v cen-
tru,“ kápl tehdy hřebíček na hlavič-
ku Vlastimil Uchytil, který do roku 
2010 vykonával funkci místostaros-
ty Prostějova. 
Po obměně ve vedení radnice se více 
dbalo na pořádání kulturních akcí 
přímo na náměstí T. G. Masaryka. 
„Podle mě to jsou právě kulturní akce 
a koncerty atraktivních umělců, co 
přitáhne lidi do centra města. Běžte 
se podívat odpoledne na prostějov-
ské náměstí. Neuvidíte takřka nic. 
Liduprázdno, jen tu a tam na zahrád-
ce kaváren či cukráren pár hostů. Jde 

o letitý problém, který už řešilo něko-
lik generací komunálních politiků,“ 
svěřila se Večerníku na začátku roku 
2013 Milada Sokolová, tehdejší radní 
a předsedkyně kulturní komise.
Ano, koncerty známých zpěváků při-
vábily na náměstí stovky lidí. Jenže 
tyto akce se pochopitelně nemohly 
konat každý den. Centrum tak na-
dále trpělo nedostatkem příchozích, 
ze kterých by také něco měli zdejší 
obchodníci. Zlom nastal částečně 
až nyní, přesněji koncem listopa-
du loňského roku. „Vánoční trhy 
v kombinaci s provozem nové atrak-
ce v podobě mobilního kluziště - to 
je přesně ono, co Prostějovany na 

náměstí přitáhne. Prokázalo se to 
v praxi, až do Štědrého dne nebylo 
v prostoru mezi radnicí a bývalým 
Priorem k hnutí. Konečně se dalo říct, 
že náměstí vstalo z mrtvých a žije. Jistě 
tak vysokou návštěvnost nemůžeme 
udržet po celý rok. Vede nás to ale 
k zamyšlení, co vymyslet na jaro a léto, 
aby lidé na náměstí znovu našli cestu 
v tak hojném počtu,“ usmívala se Ivana 
Hemerková, náměstkyně primátorky 
Statutárního města Prostějova.
A díky prodloužení provozu mobil-
ního kluziště zůstaly před muzeum 
nějaké stánky i v  lednových dnech, 
tudíž pořád je vcelku poměrně živo. 
Bude tomu tak i v únoru? (mik)

Vánoční trhy společně s kluzištěm opět zaplnily prostějovské náměstí. Co ale 
vymyslet dál? Foto: Michal Kadlec

Kuřáci v úzkých, na zastávkách ani čouda!

PROSTĚJOV Neděle 25. ledna 
2014 se stala osudnou pro tehdy 
čerstvě jednadvacetiletou Zdeňku 
Kotyzovou. Na neudržované sil-
nici ve směru z Držovic na Olšany 
u Prostějova nedokázala udržet 
auto při jízdě z kopce na vozovce, 
dostala smyk a v protisměru nara-
zila do stromu. Následně byla s vel-
mi vážnými zraněními převezena 
do nemocnice, kde bojovala o holý 
život. Jak se vyvíjelo dál? 
Život Zdeňky Kotyzové se lékařům 
podařilo zachránit, avšak při havárii 
došlo k vážnému poškození mozku. 
Ze slečny se stalo „velké malé dítě“, 
které se vracelo do života a téměř vše 
se musí učit od začátku. „Zdenička 
dokáže být neskutečně pozitivní, to 
spíš mě občas přepadala velká bez-
naděj. A nebylo to jen kvůli jejímu 
zdravotnímu stavu. Mnohem víc 
mě vyčerpával boj jak s financemi, 
tak snad ještě více s úřady. Třeba až 
teprve nyní jsme získaly nový vozík, 
který nezbytně potřebujeme,“ svěřila 
se Večerníku něco málo rok po neho-
dě Zdenčina maminka. Společně se 
přestěhovaly do Konice. „V Prostějo-
vě jsme nesehnaly bezbariérový byt, 
naštěstí se nám s přítelem podařilo 
přestavět rodinný domeček tak, aby-
chom ho mohly s dcerou obývat,“ 
objasnila Zdeňka Kotyzová starší, je-
jímž hlavním přáním do nového roku 
i let následujících je, aby se dcera stal 

opěta soběstačnou. „Děláme, co mů-
žeme, pomáhá nám hodně lidí, mezi 
nimi třeba masér Aleš Melka, který za 
námi pravidelně dojíždí. Díky tomu 
existuje naděje, že Zdenička jednou 
bude sama chodit. Za ten rok udělala 
obrovský pokrok, který nikdo z léka-
řů nečekal. Musíme s ní však stále 
cvičit, věnovat se jí a jezdit do lázní, 
jinak by byla bez šance na zlepšení,“ 
nastínila Zdeňka Kotyzová, která 
na závěr poděkovala všem, kteří 
přispěli na transparentní účet zří-
zený prostějovským okrašlovacím 
spolkem. „V uplynulém roce se 
na něm vybralo celkem sto čtyři-

cet tisíc korun,“ konstatovala jeho 
předsedkyně Milada Sokolová. Pu-
tovaly sem i peníze vybrané napří-
klad při Vaření kotlíkových gulášů 
a hudebním odpoledni, které pořá-
dal právě Okrašlovací spolek města 
Prostějova.    (mls)

Maminka Zdeničky: „Snad 
bude dcera opět soběstačná!“ 

Zdeničce stále můžete
finančně přispět i vy,

a to na účet
107-5771500217/ 0100, 

vedený u Komerční banky 
a.s. Účet je transparentní
a tudíž veřejně přístupný. 

Dvaadvacetiletá Zdenička Kotyzová se svojí maminkou Zdeňkou. 
 Foto: archiv Z. Kotyzové
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„Jednadvacetiletý muž z Prostějova 
odcizil v úterý pátého ledna tohoto 
roku během návštěvy v rodinném 
domě ze zámku dveří svazek tří klíčů 
od vstupu do domu, garáže a bytu. 
V následujících dnech za použití 

těchto klíčů do domu uprostřed noci 
třikrát neoprávněně vnikl,“ potvrdil 
František Kořínek, tiskový mluvčí 
Policie ČR pro Územní odbor Pro-
stějov. 
Mladík měl v sobě tedy neskutečnou 
drzost, když se pro lup vracel opako-
vaně.  „První případ se udál v neděli 
desátého ledna, kdy pachatel vnikl 
do garáže, ve které z přihrádky v ne-
uzamčeném vozidle odcizil finanční 
hotovost pět tisíc korun. O dva dny 
později přes stejnou garáž pronikl až 
do domu, kde z kanceláře v prvním 
patře odcizil finanční hotovost ve 
výši třiceti tisíc korun. V úterý deva-
tenáctého ledna krátce před druhou 
hodinou v noci se uvedený muž do 
domu vydal potřetí. Po vniknutí do 
garáže prohledal zaparkovaný auto-
mobil, ale nic neodcizil. Při tomto 
činu byl na místě přistižen a zadržen 
majitelem domu, který okamžitě 
zavolal policii,“ popsal trojnásobné 

řádění mladého a drzého zloděje 
mluvčí prostějovské policie. 
Jak policisté nyní konstatují, mladík 
při činech kromě odcizených pe-
něz nezpůsobil žádnou další škodu. 
„V případu je nyní vedeno zkrácené 

přípravné řízení. Pokud bude pode-
zřelému vina prokázána, hrozí mu za 
přečin krádeže a přečin porušování 
domovní svobody trest odnětí svo-
body v rozmezí od šesti měsíců do 
tři let,“ dodal František Kořínek.

Pondělí 25. ledna 2016
www.vecernikpv.cz krimi 5

Okradl seniorku

Ze spáchání trestných činů krádeže 
a neoprávněného opatření, padě-
lání a pozměnění platebního pro-
středku je podezřelý zatím neznámý 
pachatel, který ve čtvrtek 21. ledna 
v odpoledních hodinách okradl 
v jednom z prostějovských super-
marketů šestašedesátiletou ženu. 
V nestřeženém okamžiku jí odcizil 
kabelku, kterou měla zavěšenou na 
nákupním vozíku. Paní v ní měla 
peněženku s dvě stě korunami, pla-
tební kartu, zákaznické karty a další 
písemnosti osobní povahy. Škoda 
byla předběžně vyčíslena na 220 ko-
run. V případě zjištění pachatele mu 
za oba uvedené trestné činy hrozí až 
dvouletý pobyt za mřížemi.

Seniorka nesplácela
Prostějovští kriminalisté zahájili 
v pátek 22. ledna trestní stíhání 
osmašedesátileté ženy z Prostě-
jovska, kterou obvinili ze spáchání 
trestného činu úvěrového podvodu. 
Obviněná žena si měla v lednu roku 
2014 sjednat u jedné ze společností 
poskytující úvěry smlouvu o spo-
třebitelském úvěru na téměř čtyři-
atřicet tisíc korun. Úvěr se zavázala 
splácet v pravidelných měsíčních 
splátkách, které však nehradila. Při 
šetření kriminalisté zjistili, že při 
sjednávání smlouvy uvedla neprav-
divé údaje týkající se jejích finanč-
ních možností. V případě prokázání 
viny a odsouzení hrozí obviněné 
trest odnětí svobody až na dvě léta. 

Opilec na parkovišti
Uplynulou středu 20. ledna ko-
lem poledne došlo na parkovišti 
na ulici Čs. armádního sboru ve 
Vrahovicích k dopravní nehodě. 
Osmašedesátiletý řidič vozidla 
Škoda Octavia chtěl zaparkovat 
před nákupním centrem a při na-
jíždění na parkovací místo na-
razil do zadní části vozidla Ford 
Mondeo. Přivolaní policisté u něj 
provedli dechovou zkoušku a na-
měřili mu 1,33 promile alkoholu 
v dechu. Hmotná škoda na vozi-
dlech byla předběžně vyčíslena na 
sedm tisíc korun, při nehodě ne-
byl nikdo zraněn. Policisté řidiči 
na místě zadrželi řidičský průkaz 
a zakázali mu další jízdu. Nyní je 
podezřelý ze spáchání trestného 
činu ohrožení pod vlivem návyko-
vé látky, za který mu hrozí vězení v 
rozmezí od šesti měsíců do tří let, 
peněžitý trest nebo zákaz činnosti.

Nezvaný host v domě
Až ve čtvrtek 21. ledna přijali 
prostějovští policisté oznámení 
o krádeži, ke které došlo přede-
šlou sobotu 16. ledna. Zatím ne-
známý pachatel rozbil na jednom 
z rodinných domů na ulici Wol-
fově v Prostějově okno vedoucí 
do sklepních prostor a dostal se 
dovnitř. Z vnitřních prostor od-
cizil odložený batoh, ve kterém 
byly zavírací kapesní nůž a přední 
a zadní svítilna na kolo. Škoda odci-
zením byla předběžně vyčíslena na 
jeden tisíc korun, poškozením na 
další tři tisícovky. Policisté případ 
prověřují pro podezření ze spáchá-
ní trestných činů krádeže a poru-
šování domovní svobody, za které 
pachateli hrozí až tříletý pobyt za 
mřížemi.

ČERNÁ
KRONIKA

s městskou policií
168 h

o
d

in
Psa srazilo auto

Předminulou neděli 17. ledna 
v odpoledních hodinách nahlásila 
žena volně pobíhajícího psa v ulici 
Domamyslická. Oznamovatelka zví-
ře odchytla a vyčkala příjezdu stráž-
níků. Ti zjistili, že zvíře je zraněné, 
pravděpodobně bylo sraženo autem. 
Strážníci jej tak převezli k veterináři, 
který u loveckého kernteriéra s teto-
váním v uchu zjistil poraněnou páteř. 
Majitele se vypátrat nepodařilo a po 
základním ošetření byl pes převezen 
do útulku v Olomouci. 

Dva přestupky naráz
Přímo v centru města na Žižko-
vě náměstí nabízela žena v úterý 
19. ledna kolemjdoucím parfé-
my. S ní se pohybovaly další dvě
osoby. Následně strážníci zji-
stili, že tato skupina vjela osob-
ním vozem přímo na náměs-
tí, kde navíc obsadila neopráv-
něně vyhrazené místo k par-
kování pro držitele povolení. Za 
tento dopravní přestupek byla řidi-
či udělena na místě bloková poku-
ta. Ta se může vyšplhat až do výše 
dvou tisíc korun. Žena nabízející 
zboží je navíc podezřelá ze spáchání 
přestupku porušení tržního řádu. 

Už žádný alkohol! 
V sobotu 16. ledna okolo půlnoci 
vyžadovala skupina osob po ob-
sluze v baru přinést lihoviny, což 
servírka odmítla z důvodu jejich 
značného alkoholového opojení. 
To se ovšem hostům nelíbilo a za-
čalo se schylovat k vážnější roze-
při. Po příjezdu hlídky se situace 
urovnala. Přítomní na doporučení 
strážníků bar opustili. Jednání číš-
nice bylo jednoznačně v pořádku, 
neboť podle přestupkového zá-
kona je zakázáno nalévat alkoho-
lické nápoje zjevně podnapilým 
osobám.

Žena ve spacáku
Minulé úterý 19. ledna po deva-
tenácté hodině bylo přijato ozná-
mení o spícím muži ve vchodu 
bytového domu. Strážníci na 
uvedené adrese zjistili, že se jedná 
o ženu bez domova zachumlanou 
ve spacím pytli. Hlídka ji probu-
dila a vyzvala k opuštění těchto 
prostor.  Žena uposlechla, vzala si 
své věci a odešla.

Zpátky do lůžka
Dvakrát spadl z postele. To byl 
důvod, proč se žena v průběhu 
noci z úterý 19. na středu 20. led-
na opakovaně telefonicky obrátila 
na strážníky s žádostí o pomoc 
při uložení manžela zpět do lůž-
ka. Sama toho nebyla schopná. 
Hlídka v obou případech její 
prosbě vyhověla, dorazila na mís-
to a sedmaosmdesátiletého pána 
s pohybovými obtížemi uložila do 
postele.

Foto: Internet

Foto: internet
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Michal KA DLEC
Pomocí ukradených klíčů mladý pacholek třikrát vykradl dům svých hostitelů. Jen-
že, tak dlouho se chodí se džbánem pro vodu, až se ucho utrhne a tak po třetím 
vloupání si pro něho přijela policie...  Ilustrační koláž

PROSTĚJOV Když předáváte 
výběrčím finančních společností 
splátky úvěru, určitě jste přesvěd-
čeni, že vaše peníze se dostanou 
do správných rukou. Klienty 
úvěrové společnosti ovšem napá-
lil mladík, který vybírané peníze 
neposílal firmě, ale strkal si je do 
vlastní kapsy! 
„Prostějovští kriminalisté zahájili 
trestní stíhání jednadvacetiletého 
muže z Prostějovska, kterého ob-
vinili ze spáchání trestného činu 
zpronevěry. Tohoto protiprávního 
jednání se měl dopustit na podzim 
roku 2014. Jako obchodní zástupce 
jedné ze společností poskytující fi-

nanční půjčky měl od celkem devíti 
klientů, kteří s touto společností 
smlouvy o půjčkách uzavřeli, vybírat 
splátky. Ty však neměl řádně evido-
vat a peníze si měl ponechávat pro 
svoji potřebu,“ vysvětlila podstatu 
podvodu Irena Urbánková, tisková 
mluvčí Krajského ředitelství Policie 
ČR Olomouckého kraje. Jak doda-
la, muž svým jednáním měl způso-
bit škodu za téměř 11 500 korun. 
„V případě prokázání viny a odsou-
zení hrozí obviněnému trest odnětí 
svobody až na dvě léta, zákaz čin-
nosti nebo propadnutí věci či jiné 
majetkové hodnoty,“ dodala Irena 
Urbánková.  (mik) 

Na návštěvě ukradl hostitelům klíče...

... A PAK JE TŘIKRÁT VYKRADL!
PROSTĚJOV To je vrchol 
drzosti! Když mladého muže 
z Prostějova pozvala rodina 
na přátelskou návštěvu, asi 
netušila, v jaký horor se jejich 
dobrý skutek změní. Chlapík 
se totiž jako vděčný host 
rozhodně nechoval. Ve ch-
víli nepozornosti hostitelů jim 
ukradl klíče od domu i garáže 
a nemovitost pak během 
nočních hodin v různých dnech 
navštívil. Ovšem bez pozvání 
a s jasným záměrem krást!  

PROSTĚJOV Až dva roky věze-
ní teď hrozí ženě, která vlastního 
syna zneužila k podvodu. Ener-
getické společnosti dluží za ode-
branou elektřinu, přesto sepsala 
žádost s falšovaným podpisem 
svého potomka o splátkový ka-
lendář. Nyní podvod už prověřuje 
policie. 
„Z trestného činu podvodu podezí-
rají policisté dvaapadesátiletou ženu 
z Prostějovska. Tohoto činu se měla 
dopustit tím, že poté, co jí byla ze 
strany distribuční společnosti za-
mítnuta žádost o uzavření smlouvy 
o sdružených dodávkách elektřiny, 
a to z důvodu neuhrazeného dřívěj-
šího dluhu, podala žádost o totéž 

jménem svého syna. Ovšem bez 
jeho svolení, načež následně smlou-
vu jménem syna podepsala. Pod-
mínky nově uzavřené smlouvy však 
žena opět nedodržela a sjednané 
zálohy neplatila,“ popsala podvod 
Irena Urbánková, tisková mluvčí 
Krajského ředitelství Policie ČR 
Olomouckého kraje. 
Distribuční společnosti tak 
svým jednáním způsobila podle 
policie škodu vyčíslenou na 11 
596 korun. „Ve věci je vedeno 
zkrácené přípravné řízení. V pří-
padě prokázání viny a odsouzení 
podezřelé ženě hrozí trest odně-
tí svobody až na dvě léta,“ dodala 
Urbánková.  (mik)

Zfalšovala podpis syna Chamtivý výběrčí:
Splátky si nechával! 

>>Pokračování ze strany 3
U soudu pak mladá žena nejstar-
šího řemesla popsala, co všech-
no jí Francl v noci na pokoji 
povyprávěl... „Řekl mi to do de-
tailu, ale nevěřila jsem mu to. Prý 
chtěl po babičce nějaké peníze, 
avšak ona mu je nechtěla dát. 
Tak mu snad přeskočilo a šel tu 
babičku škrtit, pak šel za dědou 
do ložnice. Babička se ale prý 
probouzela, tak ji šel bodnout. 
Řekl mi, že děda si mezitím sedl 
a chytil ho za ruku. Nechtěl ho 
prý zabít, ale když byla babička 
po smrti, nechtěl mít konflikt. 
Prořízl mu hrdlo. Poté mi řekl, 
že si to chtěl ještě vyfotit,“ uvedla 
dívka, která i přesto s ním strávi-
la noc a den.

Později pak Francl volal bývalé 
přítelkyni, co udělal. Teprve ta in-
formovala policisty, kteří nechali 
otevřít zmíněný byt a v něm našli 
zmasakrovaná těla důchodců. „Vě-
děl jsem, že to oznámí. Za hodinu 
mě už kontaktovala policie,“ kon-
statoval mladík. Mužům zákona se 
po dohodě vzdal na čerpací stanici 
a všechno přiznal. Neodkázal však 
vysvětlit, proč to udělal. „Neumím 
říct, proč jsem je zabil. Byl jsem 
rozčilen z práce, protože mi tam 
přidělili na starost nějakého cizince, 
který neuměl slovo česky a byl na-
prosto neschopný. Pak mě dorazila 
ta esemeska od bývalé přítelkyně, 
že je s někým jiným,“ uvedl muž, 
který pak zmíněné expřítelkyni při-
znal, že chtěl zabít i ji.

Franclovi hrozil až doživotní trest. 
„Mrzí mě to, co se stalo. Ublížil jsem 
svým nejbližším, znamenali pro mě 
všechno, v životě mi pomáhali, když 
jsem potřeboval. Nenapadlo by mě, 
že kvůli nevydařenému vztahu ně-
komu ublížím, omlouvám se celé 
rodině,“ uvedl ve své závěrečné řeči.
Podle znalců netrpí mladík žád-
nou duševní poruchou. Motivem 
jeho činu byl podle nich vztek 
na bývalou přítelkyni. „Jsou zde 
splněny podmínky pro uložení výji-
mečného trestu. S ohledem na okol-
nosti celého případu, způsob prove-
dení činu i pohnutky obžalovaného 
je závažnost jeho činu velmi vysoká,“ 
konstatoval potom v odůvodnění 
čtyřiadvacetiletého trestu předseda 
trestního senátu Aleš Vašků. (ofr)

TRAGICKÝ KONEC MLADÉ BARMANKY...
PROSTĚJOV K  velkému neštěstí 
vyjížděli v úterý 12. ledna odpoledne 
hasiči, lékaři záchranky i policisté do 
Vrahovic. Mladé barmance, která ve 
zdejším bytě našla smrt v koupelně, 
ale bohužel nebylo jak pomoci. Její 
ztuhlé tělo leželo ve vaně už několik 
hodin! Příčiny smrti jsou stále nejas-
né, policie ještě nezná výsledky pitvy.
Jako první přijeli na místo tragédie hasi-
či. „Ano, byli jsme ve Vrahovicích první. 
Hasiči se ženu snažili resuscitovat do 
příjezdu lékařů. Bohužel marně,“ litova-
la Vladimíra Hacsiková, tisková mluvčí 
Hasičského záchranného sboru Olo-
mouckého kraje. „Jakmile do bytu ve 
Vrahovicích dorazili okolo sedmnácté 

hodiny lékaři prostějovské záchranky, 
mohli už pouze konstatovat smrt. Tělo 
ženy leželo ve vaně, kde ji našel její pří-
tel. Bylo ztuhlé, bez životních funkcí,“ 
vyjádřil se k neštěstí Pavel Vysloužil, 
mluvčí Zdravotnické záchranné služby 
Olomouckého kraje.  
Kompetentní orgány zatím neurčily 
přesnou příčinu úmrtí osmadvacetileté 
ženy. „To je plně v kompetenci policie, 
která tragédii vyšetřuje. Žena byla na-
lezena v koupelně, ve které byla karma. 
Nabízí se tak možná otrava oxidem 
uhelnatým. Zatím je to ale pouhá spe-
kulace,“ prozradila Večerníku mluvčí 
krajských hasičů Vladimíra Hacsiková.
„Mohu potvrdit, že jsme oznámení o tra-
gické události přijali, zabýváme se jím a v 
současné době čekáme na výsledky zna-
leckých zkoumání. Vzhledem k tomu, že 

se jedná o tragickou a pro rodinu velmi 
citlivou událost, nebudeme sdělovat 
žádné bližší informace,“ odpo-
věděla nám na přímý doraz 
Irena Urbánková, tisková 
mluvčí Krajského ředitelství 
Policie ČR Olomouckého kraje.
Jak Večerník exkluzivně zjistil, jed-
nalo se o osmadvacetiletou Evu 
V., která pracovala jako barmanka 
v prostějovském baru na Žižkově ná-
městí. „Znaly jsme se tři roky, co jsme 
spolu pracovaly. Byla to úžasná holka! 
Hodná, upřímná a spolehlivá. Kdykoliv 
jsem se na ni obrátila a bylo něco zapo-
třebí, vždycky mi vyhověla. Eva nám 
všem bude strašně chybět,“ svěřila se 
nám její kolegyně a kamarádka Barbora 
Galíčková. I po pár dnech od neštěstí 
měla pořád velké slzy v očích. Doposud 

nikdo ani nenaznačil, že by se mohlo 
jednat o sebevraždu. „Takovou věc já 
naprosto vylučuji! Eva byla v naprosté 
pohodě a plná plánů do budoucnosti. 
V květnu se chystala stěhovat, dokonce 
jsme plánovaly bydlet společně,“ vyvra-
cí jakékoliv dohady o dobrovolném od-
chodu ze světa kamarádka a kolegyně 
mrtvé barmanky.   
Než tedy policisté budou znát výsledky 
pitvy, zůstane případ tragické smrti 
mladé barmanky záhadou... (mik)

Nejbližší kamarádkaNejbližší kamarádka
exkluzivně pro Večerník:exkluzivně pro Večerník:
„Byla to úžasná holka!“„Byla to úžasná holka!“

➢z titulní strany

PROSTĚJOVSKO Havárie, která se jen se štěs-
tím obešla bez zranění. Šofér Fiatu na dálnici 
u Prostějova zřejmě nezvládl sníh a náledí na 
vozovce a okolnosti si s jeho autem zahrály ku-
lečník. Naboural do svodidel po obou stranách 
dálnice. 
„V sobotu třiadvacátého ledna kolem půl jedné od-
poledne došlo na dálniční komunikaci D46 ve smě-
ru z Prostějova na Olomouc k havárii osobního vo-
zidla Fiat Brava. Z prvotního šetření vyplývá, že řidič 
z dosud přesně nezjištěných příčin dostal při projíž-
dění pravotočivé zatáčky smyk. Přejel do levého jízd-
ního pruhu a narazil do středových vozidel. Nárazem 
bylo vozidlo odhozeno zpět do pravého jízdního 
pruhu, kde také narazilo do svodidel,“ popsala havárii 
na dálnici Irena Urbánková, tisková mluvčí Krajského 
ředitelství Policie ČR Olomouckého kraje. 
Požití alkoholu před jízdou bylo u řidiče vylouče-
no dechovou zkouškou, ke zranění osob nedošlo. 
„Celková hmotná škoda byla vyčíslena na třicet 
tisíc korun. Policisté nehodu nadále šetří,“ dodala 
mluvčí krajské policie.  (mik)

Od svodidel do svodidelVE 24 LETECH 24 LET KRIMINÁLU



Předsedkyně senátu Okresního 
soudu v Prostějově Šárka Dušková 
měla minulé úterý ztíženou úlohu. 
Milan Dudek, obžalovaný z přeči-
nu podvodu, se nedostavil, stejně 
tak povinnost ignorovali zástupci 
poškozené firmy. Přesto se hlavní 
líčení konalo bez jejich přítom-
nosti. „Státní zastupitelství trvá na 
tom, že obžalovaný zcela naplnil 
skutkovou podstatu přečinu pod-
vodu. Ač již nepodnikal a nebyl tak 
plátcem DPH, objednala si u něho 
firma Lachman Interier Design na 

základě smlouvy o díle z 9. března 
2015 montáž nábytku v Olomouci. 
Tuto objednávku obžalovaný splnil 
a nafakturoval nábytkářské spo-
lečnosti částku sto deset tisíc 
korun, přičemž daň ve výši deva-
tenácti tisíc jedno sto korun neod-
vedl. V květnu téhož roku uzavřel 
s firmou další smlouvu o provedení 
montážní práce v Praze v hodnotě 
třiceti tisíc korun. Ač na tuto zakáz-
ku dostal předem vyplacenou zálohu 
pětadvaceti tisíc, práci vůbec neod-
vedl a peníze si nechal. Od té doby 
se stal pro firmu nedostupným,“ shr-
nul podstatu podvodu prostějovský 
státní zástupce. Zároveň připomněl, 
že za podobné jednání byl již v mi-
nulých letech odsouzen Okresním 
soudem v Olomouci. 
Protože z důvodu jeho nepřítom-
nosti nebylo možné Milana Dud-

ka vyslechnout, citovala soudkyně 
Šárka Dušková některé pasáže jeho 
výpovědi na policii. „O živnostenský 
list jsem přišel už na podzim roku 
2014. Měl jsem značné dluhy a sérii 
exekucí, s čímž podnikat prostě dál 
nešlo. Pracoval jsem ale dále jako 
truhlář. Po předchozí dohodě s pa-
nem Hubertem Lachmanem jsem 
získal dvě menší zakázky na mon-
táž nábytku. Tu první jsem splnil 
beze zbytku, před tou druhou mě 
postihly další finanční problémy. 
Ano, zálohu od firmy jsem nevrátil, 
musel jsem vyrovnat dluhy. Tu práci 
v Praze jsem neudělal i z toho důvo-
du, že jsem na místě zjistil, že to není 

práce pro jednoho člověka, nezvládl 
bych ji sám. Co se týká té faktury, 
věděl jsem, že doklad nemůžu vy-
stavit, když už nejsem živnostník 
a ani plátce DPH. Lituji toho, budu 
se snažit s Hubertem Lachmanem 
dohodnout na splátkovém kalendáři 
a škodu mu nahradit,“ přečetla soud-
kyně část výpovědi Milana Dudka. 
Společnosti Lachman Interier 
Design vznikla finanční újma 
ve výši 44 100 korun. Soudkyně 
Šárka Dušková líčení odročila na 
10. března tohoto roku. Předvolá 
znovu obžalovaného Milana Dud-
ka, ale zároveň i majitele poškozené 
firmy Huberta Lachmana. 

PROSTĚJOV Firma Dekonta, která 
vyhrála ve výběrovém řízení zakázku 
na demolici kompletních Jezdeckých 
kasáren, přesunula speciální bourací 
techniku z Prahy do Prostějova již bě-
hem předminulého víkendu. Demo-
lice poslední budovy kasáren začala 
v úterý 19. ledna. Ještě předtím ale část 
opozičních zastupitelů požádalo radu 
města o okamžité zastavení demolice. 

 „Ano, je to pravda. Dorazilo k nám vyjá-
dření několika opozičních zastupitelů, ale 
demolice i tak probíhá. Z mého pohledu, 
a dovolím si říct, že i z pohledu většiny 
rozumných občanů je to nejrozumnější 
a nejekonomičtější řešení, kterým se ote-
vře prostor pro smysluplné využití přileh-
lých pozemků,“ reagoval pro Večerník Jiří 
Pospíšil (PéVéčko), náměstek primátorky 
Statutárního města Prostějova. Samotná 
primátorka byla ve středu na tiskové kon-
ferenci rady města také razantní. „Žádost 
přišla, ale rada nemá v  kompetenci již 
odsouhlasenou demolici zastavit. To by 
muselo dalším hlasováním učinit zastu-
pitelstvo, o jeho mimořádné zasedání ale 
nikdo nepožádal,“ objasnila stávající stav 
Alena Rašková.
Přestože je v tuto chvíli už polovina hlavní 
budovy Jezdeckých kasáren zbouraná, ve 
hře zatím zůstává stížnost opozičních za-
stupitelů na údajnou nezákonnost hlaso-
vání zastupitelstva z října loňského roku. 
„Zatím nemáme žádné informace o tom, 
že by Ministerstvo vnitra na tuto stížnost 
někomu odpovědělo,“ prozradil Pospíšil. 
Večerník si minulý čtvrtek vyřídil 
povolení, aby se na demolici mohl 
podívat pěkně zblízka. „Mě se také 
hodně Prostějovanů po našem příjez-

du ptalo, jestli tu budovu vyhodíme do 
vzduchu jako třeba Oděvní podnik. 
Ale kdepak, provádíme čistě strojní 
demolici a následnou separaci odpa-
du a stavebních dílů. Postupně vše 
budeme odvážet na skládku,“ prozra-
dil Večerníku vedoucí demoliční čety 

firmy Dekonta. Podle jeho slov by celá 
demolice měla probíhat tři týdny až 
měsíc. Týden mají dělníci už za sebou.
Zajímalo nás ještě, jak horké jsou 
nyní debaty o tom, co hlavní budovu 
Jezdeckých kasáren nahradí. „Už jsme 
zadali zpracování územní studie, která 

ukáže možnosti, co by se v daném prosto-
ru mohlo vybudovat. Počkáme, a násled-
ně se rozhodneme. Možností je spousta, 
konečná podoba bude ještě otázkou 
diskuze. Určité představy už ale máme,“ 
nechal tuto debatu otevřenou náměstek 
prostějovské primátorky.

Vše jsme pak porovnali s možnostmi 
získat dotaci. Většina požadavků má 
šanci dotaci získat,“ uvedl Šlambor. 
„Teď je třeba veškerou sílu vrhnout na 
projektovou dokumentaci. O dotaci 
totiž nejde žádat jednotlivě, ale pouze 
takzvaně „v kupě“. To znamená, že co 
nejdříve musí být vypracován projekt 
na kompletní rekonstrukci Národní-
ho domu,“ potvrdil Jaroslav Šlambor. 
Večerník má k dispozici seznam do-
sud známých dílčích rekonstrukcí 
za zhruba šedesát milionů korun. 
O dalších potřebných opravách bude 
jednat v průběhu prvního pololetí to-
hoto roku rada města. 

 Hana Naiclerová (ANO 2011): 
„Ztrátu akreditace univerzity před Mi-
nisterstvem financí zatajila a požádala 
ho o možnost rozšíření užívání objek-
tu pro Reálné gymnázium Prostějov. 
O svém úmyslu však neinformovala ře-
ditele tohoto gymnázia, které má právní 
subjektivitu! Koncem roku 2014 již pro-
blém s nevyužívanou školní budovou na 
Husově náměstí nešel dál tajit. Univer-
zita Tomáše Bati totiž vypověděla pří-
slušnou smlouvu. Městu by sice zůstala 
opravená škola, ale ta nebyla využívána 
podle dotačních podmínek. Hrozil tedy 
mnohamilionový daňový postih a vrá-
cení dotace. Paní náměstkyně Hemer-
ková se rozhodla vyřešit svůj problém na 
cizí účet!“
VEČERNÍK Příval těchto kritických 
slov lídryně největšího opozičního 
uskupení v zastupitelstvu jsme zazna-
menali v polovině února loňského roku. 
Bylo to v době, kdy vedení města dělalo 
maximum pro to, aby vyřešilo malér 
s úprkem Baťovy univerzity a hrozbou 
vrácení dotace na rekonstrukci budovy 
školy na Husově náměstí. Ministerstvo 
financí by tehdy mohlo oprávněně po-
žadovat vrácení patnácti milionů ko-
run včetně penále stejné hodnoty. Ano, 
děly se možná ukvapené věci, ale podle 
nedávného prohlášení samotného „Ba-

bišova“ ministerstva jednala náměst-
kyně Ivana Hemerková v souladu se 
zákonem a správně. Dnes na „Husáku“ 
působí městská knihovna a ZŠ Kollá-
rova ulice.  

 Pavel Smetana (ČSSD): „Mohu 
říci, že stejně jako v předchozích le-
tech, tak i letos bylo náročné rozdělit 
veřejnou finanční podporu takovým 
způsobem, abychom pomohli co 
nejvíce sportovním klubům v jejich 
bohulibé činnosti. Přišly žádosti v cel-
kové výši osmatřiceti milionů korun 
a my měli možnost doporučit radě 
a následně zastupitelstvu prostředky 
ve výši pouhých 12 870 000 korun! 
Ve sportovní komisi jsme se zabývali 
šestasedmdesáti žádostmi menších 
sportovních klubů, doporučili jsme 
schválit sedmdesát z nich.“
VEČERNÍK Rok 2015 byl z hlediska 
rozdělování dotací pro sport hodně ná-
ročný. Nejvíce peněz dostali hokejisté, 
kteří se aktuálně derou do elitní šestky 
druhé nejvyšší soutěže. Kdo však dosta-
ne od města víc, zákonitě se stane ter-
čem závisti a pomluv ze strany menších 
sportovních oddílů. Různí zastupitelé 
často tvrdí, že by se mělo více pama-
tovat na menší kluby. To zcela určitě. 
Ale zároveň je zapotřebí štědře dotovat 
ty, kteří Prostějovu dělají jméno nejen 

v republice, ale i v Evropě a ve světě. Je to 
leckdy alchymie...

 Václav Kolář (TOP 09 a Nezávislí 
Prostějované): „O kultuře platí, že pe-
něz není nikdy dost. Ale podíváme-li se 
na fungování města nezaujatě, pak je tře-
ba říct, že je tu dobře fungující divadlo, 
DUHA, připravuje se otevření městské 
galerie, na vynikající úrovni je student-
ské divadlo Point a mohl bych pokra-
čovat například podporami výstavních 
činností. Je škoda, že nepokračuje 
sympozium Hany Wichterlové, to nám 
opravdu jiná města záviděla.“
VEČERNÍK Pan Kolář má pravdu, 
přestože město není ke kultuře tak štěd-
ré jako ke sportu, nemá si běžný občan 
na co stěžovat. Tedy pokud se chce 
v Prostějově kulturně a společensky vy-
žít. Pouze bychom nesouhlasili s tvrze-
ním, že sochařské sympozium nám to-
lik měst závidělo. Možná ano, ale jen do 
chvíle, než rozpadající se dřevěné sochy 
začaly hyzdit město nebo trouchnivěly 
v depozitáři...

 Milada Galářová (ČSSD): „Je po-
vinností zastupitele účastnit se jednání 
tohoto orgánu ať už je, či není atmosféra, 
jak vy říkáte, hustá. Je pravda, že práce 
v takovém prostředí vyžaduje maximál-
ní soustředění a je náročná. Opozice plní 
svoji úlohu a to je v pořádku. Jen bych 
si přála, abychom se neustále netočili 
v kruhu kolem témat, která často zajíma-
jí hlavně jejich předkladatele. Je čas zapo-
menout na předvolební přetahovanou!“ 
VEČERNÍK Měla na konci března 
loňského roku recht paní zastupitelka, 
dnes už radní. A má ho pořád. To ale 
vloni na jaře ještě netušila, že v závěru 
roku dvanáct opozičních zastupitelů 
neunese onu hustou atmosféru a těsně 
před schvalováním rozpočtu města si 
sbalí svých pět švestek a uteče domů...
 Připravil: Michal Kadlec
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PROSTĚJOV průběhu takřka celého loňského roku, konkrétně od čísla 
4, jsme vám na tomto místě v rámci projektu MILUJEME VEČERNÍK, 
pravidelně přinášeli exkluzivní rozhovory s prostějovskými zastupiteli. 
Na otázky k daným tématům nakonec odpovědělo všech pětatřicet 
loni na podzim zvolených komunálních činitelů napříč politickým 
spektrem. Některé citace byly smysluplné, jiné vtipné, další zase ryze 
účelové. Večerník se závěrem uplynulého letopočtu poohlédl zpět 
a rozhodl se některé výroky jak koaličních zastupitelů, tak i členů opozice 
zpětně zveřejnit a s odstupem času krátce okomentovat. Dnes jsme pro 
vás připravili již jubilejní desáté pokračování. A těšte se, už brzy budeme 
zastupitele a zastupitelky grilovat ve zbrusu nové rubrice!

„Mám celkem velké obavy z uprchlíků, 
přeci jen Německo je blízko. Ale jak to 
pozoruji, nejsem asi jediná, kterou tohle 
trápí. Zatím se to týká hlavně jiných 
států a v Prostějově máme doposud 
bezpečno, aspoň v to doufám. (lehký 
úsměv) Uvidíme, jak to všechno bude.“

Anketa
ptali jsme se v ulicích

ANO

LENKA SVOBODOVÁ

TEREZA VITÁSKOVÁ

ANO

„Samozřejmě se trochu bojím, ze všech 
stran nás tím straší. Věřím, že všichni 
uprchlíci nebudou špatní, což ovšem na 
věci nic nemění. Strach má dnes člověk 
asi nejen z uprchlíků, ale i z teroristů. 
Doufám však, že v Prostějově na rozdíl 
od větších měst se bát nemusíme.“

MÁTE OBAVY 

aneb

ptala se: Aneta Křížová

Co prohlásili a jaká byla realita...
 X. díl

KORUN
 Šlambor

  2x foto: Michal Kadlec

PROSTĚJOV, OLOMOUC Překva-
pivá zpráva přišla z prostějovského 
magistrátu. Po třech letech kvalitních 
služeb přestává být pro radnici partne-
rem pro příjem zatoulaných psů útu-
lek Voříšek v Čechách pod Kosířem. 
Vítězem nového zadávacího řízení se 
stal psí útulek v Olomouci, který nabí-
dl levnější alternativu.
„Nehledejte za tím nic negativního! Se 
službami Voříšku jsme byli velmi spoko-
jeni, ale ze zákona jsme museli na další 
dva roky vyhlásit nové zadávací řízení. 
A jeho vítězem se stal olomoucký psí 
útulek,“ vysvětlila Večerníku změnu Iva-
na Hemerková, náměstkyně primátorky 
Statutárního města Prostějova. „Voříšek 
v Čechách pod Kosířem nám opravdu 
neudělal nic zlého, rovněž byl účastníkem 
konkurzu. Útulek Ligy na ochranu zvířat 
- místní organizace Olomouc však nabídl 
na období dvou let nižší cenu za příjem 
psů odchycených v Prostějově,“ dodala 
Hemerková. 
Podle materiálu pro poradu vedení města, 
který má Večerník k dispozici, bylo v za-
dávacím řízení osloveno celkem pět psích 
útulků, dokonce i z Kroměříže a Přerova. 
Konkrétní nabídky na tyto služby však 
předložily pouze dva. Voříšek v Čechách 
pod Kosířem nabídl cenu za dvouletý 
příjem psů ve výši 600 000 korun, útulek 
v Olomouci „pouze“ 528 000 korun. „Že 

jsme prohráli, je mi samozřejmě líto. Ov-
šem i takové situace život přináší, proběhl 
férový konkurz a prost vyhrál jiný útulek 
s nižší cenovou nabídkou. V žádném pří-
padě ale na Prostějov nezanevřeme a za 
dva roky se do soutěže přihlásíme znovu,“ 
zareagoval na dotaz Večerníku Leopold 
Dostál, vedoucí psího útulku Voříšek 
v Čechách pod Kosířem. 
„S Voříškem se v zabezpečení této služby 
pro město Prostějov skoro pravidelně 
střídáme. Nyní jsme uspěli my a na spolu-
práci se těšíme. Denně jsme schopni při-
jmout dvacet až třicet pejsků,“ sdělila ex-

kluzivně pro Večerník Hana Dědochová, 
vedoucí útulku pro psy Ligy na ochranu 
zvířat v Olomouci. 
Ročně odchytí strážníci v Prostějově 
v průměru okolo stovky zatoulaných 
psů. „Z organizačního hlediska nebude 
pro nás znamenat jiné místo působnos-
ti psího útulku žádnou zásadní změnu. 
Snad jen tu, že ten olomoucký je vzdá-
len od Prostějova devatenáct kilometrů, 
zatímco do Čech pod Kosířem jsme 
s pejsky jezdili dvanáct kilometrů,“ řekl 
Večerníku Jan Nagy, velitel Městské poli-
cie Prostějov.  (mik)  

DEMOLICE hlavní budovy začala
➢ ze strany 3

Michal KA DLEC

sa jjaaak ssee bbooouuuraaajjí kkkaasááárrnnna.....
2x foto: Michal Kadlec

 Foto: Michal Kadlec

EXKLUZIVNĚ

Večerník si minulý čtvrtek vyřídil
povolení, aby se na demolici mohl 
podívat pěkně zblízka. „Mě se také
hodně Prostějovanů po našem příjez-

du ptalo, jestli tu budovu vyhodíme do 
vzduchu jako třeba Oděvní podnik.
Ale kdepak, provádíme čistě strojní
demolici a následnou separaci odpa-
du a stavebních dílů. Postupně vše 
budeme odvážet na skládku,“ prozra-
dil Večerníku vedoucí demoliční čety 

firmy Dekonta. Podle jeho slov by celá 
demolice měla probíhat tři týdny až 
měsíc. Týden mají dělníci už za sebou.
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Opilec
na parkovišti

Minulou středu 20. ledna kolem 
poledne došlo na parkovišti na 
ulici Čs. armádního sboru ve 
Vrahovicích k dopravní nehodě. 
Osmašedesátiletý řidič vozidla 
Škoda Octavia chtěl zaparkovat 
před nákupním centrem a při 
najíždění na parkovací místo na-
razil do zadní části vozidla Ford 
Mondeo. Přivolaní policisté 
u něj provedli dechovou zkouš-
ku a naměřili mu 1,33 promi-
le alkoholu v dechu. Hmotná 
škoda na vozidlech byla před-
běžně vyčíslena na sedm tisíc 
korun, při nehodě nebyl ni-
kdo zraněn. Policisté řidiči na 
místě zadrželi řidičský průkaz 
a zakázali mu další jízdu. Nyní je 
podezřelý ze spáchání trestného 
činu ohrožení pod vlivem ná-
vykové látky, za který mu hrozí 
vězení v rozmezí od šesti měsí-
ců do tří let, peněžitý trest nebo 
zákaz činnosti.

s městskou policií
168 h

o
d

in
Opilce nepustili

Před polednem v pátek 15. led-
na vyjížděla hlídka na Určickou 
ulici, kde se snažil dostat muž do 
azylového centra. Ubytování mu 
bylo odepřeno pro jeho podna-
pilost. Toto ovšem devětačty-
řicetiletý bezdomovec nemínil 
přijmout a neustále se snažil za-
městnance přemluvit. Přivolaná 
hlídka mu vysvětlila podmínky 
pro umístění a z místa ho vykáza-
la. Řád tohoto zařízení je jedno-
značný a podnapilé osoby mají 
vstup zakázán.

Řidičova skleróza
Otevřené dveře a klíčky v zapa-
lování. Takto opustil předminulý 
pátek 15. ledna v podvečerních 
hodinách svůj vůz na parkovišti 
poblíž centra města zapomnět-
livý řidič. Hlídce se nepodařilo 
majitele vozidla zkontaktovat. 
Proto strážníci zanechali vzkaz, 
automobil uzamkli a klíčky pře-
dali na služebnu. Ještě téhož dne 
si muž klíče vyzvedl.

Prostějovská policie vyhlási-
la celostátní pátrání po čtve-
řici osob, která je podezřelá 
z trestné činnosti a skrývá se 
před spravedlností na nezná-
mých místech. Strážci zákona 
žádají veřejnost o pomoc při 
jejich dopadení. Prostějov-
ská policie žádá občany, aby 
v případě zjištění místa pobytu 
uvedených osob neprodleně 
kontaktovali kterékoliv oddě-
lení Policie ČR prostřednictvím 
bezplatné linky 158 nebo za-
volali přímo Službu kriminální 
policie a vyšetřování Prostějov 
na tel. číslo 974 781 326.

PÁTRÁNÍ po kvartetu hledaných
se narodil 2. října 1976 a trvalé 
bydliště má hlášeno v okrese Pros-
tějov. Na hledaného vyhlásila pro-
stějovská policie celostátní pátrání 
dne 18. ledna 2016. Jeho zdánlivé 
stáří je 40 let, měří mezi 175 až 180 
centimetry, má střední postavu, 
hnědé oči a hnědé rovné vlasy. 

JIŘÍ SOUKUP

se narodil 26. října 1963 a trvalé byd-
liště má hlášeno v  okrese Prostějov. 
Na hledaného vyhlásila prostějovská 
policie celostátní pátrání dne 21. květ-
na 2013. Jeho zdánlivé stáří je v roz-
mezí od 50 do 53 let, měří mezi 170 až 
180 centimetry, má střední postavu, 
zelené oči a hnědé vlasy. Nosí knír. 

JAROSLAV KULHAN

se narodila 16. července 1989 a tr-
valé bydliště má hlášeno v  okrese 
Prostějov. Na hledanou vyhlásila 
prostějovská policie celostátní pát-
rání dne 9. září 2015. Její zdánlivé 
stáří je v  rozmezí od 26 do 30 let 
a měří mezi 160 až 165 centimetry. 
Bližší údaje nejsou známy. 

se narodil 27. června 1975 a trvalé 
bydliště má hlášeno v okrese Prostě-
jov. Na hledaného vyhlásila prostě-
jovská policie celostátní pátrání dne 
6. srpna 2012. Jeho zdánlivé stáří je 
v rozmezí od 38 do 40 let a měří mezi 
170 až 180 centimetry. Bližší údaje 
k hledané osobě nejsou známy. 

krimi6 Pondělí 25. ledna 2016
www.vecernikpv.cz

PETR NOVÁK

IZABELA LAKA TOŠOVÁ

PROSTĚJOV V pořádném maléru je už jednou soudně trestaný 
podvodník Milan Dudek z Litovle. Prostějovská nábytkářská fir-
ma Lachman Interier Design si ho dvakrát najala na práci. Zručný 
dvaatřicetiletý truhlář, přestože kvůli dluhům už nevykonával živ-
nostenskou činnost, si první práci nafakturoval, ale pochopitelně 
neodvedl DPH. Zálohu na zakázku v Praze nevrátil firmě vůbec! 

původní
zpravodajství

pro Večerník 
Michal
KADLEC

NAVŠTÍVILI JSME SOUDNÍ SÍŇNAVŠTÍVILI JSME SOUDNÍ SÍŇ

Jak to všechno tak dlouho moh-
la snášet a vydržet? Policisté 
zasahovali v  bytě sedmačty-
řicetileté ženy, kterou fyzicky 
napadl její vlastní manžel. 
Strážcům zákona se napadená 
žena svěřila, že ji muž týrá už 
neuvěřitelných jedenáct let! 

Otázkou zůstává, proč 
zdeptaná manželka neomlu-
vitelné jednání svého chotě 
takovou dobu snášela a nic 
nenahlásila. Každopádně po-
licisté nyní zasáhli velmi ra-
zantně, rabiáta vykázali ze 
společného obydlí manželů na 
deset dní. Snad si alespoň teď 
chlápek s násilnickými sklony 
uvědomí, že všechno má svoji 
míru...
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Již jednou trestaný podvodník obelhal i prostějovskou nábytkářskou firmu, 
která mu vyplatila peníze na základě neplatné faktury. Ilustrační foto  

Udírny i hoøící auto

Již sedm výjezdů k požárům mají 
letos za sebou prostějovští hasiči. 
„Ve čtyřech z nich se jednalo o oheň 
z odpadu, naštěstí byly drobnějšího 
charakteru a nezpůsobily žádnou ško-
du. Další dva požáry stály za uzením 
masa. O druhém lednovém víkendu 

hasiči vyjeli likvidovat hořící udírnu 
a přístřešek do Čechůvek a do Vrbátek 
(Večerník informoval již v minulém vy-
dání - pozn.red.). V Čechůvkách požár 
zničil udírnu, přístřešek a uskladněné 
dřevo, škodu si vyčíslil majitel na deset 
tisíc korun. Ve Vrbátkách měl požár ni-
čivější účinky, plameny byl zasažen jak 
přístřešek, tak rovněž udírna. Přístře-
šek stál poblíž rodinného domu, a tak 
sálavé teplo poškodilo i plastová okna 
a elektroinstalaci vrat. Hasiči z hořící-
ho objektu vynesli tlakovou láhev, kte-
rou ochladili na volném prostranství. 
V tomto případě vznikla škoda za dvě 
stě tisíc korun. Třetí větší událostí byl 
požár osobního vozidla Škoda Felicia 
v Otaslavicích. Auto bylo zaparková-
no u domu a vzplálo v motorové části. 
Újma zatím nebyla přesně vyčíslena, 
příčinou byla technická závada,“ pro-
zradil Jozef Novák, ředitel prostějov-
ských hasičů. 

Naštìstí jen „plechy“

Při současném mrazivém počasí 
není divu, že řidiči na silnicích bou-

rají častěji. „Dopravních nehod, kte-
ré si vyžádaly zásah hasičů, bylo letos 
zatím také celkem sedm. Jednalo se 
naštěstí jen o drobnější havárie, které 
se většinou obešly bez zranění nebo 
skončily pouze s lehčími poranění-
mi,“ zkonstatoval příznivou záleži-
tost Novák. 

Minibruska na prstýnek

Od začátku roku pak evidují hasič-
ské statistiky na Prostějovsku hned 
čtrnáct technických událostí. „Nej-
častěji jsme otvírali dveře bytů, za-
jímavá technická pomoc se udála 
v pátek osmého ledna, kdy v pod-
večer byla jednotka prostějovských 
hasičů povolána do ambulance ne-
mocnice, aby pacientovi sundala 
prstýnek z oteklého prstu. Hasiči jej 
opatrně rozřezali minibruskou tak, 
aby muži prst více neporanili. Poté 
už si ho převzal do péče sloužící lé-
kař,“ popsal kuriózní zásah první 
muž Hasičského záchranného sboru 
Olomouckého kraje-územního od-
boru Prostějov.

Pes pøi záchranì utekl...

Co se týká záchrany osob a zvířat, evidu-
jí hasiči na Prostějovsku zatím šest udá-
lostí. „Jednalo se především o záchranu 
osob, které upadly nebo se zranily ve 
svých bytech. V jednom případě hasiči 
zachraňovali psa z betonové výpusti 
plumlovské přehrady v Mostkovicích. 
Dva hasiči se převlékli do speciálních 
obleků se záchrannými vestami a začali 
pomocí lanové techniky slaňovat ke 
zvířeti. Při záchranné akci se ale pes vy-
plašil, přeběhl na břeh a utekl mezi skály 
do strmého terénu. To hasičům nahrálo 
do karet. Psa nasměrovali ven ze strže 
směrem k majiteli, který si ho odchytil,“ 
usmál se u popisu záchrany čtyřnohého 
chlupáče Jozef Novák. 

Zbyteèné výjezdy

V uvedeném období zaznamenali také 
půltucet planých poplachů. „Ve stře-
du šestého ledna byl proveden zásah 
v Průmyslové ulici. Po příjezdu na mís-
to a provedeném průzkumu jednotka 

zjistila, že se nejedná o původně nahlá-
šený požár, ale o planý poplach, kdy se 
tři lidé bez domova zahřívali u ohýnku 
před garáží. Hasiči na místo povolali 
hlídku policie a ta si místo převzala,“ 
popsal šéf prostějovských hasičů jeden 
z lednových zbytečných výjezdů. 

Hasičský Záchranný sbor Olo-
mouckého kraje zveřejnil celoroční 
statistiku svých zásahů v roce 2015. 
V kraji záchranáři zlikvidovali celkem 
5 772 událostí, což je o 215 případů 
méně než v  letopočtu předcházejí-
cím. „Co se týká Prostějovska, tady 
hasiči likvidovali vloni celkem 139 
požárů, vyjížděli k 219 dopravním 
nehodám a ke 46 případům úniku ne-
bezpečných látek. V roce 2015 máme 
za sebou rovněž 520 výjezdů k přípa-

dům technických havárií,“ prozradil 
Večerníku výčet základních čísel Jozef 
Novák.  (mik) 

PROSTĚJOV Od začátku le-
tošního roku mají prostějov-
ští hasiči pořádně napilno. 
Zaměstnávají je nejen četné 
dopravní nehody, ale zlikvido-
vat museli už také celkem sedm 
požárů. Jak Večerníku potvrdil 
ředitel Hasičského záchranné-
ho sboru Olomouckého kraje-
-územního odboru Prostějov 
Jozef Novák, od 1. ledna 2016 
vyjížděli hasiči na Prostějovsku 
hned k šestačtyřiceti událos-
tem. Co všechno prozradil další 
host našeho seriálu se šéfy zá-
chranných jednotek IZS?

JAKO ŽIVNOSTNÍK SKONČIL, PŘESTO FAKTUROVAL  

Kuriozita z nemocnice  zásahy nejen u ohně a nehodaneb

“ Pes se vyplašil, přeběhl na břeh
a utekl mezi skály do strmého terénu.

To hasičům nahrálo do karet,
majitel si ho sám odchytil!

Foto: archív Večerníku
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HASIČSKÉ ZÁSAHY POD DROBNOHLEDEM

Milan Dudek podvedl nábytkářskou fi rmu

OBJEDNEJTE
 SI PREDPLATNE
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Středobodem každého plesu je 
tanec a bohužel pro letošní se-

zónu tedy nemáme zrovna zářný 
celostátní vzor, jelikož až na úplný 
závěr, kdy zřejmě větší část diváctva 
zažila rozumu, nevyhrálo taneční 
soutěž StarDance na celostátní tele-
vizi absolutní taneční dřevo Lukáš 
Pavlásek, ale o zlato a stříbro se 
podělily opravdové taneční talenty 

ženského pohlaví. Ano, nikdo není 
Fred Astaire, ale aspoň základní 
pohyby by měl zvládnout každý. 
A kdo toho není schopen, ať zkusí 
raději zabavit společnost nějakým 
dobrým vtipem. Zde se domnívám, 
že „Lukynovi“ Pavláskovi prostě 
lépe svědčí pořad typu „Na stojá-
ka“ než taneční soutěž. Pokud by 
většina letos hodlala použít jeho 
taneční projevy, pak hrozí, že plesy 
sklouznou k parodii až trapnosti 
a to snad proboha nikdo nechceme, 
jelikož příliv buranství a primitivis-
mu zažíváme bohužel dnes a denně 
v jiných sférách okolo sebe.

Něco málo k oblečení. Da-
leko jednodušší to máme 

my muži. I když pozor, vážení, už 
jsem viděl ve spojení ples a oblek 
u pánské části hostů až neuvěřitel-
né věci. Za takřka úchylné považuji 
vzít si k obleku tenisky či botasky. 
Chápu to pouze v případě, že má 
někdo výron kotníku a do ničeho 
jiného se s nateklou nohou neve-
jde, přičemž na ples prostě musí 
ze společenské nutnosti. Proble-
matika kravat a motýlků k různým 
typům obleků je také velká věda, ve 
které se lze někdy snadno utopit. 
A tak si dejte poradit od odborníků, 
pánských salónů je již dnes dost.

A co ženy? Začněme tím, že 
žádná nemá nikdy nic na sebe, 

ale to k nim prostě patří. Kdyby to 
některá z nich neřekla, tak je prostě 
divná. Teď už záleží na mužské 
straně. Buď pošle svou polovici 
do půjčovny šatů, nebo obětuje 
určitou sumu ze své debetní či kre-
ditní karty na nákup šatů nových. 
Existuje sorta těch žen, kterým to 
prostě sluší a nezáleží na věku, ne-
boť některé mladé tělem jsou staré 
duchem. Ale máme zde i variantu 
opačnou a to je fakt dobře. Ženy 
mají jednu velkou výhodu, ještě 
jsem neslyšel, že by muž ženě řekl, 
že jí to nesluší. A to ani tehdy, když 
měl tři promile v krvi! Zdrcující 
kritika žen vůči ženám navzájem, 
tak to je ovšem kapitola na zvláštní 
analýzu. Dámy, proč to děláte?

Samostatnou kapitolou je cho-
vání na plese. Už jsem viděl 

skutečné dámy a pány ve slušných 
neznačkových oděvech, ale také 
zvěř ve značkových hadrech. Tak-
že zde je dobré poznamenat, že 
šaty sice dělají člověka, ale člověk 
se pak může snadno proměnit ve 
skot či jiného příslušníka říše zví-
řecí, obzvláště pokud si našlápne 
alkoholem nebo bohužel v dnešní 
době nějakým tím jointem. Pak 

věřte tomu, že se druhý den ne-
mluví o outfitu dotyčného, ale 
o tom, za jakého byl... vola. Ona 
pravidla slušného chování nejsou 
zas až tak k zahození a vzhledem 
k tomu, že společnost se čím dál 
více mrví, přestože je všude plno 
politické korektnosti, bylo by dob-
ré alespoň plesy zachovat na něja-
ké společensky vysoké úrovni.

Tak tedy ať róby šustí a cho-
vejme se mravně.

PROSTĚJOV Už drahnou dobu si 
cyklisté, ale především chodci, stěžu-
jí na skutečnost, že dostat se z jedné 
strany Olomoucké na druhou smě-
rem do Říční ulice je v době dopravní 
špičky skoro nemožné. A když přece, 
tak jde o hodně nebezpečnou stezku. 
Proto na radnici vymysleli podchod 
přímo pod mostem! Sloužit bude jak 
chodcům, tak i cyklistům a snížit na 
minimum by se mělo riziko doprav-
ních nehod.
„Zatím jsme schválili finance na zhotove-
ní projektové dokumentace podchodu, 
který bude městskou pokladnu stát de-
vadesát tisíc korun,“ prozradil Večerníku 
Zdeněk Fišer (ČSSD), první náměstek 
primátorky Statutárního města Prostějov. 
„Už v loňském roce jsme připravili návrh 

technického řešení podchodu pod mos-
tem v Olomoucké ulici. Ten řeší bezpečný 
průchod nejen chodců, ale i cyklistů pod 
mostem západně s napojením na cykli-

stickou stezku v biokoridoru Hloučela 
a východně na ulici Říční,“ přidal na vy-
světlenou náměstek. Podle jeho slov se 
toto řešení, vzhledem k intenzitě dopravy 
v Olomoucké ulici, jeví jako nejbezpečněj-
ší. „Přejíždění cyklistů a přecházení chodců 
přes frekventovanou tepnu města je velice 
riskantní a toto řešení eliminuje naše obavy 
z dopravních nehod,“ upozornil Fišer. 
K navrženému postupu se vyjádřilo i Po-
vodí Moravy, které s ním v zásadě souhla-
sí. „Pouze v případě takzvané velké vody 
bude podchod uzavřen, protože jej voda 
z říčky Hloučely zcela zaplaví,“ doplnila 
toto téma náměstkyně prostějovské pri-
mátorky Ivana Hemerková (PéVéčko) 
s tím, že pokud všechno půjde podle plá-
nu, mohla by stavba podchodu začít už 
letos na podzim.  (mik) 

K  doposud největším investicím do 
Národního domu došlo v letech 1997 
a 1998, kdy se za více než sedmadva-
cet milionů korun provedla generál-
ní rekonstrukce střechy, části fasády 
a obnovila se jevištní technika v  při-
lehlém divadelním sále. K obdobně 
vysokým částkám se magistrát vrátil 
ještě v letech 2006 a 2007, kdy se za 
třiadvacet a půl milionu korun dokon-
čila rekonstrukce fasády, ale hlavně se 
přikročilo k úplné obnově restaurač-
ního zařízení i vývařovny. A reálně se 
blíží chvíle, kdy Národní dům v Pro-
stějově obklopí lešení znovu. „Roz-
hodli jsme o rozpočtovém opatření na 
pořízení projektové dokumentace pro 
rozsáhlou rekonstrukci této význam-
né secesní budovy. Naskytla se nám 
totiž šance k získání dotací, které jsou 
jednou za čas vypisovány na zásadní 
opravy národních kulturních památek 
a mohou činit až pětaosmdesát pro-
cent všech uznatelných nákladů. Ty 
odhadujeme na sto milionů korun,“ 
řekl na středeční tiskové konferenci 

rady města Zdeněk Fišer (ČSSD), ná-
městek primátorky Statutárního měs-
ta Prostějova.  
Večerník pochopitelně zajímalo, co 
všechno se v  rámci uvedených sto 
milionů korun připravuje. „Napros-

tou prioritou bude nová střecha. Dále 
jsme navrhli stavební práce jako napří-
klad opravu celého suterénu, výměnu 
všech oken na budově i vitráží, rekon-
strukci zábradlí v divadelní části, výmě-
nu sedaček v sále, rekonstrukci schodišť 
a hlavně také kompletní opravu fasády 
Národního domu,“ vyjmenoval nej-
podstatnější investice Fišer. Radní ale 
zároveň upozornili, že už při zpraco-
vávání projektové dokumentace bude 
muset magistrát úzce spolupracovat 
s památkáři. „Ti si určitě ke každé dílčí 
rekonstrukci řeknou svoje. Pokud se 
s nimi projektant dohodne na jednotli-
vých částech, budou okamžitě zařazeny 

do jednoho balíku a zažádáme o dotaci. 
Čím dříve, tím lépe,“ dodává náměstek 
prostějovské primátorky. 
Samotnou žádost o dotační tituly má 
na starosti uvolněný radní Jaroslav 
Šlambor (KSČM). „Už na konci lis-
topadu loňského roku jsme do Ná-
rodního domu svolali schůzku všech 
lidí, kteří k  plánované rekonstrukci 
a vůbec k  této secesní památce mají 
co říci. Od všech jsme vytěžili veškeré 
poznatky o tom, co by se mělo udě-
lat. Zaznamenali jsme poměrně roz-
sáhlý sumář potřebných oprav, který 
následně vyhodnotil odbor rozvoje 
a investic prostějovského magistrátu. 

„Zápisy jsou za dveømi
Prostějov (red) - Zápis žáků do 
prvních ročníků základních škol 
pro školní rok 2016/2017 se blíží. 
Rodiče své ratolesti do škol přive-
dou v pátek 5. února. Do škol budou 
přednostně zapsány a zařazeny děti 
s trvalým bydlištěm ve spádovém 
obvodu školy. „Dítě, které dosáhne 
šestého roku věku v době od září do 
konce června příslušného školního 
roku, může být přijato k plnění po-
vinné školní docházky již v tomto 
školním roce, je-li přiměřeně tělesně 
i duševně vyspělé a požádá-li o to 
jeho zákonný zástupce,“ uvedla ná-
městkyně primátorky Ivana Hemer-
ková. „Pokud se nemohou rodiče 
s dětmi ve zdůvodněných případech 
dostavit ve stanovený den zápisu, 
mohou přijít individuálně po do-
hodě s ředitelem základní školy po 
tomto termínu, nejpozději však do 
patnáctého února,“ upozornila He-
merková.

Pùl milionu pro „azylák“

Prostějov (mik) - Stejné přízni rady 
města jako v loňském roce se i letos 
těší Azylové centrum v Prostějově. 
„Na svém úterním jednání jsme roz-
hodli doporučit zastupitelstvu schvá-
lit poskytnutí dotace ve výši pěti set 
tisíc korun,“ potvrdil Večerníku Pavel 
Smetana, náměstek primátorky pro 
sociální oblast. Jak dodal, půlmilio-
nový obnos půjde na dofinancování 
činnosti Azylového domu pro muže 
a ženy, Azylový dům pro osamělé 
rodiče s dětmi, Noclehárny, Nízko-
prahové denní centrum a na terénní 
programy.

Ani tøi nestaèí!
Prostějov (mik) - V říjnu loňského 
roku Večerník informoval, že vedení 
města nechalo vyrobit v pořadí už 
třetí pietní desku u vsypové loučky 
na Městském hřbitově v Prostějo-
vě. Pozůstalí využívající anonymní 
uložení ostatků svých příbuzných 
mohou jejich památku zvěčnit do 
kamene. Jak ale nyní vychází najevo, 
zájem je daleko větší. „Je tak veliký, 
že ani tři desky nestačí. Rozhodli 
jsme se proto pořídit čtvrtou ka-
mennou desku. Písmo na kameni 
bude stejné jako u těch předešlých 
a pozůstalí mají alespoň touto formou 
možnost připomenout své příbuzné,“ 
prozradil náměstek primátorky Statu-
tárního města Prostějov Jiří Pospíšil 
s  tím, že čtvrtá deska bude stát přes 
pětadvacet tisíc korun.   

Prostějov (red) - Prostějovští kon-
šelé schválili pět kandidátů na Cenu 
Olomouckého kraje v oblasti kul-
tury. „Na toto ocenění jsme navrhli 
Národopisný soubor Mánes, De-
chový orchestr Základní umělecké 
školy v Prostějově, Divadlo Point, 
Hanácké slavnosti v Prostějově 
a publicistu Josefa Dolívku,“ infor-
movala Ivana Hemerková, náměst-
kyně primátorky.  

Prostějov (red) - Minulý týden 
v úterý rozhodli prostějovští radní, 
že nebudou navyšovat letošní ná-
jemné o míru inflace vyhlašovanou 
Českým statistickým úřadem za 
uplynulý kalendářní rok u všech ná-
jemních smluv na pronájem majet-
ku ve vlastnictví města Prostějova. 
Zvyšovat se nebude ani pachtovné 
u smluv na užívání a používání měst-
ského majetku. Jak uvedl náměstek 
primátorky Jiří Pospíšil, v posledních 
pěti letech nebylo nájemné navyšo-
váno i s ohledem na časovou a ka-
pacitní náročnost rozesílání písem-
ných oznámení. „Dalším důvodem 
pro takový postup byla i skutečnost, 
že v Programovém prohlášení Rady 
města Prostějova je mimo jiné uve-
deno, že v oblasti hospodaření města 
nebude při pronájmu městských ne-
bytových prostor uplatňováno navy-
šování nájmů o míru inflace,“ dodal 
Pospíšil.

RYCHLÝ

zpravodajství14 navštivte stále více oblíbenější inter  

Původní zpravodajství
pro Večerník

Michal 
KADLEC

NÁRODNÍ DŮM SPOLKNE DALŠÍCH 100 MILIONŮ  
„Když dotace nevezmeme my, sebere je někdo jiný,“ upozorňuje radní  

PROSTĚJOV Od roku 1997 se do Národního domu, konkrétně 
jeho rekonstrukce i drobnějších oprav a údržby, investovalo více 
než čtyřiaosmdesát milionů korun. Tato obrovská suma peněz ale 
není zdaleka konečná. Prostějovští radní už naplánovali rozsáhlé 
další opravy této secesní památky, které mají postupně spolykat 
minimálně sto milionů korun! Důvod poměrně spěšného rozhod-
nutí rady města je jednoduchý, magistrát má nyní aktuálně ob-
rovskou šanci získat na celou investici až pětaosmdesát procent 
finančních prostředků z dotací! 

 Foto: Michal Kadlec

prozatímní odhadované dílèí náklady na rekonstrukci Národního domu
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Zdroj: Magistrát města Prostějova

PROSTĚJOV Minulé úterý těsně 
před půl sedmou hodinou večer do-
šlo na severním výjezdu rychlostní 
komunikace ve směru na Olomouc 
k havárii osobního automobilu 
značky Seat. 
„Šestadvacetiletá řidička vypovědě-
la, že při jízdě v levém jízdním pru-
hu jí náhle upadlo pravé zadní kolo. 
Následkem toho se vozidlo dostalo 
do smyku, při kterém přední částí 
narazilo do svodidel na pravé stra-
ně komunikace. Od nich se její auto 
odrazilo a zastavilo se uprostřed vo-
zovky, přední částí směrem k Pros-
tějovu. Ke zranění osob při havárii 
nedošlo, hmotná škoda na vozidle 
a svodidlech byla předběžně vyčísle-
na na sto devadesát tisíc korun,“ in-
formoval František Kořínek, tiskový 
mluvčí Policie ČR pro Územní od-
bor v Prostějově. „Verzi řidičky, tedy 
havárii z důvodu technické závady, 
předběžně podpořil i soudní znalec 
z oboru dopravy, který se dostavil na 
místo. Upadnuté kolo bylo zajištěno 

pro znalecké zkoumání. Přesné příči-
ny, okolnosti a míra zavinění havárie 
jsou i nadále předmětem dalšího po-
licejního vyšetřování,“ doplnil mluvčí 
prostějovské policie.  (mik) 

Zachránila ho svodidla, 
zaplatil ale tučnou pokutu
PROSTĚJOV Dva tisíce korun po-
kuty stála mladého řidiče vlastní 
nepozornost, kdy na náledí nepři-
způsobil jízdu daným okolnostem 
a na dálničním výjezdu se s vozidlem 
rozplácnul o svodidla. Naštěstí vyvá-
zl bez zranění. 
„V pondělí osmnáctého ledna v  devět 
hodin došlo na sjezdu z dálnice D46 
Prostějov sever ve směru od Vyškova 
k havárii osobního automobilu. Pětadva-
cetiletý řidič vozidla značky Kia v pravo-
točivé zatáčce nepřizpůsobil rychlost 
okolnostem, nezvládl řízení a s vozidlem 

dostal smyk. Následkem toho vozidlo 
přejelo k levé straně komunikace, kde 
narazilo do okrajových svodidel. Ke zra-
nění osob při havárii nedošlo a hmotná 
škoda na svodidlech a automobilu byla 
předběžně vyčíslena na sedmdesát tisíc 
korun,“ popsala havárii Irena Urbánko-
vá, tisková mluvčí Krajského ředitelství 
Policie ČR Olomouckého kraje.  
Alkohol byl u řidiče vyloučen provede-
nou dechovou zkouškou. „Jeho přestu-
pek policisté vyřešili na místě uložením 
blokové pokuty ve výši dvou tisíc ko-
run,“ dodala Urbánková.  (mik)

PROSTĚJOV V minulém vydání Večerník informoval o masivní stavbě 
s vysokou zdí naproti hypermarketu Albert v Plumlovské ulici. Zatímco 
odpudivý betonový kolos rozčiluje veřejnost, prostějovský magistrát ne-
chává chladným...   
Během uplynulého týdne jsme se na celou záležitost dotázali mluvčí radnice. 
„Po vašem článku jsme obdrželi skutečně spoustu dotazů od občanů Prostě-
jova. Musím ale říct, že jde čistě o soukromou stavbu, která je Stavebním úřa-
dem v Prostějově řádně povolena. Podle jeho vyjádření stavba neodporuje ani 
územnímu plánu, ani jiným regulím, pro něž by nemohla být ze zákona povole-
na,“ odpověděla Večerníku Jana Gáborová, tisková mluvčí Magistrátu statutár-
ního města Prostějova.  (mik)

„VĚZNICE“ 
podle města neodporuje 
územnímu plánu 

V Olomoucké budeme chodit POD MOSTEM ! 
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GLOSA VEČERNÍKU

TOMÁŠ KALÁB

ANALÝZA
MARTINA
MOKROŠE

Počáteční měsíce každého 
nového roku se nesou kromě 
jiného také ve znamení pleso-
vé sezóny. Akce pořádají obce, 
politické strany, školy a pak 
také nejrůznější další spolky 
i instituce, při kterých hraje ryč-
ná hudba, jí a pije se, losuje se 
bohatá tombola. Lidé zažívají 
neopakovatelné momenty, 
o kterých se někdy mluví ještě 
následující měsíc, a to buď ve 
smyslu pozitivním či negativ-
ním. Plesy jsou ovšem také 
událostí společenskou, při kte-
ré by se mělo dbáti na etiketu, 
slušné i mravné chování a člo-
věk by měl dokázat, že si titul 
Homo sapiens sapiens oprav-
du zaslouží. Leč je tomu tak?

Netrvá to nìjak dlouho?
Chápu, že nehoda se může stát a něja-
kou chvíli trvá, než se poškozená věc 
spraví. Ale k havárii osobního auta, 
jehož řidička na Vápenici přerazila 
i sloup osvětlení přechodu pro chod-
ce, došlo už v první polovině loňské-
ho roku a dosud zde čouhá pouze 
jeho pahýl obalený izolační páskou. 
Přechod je tak večer a v noci zahalen 
tmou, což určitě není pro chodce 
bezpečné. Jak dlouho ještě budeme 
čekat na opravu? Do té doby, než na 
přechodu nějaký řidič někoho srazí? 
 Ivo Popelka, Prostějov 

Sedm minut!
Závory na železničním přejezdu 
v Olomoucké ulici jsou určitě po-
třeba kvůli bezpečnosti. Může mi 
ale někdo vysvětlit, proč jdou dolů, 
když vlak tudy projede až za sedm 
minut? Přesně tak dlouhou dobu 
jsme všichni řidiči čekali v dlouhé 
frontě minulý pátek odpoledne. Jak 
jsem později zjistil, výstražné zaří-
zení na přejezdu v Olomoucké ulici 
začalo fungovat společně se staže-
nými závorami ve chvíli, kdy vlak ve 
směru od Kostelce na Hané teprve 
přijížděl na místní nádraží! Než za-
brzdil, vystoupili z něho cestující 
a než se znovu rozjel, po tuto dobu 
jsme už stáli ve frontě! 
 Jiří Otčenášek, Prostějov 

Poctiví jsou mezi námi!
V  úterý 12. ledna jsme byly spolu 
s maminkou nakupovat v hypermar-
ketu Tesco. Po zaplacení jsem při 
ukládání peněženky zanechala tašku 
u výlohy s  bižuterií a všimla si toho 
v tom shonu až doma. Krve by se ve 
mně nedořezal, a loučila se nejen s ná-
kupem na dobrou večeři, ale dokon-
ce už počítala finanční ztrátu. Přesto 
jsem zkusila zavolat na informace 
a jejich slova mě až zaskočila, jak 
jsem byla překvapená. Tašku mi totiž 
u sebe uschovala poctivá a milá paní 
ze stánku Avon společně s kolegyní ze 
stánku kabelek. Udělala to jako samo-
zřejmost, dokonce následně odmítla 
i odměnu. Tímto bych chtěla oběma 
ženám moc poděkovat. A nás ostatní 
upozornit, že slušní a poctiví lidé ještě 
stále existují. Toho si musíme vážit!
 Milena Kozáková, Prostějov

Rozcupovaný koš
Prvního ledna dopoledne jsem šla 
v Drozdovicích na autobus a na za-
stávce jsem se nestačila divit. Odpad-
kový koš zde někdo nejenom vykopl 
ze sloupku, ale zároveň ho rozdupal 
na několik kusů. Jenom přemýšlím, 
který silák během silvestrovských 
oslav si potřeboval takto ověřit svoji 
fyzickou zdatnost. Protože ta dušev-
ní mu jistě zcela chybí!
 Petra Ošlejšková, Prostějov

Živě si vybavuji svůj první fotoaparát. 
Dostala jsem ho někdy v průběhu své 
základoškolské docházky. Byl mod-
rý a plastový, ale už fotil na barevný 
film a nemusela jsem stále prosit tať-
ku, aby mi půjčil svůj foťák pokaždé, 
když jsem jela někam na výlet. Dove-
dete si představit tu nezávislost? 
Teď máme k dispozici digitální fo-
toaparáty, kompakty, zrcadlovky ve 
špičkové kvalitě, které jsou mnohdy 
tak malé, že se člověk až diví, jak se 
tam ta spousta udělátek, schopných 
vytvořit obrázek jako živý, vůbec 
vejde? Ještě že už s sebou nemusíme 

vláčet fotografický přístroj na no-
žičkách, jako tomu bylo u fotografů 
v osmnáctém století, to by Instagram 
a Facebook nejspíš zkolabovaly. Při-
šly by totiž o podstatnou část svého 
obsahu, protože bychom si pořádně 
rozmysleli, jestli plýtvat silami na sel-
fíčko v koupelně nebo stylovou fotku 
dnešního oběda. 
Jestli tahle vymoženost není někdy 
na škodu, mě napadlo ve chvíli, když 
jsem si jako obvykle, schrupla při 
cestě ve vlaku. Jen co se to rozjede, už 
jsem v limbu, s tím se nedá nic dělat. 
Probudilo mě podezřelé cvakání. 

Nenápadně jsem otevřela oči ve sty-
lu: „Já jsem vůbec nespala,“ a na-
proti mě pán zuřivě kliká do mobilu, 
který má namířený v mém směru. Na 
okamžik jsem znejistěla, jestli se jen 
prohání na netu, nebo jestli mě snad 
nefotí. Ono není kdovíjaký zážitek 
fotit mě za bdělého stavu, natož když 
někde totálně vytuhnu, ale co víte, co 
dnes kolem běhá za lidi... 
Tak jestli má teď pán zahlcenou 
galerii fotografiemi mé spící malič-
kosti, nechť jsou mu výstrahou, že 
ne všechna spící děvčata jsou krásné 
Růženky.

FEJETON PETRY HEŽOVÉ

Fotomodelkou proti své vůli

Cena benzínu budiž pochválena...

Jel jsem onehdy nakoupit do jedné 
z prostějovských nákupních zón 
s dlouhým seznamem vypracova-
ným předchozí večer mojí drahou 
polovičkou. Co tak přemítám, kolik 
pořízení všech položek bude stát 
času a peněz, padl mi zrak na stojan 
čerpací stanice. Je to vůbec možné?
Manželka promine, ale předností 
každého motoristy je zaopatřit svého 
čtyřkolového „mazlíka“. Ten jako by 
četl myšlenky svého „pána“, stočil kola 
k nejbližšímu stojanu. Odšrouboval 
jsem dychtivě krytku nádrže a secvakl 
čerpací pistoli. Bůhví, jak dlouho ta 
cena vydrží, tudíž jen nabrat co nejvíc!
Autíčko nebylo zrovna úplně vyhla-

dovělé, pročež ještě nepadla tisícovka, 
když začalo protestovat, že už má ná-
drž tak akorát k prasknutí. Nu což, už 
dlouho se mi nestalo, abych za tisícov-
ku natankoval přes čtyřicet litrů nafty. 
Jak se něco podobného přihodí?
Nejde ani tak o všemocný trh, jako 
globální politické hrátky. Saúdy ovlá-
daný OPEC dostal za úkol „vyhlado-
vět“ Rusy, z toho důvodu se těží o sto 
šest. Částečně se to samozřejmě daří, 
ale páni šejci tratí taky. To se naopak 
nedá říci o českém státu, který má svou 
spotřební daň 12,84 Kč z litru benzínu 
jistou, pravda trochu strádá na DPH, 
počítané z celkové ceny (málokdo si 
uvědomuje, že tady nenasytná státní 

kasa daní dvakrát, i hodnotu už započ-
tené spotřební daně), která je tak trochu 
nižší. Takže spokojení u nás vlastně 
mohou být všichni.
Otázka je dokdy. Na druhé straně 
šumavských hvozdů se vylíhl geniální 
nápad, že by se celoevropskou daní 
z pohonných hmot mohly financovat 
nenadálé náklady na migranty. Jinde 
totiž prý ukrajovat nejde - on lidičky 
ten bruselský moloch taky něco stojí, 
nemyslete si...

NĚKOLIK VĚT 
K PLESOVÉ SEZÓNĚ...AŤ RÓBY ŠUSTÍ aneb
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PEJSCI HLEDAJÍ SVÉ PÁNÍČKY!
Kdo z nás by neměl rád psy. Mnozí nějakého čtyřnohého miláčka doma mají, a tak jen mohou potvrdit, že se nejspíš stal nerozlučným členem domácnosti, bez kterého si snad už ani nedovedou představit 
domácí pohodu. Vždyť právě věrní a oddaní chlupáči nepochybně patří k našim nejlepším a nejmilejším přátelům. Pokud si vyberete pejska z útulku a jste zdaleka, prosíme, ověřte si telefonicky, zda pejsek již 
nebyl vydán. Ušetříte si tím cestu, ale i případné zklamání.
Informace a odchyt psů na tel.: 776 189 235  nebo při osobní návštěvě na adrese VOŘÍŠEK - ÚTULEK PRO PSY, SAMOTA 133, 798 58 ČECHY POD KOSÍŘEM. Vedoucím útulku je Ing. et Bc. Leopold Dostál.

ANNA
je kříženec malého vzrůstu ve věku jeden rok. Je to klidná fe-
nečka, která rozdává úsměv na každém kroku. Má velmi přá-
telskou vyrovnanou povahu, je vděčná za každé pohlazení. 
S pejskem i fenkou se snese bez problému, na vodítku chodí 
pěkně, netahá. Vhodná k dětem.

ŠKUBÁNEK 
je kříženec středního vzrůstu ve věku zhruba tři až čtyři roky. 
Je velmi milý a kontaktní pejsek, který má rád lidi a mazlení. 
Šťastný bude v domečku se zahrádkou, kde bude moci volně 
běhat a hlídat. S fenkou se bez problému snese, na vodítku 
chodí pěkně a netahá.

REX
je desetiletý kříženec velkého vzrůstu, kterému umřel jeho 
milovaný páneček. Je velmi milé, přátelské a klidné povahy, 
pro svého pána bude oddaným a věrným parťákem. Šťast-
ný bude v domečku se zahrádkou. Bez problému se snese 
s fenkou, na vodítku chodí pěkně, netahá. 

JINA
je krásná kříženka velkého vzrůstu ve věku cca osmi 
roků. Velmi milá fenka přátelské povahy, miluje lidi 
a mazlení. Bude šťastná v domečku se zahrádkou, kde 
bude moci volně běhat a hlídat. Na vodítku chodí pěkně, 
netahá.

,

Vojtěch KRAMPOL
17. 1. 2016  50 cm 3,00 kg

Pivín

Matěj TYL
13. 1. 2016  54 cm 4,20 kg

Přemyslovice

Dominik SEDLÁČEK
18. 1. 2016  54 cm 4,30 kg

Slatinice

Patrik LUKOVSKÝ
19. 1. 2016  50 cm 2,70 kg

Prostějov

Eliška DOPITOVÁ
17. 1. 2016  50 cm 3,05 kg

Prostějov

Beáta GRMELOVÁ
17. 1. 2016  50 cm 3,50 kg

Buková

Antonie WÄCHTEROVÁ
18. 1. 2016  52 cm 3,25 kg

Doloplazy

Eva KREJSKOVÁ
19. 1. 2016  49 cm 3,30 kg

Prostějov

Karolína KREJČÍ
18. 1. 2016  48 cm 3,10 kg

Prostějov

Rozálie POKORNÁ
18. 1. 2016  51 cm 3,70 kg

Prostějov

Pondělí 25. ledna 2016
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BLAHOPØEJEME!!!
Co může být pro každou maminku s tatínkem 

největším darem? No přece miminko! 
Všem novorozeňátkům a jejich pyšným 

rodičům přeje PROSTĚJOVSKÝ Večerník život 
provázený klidem, zdravím a jen těmi 

nejradostnějšími událostmi. 
Vítejte na tomto světě, děťátka!

PoPoPoPPPPoPoPoPPPoPPoPoPPPPPPPPPoPPPPPPPPPoPoPoPPPoPPPPoPoPPPPPoPPPPoPoPooPooPPPPPoondělí 25. le
wwwwwwwwwwwwwwwwwww w.vece

Vítejte na svìtì

Nejenom rodiče těžce nemocného 
Davídka, ale i PROSTĚJOVSKÝ 
Večerník žádá veřejnost o pomoc. 
Víčka je možné nadále nosit do 
přímo k nám do redakce v Olo-
moucké ulici. 
„Za sběr víček předem všem moc 
děkujeme! Máme obrovskou radost 
z  toho, že ne všem je osud našeho 
Davídka lhostejný a snaží se aspoň 
takto malinko pomoci,“ vzkazují 
dojatí rodiče Zdeňka Staňková 
a Martin Vítek ze Ptení. 

NA VÍČKA NADÁLE
ČEKÁME V REDAKCI

„D kuji všem lidem,“ vzkazuje
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Rekonstrukce muzea měla být pů-
vodně dokončena už do začátku 
loňského června, nakonec se musela 
o více jak půl roku posunout. Na 
rozdíl od Plumlova, který měl z  Ev-
ropské unie přislíbeno téměř sedm 
milionů korun na vybudování na-
učné stezky kolem přehrady, to však 
v Dobromilicích nevzdali a věc do-
táhli až do zdárného konce. K částce 
5,7 milionu korun z unie však museli 
přihodit více jak milion korun z vlast-

ního. Nejen ke svému štěstí se tyto 
prostředky v rozpočtu našly. 
Oprava hraběcího sídla v Dobromi-
licích se přitom chystala přes deset 
let. Obec uspěla až se svojí třetí žá-
dostí o dotace. Prvotním záměrem 
bylo přesunout do opravené budovy 
sbírky z bývalého muzea, které fungo-
valo na zdejším zámku. „Ten se vrátil 
do vlastnictví arcibiskupství, které jej 
prodalo soukromému majiteli. Naše 
exponáty jsme museli vyklidit a přesu-
nout je do skladu,“ vysvětlil Večerníku 
Pavel Drnovský, starosta Dobromilic. 
Původní záměr se však postupně 
rozšířil. V objektu by tak měl fun-
govat i společenský sál pro pořádání 
kulturních akcí, který by využili ze-
jména místní. V této souvislosti se 
tak dříve mluvilo o tom, že zde bu-

dou vystaveny také hospodářské 
stroje zaniklé prostějovské značky 
Wichterle a Kovářík! 
Kdy přesně se muzeum otevře a co 
v něm jeho návštěvníci najdou, to ješ-
tě stále zůstává ve hvězdách. „Náplň 
v tuto chvíli stále pilujeme, stejně tak 

dosud není znám termín slavnostní-
ho otevření,“ reagoval na náš dotaz 
Pavel Drnovský. 
Muzeum v Dobromilicích se přidá 
k dalším podobným institucím, kte-
ré v regionu už nyní fungují. K těm 
nejznámější patří Muzeum kočárů 

v Čechách pod Kosířem, Hasičské mu-
zeum tamtéž či Muzeum Drahanské 
vrchoviny a vzdělávací centrum TGM 
v Drahanech. Letos v dubnu by se k nim 
mělo přidat v pořadí už třetí muzeum 
v Čechách pod Kosířem, které začne 
fungovat v prostorách místního zámku.

OLŠANY, STUDENEC Opožděný 
vánoční dárek? I tak se to dá vnímat. 
Občané Studence a Olšan u Prostě-
jova ho dostali. Prostějovský odbor 
dopravy totiž na konci uplynulého 
roku vydal opatření, ve kterém ome-
zuje průjezd těžkých kamionů přes 
výše zmíněné obce! „My jsme o to 
usilovali už delší dobu. Snažili jsme 
se osm let o snížení tonáže projíž-
dějících automobilů,“ informoval 
exkluzivně Večerník Milan Elfmark, 
olšanský starosta. 

Veřejná vyhláška, oznámení o návrhu 
opatření obecné povahy, kterou vy-
dal odbor dopravy Magistrátu města 
Prostějova, přesně vyznačuje, které 
komunikace budou pro nákladní au-

tomobily o tonáži dvanácti tun a více 
zapovězeny. Jedná se o silnici III. třídy 
spojující Olšany se Studencem a na ni 
navazující příjezdové cesty. „Z pohledu 
občanů je jasné, že se jim uleví od hluku 
a dalších negativních vlivů vyplývajících 
z průjezdu těžkých nákladních vozidel. 
Omezení je určitě v pořádku,“ vyjádřila 
se Jarmila Stawaritschová, starostka Če-
lechovic na Hané, pod které patří Stu-
denec.  Další otázkou je, jakou náhradní 
trasu si odkloněné dvanáctitunky zvolí. 
„To je druhá věc, těžko říci, po kterých 
silnicích budou jezdit. Pokud se ale po-
daří omezit nákladní dopravu v obcích, 
je to jedině dobře,“ dodala Stawaritscho-
vá. 
Abnormální průjezd těžkých kamionů 
sužuje dlouhá léta především Olšany 
ležící na dálnici. „Naše obec má prů-
jezdnost v jednotlivých částech dlou-
hodobě monitorovanou. Vytipovali 
jsme šest lokalit. Nejvíce aut projíždí 
v pracovních dnech po sjezdu z R46. Je 

to okolo devíti tisíc aut, z toho je stodva-
advacet těžkých souprav. Hodně vytí-
žená je i křižovatka u sokolovny, kterou 
projede přes šest a půl tisíce aut, z toho 
sto osmdesát čtyři souprav,“ poskytl 
Večerníku zajímavá čísla Milan Elfmark 
a přidal: „Vysoké procento řidičů také 
překračuje povolenou rychlost. Nejvíce 
tím trpí ulice ke Studenci, kde má těžší 
nohu téměř čtyřicet procent řidičů.“ 
Zajímavým číslem je počet automo-
bilů využívajících ‚starou  ́ve směru 
na Držovice. „Obousměrně po ní pro-
jede více než tři a půl tisíce aut denně. 
Přestože se jedná o soukromou cestu, 
označenou zákazovými značkami pro 
kamiony, v průměru po ní tři soupravy 
denně jezdí,“ informoval dále starosta 
Olšan u Prostějova. Z přiložené statis-
tické tabulky pak vyplývá, že se nový 
zákaz bude dotýkat značného počtu 
nákladních automobilů. „Myslím si, 
že by se mělo místní dopravě výrazně 
ulevit. Spojka na Studenec je opravdu 

hojně využívaná. Dá se tudy výrazně 
zkrátit a zrychlit cesta na Konici nebo 
Ptení. Další alternativy, například přes 
Třebčín, už podle mého názoru nebu-
dou pro řidiče tolik zajímavé,“ uzavírá 
Milan Elfmark. 
Dopravní značení omezující průjezd 
čelechovickou Ruskou ulicí, Studen-

cem a částí Olšan u Prostějova by se 
mělo na silnicích II/449 (směr od 
Kaple, směr od Smržic) a III/44928 
objevit v nejbližších dnech.  
Lidově řečeno budou mít kamiony 
zákaz odbočení vlevo ze směru od 
Kaple, zákaz odbočení vpravo ve smě-
ru od Smržic. Na silnici spojující Stu-

denec s Olšany pak budou mít zákaz 
vjezdu vozidla, jejichž okamžitá hmot-
nost přesahuje vyznačenou mez 12 
tun. Výjimkou budou vozidla SSOK. 
Značení bude zneplatněno v případě 
mimořádné události na budoucí dál-
nici D46, kdy silnice III/44928 slouží 
jako objízdná trasa. 

Pondělí 25. ledna 2016
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u toho...Konicko ● Kostelecko ● Němčicko ● Plumlovsko ● Protivanovsko 

Pùl roku nic a teï...
Čelechovice na Hané (zv) - 
Téměř půl roku se museli obyva-
telé Čelechovic na Hané obejít bez 
prodejny smíšeného zboží. Minulý 
týden se konečně dočkali, když 
byl otevřen obchod vietnamskými 
majiteli. Paradoxně však o sedm 
dnů později zahájila provoz i dru-
há prodejna, navíc v těsné blízkos-
ti té první. Čelechovičtí tak mají 
po dlouhé době temna na výběr, 
v současnosti jsou jim totiž k dis-
pozici obchody hned dva a cenová 
válka může začít! To jsou věci...

Chudý Plumlov?
Prostějovsko (zv) - Tříkrálová 
sbírka, která je každoročním ko-
loritem celé republiky, se setkala 
s velkým úspěchem i na Prostějov-
sku. Po reportáži, kterou jste našli 
v minulém vydání Večerníku, jsou 
známy už i konkrétní výsledky. 
Nejvíce se vedle Prostějova vybra-
lo peněz v Kostelci na Hané, kde 
byli lidé hodně štědří a přispěli 
téměř pětapadesáti tisíci. V tomto 
měřítku byli největší „držgrešle“ 
v Plumlově, kde se vybralo jen tři-
náct tisíc sedm set šedesát korun.

Kralice ocenily 
práci s mládeží

Kralice na Hané (jim) - Jana 
Přidalová, Kamila Nesvadbíková 
a Vladimíra Šolcová za národopis-
ný soubor Klas, Daša Krejčí za TJ 
Sokol Kralice na Hané, Helena Ka-
pounková za Křesťanskou výcho-
vu, Zdeněk Siegel, Erik Krejčiřík, 
Oldřich Kaštyl, Adam Buchta a Jiří 
Svozil za FC Kralice na Hané. Těm 
všem bylo adresováno pozvání na 
kralický obecní úřad, aby ve středu 
20. ledna obdrželi z rukou starosty 
městyse Petra Neorala i místosta-
rosty Miroslava Vágnera diplom 
a poděkování za záslužnou činnost 
při práci s mládeží.

RYCHLÝ
VEČERNÍK

JSME JEDNA
RODINA

www.facebook.com/vecernikpv

zjistili jsme

Přiložená tabulka monitoruje průjezd vozidel obcemi Olšany a Hablov.  Zdroj: OÚ Olšany u Prostějova

DOBROMILICE Tak to by paní hraběnka hleděla! Někdejší 
sídlo Marie Anny Bukowkové, které koupila obec Dobromilice 
v roce 1796 od zemského soudu, pořádně prokouklo. Díky pe-
nězům z Evropské unie se proměnilo na regionální muzeum 
a uplynulé úterý proběhla tolik očekávaná kolaudace. 

původní
zpravodajství
pro Večerník

Martin
ZAORAL

Lidé ze Studence a Olšan u Prostějova si konečně oddechnou:
Prostějovský odbor dopravy dal kamionům UTRUM!

Zdeněk VYSLOUŽIL

OTASLAVICE Jedenáct piv a do 
toho ještě slivovici! Velká osla-
va narozenin se však nevyplatila 
mladému muži v Otaslavicích, 
kterého namol opilého přistihla 
policejní hlídka. Muž jel totiž na 
kole a nadýchal skoro tři promile! 
„Ve středu dvacátého ledna krát-
ce po dvaadvacáté hodině si hlíd-
ka policistů obvodního oddělení 
Němčice nad Hanou, která prová-
děla kontrolní činnost v rámci do-
hledu nad bezpečností a plynulostí 
silničního provozu v Otaslavicích, 
povšimla cyklisty, který projížděl 
obcí směrem na Dobrochov a po 
silnici kličkoval. Policisté ho zasta-
vili a zkontrolovali. U devětadvace-
tiletého cyklisty provedli dechovou 
zkoušku a naměřili mu 2,78 promi-
le alkoholu v dechu,“ informoval 
Večerník František Kořínek, tisko-
vý mluvčí Policie ČR pro Územní 
odbor Prostějov. „Muž se k požití 

alkoholu přiznal. Oslavoval prý 
narozeniny a tak vypil několik jede-
náctistupňových piv a také několik 
odlivek slivovice. Policisté mu další 
jízdu zakázali a cyklista pokračoval 
pěšky,“ dodal Kořínek.  

Cyklista je podezřelý ze spáchání 
přestupku proti bezpečnosti a ply-
nulosti silničního provozu, který 
bude po zadokumentování zaslán 
příslušnému správnímu odboru 
k projednání.  (mik)

OPILÝ CYKLISTA KŘIŽOVAL OTASLAVICEMI
„Slavil jsem narozeniny...,“ omlouval se policistům  

Koláž Večerníku

NOVÉ MUZEUM ČEKÁ KOLAUDACE 
Dobromilice nepropásly svoji šanci a využily Dobromilice nepropásly svoji šanci a využily 
necelých šesti milionů korun z Evropské unienecelých šesti milionů korun z Evropské unie

Opravy někdejšího sídla hraběnky Marie Anny Bukowkové, které se proměnilo v Regionální muzeum v Dobromilicích, jsou 
dokončeny.    Foto: Martin Zaoral

HOTOVO!

PROSTĚJOVSKO Během pon-
dělí 18. a úterý 19. ledna pro-
běhly na Prostějovsku dopravně 
bezpečnostní akce jednotlivých 
obvodních oddělení a doprav-
ního inspektorátu. Celkem se 
do akce zapojilo pětadvacet 
policistů. 
Hlídky zkontrolovaly 391 vozidel 
a zjistily třicet dopravních pře-
stupků, za které uložily blokové 
pokuty ve výši celkem 4 800 ko-
run. V dalších třech případech 
policisté zjistili řidiče pod vlivem 
omamných látek. „Rekordmanem 
se stal třiatřicetiletý muž z Prostě-
jova. Toho policisté kontrolovali 
v Kralicích na Hané. Orientační 
zkouška na přítomnost omam-
ných a psychotropních látek byla 
u muže pozitivní. Řidič uvedl, že 
dne 13. ledna kolem poledne užil 
pervitin. Policisté muži zadrželi ři-

dičský průkaz a zakázali další jízdu. 
Muž se na výzvu policistů dobro-
volně podrobil odbornému lékař-
skému vyšetření, po kterém byl 
propuštěn,“ uvedl František Ko-
řínek, tiskový mluvčí Policie ČR 
pro Územní odbor Prostějov. Jak 
ovšem vzápětí dodal, se stejným 
mužem se policisté setkali tentýž 
den znovu. A znovu řidič ovlivně-
ný drogou řídil! „O pár hodin poz-
ději jej kontrolovala ve Vrahovické 
ulici v Prostějově jiná policejní 
hlídka a celá procedura se opa-
kovala. Tím, že řidič řídil vozidlo 
v době, kdy mu byl zadržen ři-
dičský průkaz, je podezřelý ze 
spáchání přestupku, za který mu 
ve správním řízení hrozí pokuta 
od pětadvaceti do padesáti tisíc 
korun a zákaz řízení všech motoro-
vých vozidel až na dva roky,“ sdělil 
mluvčí prostějovské policie.  (mik)

Nenapravitelný feťák
dvakrát zadržen! 

Tabulka automobilové dopravy v Olšanech a v Hablové (uveden poèet aut v obou smìrech

EXKLUZIVNĚ
EXKLUZIVNĚ



Petr Bazala vystudoval Konzervatoř 
Jana Deyla v Praze a na Základní umě-
lecké škole Alfréda Radoka ve Valaš-
ském Meziříčí vyučuje hře na akordeon 
a klavír. Ve volném čase komponuje 
a koncertuje po republice. „Do Koni-
ce jsem zavítal poprvé, ostatně dosud 
jsem ještě nebyl ani na Prostějovsku. 
Město mě uchvátilo, netušil jsem, jaký 
je zde krásný zámek. Sál má skvělou 
akustiku a zdejší klavír je vynikající 
nástroj,“ svěřil se exkluzivně Večerníku 
ještě před vystoupením.
To začalo přednesem jedné z Baza-
lových skladeb žákem konické ZUŠ 

Jakubem Kostíkem. „Slyšel jsem inter-
pretaci mé skladby dopředu ze zvuko-
vého záznamu, doporučil jsem vložit 
více citu do hry,“ podělil se o nezvyklý 
zážitek slyšet vlastní skladbu autor, 
který byl po koncertě s výkonem mla-
dého klavíristy spokojen.
Střídání u klavíru se poněkud protáhlo, 
protože oba interpreti se dělili o jeden 
pár bot. „Kuba přišel s tím, že má jednu 
botu svoji a jednu otcovu a v traktor-
kách sedět u klavíru nemůže. Naštěstí 
číslo bot odpovídalo, takže si je vypůj-
čil od Petra Bazaly,“ pobavila publikum 
Ludmila Kopečná Nedomanská.

Pak už se sálem rozléhaly tóny Beetho-
vena, Griega nebo Smetany. Došlo 
i na Čínskou parafrázi jedné pastorální 
skladby hrané originálně na čínské hous-
le. Bazala do svého repertoáru dokonce 
vložil i hudební hříčku. „Jistě znáte fil-
mová představení v 3D projekci. Inspi-
roval jsem se tím a vytvořil 3D hudbu,“ 
uvedl další výstup a vzápětí se z klavíru 
ozvaly tři táhlé noty „d“...
Nezůstal jen u krále všech nástrojů, jak 
sám označuje klavír, ale předvedl, co vše 
je možné zahrát na akordeon. Posluchači 
vzápětí zjistili, že to není jen lidový nástroj 
z dřívějších hostinců, ale jde na něj zahrát 
varhanní koncert, francouzské šansony 
i ruské tance. „Věřím, že hudba by se měla 
stát pojítkem současného neklidného 
světa,“ přeje si téměř nevidomý Bazala 

a každý jeho koncert by měl přispět k hle-
dání toho lepšího v lidských duších. Že se 
to v konickém zimním večeru podařilo, 
svědčil dlouhotrvající aplaus zhruba čtyř 
desítek posluchačů, kteří si přišli ještě na 
čtyři přídavky. „Bylo to luxusní, vnímavé 
publikum, před nímž se mi hrálo s oprav-
dovou chutí,“ pochválil své obecenstvo 
tento skvělý hudebník.
A to si opravdu odneslo hluboké zážit-
ky. „Na žádný nástroj nehraji, ale studuji 
historii, takže mám k hudbě blízko. Jsem 
moc ráda, že jsem na tento koncert šla. 
A až budu v Konici u dědečka a babičky, 
určitě na zámek zase přijdu,“ ujistila br-
něnská vysokoškolačka Marie Šínová.
Možnost bude mít spolu s dalšími přá-
teli hudby už za čtyři týdny při houslo-
vém recitálu.

●● Ve funkci starostky jste už páté 
volební období. Co považujete za 
největší úspěch za tuto dobu?
„Největším úspěchem za tuto dobu je 
z mého pohledu dobudování hloubko-
vé kanalizace v letech 2013 a 2014, po 
které mohla následovat ‚zásadní‘ úprava 
obce, která zahrnovala komplexní opravu 
chodníků, místních komunikací. Novou 
tvář obci pak dala výsadba uliční zeleně.“
●● Disponujete dlouholetými zku-
šenostmi, překvapí vás vůbec ještě 
něco při vaší práci?

„Obec je společenství převážně tvoři-
vých lidí, bylo by smutné, kdyby tento 
proces nedoprovázelo nějaké to pře-
kvapení kladné či záporné. Obě jsou 
pro mou práci starostky nutná.“ (úsměv)
●● Co vás motivovalo pokračovat 
na pozici i další funkční období?
„Byť by se mohlo zdát, že po takové době 
ve stejné funkci nemůže člověka už práce 
naplňovat, není to pravda. Pro mě jsou ne-
ustálou motivací nové vize a jejich násled-
ná realizace. Zdárný výsledek je pak hna-
cím motorem pro nové nápady, jak obec 
‚vylepšit‘ ke spokojenosti jejích obyvatel.“
●● Na co se hodláte zaměřit v pro-
bíhajícím volebním období?
„Prioritou číslo jedna je výstavba nové 
mateřské školky s rozšířením o jednu 
třídu. Pro tento záměr byl ke konci mi-
nulého volebního období zakoupen 
pozemek a vyřízeno stavební povolení. 
V plánu je také oprava druhé základní 
školy. Oba dva stavební projekty jsou 
finančně náročné a pro jejich realizaci je 
nutné uspět v žádosti o dotaci. V tomto 
volebním období je také v plánu vybu-
dovat nový urnový háj, opravit hřbitovní 
zídku a další menší stavební projekty.“
●● V zastupitelstvu jsou členové po-
litických stran i zástupci občanských 
struktur jako je Sokolská jednota. 
Projevuje se tato skutečnost na spo-
lečenském životě ve Smržicích?
„Nevidím žádné zásadní změny na spole-
čenském životě v obci způsobené účastí 
zástupců jednoho spolku v zastupitelstvu 
obce. Ani tomu tak být nemůže, protože 
více než polovina členů zastupitelstva 
je členem nějakého smržického spolku. 
Naopak v této pestré účasti zástupců jed-
notlivých spolků prostřednictvím politic-
kých stran a uskupení vidím pozitivum 
při utváření i podpoře společenského 

dění v obci. Je to záruka rozhodování na 
základě smysluplných argumentů a co 
možná nejvíce spravedlivě.“
●● Co Smržice nabízejí mladým 
rodinám, aby neodcházely do měst 
a naopak se usadily ve vaší obci?
„Mladým rodinám poskytujeme kromě 
základních služeb sportovně-kulturní vy-
žití jednak prostřednictvím spolků, nebo 
pořádaných společenských akcí. V roce 
2015 jich bylo zhruba dvaadvacet. V obci 
existuje sportovní areál, pro nenáročné 
procházky je k dispozici naučná stezka. 
Spousta nynějších či potenciálních ob-
čanů Smržic jistě ocení upravenou obec 
s množstvím vysázené zeleně. Pro děti 
máme mateřskou školu s dostatečnou 
kapacitou a na základní škole jsou nespor-
nou výhodou třídy s menším počtem 
žáků. To umožňuje pedagogům větší 
prostor pro individuální přístup k dětem. 
Samozřejmostí je pestrá nabídka mimo-
školní činnosti. Bydlení na venkově má 
svá specifika a vždy záleží na prioritách, 
kterým dá člověk přednost. Zájem usadit 
se v naší obci není malý, spíše naopak.“

zprávy z regionu aneb jsme
s vámi u toho...

Konicko • Kostelecko • Němčicko • Plumlovsko • Protivanovsko

sa jaký byl konický koncert....jjaakký bbyyyl kkonnniicckýýý kkonnnceertt.....FFootooorreepoorrtááážž
3x foto: Tomáš Kaláb

Bazalovu skladbu zahrál žák konické ZUŠ Jakub Kostík. Petr Bazala u klavíru. Koncert poslouchal téměř zaplněný sál konického zámku.
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Vybrakoval fi rmu
Přes noc ze soboty 16. na nedě-
li 17. ledna se dosud neznámý 
pachatel vloupal do areálu vý-
robní firmy v obci na Prostějov-
sku. Zloděj dovnitř pronikl po 
rozstřižení kovového oplocení 
a následně po překonání vstup-
ních dveří se dostal do kanceláří, 
dílny a zázemí pro pracovníky. 
Celý objekt prohledal a odcizil 
z něho finanční hotovost osm 
tisíc korun, sedm kanystrů s cel-
kem stočtyřiceti litry benzínu, 
dvě vrtačky, úhlovou brusku, 
bourací kladivo a pět bezpeč-
nostních kamer. Celkem tak 
majiteli firmy pachatel odcize-
ním způsobil škodu předběžně 
vyčíslenou na 85 600 korun. Na 
další tři tisíce korun byla před-
běžně vyčíslena škoda způsobe-
ná poškozením. Pachateli hrozí 
v případě dopadení až pětiletý 
kriminál.

Sebral jen doklady
V neděli 17. ledna během do-
poledních hodin došlo ve Smr-
žicích k vloupání do osobního 
automobilu. Dosud neznámého 
pachatele zřejmě přilákala taška 
viditelně umístěná mezi sedadly 
vozidla značky Kia. Pachatel do 
auta vnikl po rozbití skleněné vý-
plně dveří u spolujezdce a poté se 
tašky zmocnil. V ní se nacházely 
osobní doklady devatenáctileté-
ho řidiče. Poškozením vozidla 
pachatel jeho majiteli způsobil 
škodu v předběžně odhadnuté 
výši čtyř tisíc korun. Přestože se 
zloděj příliš neobohatil, může 
být v případě dopadení za přečin 
krádeže potrestán až dvouletým 
vězením. 

Kradená škodovka
Předminulý pátek 15. ledna vypá-
trali policisté obvodního oddělení 
v Němčicích nad Hanou v Brodku 
u Prostějova osobní automobil 
značky Škoda Octavia, který byl 
odcizen krátce předtím na Tře-
bíčsku. Vozidlo si ještě tentýž den 
převzal jeho majitel. 

Vášnivý kuřák?
Ze spáchání trestného činu krá-
deže je podezřelý zatím neznámý 
pachatel, který se v noci z úterý 
19. na středu 20. ledna vloupal 
do jednoho z restauračních zaří-
zení v Mořicích. Do objektu vni-
kl po poškození okna a následně 
za použití násilí poškodil i dveře 
vedoucí do vnitřních prostor 
restauračního zařízení. Odtud 
pak z police odcizil zatím přesně 
nezjištěné množství cigaret růz-
ných značek. Škoda odcizením 
byla předběžně vyčíslena na de-
set tisíc korun, poškozením na 
další dva tisíc. V případě zjištění 
pachatele mu za výše uvedený 
trestný čin hrozí až dvouletý po-
byt za mřížemi. 

Po „sedmičce“
za volant

Předminulou neděli 17. ledna 
hodinu a půl po půlnoci kontro-
lovali policisté ve Vícově jedna-
šedesátiletého řidiče automobilu 
značky Škoda Rapid. Policisté 
u muže provedli dechovou zkouš-
ku, kterou změřili hodnotu 1,09 
promile alkoholu v dechu. Ten se 
k požití alkoholu přiznal a uve-
dl, že předchozí den v podvečer 
vypil „sedmičku“ vína. Na místě 
mu byl zadržen řidičský průkaz 
a zakázána další jízda. Řidič je 
nyní podezřelý z přečinu ohrože-
ní pod vlivem návykové látky, za 
který mu hrozí trest odnětí svobo-
dy až na jeden rok.

ČERNÁ
KRONIKA
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>>> chcete vìdìt, kdo je vaším starostou?

SMRŽICE Je toho poměrně 
málo, co starostka Smržic Hana 
Lebedová ve své funkci nezaži-
la, vždyť je s vedením této obce 
kousek od Prostějova spjata už 
od roku 1998. A nejen to. Po tuto 
dobu je věrná jednomu politické-
mu dresu, což už není také úplně 
obvyklé. Horké chvilky ve funkci 
si zažila před více než dvěma lety 
v souvislosti se změnami územní-
ho plánu, ale veškeré prověrky ji od 
různých nařčení očistily. Nejlepším 
důkazem toho je suverénně nej-
vyšší počet hlasů obdržených 
v posledních volbách! A právě tato 
dáma byla dalším hostem pravi-
delného seriálu Večerníku, v němž 
zpovídáme starosty měst, městy-
sů a obcí prostějovského regionu.

KONICE Předsedkyni Kruhu přátel hudby Konice Ludmile 
Kopečné Nedomanské se povedl vpravdě majstrštyk. Po něko-
likaletém snažení se této dámě podařilo zorganizovat koncert 
skvělého klavírního virtuosa Petra Bazaly. „Ač jsme v písemném 
a telefonickém kontaktu již léta a docela jsme se poznali jako 
hudbou spřízněné duše, osobně jsme se viděli dnes poprvé,“ 
neskrývala nadšení Ludmila Kopečná Nedomanská na důkazk, 
že i organizačně byl středeční večer výjimečný. A Večerník byl to-
mu všemu pěkně nablízku!

 Tomáš KALÁB

PŮVODNÍ  ZPRAVODAJSTVÍ
pro Večerník
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FAMÓZNÍ HUDBA ROZEZVUČELA KONICKÝ ZÁMEK
Jaké to je, když si dva umělci střídají jeden pár bot...

Petr Bazala hraje na akordeon.  Foto: Tomáš Kaláb

OLŠANY U PROSTĚJOVA Předmi-
nulou sobotu 16. ledna o půl deváté 
ráno vyjížděli policisté a záchranáři 
k nehodě osobního automobilu na 
dálnici D46 v katastru Olšan u Pro-

stějova ve směru na Olomouc. Poli-
cisté na místě zjistili, že řidička se při 
předjíždění lekla rychleji jedoucího 
vozidla.   
„Šestatřicetiletá řidička vozidla značky 

Audi v úmyslu předjet pomaleji jedoucí 
auto začala přejíždět do levého jízdního 
pruhu. Při tomto manévru přehlédla za 
sebou rychleji jedoucí auto. Když ho 
zaregistrovala, lekla se a strhla řízení 
zpět do pravého jízdního pruhu. Vli-
vem prudkého odbočení s vozidlem 
vyjela vpravo mimo komunikaci a ná-
sledně až do přilehlého pole, přičemž 
porazila směrový sloupek. Ke zranění 
osob při havárii nedošlo,“ popsal havárii 
František Kořínek, tiskový mluvčí Poli-
cie ČR pro Územní odbor Prostějov. 
Celková výše hmotné škody na vozi-
dle a směrovém sloupku byla před-
běžně vyčíslena na 40 200 korun.
„Alkohol byl u řidičky vyloučen pro-
vedenou dechovou zkouškou. Věc 
policisté vyřešili uložením blokové 
pokuty ve výši pěti set korun,“ dodal 
Kořínek.  (mik)

Řidička se lekla a skončila v poli

NĚMČICE NAD HANOU Poškození 
sokolové teď pochopitelně nemohou 
přijít na jméno zloději, který se vloup-
al do jejich objektu na Němčicku. 
Přestože dosud neznámý lapka a van-
dal nic neukradl, způsobil škodu za 
sedmnáct tisíc korun.
„Z trestného činu krádeže ve stádiu 
pokusu a trestného činu poškozování 
cizí věci podezírají policisté z obvod-
ního oddělení v Němčicích nad Hanou 
dosud neznámého pachatele. Těchto 
skutků se měl zloděj dopustit tím, že se 
přes noc z pondělí osmnáctého na úterý 
devatenáctého ledna vloupal do soko-
lovny v obci na Prostějovsku. Pachatel do 
budovy vnikl po rozbití skleněné výplně 
vchodových dveří. Následně pronikl 
do zádveří sokolovny, kde poškodil au-
tomat na cigarety. Pachatel si z budovy 
nic neodnesl, ale škoda poškozením 
dveří byla předběžně vyčíslena na sedm 
tisíc korun a poškozením automatu na 

cigarety na dalších deset tisíc korun,“ 
popsal zlodějnu František Kořínek, 
tiskový mluvčí Policie ČR pro Územní 
odbor Prostějov. 

Pachateli tohoto skutku za uvedené 
přečiny, samozřejmě v případě do-
padení, hrozí trest odnětí svobody až 
na dva roky.  (mik)

Do sokolovny se vloupal „ničitel“

Vymlácené dveře sokolovny a rozbitý automat na cigarety zůstaly po řádění neznámého 
zloděje...   2x foto: Policie ČR

Rychlou reakcí a strhnutím řízení sice zabránila srážce vozidel na dálnici, ale sama řidička 
se svým autem skončila v poli.  Foto: Policie ČR

www.
vecernikpv.cz

„Ve Smržicích by měla vyrůst nová mateřská 
školka,“ slibuje starostka Hana Lebedová

“ Zájem usadit
se v naší obci 

není malý, spíše
naopak.

OLOMOUC Spoustu zlé krve zvláště 
mezi kosteleckými občany nadělala 
prohlášení týkající se významu 
někdejšího obyvatele Kostelce na 
Hané Petra Bezruče. K celé kauze se 
v uplynulém týdnu oficiálně vyjádřil 
hejtman Olomouckého kraje Jiří 
Rozbořil. „Věta, že byl Petr Bezruč 
jako básník značně přeceňován, 
byla pouze citace ze žádosti, kterou 
zpracoval odbor kultury a památ-
kové péče olomouckého krajského 
úřadu,“ objasnil výrok, který vyvolal 
vlnu emocí.  
V oficiální tiskové zprávě, kterou kra-
jský úřad rozeslal do médií, se dále 
uvádí, že v souvislosti s domkem 
Petra Bezruče v Kostelci na Hané 
řeší hejtmanství především budouc-
nost samotného objektu, nikoliv 
hodnoty Bezruče jako literáta. „Také 
žádost o vyjmutí domu ze seznamu 
kulturních památek byla prioritně 
odůvodňována současným stavem 
nemovitosti v Kostelci na Hané. Věta, 
že byl Petr Bezruč jako básník značně 
přeceňován, byla skutečně pouze cit-
ace ze žádosti, kterou zpracoval odbor 
kultury a památkové péče olomouck-

ého krajského úřadu. Pokud vyvolala 
diskusi mezi širokou veřejností 
a výsledkem bude nalezení vhodných 
cest k záchraně domku Petra Bezruče, 
je to dobrý krok k řešení patové situ-
ace kolem objektu v Kostelci na 
Hané,“ napsal Jiří Rozbořil. 
Hejtman dále pokračuje v úvahách 
o možné další budoucnosti popu-
lárního ‚červeného domku'. „Olo-
moucký kraj se dlouhodobě snaží na-
lézt řešení využití. Vyjmutí objektu ze 
seznamu kulturních památek by mělo 
usnadnit další jednání o budoucnosti 
domku a v žádném případě nezna-
mená, že by měl být zbourán ani to, 
že bychom zpochybňovali význam 
osoby Petra Bezruče,“ uzavírá první 
muž Olomouckého kraje. 
Domek byl původně majetkem města 
Kostelec na Hané. Město jej převedlo 
do vlastnictví tehdejšího Okresního 
úřadu Prostějov a do správy tehdejšího 
muzea Prostějovska. Hejtmanství 
získalo domek do svého majetku 
s převodem prostějovského muzea do 
zřizovací pravomoci Olomouckého 
kraje po roce 2000 již v nevyhovu-
jícím stavu.      (zv)

Domek se bourat nebude... SNAD!
Hejtman ke „kauze“ BezručHejtman ke „kauze“ Bezruč

PŘEDPLAŤTE SI VEČERNÍK
A STÁLE JEŠTĚ MŮŽETE VYHRÁT!

SLOSOVÁNÍ O 10 000 Kč, ZÁJEZD
a DALŠÍ VĚCNÉ CENY VÁS NEMINE

AKCE PLATÍ DO 15. ÚNORA 2016

OLOMOUC Krajským divem se stal 
uničovský Mariánský sloup, který 
obdržel 753 hlasů. Region Prostě-
jovska se umístil těsně pod stupni ví-
tězů, a to dokonce ve dvojnásobném 
zastoupení. 

Zrod ankety, ve které se představují za-
jímavé přírodní, stavební či jiné úkazy, 
datuje rok 2011. „Pokračovali jsme ještě 
v roce 2012, ale pak se kraj rozhodl anke-
tu dále nevyhlašovat. Vrátili jsme se tedy 
v loňském roce třetím ročníkem,“ infor-
moval Ivo Heger. „Přišlo mi to vždycky 
jako zajímavý projekt. S tehdejším hejt-
manem Tesaříkem jsme byli v Trenčín-
ském kraji, kde jsme se inspirovali. Ne-
chtěl jsem, aby to zapadlo,“ přidal. 
Právě exhejtman a dnes senátor Martin 
Tesařík byl hlavním zaštiťovatelem ob-
novené tradice. „Když jsme s tím tehdy 
začali, inspirovali jsme se u našich sou-
sedů a hodně se mi to líbilo. Pozitivní 
na anketě je, že o nominacích i vítězích 
rozhodují sami občané. Není to v kom-
petenci a řízení žádné samosprávy. Je 
to takový, řekněme, projekt všelidový,“ 
vysvětloval svůj vztah k anketě Mar-
tin Tesařík a pokračoval: „Navíc jsem 
přesvědčen, že anketa může pomoci i 
rozvoji cestovního ruchu. Spousta lidí 
jezdí do zahraničí, přitom nevědí, co 
mají za humny.“
Jasným lídrem celoročního hlasování 
byl Mariánský sloup v Uničově. Dů-

vodem je podle Hegera zájem pana 
starosty. „Hlasování není jen o klikání, 
podmínky jsou trochu obtížnější. V já-
dru to znamená, že co hlas, to originální 
emailová adresa,“ vysvětloval pravidla 
Heger. „Že vyhrál Mariánský sloup, 
mě ale až tolik nepřekvapilo. Tamní 
starosta Dalibor Horák dělal kampaň 
na Facebooku a věnoval tomu mediální 
podporu. To samé platí o druhém i tře-
tím postu, místní lidé tím žili,“ prozradil 
něco málo ze zákulisí. 
Pro úplnost nutno dodat, že druhá skon-
čila Tančírna v Račím údolí u Javorníku 
a třetí Poutní kostel v Dubu nad Mora-
vou. Hned za touto trojicí se umístilo 
duo regionálních zástupců – čtvrtá byla 
Největší tesařská sekera na světě z Konice 
a pátý Národní dům v Prostějově. 
Veřejnost by se tam měla polepšit a být 
více hrdá na své skvosty. Šanci budou mít 
hlasující i v letošním roce. „Anketa bude 
určitě pokračovat i v příštím roce. Lidé 
už nám mohou zasílat své návrhy. Rádi 
bychom rozšířili anketu i do dalších kra-
jů. Prim však hraje náš Olomoucký, tady 
jsme doma,“ vzkazuje Ivo Heger. 
V dosavadní historii zvítězila v prvním 
ročníku Přečerpávací vodní elektrárna 
Dlouhé stráně, ve druhém Rychleb-
ské stezky, letos pak Mariánský sloup v 
Uničově. Bude se jméno vítěze za rok 
2016 rekrutovat z Prostějovska? Hlaso-
vat a posílat návrhy můžete výhradně 
prostřednictvím internetu na www.7di-
vukraje.cz.
A již v  příštím Večerníku pak najdete 
ohlasy zástupců obou divů z  našeho 
regionu!

ANKETA 7 DIVŮ
udělala radost i v Konici

Zdeněk VYSLOUŽIL

1. Mariánský sloup v Uničově 753 hlasů
2. Tančírna v Račím údolí u Javorníku 290 hlasů
3. Poutní kostel v Dubu nad Moravou 232 hlasů
4. Největší tesařská sekera na světě 169 hlasů
5. Národní dům v Prostějově 136 hlasů
6. Jezernické železniční viadukty 74 hlasů
7. Vodní dílo Nečíz v Litovli 73 hlasů

poøadí ankety na prvních sedmi místech

PRAHA Verdikt potvrzen. Šokující 
informace o dopingu vítěze Velké par-
dubické, která od podzimu hýbe nejen 
sportovní veřejností, byla pravdivá. 
Krutou skutečnost potvrdily i opako-
vané testy, které prováděla renomova-
ná britská laboratoř. „Zakázané látky v 
moči byly zjištěny i v B vzorku,“ sdělil 
na tiskové konferenci Jiří Charvát, 
prezident Jockey Clubu České repub-
liky. V těle a krvi valacha Nikase byly 
nalezeny zakázané alkaloidy kofein a 
teobromin...
Zdrcený trenér stáje ze Srdéčka u Hvozdu 
na Prostějovsku Stanislav Popelka ve svém 
vyjádření médiím mimo jiné uvádí, že pů-
vod zakázaných látek byl v krmivu. „Nechal 
jsem otestovat vzorky vybraných šarží kr-
miva od našich dodavatelů. Výsledky pro-
kázaly, že k pochybení došlo ze strany spo-
lečnosti Troubecká hospodářská, protože 
v deklarovaném složení nebyla uvedena 
žádná surovina, která by byla považována 
za zakázanou. Proto jsem se také rozhodl, 
že podniknu právní kroky, které by mně 
i celému realizačnímu týmu zajistily ales-
poň částečnou satisfakci a v budoucnu se 
tak podobných situací vyvarovali. Sám za 
sebe mohu čestně prohlásit, že jsem nijak 
nepochybil. Pochybení výrobce krmiva 
mě připravilo o dvě významná vítězství a 
dobré jméno dostihového trenéra, což mě 
mrzí nejvíce,“ uvedl Stanislav Popelka 
Výrobce krmiva si ovšem žádnou vinu 

nepřipouští. „Nic zakázaného jsme do něj 
nedávali. Pokud tam nějaká kontaminace 
je, může tam být jen nepatrná z přimíchá-
ní. Vzniknout ovšem může být i z pastvy 
nebo z jiného krmiva. Nevím, co mu dá-
vali, já u toho koně neseděl,“ vysvětluje 
Emil Gregovský, jenž je v Troubecké hos-
podářské zodpovědný za výrobu krmiv. 
O nevinně trenéra Popelky je přesvědčen 
i Petr Kupka, majitel Nikase. „Kůň vyhrál 
Velkou, Zlatou stuhu Labe a kvalifikační 
dostih na Velkou. Protože povahu Nika-
se velmi dobře znám, rozhodl jsem se ho 
svěřit panu Popelkovi a jsem přesvědčen, 
že to bylo mé nejlepší rozhodnutí a trvám 
na tom i dnes. Neudělal bych to jinak ani 
po tom všem, čím jsem si prošel a ještě 
projdu,“ nechal se Kupka slyšet na tiskové 
konferenci Jockey Clubu a pokračoval: 
„Nejsem schopen slovy přesně vyjádřit, co 
jsem cítil, když jsem se poprvé dozvěděl, 
co se stalo. Nikas pro mě je stále vítězem 
Velké Pardubické, rekordmanem dostihu 
a koněm, kterého si budu celý život vážit.“  
Uznávaný trenér z hvozdeckého Srdéčka, 
jenž si na podzim prožil své dostihové 
Nagano, je momentálně úplně v jiném 
rozpoložení. Na pražské tiskové konfe-
renci vydal své tiskové prohlášení s tím, 
že dál žádné informace podávat nebude. 
Mobilní telefon v  průběhu uplynulého 
týdne Večerníku skutečně nezvedl. Co 
všechno tedy Popelka řekl? „Po obrovské 
radosti z vítězství nastala zcela opačná 

situace, která degradovala radost a celoži-
votní dřinu nás všech. Nejsem si vědom 
žádného provinění nebo zanedbání v 
přípravě svých svěřenců.“ Nejkrutější 
na celém případu je, že nalezené zaká-
zané látky byly minimálních hodnot 
a podle vyjádření expertů neměly na 
výkon koně žádný vliv. „Dva mikrogra-
my v mililitru moči jsou povolené. Podle 
zprávy bylo zjištěno, že je přítomno 2,89 
mikrogramu. Povolená nepřesnost měře-
ní je 0,506 mikrogramu. Překročení hra-
nice tedy bylo minimální,“ prozradil Jiří 
Charvát. Dle názorů fundovaných veteri-
nářů pak vyplývá, že nalezené látky kofein 
a teobromin výkon nijak neovlivňují. 
Neoddiskutovatelným faktem však je, 
že bude Nikas jako vítěz Velké pardu-
bické diskvalifikován. Vítězná stáj tak 
bude muset vrátit pořádajícímu Dosti-
hovému spolku čestné ceny a majitel 
dvoumilionovou dotaci.   
Nejsmutnějším v celé kauze tak musí 
být žokej Marek Stromský, jenž seděl 
v sedle vítězného Nikase. Na podporu 
populárního žokeje a koně Nikase byla 
také koncem uplynulého týdne založena 
petice, která vzbudila neskutečný ohlas. 
Ve včerejším podvečeru registrovala více 
než pět tisíc podpisů! Na Facebooku ji za-
ložila Adéla Hantschová. „Nápad založit 
petici jsem dostala hned po zveřejnění, že 
diskvalifikace Nikase je téměř jistá,“ pro-
zradila iniciátorka petice.  (zv)

Nikasův DOPING POTVRZEN i v „B“ vzorku!
Majitel i trenér tvrdí, že je na vině krmivo
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PROSTĚJOV Jak Večerník in-
formoval v  minulém vydání, 
třiasedmdesátiletý Prostějovan 
Miroslav Šafář se nedávno dočkal 
výrazného ocenění, které by nemě-
lo zůstat opomenuto. Bývalý první 
hobojista Moravské filharmonie 
Olomouc obdržel v Praze cenu Se-
nior Prix 2015 za celoživotní umě-
leckou práci, kterou uděluje Na-
dace Život umělce se společností 
Intergram. Miroslav Šafář je podle 
svého okolí sympatický a skromný 
muž, jemuž podobné uznání prá-
vem náleží. O jeho životě i hudební 
kariéře jsme si povídali v následují-
cím avizovaném rozhovoru.

●● Jaké byly vaše muzikantské za-
čátky?
„Jako kluk jsem chodil do hudební 
školy na housle. To mě ale nebavilo, 
zajímaly mě dřevěné dechové nástro-
je, tak jsem přešel na klarinet. Posléze 
jsem začal hrát s tátou ve vesnické ka-
pele, kde si všiml místní učitel, že mám 
talent, a doporučil mě na vojenskou 
hudební školu. Začal jsem studovat 
hru na klarinet a hoboj. To mi bylo 
třináct let. Vojenskou hudební školu 
v  Roudnici nad Labem jsem absol-
voval sólovým koncertem a pak jsem 
v  rámci služby působil v  Olomouci 
u vojenské hudby.“
●●Následně jste nastoupil do 
Moravské filharmonie?     
„Nejdříve jsem složil maturitu na br-

něnské konzervatoři a potom uspěl 
v konkurzu do Moravské filharmonie 
v  Olomouci, kde jsem získal místo 
sólohobojisty a vedoucího skupiny 
hobojů.“
●●Na tomto místě jste nakonec zů-
stal úctyhodnou řádku let. Bylo to 
náročné? 
„Ano, skutečně jsem na stejném 
postu zůstal až do důchodu, do kte-
rého jsem nastoupil v  roce 2005. 
Celkem to je čtyřiačtyřicet let. Jsem 
vlastně takovým držitelem českého 
rekordu. Nikdy totiž žádný hráč ne-
vydržel na místě prvního hobojisty 
tolik let! My hobojisti se mezi se-
bou známe, takže jsem to 
sledoval. Práce to 

byla velmi náročná, obnášela neustálé 
udržování interpretační úrovně a cvi-
čení orchestrálních partů. Důležitou 

součástí bylo také dodržování správ-
né životosprávy.“
●●To vás musela práce skutečně 
bavit. Jak si vysvětlujete, že jste na 
svém postu vydržel tak dlouho? 
„Vůbec jsem si něco takového neuvě-
domoval, byla to prostě moje práce. 
Vždyť je to taky to jediné, co pořádně 

umím. (úsměv) Ale je to ná-
ročné zaměstnání. Všichni 

ostatní toho nechali už po 
padesátce, ale já jsem 

dokonce ještě po od-
chodu do důchodu 
dva roky přesluhoval. 
Potom jsem si ale 
říkal, proč já blázen 

jsem toho nenechal 
dřív...“ (smích)  
●●V čem spo-
čívá největší ná-
ročnost hry 
na hoboj?
„Tak přede-

vším v  nástroji 
samotném. Ho-

boj je nevyzpytatelný. 
K  tomu, aby se z  něj linuly li-

bozvučné tóny, potřebujete 
takzvané ́ strojky .́ Hoboj 

nemá hubičku jako kla-

rinet nebo saxofon, místo ní má právě 
ten strojek. Jsou to dva úzké třtinové 
plátky, které jsou připevněny na kovo-
vé trubičce a narážejí o sebe volnými 
konci. Zespodu je utěsněn korkem 
a připevněn k nástroji. Já jsem si strojky 
vyráběl sám. Musíte na to sehnat spe-
ciální dřevo a následně ho za pomocí 
nožíků upravujete. Hodně hobojistů 
na to nemá nervy nebo šikovnost, pra-
cuje se tam s desetinami milimetru.“
●●Jak vůbec vzpomínáte na léta 
strávená ve filharmonii?
„Byly to roky plné práce, ale i hezkých 
zážitků. Rád vzpomínám zejména na 
naše zájezdy. Již za socialismu jsme 
jezdili velmi často ven. Paradoxně tedy 
v době, kdy se každý toužil podívat do 
zahraničí, to pro nás nebylo nic neob-
vyklého...“ 
●●Nepokusil se tehdy někdo ze 
souboru emigrovat? 
„Pokaždé jsme měli s  sebou člověka, 
který nás hlídal, aby tam náhodou 
někdo nechtěl zůstat... (úsměv) Ale 

nikdo se o to ani nepokusil! My jsme 
byli rádi, že jsme doma. Zážitky jsme 
ovšem měli už na samotných hrani-
cích při kontrolách. Vozili jsme s sebou 
valuty a nakupovali zboží, které u nás 
nebylo k  dostání. Jednou mi kolega 
dal sto šedesát marek, abych mu v Ně-
mecku koupil rádio. Strčil jsem si je do 

peněženky. V Mikulově na přechodu 
ovšem přišla kontrola a peníze mi za-
bavili. Nic mi nepomohlo, když jsem 
tvrdil, že je mám pro vlastní potřebu. 
Nakonec jsem ještě na celnici v Olo-
mouci dostal pokutu, že jsem valuty 
vůbec převážel.“
●●Kam jste se za tu dobu díky své 
práci mohl podívat?
„ Navštívili jsme mnoho zemí jako 
například Kypr, Atény, Irsko, Ně-
mecko, Francii či Španělsko. Byli 
jsme například dva měsíce v  Itálii, 
když tam byla šedesátistupňová hor-
ka. Jezdili jsme tam po koncertech 
autobusy, které neměly klimatizaci. 
Člověk si zvykne na všechno. Na-
štěstí i nástroje vydržely. Pamatuji 
si, že jsme tam tenkrát hráli Beetho-
venovu Devátou symfonii. Když 
jsme se vraceli ze zájezdů, děti už 
mě čekaly, ani nespaly a hned se mi 
vrhaly do kufrů podívat se, co jsem 
jim přivezl. Vozil jsem jim rifle nebo 
žvýkačky.“
●●Jak jste reagoval, když jste se 
dozvěděl o své nominaci na cenu 
Senior Prix 2015, což je ocenění za 
celoživotní uměleckou práci?
„Navrhla mě Unie orchestrálních 
hráčů při Moravské filharmonii. 
V  září mi přišel dopis s  pozváním 
do pražského Národního domu na 

Smíchově. Velmi mě to potěšilo, 
vlastně jsem do té doby ani nevě-
děl, že taková cena existuje. Když 
jsem přijel do Prahy, viděl jsem 
tam samé známé tváře. Heidi Jan-
ků s  manželem, u vedlejšího stolu 
seděl Alfréd Strejček, který také vy-
stoupil v programu, četl nádhernou 

báseň, což byl velmi silný zážitek. 
Kromě mě obdrželi cenu například 
i Jana Brejchová, Gabriela Vránová, 
kytarista Štěpán Rak a mnoho dal-
ších slavných osobností. Byl jsem 
poctěn, že mohu být mezi nimi.“
●●Teď si užíváte zaslouženého dů-
chodu?
„ Vlastně ani tolik ne. Kromě toho, že 
jsem působil v Moravské filharmonii, 
věnoval jsem se také pedagogické 
činnosti. Učil jsem hru na hoboj na 
konzervatoři v  Kroměříži a posléze 
i na Janáčkově akademii v Brně, na což 
jsem teď navázal. Učím na plumlov-
ské umělecké škole hru na zobcovou 
a příčnou flétnu i klarinet. Pořád 
mám co dělat a nestačím myslet na 
to, že jsem starý (úsměv). Jinak ale 
také jezdíme rádi na chalupu do Šu-
bířova.“ 
●●Jak tedy vidíte budoucí generaci 
prostějovských hráčů na dechové 
nástroje?
„Práce s  dětmi mě velice baví. Mám 
několik velmi šikovných žáků. A byť 
vysoké procento dětí hraje po vůli ro-
dičům, přesto to není zbytečné. Dítě 
nakoukne do muziky, do teorie, což 
přispívá k celkovému rozvoji osobnos-
ti. Často se také děti, které původně 
hrát nechtěly, po letech vrací a mají 
zájem v tom pokračovat.“

rozhovor Večerníku12 Pondělí 25. ledna 2016
www.vecernikpv.cz

vizitka
MIROSLAV ŠAFÁŘ

✓ narodil se 25. února 1942 v Prostějově
✓ úspěšný sólohobojista Moravské filhar-
monie Olomouc
✓ vystudoval hru na hoboj nejprve na kon-
zervatoři v Brně, posléze na hudební fakultě 
Janáčkovy akademie múzických umění v Brně

✓ roku 1964 vyhrál konkurz na místo sólohobojisty a vedoucího skupi-
ny hobojů v Moravské filharmonii Olomouc
✓ s filharmonií absolvoval dlouhou řadu koncertů doma i v zahraničí
✓ přes dvacet let byl členem Dechového kvinteta Moravské filharmonie 
Olomouc, které realizovalo množství nahrávek jak pro Český rozhlas, 
tak pro gramofonové firmy, jejich nahrávky jsou dodnes příkladnou 
ukázkou stylovosti, virtuozity a hlubokého chápání autorských záměrů
✓ působil také jako externí profesor hry na hoboj na konzervatoři 
v Kroměříži a na hudební fakultě JAMU v Brně
zajímavost: po odchodu do důchodu stále vyučuje na Základní umě-
lecké škole v Plumlově
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v rámci exkluzivního
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„POŘÁD MÁM CO DĚLAT A NESTAČÍM MYSLET NA TO, ŽE JSEM STARÝ“
Prostějovský hobojista Miroslav Šafář získal prestižní cenu Senior Prix 2015

„Jsem vlastně držitelem českého rekordu. 
Nikdy žádný hráč nevydržel 
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Foto: archív M. Šafáře
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BERANI - 20.3. až 18.4. Nemusíte 
každému věřit vše, co vám nakuká. 
Bohužel i nyní se stanete obětí něko-
ho, kdo vás obalamutí laskavými slovy. 
Můžete se tak snadno dostat do obrov-
ských potíží, ze kterých nebude snadné 
vyváznout.                                                 
BÝCI - 19.4. až 19.5. Přijdete na něco 
nekalého, co se v současnosti děje oko-
lo vás. Budete mít před sebou dilema, 
zda věc ohlásit, nebo si všechno nechat 
pro sebe. Problém je v tom, že v celé 
taškařici je zapleten váš dobrý známý. 
Udáte ho? 
BLÍŽENCI - 20.5. až 19.6. Budete si 
muset lépe hlídat svůj rodinný rozpo-
čet, nedávno jste ho silně překročili. 
Nepokračujte nadále v bezhlavém 
utrácení, přestože k tomu nyní budete 
mít přehršel možností. Utáhněte opa-
sek sobě i celé rodině. 
RACI - 20.6. až 21.7. Budete si pohrá-
vat s myšlenkou na manželský život, 
což jste dlouhou dobu naprosto od-
mítali. Váš současný vztah je ale natolik 
vážný, že si opravdu už vyžaduje do 
toho „prásknout“. Nedbejte při tom 
posměšků ze strany kolegů v práci.                                   

LVI - 22.7. až 21.8. Chcete nyní 
upřednostňovat rodinu, pracovní 
závazky půjdou až na druhou kolej. 
Děláte dobře, doma nastane alespoň 
na nějakou chvíli klid a nebudete kriti-
zováni za to, že se nevěnujete partnerce 
a dětem. Tu a tam kupte dárek.  
PANNY - 22.8. až 21.9. Obdržíte 
pracovní nabídku, nad kterou se bu-
dete škrábat za ušima. V současném 
zaměstnání jste sice spokojeni, ale pe-
níze dokáží dělat divy. Potřebujete je, 
takže koncem týdne se obrátíte na šéfa 
s výpovědí.                                     
VÁHY - 22.9. až 21.10. Doma se vám 
začne všechno sypat pod rukama, den-
ně budete volat nějakému řemeslníko-
vi. Opravy všeho možného vás budou 
stát velké peníze, připravte se na to. 
Buďte ale rádi, že nevyhoříte, to už by 
bylo moc!
ŠTÍŘI - 22.10. až 20.11. Neseďte po-
řád doma a vyražte si z kopýtka! Těžko 
říct, proč zrovna vy jste takoví pecivá-
lové, ale v obýváku u televize vás nic 
dobrého nepotká. Povyražení pro vás 
se přímo nabízí, kamarádi vás pozvou 
na parádní mejdan. 

STŘELCI - 21.11. až 20.12. V práci 
to bude nyní na zbláznění, nadřízení od 
vás čekají obrovské výsledky. Budete se 
muset vrhnout do všeho, co máte na-
čaté a zdárně to dokončit. Zapomeňte 
tedy, že se domů budete vracet před 
půlnocí.                                   
KOZOROHOVÉ - 21.12. až 19.1. 
Hodně vás potrápí soused, který si na 
vás bude stěžovat všude, kam přijde. 
Něco zlého jste mu museli udělat, ji-
nak to není možné. Pokuste se ještě 
o nápravu, do dalších sporů nechoďte, 
nevyplatilo by se...  
VODNÁŘI - 20.1. až 18.2. Konečně 
jste se po Vánocích zbavili přebyteč-
ných kilogramů. To ale neznamená, že 
máte vyhráno. Pokud se nevzpamatu-
jete a nebudete více sportovat, špeky 
vám zase přibudou. V pohodě vám 
stačí pár naběhaných kilometrů denně. 
RYBY - 19.2. až 19.3. V tomto obdo-
bí vás potrápí zdravotní problémy, ale 
nezoufejte. Ono zůstat doma v posteli 
a nestarat se o práci, je taky k něčemu 
dobré. Každopádně si odpočinete, 
i když ztráta peněz bude možná bolet 
víc než váš krk.

Konstelace hvězd Prostějova
Současná doba je jako stvořená pro hravé Prostějovany, kteří se nebojí tu a tam si vsadit na ta 
správná čísla. Odvahu mohou k sázení najít i ti, kteří dříve hazardem opovrhovali. Štěstí je nyní 
ale unavené, takže se můžete těšit na bohatství. 
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MUZEUM PROSTĚJOVSKA, P. O.MUZEUM PROSTĚJOVSKA, P. O.

ASTRONOMICKÉ ODDĚLENÍ ASTRONOMICKÉ ODDĚLENÍ 
- LIDOVÁ HVĚZDÁRNA- LIDOVÁ HVĚZDÁRNA

OD 25. DO 31. 1. 2016
● POZOROVÁNÍ SLUNCE se koná v pondělí, ve čtvrtek a v pátek od 14:00 hodin. Sluneční aktivita postupně 
klesá, chromosféra  však zůstává nadále velmi zajímavá (protuberance apod.) Vstupné 20 Kč.
● VEČERNÍ POZOROVÁNÍ oblohy se koná v pondělí, ve čtvrtek a v pátek od 18:30 hodin a také ve středu od 
17:30 hodin. Měsíc večer přestává rušit svým světlem a tak lze naším velkým dalekohledem D400 podniknout 
vesmírnou výpravu „Ze života hvězd“ a prohlédnout si klenoty zimního hvězdného nebe. Vstupné 20 Kč.
● POHÁDKOVÁ STŘEDA přináší v 15:30 hodin dětem příběh: NOVOROČNÍ POHÁDKA. Vstupné 20 Kč.
● Výstavy MATEMATIKA VE SLUŽBÁCH ASTRONOMIE obsahující unikátní fotografie slunečních za-
tmění i dalších astronomických objektů a Z DĚJIN PROSTĚJOVSKÉ ASTRONOMIE si můžete prohlédnout 
na začátku výše uvedených pozorování.

Z důvodu plánovaných prací na zařízení distribuční soustavy - rekonstrukcí, oprav, údržbových a reviz-
ních prací - bude přerušena dodávka elektrické energie:
Obec: Mostkovice, Domamyslice, Plumlov, Seloutky
Dne: 11. 2. 2016 od  7:30 do 15:30 hodin. Vypnutá oblast: Chatové oblasti nad přehradou omezené 
čísly: 644, 611, 635, 521, 1080, 1139, 687, 1051 (U školicího střediska), dále 836, 1076, 799, 
761, 756, 947, 716, 649, 859, 1128, 794 (Třešňová alej), dále 764, 752, 955, 4 a 3 (areál Zlechov). 
Klubové zařízení Žralok, celá chatová oblast Loupežník. Chatové oblasti směrem na Seloutky: celé 
Záhoří a Za vinohradem. Odběratelská TS Přehrada vinohrad.
Obec: Čelechovice na Hané
Dne: 12. 2. 2016 od  7:30 do 15:00 hodin. Vypnutá oblast: Část obce Čelechovice s ulicemi : část 
ulice Hliníky od ulice Hlavní po č. 229 a 165, od ulice Hliníky ulice Cukrovarská po č. 345 vč., 
ulice Hlavní po č.32. vč. a ulici  Ruskou, celé ulice Trávníky, Nádražní, Zahradní vč. ČD, část ulice 
Ruská - levá strana od ulice Hlavní po č. 254. E. ON Česká republika, s.r.o.

Oznámení o přerušení dodávky
elektrické energie

Pondělí 25. ledna 2016
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Po svátečních hodech přišla řada na lednové hubnutí. A k tomu se ideálně hodí, dát si jako 
přílohu něco zdravého. Cenově nejvýhodnější jáhly nabízí Penny market a Kaufland, 
kde koupíte také nejlevnější čočku, fazole i cizrnu. Pokud sháníte zelený hrách, zavítejte 
do Lidlu, pohanku pak koupíte na všech pěti dostupných místech za stejnou cenovku.
 Přejeme dobrou chuť! 
 Průzkum proveden ve středu 20. ledna 2016

Naše Naše RESUMÉRESUMÉ

Jáhly 500 g 27,90 - 27,90 24,90 26,90 24,90

Fazole 500 g 26,90 26,90 33,90 23,90 24,90 29,90

Čočka 500 g 19,90 19,90 19,90 17,90 19,90 19,90

Cizrna 450 g 26,90 - 34,90 26,90 - 27,90

Pohanka 450 g 29,90 - 29,90 29,90 29,90 29,90

Hrách zelený 500 g 17,50 10,90 14,50 13,90 13,90 14,90

nákupní servis 
pro váspro vás

... tentokrát ze sortimentu:... tentokrát ze sortimentu:  LUŠTĚNINY

ss ss 

YY

Společnosti ALIKA a.s., členu 
OHK v Prostějově, se dostalo dal-
šího významného uznání. Získala 
ocenění SUPERBRANDS 2016 
a to za značku svých výrobků araší-
dů ArRashid.
Superbrands je nejuznávanější ne-
závislou globální autoritou v oblasti 
hodnocení a oceňování obchodních 
značek. Titul Supebrands je znakem 
speciálního postavení a uznáním vy-
nikajícího postavení značky na lokál-
ním trhu. Pečeť Superbrands získají 
značky s vynikající pověstí – zákazníci 
si s nimi spojují významné hodnoty 
a mají k nim osobní vztah. 
Od svého vzniku ve Velké Británii 
si projekt získal celosvětové uznání 
a dnes je cena Superbrands uznává-
na  jako speciální ocenění, které na 

základě sjednocených kritérií a metod 
každoročně identifikuje nejlepší z nej-
lepších značek v téměř 90 státech na 
pěti kontinentech.
„Gratulujeme k dalšímu význam-
nému úspěchu naší členské firmy“, 
Helena Chalánková, ředitelka OHK 
v Prostějově

Společnost ALIKA je přední českou 
potravinářskou firmou, zabývající se 
výrobou pražených ořechů a slaných 
snacků, a balením sušeného ovoce 
a olejnatých semen. Na trhu zaujímají 
své místo již od roku 1992. 
 Helena Chalánková,
 ředitelka OHK v Prostějově

INFORMUJEINFORMUJE
ALIKA a.s. získala ocenění SUPERBRANDS 2016 za značku ArRashid

SEMINÁØE PLÁNOVANÉ NA 1. ÈTVRTLETÍ 2016
4. února - přednáší Tomáš Líbal
NOVELA ZÁKONA O ÚČETNICTVÍ 2016 A NAVAZUJÍCÍ ZMĚ-
NY PŘEDPISŮ UPRAVUJÍCÍ ÚČETNICTVÍ PODNIKATELŮ
25. února - přednáší Bc. Taťána Sojková
DŮCHODOVÉ POJIŠTĚNÍ V ROCE 2016 - VYPLŇOVÁNÍ ELDP
11. března - přednáší Ing. Václav Benda
DPH V ROCE 2016
Podrobné pozvánky a přihlášky na jednotlivé semináře jsou postupně 
zveřejňovány na www.ohkpv.cz v záložce semináře.

Firma Mubea dlouhodobě spolupracuje se Střední odbornou školou průmyslovou a Středním 
odborným strojírenským učilištěm v Prostějově. Od roku 2003, kdy firma podporuje odborné 
vzdělávání žáků této školy, našlo uplatnění ve firmě již 30 absolventů a v současné době je ve 
stipendijním programu 109 žáků jak u učňovských, tak i maturitních oborů. 
Díky této vzájemné spolupráci, kterou firma studentům nabízí, tak nemá ani škola nouzi 
o zájemce o studium a studenty, což jistě obzvlášť teď v době přijímacích zkoušek, vítá.  Firma 
podporuje školu navíc také v oblasti technického vybavení. Vzniká tak nová generace seřizova-
čů, obsluhy lisů a kalicí linky, obsluhy a programování robotických pracovišť, elektrotechniků 
nebo například pracovníků oddělení kvality. Na všechny tyto pozice hledá zároveň Mubea 
i nové pracovníky. 
„Pro žáky je velkou motivací právě stipendijní program 
firmy Mubea, kde si mohou již během svých studijních 
let vyzkoušet unikátní výrobní zařízení a technologie pří-
mo v provozu a po dostudování jen pokračovat v tom, co 
už znají,“ popisuje zástupce ředitele školy Petr Buřt. Žáci 
během svého studia chodí na odbornou praxi rovnou do 
firmy, kde mohou získat cenné praktické i teoretické zna-
losti a Mubea svého budoucího zaměstnance. Pro žáky je 
velkou motivací právě jistota budoucího zaměstnání v per-
spektivní firmě, která je nejvýznamnějším zaměstnavate-
lem v regionu.  
Jedná se tedy o dlouhodobou vzájemně prospěšnou spo-
lupráci, která doplňuje vzdělávání studentů a pomáhá jim zajistit jistotu budoucího uplatnění. 
V rámci toho mohou studenti poznat zařízení, která by na učilišti nikdy mít nemohli, jako jsou 
vysoce automatické linky, které jsou unikátní i na území České republiky. Žáci se tak pohy-
bují v denní praxi a mohou také vidět, jak jsou technické obory žádané, a přestože například 
základní školy následné střední technické vzdělání příliš nepodporují, absolventi mají velmi 
vysokou šanci uplatnit se na trhu práce. 

Pokud se někteří žáci základních 
škol ještě nerozhodli, kde budou 
pokračovat nebo nemají předsta-
vu, jak práce ve strojírenské spo-
lečnosti vypadá, mohou se obrátit 
na personální oddělení firmy Mu-
bea, které je rádo uvítá ve výrob-
ních prostorách firmy a přiblíží jim 
možnost jejich uplatnění a zároveň 
jim představí své výrobní techno-
logie. Za tímto účelem nás můžete 
kontaktovat na www.mubea.com 
nebo telefonním čísle 582 778 538.

Spolupráce fi rmy Mubea se Střední 
školou a odborným učilištěm na 
Lidické v Prostějově
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PŘEDPLAŤTE SI 
VEČERNÍK

A STÁLE JEŠTĚ MŮŽETE VYHRÁT!

SLOSOVÁNÍ O 10 000 Kč, ZÁJEZD

a DALŠÍ VĚCNÉ CENY VÁS NEMINE

AKCE PLATÍ DO 15. ÚNORA 2016
VÍCE INFORMACÍ NA STRANĚ 32

JSME JEDNA RODINA
Řekni svým přátelům, že už jsi taky s náma

Doporuč, sdílej a dej like na www.facebook.com/vecernikpv
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Stavební firma hledá pozemek pro 
výstavbu RD. PV a okolí 739 322 895

REALITNÍ KANCELÁŘ
VNB REALITY

Hlaváčkovo nám.1 (ATRIUM), 
Prostějov

Ing .Marie Vymazalová, 774 421 818
aktuálně NABÍZÍ:

BYT 3+kk, DB/C, 88 m2 950.000 Kč
BYT 3+1, DB/P, 74m2 1.360.000 Kč
BYT 3+1, DB/P, 76m2 1.610.000 Kč
RD Otaslavice 960.000 Kč 
RD Plumlov 1.350.000 Kč  
RD Držovice 1.575.000 Kč
RD Plumlov, novost. 3.990.000 Kč
Chata Plumlov 900.000 Kč
Ing. Zuzana Kučerová, 774 409 430

aktuálně NABÍZÍ:
BYT 3+1, Kralice n/H 1.090.000 Kč
RD 2+6, Brodek u Pv 1.890.000 Kč
RD 5+1, Bedihošť 1.515.000 Kč
RD 3+kk, 1800 m2, NOVOSTAVBA, 
Brodek u Konice 2.700.000 Kč
Pozemek, 1800 m2, Brodek u K.
 230.000 Kč
Pronájem  bytu 1+1  6.000/měs.+ink.
PRO NAŠE KLIENTY HLEDÁME:
* BYTY 1+1, 2+kk, 2+1 v Prostějově
* BYT 3+1 do 1.500.000 Kč v PV
* Rodinné domy v PV a okolí
* Chaty, zahrady a pozemky
Více na:WWW.VNB-REALITY.CZ

Pronajmu byt 2+1, cihlový, ve stře-
du města PV. Tel.: 724 913 390 

Pronájem bytu 2+1, 2+kk,3+kk, 
1+kk, nebytový prostor. Ceny od 
4000 Kč, kontakt 725 549 790, 
Vápenice 31, Pv

Koupíme dům v PV. Telefon: 
774 858 723

Koupím byt 1+1, 2+1. Telefon: 
774 101 818

Koupím jakýkoliv byt, nejlépe 2+1. 
Stěhuji se z OL. 792 273 285

Pronajmu restaurační zařízení 
v rekreační oblosti Plumlovské 
přehrady.Tel.: 606 178 431 

Pronajmu pěkný byt 1+1. 4 500 
Kč+ink. Tel.: 732 864 744

Pronajmu garáž na Moravské ul. v 
Pv, tel.: 605 381 170

Koupím dům  alespoň s malou za-
hrádkou . Tel. 792 284 168

Pronajmu byt 1+1 v Pv. 607 919 040

SOUKROMÁ ŘÁDKOVÁ INZERCE
Koupím  byt 2+1 OV v Pv Bez RK. 
Nabídněte! Tel.: 702 89 85 80

Prodám obchodní prostor v obci Pro-
tivanov, patrový, o výměře 612m2, 
cena: 800.000 Kč. Více info Kamil 
Koňařík, tel.: 602 192 583

Koupím chatu, nebo chalupu. 
773 545 092

Pronajmu větší garáž(možno po-
užít i jako sklad),  v Pv ul. Za dra-
hou. Uzavřený objekt, pod kame-
rami. Tel.: 723 538 963
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UZÁVÌRKA 
ØÁDKOVÉ INZERCE

v PÁTEK  29. ledna
 v 10.00 hodin
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Pronajmu v centru města Prostějo-
va 2 obchody,  jeden 34 m2, druhý 
120 m2 , vhodné na cokoliv, povo-
lení vyřízeno i k občerstvení. Tel.: 
777 13 55 40

Pronajmu 15m2 Prostějov - Dr-
žovice, Olomoucká 485, Uzavře-
ný, monitorovaný areál, vhodné 
jako  garáž, nebo skladové prosto-
ry. Tel.: 608 811 174

www.vecernikpv.cz



Žádný čas není tak dlouhý, Žádný čas není tak dlouhý, 
aby dal zapomenout.aby dal zapomenout.

S bolestí v srdci už 6. rok S bolestí v srdci už 6. rok 
vzpomínáme na milovaného vzpomínáme na milovaného 
manžela, tatínka a dědečka manžela, tatínka a dědečka 

pana  Josefa ŠVECE, pana  Josefa ŠVECE, 
který nás opustil který nás opustil 
29. ledna 2010. 29. ledna 2010. 

Stále vzpomíná manželka Stále vzpomíná manželka 
a dcera s rodinoua dcera s rodinou

Kdo žije v srdcích svých milých,Kdo žije v srdcích svých milých,
není mrtev, je jen vzdálen.

Dne 29. ledna 2016
 uplynou 2 roky od chvíle,  uplynou 2 roky od chvíle, 

kdy nás opustil kdy nás opustil 
pan Pavel DOLEŽALpan Pavel DOLEŽAL

 z Prostějova. z Prostějova.
Za tichou vzpomínku Za tichou vzpomínku 

děkuje rodina.děkuje rodina.

…Pros za nás hříšné nyní i v hodinu …Pros za nás hříšné nyní i v hodinu 
smrti naší  - AMEN –smrti naší  - AMEN –

Světlo věčné ať jí svítí, ať odpočívá  v pokoji

Dne 30. ledna 2016Dne 30. ledna 2016
 vzpomeneme  vzpomeneme 

3. smutné výročí úmrtí 3. smutné výročí úmrtí 
paní Ludmily VINCOURKOVÉ.paní Ludmily VINCOURKOVÉ.
Odešla jsi bez slůvka rozloučení, Odešla jsi bez slůvka rozloučení, 

navždy. Nikdy na Tebe navždy. Nikdy na Tebe 
nezapomeneme.nezapomeneme.

Dnes, tj. 25. ledna 2016
 vzpomínáme  vzpomínáme 

první smutný rok od úmrtí první smutný rok od úmrtí 
paní Boženy MUSILOVÉpaní Boženy MUSILOVÉ

 ze Ptení ze Ptení
a zároveň  24. února vzpomeneme a zároveň  24. února vzpomeneme 

její nedožité 70. narozeniny. její nedožité 70. narozeniny. 
Za tichou vzpomínku děkuje Za tichou vzpomínku děkuje 

dcera a syn  s rodinami.  dcera a syn  s rodinami.  

Čas ubíhá a nevrací, co vzal, ale láska, Čas ubíhá a nevrací, co vzal, ale láska, 
úcta a vzpomínky v srdcích žijí dál.úcta a vzpomínky v srdcích žijí dál.

Dne 22. ledna 2016Dne 22. ledna 2016
 uplynulo 10 let od úmrtí  uplynulo 10 let od úmrtí 

pana Tomáše HAVRÁNKApana Tomáše HAVRÁNKA
  z Prostějova.  z Prostějova.

Za tichou vzpomínku děkují Za tichou vzpomínku děkují 
a stále vzpomínají manželka a stále vzpomínají manželka 

Marie, dcera Magda a syn TomášMarie, dcera Magda a syn Tomáš
 s rodinami. s rodinami.

Čas ubíhá a nevrací, co vzal, ale láska, Čas ubíhá a nevrací, co vzal, ale láska, 
úcta a vzpomínky v srdcích zůstávají.úcta a vzpomínky v srdcích zůstávají.

Dne 28. ledna 2016Dne 28. ledna 2016
 to bude první smutný rok,  to bude první smutný rok, 

od chvíle, kdy  nás navždy opustil od chvíle, kdy  nás navždy opustil 
pan Jan KRAUSpan Jan KRAUS

 z Čechovic. z Čechovic.
 Za celou rodinu a přátele  Za celou rodinu a přátele 

vzpomíná manželka Jiřina.vzpomíná manželka Jiřina.

Smutno je žít bez drahého člověka,Smutno je žít bez drahého člověka,
stále se ohlížíš, zda někde nečeká.stále se ohlížíš, zda někde nečeká.

Osud nám bohužel nevrátí, Osud nám bohužel nevrátí, 
co vzal, zůstanou jen milé co vzal, zůstanou jen milé 
vzpomínky a s nimi žal.vzpomínky a s nimi žal.

Dne 30. ledna 2016Dne 30. ledna 2016
 uplyne smutných 23 let,  uplyne smutných 23 let, 
co nás navždy opustil náš co nás navždy opustil náš 
milovaný manžel a tatínek milovaný manžel a tatínek 

pan Milan KOZÁK.pan Milan KOZÁK.
S láskou stále vzpomínají man-S láskou stále vzpomínají man-

želka Eva, dcera Milena želka Eva, dcera Milena 
a synové Pavel s rodinou a Petr.a synové Pavel s rodinou a Petr.

Kdo jste jej znali a měli rádi, Kdo jste jej znali a měli rádi, 
věnujte mu tichou vzpomínku věnujte mu tichou vzpomínku 

společně s námi.společně s námi.

Měl jsi nás rád, my tebe ještě víc,Měl jsi nás rád, my tebe ještě víc,
přišla zlá nemoc a Ty jsi musel odejít.přišla zlá nemoc a Ty jsi musel odejít.

Přijď k nám aspoň ve snu, Přijď k nám aspoň ve snu, 
když nemůžeš v bdění,když nemůžeš v bdění,

ať máme lepší sen než probuzení…ať máme lepší sen než probuzení…

Dne 30. ledna  2016Dne 30. ledna  2016
 by se dožil  by se dožil 

pan Dobroslav THIELpan Dobroslav THIEL
  95. narozenin.   95. narozenin. 

S láskou v srdci vzpomínají man-S láskou v srdci vzpomínají man-
želka Markéta, syn Dobroslav želka Markéta, syn Dobroslav 
s rodinou a vnučka Zuzana.s rodinou a vnučka Zuzana.

Kdo žije v srdcích svých milých, Kdo žije v srdcích svých milých, 
není mrtev, je jen vzdálen

Dne 19. ledna 2016
jsme vzpomenuli 25. výročí jsme vzpomenuli 25. výročí 

od chvíle, kdy nás navždy opustil od chvíle, kdy nás navždy opustil 
pan Stanislav MUSILpan Stanislav MUSIL

 ze Ptení.  ze Ptení. 
Za tichou vzpomínkuZa tichou vzpomínku

 děkuje manželka  děkuje manželka 
a dcery s rodinami.a dcery s rodinami.

Jen svíci hořící Jen svíci hořící 
a hezkou kytici Ti na hroba hezkou kytici Ti na hrob
můžeme dát, chvíli postát můžeme dát, chvíli postát 

a s láskou na Tebe vzpomínat.

Dne 23. ledna 2016
 jsme vzpomenuli  jsme vzpomenuli 

na  nedožité 70. narozeniny na  nedožité 70. narozeniny 
pana Jana NOVOTNÉHOpana Jana NOVOTNÉHO

z Klenovic na Hané.z Klenovic na Hané.
Za tichou vzpomínku děkuje Za tichou vzpomínku děkuje 

manželka,  dcera a syn s rodinami.manželka,  dcera a syn s rodinami.

Odešla...Odešla...
Jediná na světě, kdo by ji neměl rád,Jediná na světě, kdo by ji neměl rád,
jež umí odpouštět a tolik milovat,jež umí odpouštět a tolik milovat,

každého potěší, tak měkce pohladí,každého potěší, tak měkce pohladí,
jediná na světě, jenž nikdy nezradí.jediná na světě, jenž nikdy nezradí.

Na ni nám zůstala nejlepší vzpomínka,Na ni nám zůstala nejlepší vzpomínka,
Ta bytost nejdražší – to byla maminka.Ta bytost nejdražší – to byla maminka.

Dne 26. ledna 2016Dne 26. ledna 2016
 uplynou 4 přesmutné roky  uplynou 4 přesmutné roky 

od náhlé smrti naší milované od náhlé smrti naší milované 
manželky, maminky a babičky manželky, maminky a babičky 

paní Libuše VYROUBALOVÉpaní Libuše VYROUBALOVÉ
 ze Hvozdu.  ze Hvozdu. 

S láskou a úctou vzpomínají manžel S láskou a úctou vzpomínají manžel 
František, syn Petr s rodinou, dcera František, syn Petr s rodinou, dcera 

Pavlína s rodinou a sestry s rodinami. Pavlína s rodinou a sestry s rodinami. 
Děkujeme všem, kteří ji znali a měli Děkujeme všem, kteří ji znali a měli 

rádi a vzpomenou s námi.rádi a vzpomenou s námi.

Objednávejte pøedplatné na rok 2016

Utichlo srdce, jak voda pyne čas, Utichlo srdce, jak voda pyne čas, 
vzpomínku v srdci  má každý z nás.

Dne 28. ledna 2016
 vzpomeneme první smutné  vzpomeneme první smutné 

výročí  úmrtí našeho milovaného výročí  úmrtí našeho milovaného 
manžela, tatínka a stařečka manžela, tatínka a stařečka 

pana Františka MENŠÍKApana Františka MENŠÍKA
 z Kostelce na Hané. z Kostelce na Hané.

 Kdo jste ho  znali a měli rádi,  Kdo jste ho  znali a měli rádi, 
vzpomeňte s námi. Děkují vzpomeňte s námi. Děkují 

 a vzpomínají manželka, syn  a vzpomínají manželka, syn 
František s rodinou, syn Vojtěch František s rodinou, syn Vojtěch 

a vnučka Hanička.a vnučka Hanička.

Kdo byl milován, Kdo byl milován, 
nebude nikdy zapomenut.nebude nikdy zapomenut.

Dne 30.ledna 2016 Dne 30.ledna 2016 
si připomeneme 3. výročí úmrtísi připomeneme 3. výročí úmrtí

 paní Věry VENCOVSKÉ. paní Věry VENCOVSKÉ.
Za tichou vzpomínku Za tichou vzpomínku 

s bolestí v srdci děkuje manžels bolestí v srdci děkuje manžel
 s rodinnými příslušníky. s rodinnými příslušníky.

Roky utekly jak voda, Roky utekly jak voda, 
zdá se to být jako dnes, zdá se to být jako dnes, 

v uších zní ta bolestivá slova, v uších zní ta bolestivá slova, 
že jsi odešla a nevrátíš se zpět.že jsi odešla a nevrátíš se zpět.

Ta rána v srdci stále bolíTa rána v srdci stále bolí
a zapomenout nedovolí.

Dnes, tj. 25. ledna 2016Dnes, tj. 25. ledna 2016
 si připomínáme si připomínáme

20. výročí od úmrtí  20. výročí od úmrtí  
paní Olgy MŰLLEROVÉpaní Olgy MŰLLEROVÉ

 z Prostějova. z Prostějova.
Všichni, kdo jste ji měli rádi, Všichni, kdo jste ji měli rádi, 
vzpomeňte s námi. Rodinavzpomeňte s námi. Rodina

Pondělí 25. ledna 2016
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UZÁVÌRKA
ØÁDKOVÉ INZERCE

v PÁTEK 
29. ledna 2016
 v 10.00 hodin

STOLÁŘSTVÍ V. Jančík.
Výr. nábytku, dřev. oblož. a pergol, plov. 

podlahy. Domamyslická 104, PV.
www.stolarstvijancik.cz, 

Tel.: 604 820 358

 Opravy oděvů
Obuvi a batohů

Opravy deštníků
Broušení nůžky nože

Vedle knihkupectví u radnice
702 870 751

Provádíme také zcelování

Čištění kanalizací a odpadů
Odvoz fekálií

Tel.: 774 368 343

Stěhování bez pomoci zákazníka
a vyklízecí služby. Rychle, levně. 

Prostějov 604 389 367
Stěhování, vyklízení.

Tel.: 775 132 134

STĚHOVÁNÍ, vyklízení Hájek, 
721 344 771. Práce strojem UNC, 
výkopové, terénní práce.

Antény Jiříček nabízí až 47 tv progra-
mů bez poplatků. Tel. 776 340 848, 
www.anteny.kvalitne.cz

Doučím z Českého jazyka ZŠ 
5. -9. tř. Tel.: 723 100 604

Dodání montáž a opravy žaluzií 
a sítí proti hmyzu. Tel.: 602 764 713

Doučím k maturitní zkoušce 
z Českého jazyka, Tel.: 723 100 604

Provádíme kompletní rekonstruk-
ce  bytů a domů Tel.: 775 239 147, 
739 095 527

SLUŽBY

Daruji nábytek. Tel.: 777 213 793

DARUJI

Galerie umění Prostějov (bývalá G. 
Bašta) vykupuje a zdarma oceňuje 
veškeré obrazy a starožitnosti. Ne-
prodávejte překupníkům, ale odbor-
níkům za nejvyšší ceny. Školní 49, 
tel.: 608 805 775, J. Skácel.

Vykoupíme starožitný, ale jen starý 
nábytek a byt. doplňky, hodiny, ob-
razy,  koberce, lustry, lampy, sklo, 
porcelán, knihy pohlednice a další  
Provedeme  vyklízecí práce. Tel.: 
605 138 473

Sběratel koupí stará plechová a ba-
kelitová autíčka i plastová na ovlá-
dání (bovden) dále různé mech.
hračky,ale i vláčky,panenky, hry, 
stavebnice atd. Tel.: 603 161 569

Aukční ceny ihned v hotovosti zapla-
tíme za kvalitní obrazy 17. - 20. století, 
zlaté a stříbrné mince, hodiny a hodin-
ky, zbraně, stříbrné předměty, šper-
ky a veškeré starožitnosti. Prosíme 
pouze kvalitní a hodnotné předměty, 
nejlépe celé sbírky či pozůstalosti.  
Info René Simon,  tel.: 736 127 661,
 simonrene@seznam.cz

KOUPÍM

Pila Otaslavice nabízí tvrdé palivové 
dříví – krácené. AKCE! Cena 500 Kč/
prms., vč. DPH. Doprava zajištěna. 
Tel.: 582 371 493 nebo 605 405 953

ZD Moravan Domamyslice 
Sad Mostkovice Prodej jablek 

Konzumní i do kvasu
(pro maloodběratele i velkoodběratele)

Po až pá: 7.00 do 15.00 hodin.
Tel.: 602 510 465

VÁŽENÍ ZÁKAZNÍCI,
 ZIMA JEŠTĚ NEKONČÍ, 

MYSLÍME NA VÁS!
Nabízíme velký výběr teplé domácí 
obuvi, zlínské důchodky, oteplené 
gumáky a kvalitní oteplená kožená 
obuv na problémové nohy ( kostky, 
vysoké nárty, struhy a jiné) Zboží 
i v nadměrných velikostech.Pro-
dejna IVKA  Plumlovská ul. 21, PV

PRODÁM PALIVOVÉ DŘEVO TVR-
DÉ + MĚKKÉ  (PILINY+ZBYTKY 
DŘEVA) , MOŽNOST DOPRAVY. 
Bližší informace na  tel. čísle: 606 893 919, 
email:zouharhonza@email.cz

AKCE! Prodej bukového palivo-
vého dříví. Cena 500 Kč/prms. 
+ 15% DPH. Doprava zajištěna. Pila 
K+L Doloplazy. Tel.: 582 388 101

Prodám akordeon HOHNER 80, stáří 
3 roky, cena dohodou, Tel. 605 556 709

PRODÁ M

GR ATUL ACE

Dne 30. ledna 2016Dne 30. ledna 2016
 se dožívá  se dožívá 

paní Marie HORÁKOVÁpaní Marie HORÁKOVÁ
 ze Srbec  ze Srbec 

krásného životního jubilea krásného životního jubilea 
95 let. 95 let. 

Hodně zdraví, štěstí a životního Hodně zdraví, štěstí a životního 
optimismu do dalších let přeje optimismu do dalších let přeje 
celá rodina, hlavně  7  vnoučt, celá rodina, hlavně  7  vnoučt, 

11 paravnoučat 11 paravnoučat 
a  prapravnučka Maruška a  prapravnučka Maruška 

Vyplatíme všechny Vaše EXEKUCE 
a poskytneme Vám jednu půjčku. 
Pracuji pro více věřitelů  Volejte.:  
777 551 492 

Peníze pro všechny ihned při pod-
pisu! Zvýhodněné podmínky, žád-
né poplatky. Volejte: 775 02 12 12

!PENÍZE VŠEM! Úvěry, hypotéky, 
zástavy, exekuce.. od 8 věřitelů = vaše 
výhoda, konzult. zdarma 739 066 462, 
603 317 378

Půjčka pro podnikatele, zaměst-
nance, důchodce. Až 25.000 
zpět za řádné splácení. Nemu-
síte dokládat účel půjčky. Více 
info 775 105 096. Pracuji pro 
více věřitelů.

Osobní bankrot – oddlužení.  Kon-
zultace zdarma. OPTIMCREDIT 
s.r.o. Volejte777 551 492

Rychlá půjčka 5 - 20 000 Kč. Peníze
ještě dnes. Tel.: 603 218 330 

Malá půjčka 10 000 až 80 000 Kč. 
Pracuji pro více věřitelů. Tel.: 
777 551 492

PŮJČÍME VÁM PENÍZE
4000 Kč až 50 000 Kč

VYPLACENÍ IHNED NA RUKU. 
Tel.:723 335 940

FINANCE

smuteèní oznámení
Pohřební služba Pavel Makový,
Kravařova 11, tel.: 582 332 100

Pohřební služba Václavková a spol. s.r.o.,
Mlýnská 31, tel.: 582 343 883, 582 340 004

Pohřební služba A.S.A. TS,
Žižkovo náměstí 19, tel.: 582 344 073, mobil: 602 581 098

Ladislav Lužný 1932  Přemyslovice

Miroslav Gregor 1936  Mostkovice

Ladislav Vyroubal 1946  Prostějov

Petr Janeček 1983  Drahany

Anna Nováková 1926  

 Kostelec na Hané

Pohřební služba Pavel Makový
Nejsou již mezi námi Poslední rozlouèení

Pátek 29. ledna 2016
Věra Kotíková 1927 Prostějov  12.30 Obřadní síň Prostějov

Poslední rozlouèení
Pondělí 25. ledna 2016
Zdeňka Jakubíková 1928 Prostějov  11.45 Obřadní síň Prostějov

Pohřební služba A.S.A. TS

Jan Novák 1944  Určice

Soukromá pohřební služba Václavková a spol.

Poslední rozlouèení
Pondělí 25. ledna 2016 
Karel Prokop 1940 Kralice na Hané (úzký rodinný kruh)  Obřadní síň Prostějov
Drahoslava Kmentová 1935 Čechy pod Kosířem  12.40 Obřadní síň Olomouc
Středa 27. ledna 2016 
Zdeněk Rolný 1932 Prostějov  11.45 Obřadní síň Prostějov
Pátek 29. ledna 2016 
Ludmila Šindelářová 1932 Vrahovice  11.45 Obřadní síň Prostějov
Ludmila Piňosová 1939 Vrahovice  13.15 Obřadní síň Prostějov
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Bavaria Consulting hledá admin. 
prac. na 4-6 hod. denně. Další info na 
tel.: 604 230 977.

Zahradnická firma „MRVA - 
okrasné trávy a trvalky“ přijme 

pracovnici/ka do výroby 
v okrasné školce v Klenovicích 
na Hané.  Požadujeme kladný 
vztah  k zahradnictví, dobrý 

zdravotní stav a bezúhonnost. 
Tel. 603 187 237.

Nabízím spolupráci v oblasti financí, 
realit a oddlužení. Nabízím zajíma-
vé finanční ohodnocení, k dispozici 
kancelář, podporu osobního růstu. 
Požaduji SŠ vzdělání, ŽL, vlastní PC, 
dobré vystupování a komunikativ-
nost. Oblast Prostějovsko a okolí. 
Informace: 774 765 437

Přijmeme prodavače/ku do auto-
servisu v Prostějově. Nástup možný 
ihned. Znalost účetního programu 
Pohoda a praxe v oboru výhodou. 
Strukturovaný životopis zasílejte na 
e-mail: lukas@pneufloryk.cz

Stavební firma se sídlem v Pv hle-
dá pro práci v okr. Pv  štukatéry 
a zároveň řidiče nákladního vozidla. 
Praxe v oboru vítána, dobré platové 
podmínky. Tel.: 608 984 766

Úklidová firma přijme spolehlivé 
pracovnice na zkrácené úvazky.
Kontakt: 582 345 379, 775 605 
121, volejte 8.-14. h

Přijmu číšníka, servírku do baru, 
tel.: 777 077 897

Přijmu řidiče na rozvoz pečiva. 
Info.: 582 342 095

Hledám pomocné dělníky na stav-
bu. Tel.: 774 989 007

Přijmeme automechanika do auto-
servisu v Prostějově. Platové ohod-
nocení až 20 000,-. Nástup možný 
ihned. Pro info. volejte 777 870 729

Přijmu pracovníka do pekařské výro-
by, dvousměnný provoz, pracoviště 
Pv a Kostelec n. H. Tel.: 582 342 095    

Česká pošta, s.p. přijme brigádníky na 
roznos tisku v ranních hodinách 
ve dnech Po-So a roznos letáků.
Kontakt : Bc. Klára Waischornová - tel. 
č. 731132452, popř. e-mail : 
waischornova.klara@cpost.cz

Firma na šití kožené konfekce v PV 
hledá obsluhu vyšívacího a sekací-
ho stroje, dobré platové podmínky 
+ stravenky. Kontakt 603 834 529

SOUKROMÁ Ř ÁDKOVÁ INZERCE

Pondělí 25. ledna 2016
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UZÁVÌRKA 
ØÁDKOVÉ 
INZERCE
pro další èíslo

 je v PÁTEK
29. ledna v 10.00 hodin

Hledáme personál do exkluzivní 
herny v Prostějově. Požadujeme 
profesionalitu, loajalitu, čistý 
trestní rejstřík. Přednost mají 
uchazeči s praxí. Kontakt: tel. 774 
812 175 nebo 582 332 359.

Přijmeme seřizovače na CNC fré-
zovací centra. Požadavky: vyučení 
v oboru, orientace ve výkresové do-
kumentaci.  Nástup možný ihned. 
Informace na tel.: 739 022 196, 
www.lasertechnology.cz

Přijmeme i na HPP pracovníka na 
ruční mytí osobních aut. Nástup 
po dohodě tel.: 602 20 30 41

Hledám na výpomoc zámečníka nebo 
autoklempíře, vhodné i pro zdatné dů-
chodce, platba denně.Tel.: 602 719 273

Strojírenská firma v Prostějově přijme:
- Zámečníky                     -  svářeče
- Dělníky do výroby - obsluha strojů
Nástup možný ihned. Informace na 
tel.: 739 022 196.

Přijmu pracovnici na úklid, dvou-
směnný provoz. Tel.: 582 342 095

Bowling Palace přijme kuchaře bri-
gádně na výpomoc PÁ  a SO. Info: 
728 634 274

Hledám řidiče sk. C s platným 
profesním průkazem, vhodné pro 
důchodce na občasnou výpomoc 
v nákl. dopravě po ČR  do 7,5 t. Tel.: 
606 825 911

Přijmeme řidiče dodávky na rozvoz 
zboží. Tel.: 725 108 703  volání  8,30 
- 16,00 hod.

Přijmu prodavačku do butiku v PV, 
brigádně, tel.: 720 750 511

Zprostředkování zaměstnání: Plumlovská 458/36, 796 01 Prostějov, KONTAKTNÍ TELEFON: 950 154 317, p. Kovaříková 
Bližší info na http://portal.mpsv.cz/sz/obcane/vmjedno/vmrozsir a na nástěnkách ÚP ČR-Prostějov ulice Plumlovská 36.

AKTUÁLNÍ NABÍDKA VOLNÝCH MÍST
 Pozice Plat (Kè) Provoz Kvalifikace Firma

HLEDÁTE PRÁCI?
NEPROPÁSNĚTE SVOJI ŠANCI...
Stálá rubrika PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku a Úřadu práce ČR - Kontaktní pracoviště Prostějov 

Elektromechanici 15 000 Kč jednosměnný ÚSO s maturitou CUTTER systems Pv
Mistři na šicí dílně 16 000 Kč  jednosměnný  střední odborné GALA Pv
Motorizov. doručovatelé 14-16 000 Kč  jednosměnný  střední odborné ČESKÁ POŠTA, pob. Konice
Úklidoví pracovníci 4 000 Kč nepřetržitý   základní +praktická BRYVECASTA Pv
Pomocní pracovníci 63 Kč/hod.  jednosměnný  základní +praktická Ing. Mrva, Klenovice
v zahradnictví
Prodavač/-ka 13-14 000 Kč dvousměnný  střední odborné MOPS Pv
Obsluha balící linky 13 950 Kč nepřetržitý střední odborné PROFROST Pv
Pracovníci na výdej jídel 5 000Kč  jednosměnný  základní +praktická  ZELOS Pv
Seřizovači lisu 90 Kč/hod.  jednosměrný střední odborné ŽOLÍKOVÁ PRÁCE
Referent/-ka  od 16 6440 Kč  pružná doba vysokoškolské Statutární město Pv
na odboru dopravy
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Hned tolik exkluzivních 
nabídek pro ty, co hledají 

práci, vám nabízí naše 
speciální rubrika
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SUDOKU

BÁDEJTE, KDO SE
SKRÝVÁ POD TOUTO TVÁŘÍ...SSS

OSMISMĚRKA

SMAŽIT, NÁSPY, ACHIÁŠ, VALČÍK, BETLÉM, NÁVIN, OCÚNY, CHECHOT, 
NEBOŤ, KOCÁBA, SÁČKO, NOSIČ, HNIDY, MŠICE, SEKÁČ, STOIK, ALTÁNY, 
BALOT, TCHOŘI, ODDYCH, TETKA, SIFON, CHRTÍK, SOPRÁN, SYKOT, NEONY

PŘÍJĎTE OCHUTNÁT NÁMI VYROBENÉ .......

PRO VOLNOU CHVILICKU PRO VOLNOU CHVILICKU 
aneb luStETe, bádejte, hádejte..ˇ̌ˇ̌ ´́ ´́́

Ve čtvrtém čísle pro rok 2016  vám v rámci projektu "MILUJEME VEČERNÍK" přinášíme podobu oddechové strany,
 při které můžete báječně relaxovat a ještě k tomu NĚCO VYHRÁT!

Vzhledem k vysoké oblíbenosti stávajících soutěží, kterou jste jako věrní čtenáři prokazovali po celé předchozí roky, 
najdete i v těchto vydáních kvintet tradičních možností. Také dnes máte za úkol rozpoznat fotografii jisté známé osob-

nosti veřejného života, jež je graficky mírně "poupravena", námi zachycený objekt z města Prostějova, nechybí stále oblí-
benější bádání s čísly, ani hrátky s písmenky a pochopitelně klání nejtradičnější - křížovka. A když se na vás usměje trošku 

toho štěstíčka, máte šanci získat nějaký ten bonus navíc. Proto neváhejte, luštěte, bádejte, hádejte a hlavně bavte se !
Správné odpovědi nám můžete i nadále zasílat na známou emailovou adresu SOUTEZE@VECERNIKPV.CZ, 

volat na ještě známější číslo 582 333 433, případně psát SMS na 608 960 042.
Řešení nám také můžete zaslat na adresu Olomoucká 10, Prostějov a to  do ČTVRTKU 28. ledna 2016,

12:00 hodin, pokud není u některého z klání uvedeno jinak!

správné odpovìdi a vylosovaní výherci z èísla 03/2016:
KDE V PROSTĚJOVĚ NAJDETE

  správně: vyhrál/-a                    
roh Dvořákova a Puškinova Lucie, KUBÍNOVÁ, Šárka 6, Prostějov

 Výherce získává: 2 VSTUPENKY na dobový ples v HOTELU PLUMLOV.

BÁDEJTE, KDO SE SKRÝVÁ POD TOUTO TVÁŘÍ...
 správně: vyhrál/-a                    
Ilona Csáková Petra SLÁMOVÁ, Lipová 42,  Prostějov 

Výherce získává: SLEVOVÝ POUKAZ v hodnotě 400 Kč od Elektra LL

OSMISMĚRKA
 správně: vyhrál/-a                     

PLNOPROJEKTŮ  Jolana FRGÁLOVÁ, Sídl. Svobody 21/76, Prostějov 
Výherce získává: DÁRKOVÉ PŘEDMĚTY v hodnotě 400 Kč
                                       od partnera tohoto kola TK PLUS.

SUDOKU
 správně: vyhrál/-a                    

3,3,1,7 Veronika KAMENÁ, Pod Kosířem 344, Čelechovice na Hané
Výherce získává: SLEVOVÝ KUPÓN v hodnotě 400 Kč
                                       na konzumaci od Českých hotových jídel v pasáži Anděl.

KŘÍŽOVKA
 správně: vyhrál/-a                      

Pohodlně do každého počasí s ponožkami od Marušky
 Oldřiška PUNČOCHÁŘOVÁ, JEZDECKÁ 6 B, Pv

Výherce získává: SLEVOVÝ POUKAZ v hodnotě 400 Kč
                                               od firmy Ponožky od MARUŠKY.

Šťastní jmenovaní si mohou své výhry jako už tradičně vyzvedávat
 v redakci Večerníku, pokud speciálně není určeno jinak.

I
h

SUSU
DODO
KUKU

  KDEKDE  V PROSTĚJOVĚ V PROSTĚJOVĚ NAJDETENAJDETE

ˇ̌

Naše dnešní otázka již tradičně zní: 
Kde je k vidění objekt na  uvedeném snímku?

Kdo je na fotografii?  Tentokrát jsme 

zabrousili do KULTURY a graficky 

lehce poupravili novou tvář 

prostějovských fotbalistů...

Výherce získá SLEVOVÝ POUKAZ
v hodnotě 400 Kč na sortiment zboží 

od ŽELEZÁŘSTVÍ U VĚŽIČEK.
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Výherce získá POUKAZ 
na 3 kg medu 

od VČELAŘSTVÍ JELÍNEK.

Výherce získá POUKAZ 
v hodnotě 400 Kč

na konzumaci od Café Fantasia
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soutěž

Výherce získá SLEVOVÝ POUKAZ
 v hodnotě 400 Kč na služby od

SWISSCENTRUM.
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Dnes můžete zápolit o SLEVOVÝ POUKAZ 
v hodnotě 400 Kč na služby školního
 kadeřnického salónu SŠA Prostějov.
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 Kino METRO 70 
Školní 1, Prostějov 

pondělí 25. ledna
17:30 Lída Baarová 
20:00 Tajemství jejích očí
úterý 26. ledna
17:30 Lída Baarová
20:00 Tajemství jejích očí
středa 27. ledna
17:30 Lída Baarová
20:00 Tajemství jejích očí
čtvrtek 28. ledna
17:30 Do posledního dechu
20:00 Poldův švagr
pátek 29. ledna
15:30 Alvin a Chipmunkové: 
                 Čiperná jízda
17:30 Do posledního dechu
20:00 Poldův švagr
sobota 30. ledna
15:30 Alvin a Chipmunkové: 
                 Čiperná jízda
17:30 Poldův švagr
20:00 Do posledního dechu
neděle 31. ledna
15:30 Alvin a Chipmunkové: 
                Čiperná jízda
17:30 Poldův švagr
20:00 Do posledního dechu

Kino klub
DUHA

Školní 4, Prostějov  
sobota 30. ledna
15:00 Malý tygr
pásmo pohádek 
17:30 Velká šestka
americký animovaný fi lm
20:00 Ganster Ka
český kriminální thriller

Kulturní klub
DUHA

b

pátek 29. ledna
18:00 Taneční večer nejen pro seniory
K tanci a poslechu hrají manželé Vy-
koukalovi z Olomouce
do 29. února 2016
Dagmar Skřivánková a.k.a. LILI Skylark
výstava výtvarných prací studentky 
Fakulty umění v Ostravě

 Apollo 13 
pátek 29. ledna 2016
20:00 5P LUBOSE POSPISILA
L. Pospíšil koncertuje s kapelou 5P
sobota 30. ledna 2016
21:00 BASSYNAVSI ON TOUR/
                  House & Tech House edition
Bassynavsi je staronová banda liných 
tralaláků, kteří se rozhodli býti trochu 
aktivnějšími. Mimo občasných 
mejdanů na vsi berou útokem širší 
okruh Hané.

 Galerie U Hanáka
do 23. února 2016
JIŘÍ STEIGER: AKTY

Knihovna
úterý 26. ledna 
9:00 TVOŘIVÁ KNIHOVNA
středa 27. ledna 
17:00 BEZPEČNOSTNÍ SITUACE 
NA BLÍZKÉM A STŘEDNÍM 
VÝCHODĚ
čtvrtek 28. ledna 
15:00 KARNEVAL V KNIHOVNĚ
do 29. února 2016
ZDENĚK VELEN:
 POULIČNÍ FOTOGRAFIE
(galerie Na půdě)

 Muzeum a galerie
  v Prostìjovì

Hlavní budova, nám. T. G. Masaryka 2
do 31. ledna 2016 
SKVOSTY ČESKÉ KRAJINOMALBY
vernisáž výstavy mistrů české krajinomalby.
do 31. ledna 2016 
SKLO A BARVA 
vernisáž výstavy Filipa Nízkého

ŠPALÍÈEK
do 31. ledna 2016
VÝSTAVA HISTORICKÝCH 
PŘÍBORU A PANENEK  
Exponáty ze soukromé sbírky A. Čechové 
do 6. března 2016
CHLÉB ZA BŘICHEM NECHODÍ
aneb jak se břicho k chlebu dostane

MÌSTSKÉ DIVADLO 
PROSTÌJOV

DLO

Vojáčkovo nám.1, Prostějov, 
úterý 26. ledna
19:00 PETROLEJOVÉ LAMPY
Divadlo P. Bezruče (Ostrava)
středa 27. ledna
19:00 PRO ARTE TRIO
3. abonentní koncert

DIVADLO POINT
pondělí 25. ledna
19:00 BASKERVILLSKÁ BESTIE 
(Arthur Conan Doyle, A. Procházka a kol.)
Sherlock Holmes a doktor Watson na 
straně dobra. Proti nim stojí záhadná bestie, 
která uprostřed ponuré krajiny plné močálů 
terorizuje rod Baskervillů. Dokáže si doktor 
Watson poradit s metodou dedukční
a převleky slavného detektiva?

kavárna Galerie
Národního domu
do 28. ledna 2016
JANA BAYEROVÁ: OBRAZY

Zámek Konice
do 29. ledna 
ZLATUŠE KNOLLOVÁ: 
KOUZLO JIHU SRÍ LANKY
Výstava fotografií. 
(Zámecká galerie)

 Sokolovna
Skálovo nám. 4, Prostějov

neděle 31. ledna 
14:30 Zvonek královny víl
loutkové představení

 Avatarka
Art-kavárna, galerie, antikvariát
nám. T. G. Masaryka 20, Prostějov
čtvrtek 28. ledna 
10:00 - 18:00 MAGICKÝ DEN
LÍČENÍ + KARTÁŘKA
pátek 29. ledna 
18:30 BAND-A
vystoupení známé kapely

FILMOVÉ, DIVADELNÍ FILMOVÉ, DIVADELNÍ 
    OKÉNKO     OKÉNKO A VÝSTAVYA VÝSTAVY

aneb, co se aneb, co se kde děje…kde děje…

Pondělí 25. ledna 2016
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TTIPIP Večerníku

Po velkém úspěchu loňského koncertu 
pětašedesátiletého hudebník Luboše 
Pospíšila s obnovenou kapelou 5P se 
můžeme letos těšit na opakování. Známý 
kytarista a zpěvák s unikátním pěveckým 
přednesem přiveze tento pátek do Pro-
stějova partu excelentních muzikantů, 
kterým to dohromady famózně „šlape“. 
Kapelu 5P dále tvoří kytarista Mirek Linhart 
(Yo Yo band, Žáha…) a o generaci mladší 
muzikanti: klávesista a kapelník Ondřej 
Fencl (též Schodiště, Hromosvod, V. Merta, 

Marsyas…), bubenice Pája Táboříková (též 
Payanoia, Jasná páka) a baskytarista Martin 
Štec (ex-Vltava). 
Poetické, vyšperkované texty, chytlavé melo-
die, při kterých se vrtí i ten největší odpůrce 
tance, a především poctivé muzikantské vý-
kony. Tak se ve zkratce dá popsat, jak na po-
sluchače působí koncerty Luboše Pospíšila 
a skupiny 5P. Stejně tak si jejich vystoupení 
užili návštěvníci Apolla přesně před rokem. 
Tahle partička je prostě vždycky zárukou 
kvalitní muziky. 

Pokud tedy na pátek 29. ledna ještě nemáte 
plán, určitě si tento koncert nenechejte ujít. 
Vstupenky jsou stále k dostání v předprodeji 
hudebnin Zdeňka Tyla v Kramářské ulici, 
nebo je seženete na přímo na místě. 
Koncert vypukne ve 20:00 hodin a všichni, 
kdo dorazí, se dočkají oblíbených hitů i písní 
ze zatím poslední desky Soukromá elegie. 

KDY: PÁTEK 29. LEDNA, 20:00 HODIN
KDE: APOLLO 13, BARÁKOVA 12, PROSTÌJOV

BASKETBAL:

sobota 30. ledna:
14.00: TJ OP Prostějov – BK Žďár nad 
Sázavou (15. kolo extraligy juniorek, hala 
Sportcentra Pv).
neděle 31. ledna:
10.00: TJ OP Prostějov – Slovanka (16. kolo 
extraligy juniorek, hala Sportcentra Pv).

LEDNÍ HOKEJ:

pátek 29. ledna:
11.45: LHK Jestřábi Prostějov – HC Uher-
ské Hradiště (9. kolo Ligy mladšího doros-
tu, nadstavby „C“, Víceúčelová hala-ZS Pv).
sobota 30. ledna:
11.00: LHK Jestřábi Prostějov – HC 
Studénka (28. kolo Ligy mladších žáků 
„D“, sk. „T“, Víceúčelová hala-ZS Pv).
13.00: LHK Jestřábi Prostějov – HC 
Studénka (28. kolo Ligy starších žáků 
„B“, sk. „T“, Víceúčelová hala-ZS Pv).
15.15: Minihokej Olomouckého kraje 
(9. turnaj ročníku 2008, zimní stadion Pv).
neděle 31. ledna:
10.00: LHK Jestřábi Prostějov – HC Spar-
tak Uherský Brod (5. kolo Ligy juniorů, sk. 
Východ 3B, Víceúčelová hala-ZS Pv).
14.15: LHK Jestřábi Prostějov – SHK 
Hodonín (10. kolo Ligy staršího dorostu, 
nadstavby „E“, Víceúčelová hala-ZS Pv).

LHK JESTŘÁBI PROSTĚJOVLHK JESTŘÁBI PROSTĚJOV
HC MOSTHC MOST

středa 27.1. od 18:00 hodin

Mediální partner 
prostějovského

HOKEJE:

  KLUZIŠTĚ 

                        Prostějov
nám. T.G.Masaryka

DENNĚ  9:00 - 21:00 hodin

ŠTĚ ŠTĚ 

KDE SE CO DÌJE?
SVÉ NÁMĚTY, POZVÁNKY NA AKCE NÁM VOLEJTE, PIŠTE

582 333 433 , 608 960 042, VECERNIK@PV.CZ

LUBOŠ POSPÍŠIL
PO ROCE V APOLLU

Multikulturní centrum Mozaika
Raisova 1159, Prostějov

kulinářský podvečer s E.M. Latorre 
ZA CHUTÍ ŠPANĚLSKA pořádá v úterý 
26. ledna 2016. 
Ve čtvrtek 28. ledna 2016  se koná ZDRA-
VOTNÍ PREVENCE - karcinom prsu, 
beseda s K. Otavovou(Mamma HELP). 

RÙZNÉ……
Svaz tělesně postižených v ČR, o. s. v 
Prostějově, Kostelecká 17, nabízí k zapůjčení 
kompenzační pomůcky, např. polohovací 
lůžka, ortopedické vozíky, chodítka, WC 
křesla aj. Bližší informace v kanceláři č. 106 
nebo na tel. č. 588 008 095, 724  706  773

V pondělí 25. ledna od 14:30 do 15:30 
hodin  PROTAHOVACÍ CVIČENÍ S 
PRVKY TAI CHI  pro posílení tělesné 
kondice a zraku. Pod vedením cvičitelky 
Tai chi z   Olomouce, paní Světlany 
Kostrunkové. Cena  za   lekci činí 30 Kč - 
Klubovna SONS 

Ve středu 27. ledna od 14:00 do 16:00 
hodin  pořádá klubovna SONS přátelské 
posezení v kavárně Anreto (bývalá kavárna 
U Kocourka).

Ve čtvrtek 28. ledna 2016 13:00 až 16:00 
hodin PLETENÍ Z PEDIGU v  klubovně  
SONS.

Až do 29. února trvá výstava Věry Hejdové: 
UMĚNÍ A ELEGANCE KAROSERIE 
v Galerii S (Střední odborná škola, náměstí 
E. Husserla 1, Prostějov).

Půjčovna rehabilitačních 
a kompenzačních pomůcek 

LAZARIÁNSKÉHO SERVISU PV,
zajišťuje ortopedické vozíky, WC křesla, 
chodítka - pevná, pojízdná, podpažní, 
servírovací stolky a polohovací lůžka (me-
chanická, elektrická). Kontakt po telefonu 
pí. V. Zapletalová 776 054  299

V neděli 31. ledna se v sokolovně v Čecho-
vicích koná Dětský karneval. Pořadatelem 
je MŠ Čechovice.

CO, KDY, KDE CO, KDY, KDE aneb informace, akce...

BRUSLENÍ 
VEŘEJNOSTI

Úterý  26.1.Úterý  26.1.  09.00 - 10.0009.00 - 10.00
Pátek  29.1.Pátek  29.1. 17.00 - 19.00 17.00 - 19.00
Sobota  30.1.Sobota  30.1. 18.30 - 19.30 18.30 - 19.30
Neděle  31.1.Neděle  31.1. 16.45 - 17.45 16.45 - 17.45

Režie: J. Polák
Hrají: M. Perepeczko, Z. Buchvaldek, J. 
Obermaierová, D. Patrasová, J. Nagyová
Řidič starého náklaďáku Charvát (M. Pe-
repeczko) se před půlrokem vrátil z vězení, 
kde byl za napadení. Kolegové jeho minu-
lost znají, ale před svou bytnou Jarošovou 
(J. Obermaierová) a jejím desetiletým 
synkem Míšou vystupuje Charvát jako 
bezúhonný a spolehlivý člověk. Jedné ví-

kendové noci muž sveze dvě studentky 
(J. Nagyová a D. Patrasová), kterým ujel 
poslední vlak. Neovládne své potlačované 
touhy a na odlehlém místě jednu z dívek 
znásilní a obě dvě zavraždí. Jejich těl se 
zbaví na velké skládce. Jenže mrtvoly dru-
hý den objeví starý lesník, a tak se hned 
rozběhne pátrání. Vyšetřovatel Kameník 
(Z. Buchvaldek) se zpočátku nemá čeho 
chytit, tím spíš že korunní svědek záhy zemře 

na infarkt. Přesto se však díky pečlivé krimi-
nalistické práci podaří dát dohromady ně-
kolik stop, které ukazují správným směrem...

NEDĚLE
       31.1.2016
    22:00 HODIN

TIP 
k obrazovce

SMRT STOPAŘEK
Film ČR (1979)

akce
v regionu...

Zimní putování přes Kosíř 
aneb z Čelechovic do Čelechovic

Letos se chystají 
členové TJ Sokol 

Čelechovice na Hané na šestnáctý roč-
ník zimního výšlapu na ´hanácké Mont 
Blanc .́ Tradiční akce konaná v sobotu 30. 
ledna, bude mít osvědčený scénář, se dvě-
ma trasami. Jednou je desetikilometrový 
výšlap přímo od čelechovické sokolovny 
přímo na vrchol Velkého Kosíře. Druhou 
variantou je po stezce Hraběnka vedoucí 
po úpatí hanácké hory až do Čech pod 
Kosířem.  Start a registrace od 9:00 do 
11:00 hodin v čelechovické sokolovně. 

Stínavu navštíví mimozemšťané
Tuto sobotu 30. ledna od půl třetí odpo-
ledne se ve stínavském Obecním domě 
uskuteční karneval, jehož ústředním té-
matem bude v letošním roce vesmír. Na 
programu bude nejprve představení ma-
sek, poté společné hraní a soutěžení dětí 
i rodičů a volba nejkrásnější masky.

Dětský karneval v Němčicích
Tuto neděli 31. ledna se od 14:30 hodin 
koná v němčické sokolovně karneval 
pro děti. Spolupořadatelé z města Něm-
čice nad Hanou, DDM Orion a SDH 
Němčice na Hanou.

 29. 1. Divadelní ples Městské divadlo Prostějov
 Městské divadlo v Prostějově
 29. 1. Sokolský ples  sokolovna Dubany
 TJ Sokol Dubany
 29. 1. Myslivecký ples kulturní zařízení Čelčice
 OMS Prostějov 
 30. 1. Hasičský ples kulturní dům Lipová
 SDH Hrochov
 30. 1. Fotbalový ples sokolovna Ptení
 FC Ptení
 30. 1. Šibřinky pro dospělé Obecní dům Pivín
 TJ Sokol Pivín
 30. 1. Velké sportovní plesy Sokolovna Čechovice
 TJ Sokol Čechovice
 30. 1. 70. Reprezentační ples KDU Městské divadlo Prostějov
 KDU Prostějov
 30. 1. Hasičský bál sokolovna Němčice nad Hanou
 SDH Němčice
 30.1. Obecní ples sokolovna Olšany u Prostějova
 obec Olšany u Prostějova
 30.1. Tradiční hasičský ples obecní dům Dětkovice
 SDH Dětkovice
 30.1. XXVI. Společenský ples Obecní úřad Seloutky
 obec Seloutky

PLESY
v Prostějově a jeho okolí

Němčice e nanaHHana ou.

d l

vvv
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 ILONA CSÁKOVÁ
POPRVÉ
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                   OBJEDNEJTE SI PŘEDPLATNÉ 
                A MŮŽETE VYHRÁT AŽ 

        nalistujte stranu 32
10 000 Kč10 000 Kč

S PROMĚNOU
OMLÁDLA
servis pro ženy

strany 26 a 2727

●● Radek Meidl zůstal v kádru extra-
ligového Třince a svou druhou bran-
kou v sezóně podpořil drtivou výhru 
7:0 nad Mladou Boleslaví, asistoval 
i u remízy v Olomouci. Další prostě-
jovský rodák Antonín Honejsek pak 
pomohl ke dvěma výhrám králove-
hradeckému Mountfieldu.

●● V  prostějovském Domově 
důchodců oslavila narozeniny nej-
starší občanka Prostějova.  
 Čtěte na straně 25

●● Mladé basketbalistky TJ OP 
Prostějov už znají termíny svých od-
ložených zápasů - mladé juniorky se 
představí ve Strakonicích ve středu 
27. ledna od 18:30 hodin, o den poz-
ději nastoupí od 15:30 na Spartě.

●● Na prknech Městského diva-
dla v  Prostějově se ukázala slavná 
herecká dvojice Tereza Kostková 
– Aleš Háma. A stálo to za to! Re-
portáž najdete na straně 24

●● Minižáci SK RG Prostějov 
ovládli základní skupinu „A“ roč-
níku 2015/2016, když korfbalové 
„áčko“ vyhrálo všech osm zápasů 
a „béčko“ skončilo s bilancí čtyř 
výher a čtyř porážek hned za ním.

Naleznete
uvnitř

●● Prostějovské Duo Romantika 
se prosadilo na obrazovky známé 
hudební stanice strana 25

REKORDNÍ
AGELKY

PLICHTA
ESKÁČKA

HURÁÁ
NA ŠLÁGR!

●● Volejbalistky přepisovaly his-
torii, když jednoznačně rozdrtily 
Šternberk strana 29

●● Třetiligoví fotbalisté 1.SK 
Prostějov nadále čekají na první ví-
tězství v zimní přípravě strana 33

JEDNOU
VĚTOU

®

ZVEME NA ŠLÁGR VEČERNÍKU – VOLEJBAL

PROSTĚJOV Pouť letošním ročníkem 
evropské Ligy mistryň skončí volejba-
listkám VK AGEL ve středu 27. ledna od 
16:30 hodin doma v hale Sportcentra 
DDM proti Chemiku Police. Tohle utká-
ní sice už nic nezmění na čtvrté příčce 
Agelek v základní skupině C, ale přesto 
skýtá mnoho důvodů jej osobně na-
vštívit. Večerník vybral tři NEJ...
1. Špičkový sport. V klubové 
Champions League se hraje patrně 
nejlepší volejbal na světě srovnatelný 
s reprezentačními šampionáty, tudíž 
v Prostějově lze opět vidět to absolut-
ně top pod vysokou sítí. Zvlášť když 
přicestuje jeden z nejbohatších oddílů 
současnosti s obřími ambicemi.
2. Šance srazit favorita. Uplynulou 
středu Agelky názorně předvedly 
svou rostoucí výkonnost parádním 
výkonem v Istanbulu, kde málem zví-
tězily 3:1. Pokud tak skvělou hru zopakují, klidně mohou polské 
mistryně zdolat a navázat na nesmírně cenné skalpy favorizova-
ných protivníků z minulosti.
3. Havelkové a spol. jde o vše. Atraktivitu středeční bitvy zvyšuje 
fakt, že Chemik v ní bude bojovat o své další pokračování v soutě-
ži. Po domácí prohře 1:3 s Casalmaggiore musí v Česku výsledko-
vě uspět, aby si zajistil postup do play off. A navíc na hřišti budou 
všechny hvězdy Police v čele s tahounkou nároďáku ČR, kráskou 
Helenou Havelkovou.
Takovou podívanou si prostě nemůžete nechat ujít, ne?  (son)
Tradiční volejbalové zpravodajství najdete na stranách 36 a 37

➢VÍCE O TOMTO PŘÍCHODU I DALŠÍ HOKEJOVÉ
AKTUALITY HLEDEJTE NA STRA NÁCH 34 a 35strany 26 - 27

Populární zpìvaèka
byla hostem plesu
v Hotelu Plumlov

1
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0
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0
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Holky, porazte Chemik!

versusversus

PROSTĚJOV Povedené choreo. Letošní maturanti z prostějovské Obchodní akademie po-
jali svůj stužkovací ples vskutku originálním způsobem. Poutavým představením doká-
zaly obě třídy uplynulý pátek rozbouřit celý sál Společenského domu. „Kdyby studenti 
věnovali tolik času a úsilí přípravě do školy, vůbec bych o jejich prospěch neměla strach,“ 
komentovala jejich počínání s úsměvem Eva Lošťáková, ředitelka OA Prostějov.     (zv)
Reportáž z plesu Obchodní akademie si můžete přečíst na straně 24, fotogalerii a video pak 
najdete na www.vecernikpv.cz!

BYLI  JSME

BYLI  JSMEU TOHO
U TOHO

Stužkovaní ekonomové
si dali záležet...

Vedle 4.A se chystá ke zkoušce dospělosti i kolektiv 4.B Obchodní akademie.  Foto: Zdeněk Vysloužil

Po n d ě l í  2 5 .  l e d n a  2 0 1 6

MILUJEMEVEČERNÍK®
MILUJEMEVEČERNEE ÍK

I JE E

navštivte stále více oblíbenější
internetové stránky www.vecernikpv.cz

SPORT
KULTURA
SPOLEČNOST

EEEEXKLUZIVNĚ
EEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEXXKLUZIVNĚ

PROSTĚJOV Po Jiřím Cetkovském, Jakubu Čuříkovi, Václavu Meidlovi a Marku 
Kalužovi by se mohl v prostějovském dresu objevit další místní odchovanec. Alespoň 
k tomu směřuje současné jestřábí úsilí, díky němuž je blízko comebacku David Zachar. 
V současnosti hráč druholigové Poruby prožívá vydařenou sezónu, když s šestadvaceti 
brankami vévodí oddílovému pořadí střelců a díky celkově třiačtyřiceti bodům je 
druhým nejproduktivnějším hráčem severomoravského celku. A je blízko tomu, aby si 
poprvé v kariéře vyzkoušel první ligu dospělých. Když se podaří vše úspěšně doladit, 
nastoupí již dnes večer na ledě Třebíče!    (jim)

S JESTŘÁBY TRÉNUJE 

DAVID ZACHAR

VELKÝVELKÝ
NÁVRATNÁVRAT  
NA OBZORUNA OBZORU,

Foto: internet



3. KUŽELKÁØSKÁ LIGA MUŽÙ, SK. „C“, 14. kolo:
HKK Olomouc „B“ – TJ Sokol Sedlnice 4,5:3,5, TJ Sokol Rybník – TJ Unie Hlubina 
0:8, TJ Tatran Litovel – TJ Jiskra Rýmařov 1:7, TJ Zbrojovka Vsetín – KK Šumperk 
6:2, TJ Sokol Chvalíkovice – TJ Sokol Bohumín 6:2, KK Zábřeh „B“ – Sokol Přemys-
lovice 6:2 (3169-3076, 14,5:9,5; Albrecht- Močár 3:1, Langer – Grulich 3:1, Dražil 
– Peč 3:1, Štěpán – Šoupal 2:2, Šula – Tomek 1,5:2,5, Köerner – Fraus 2:2).

Průběžná tabulka:
1.Chvalíkovice 14 10 1 3 76,0:36,0 188,5:147,5 3203 21
2.Olomouc „B“ 14 10 0 4 68,0:44,0 182,5:153,5 3140 20
3.Hlubina 14 8 3 3 69,0:43,0 184,0:152,0 3187 19
4.Rýmařov 14 9 0 5 65,0:47,0 175,0:161,0 3198 18
5.Vsetín 14 8 1 5 64,0:48,0 179,0:157,0 3171 17
6.Zábřeh „B“ 14 7 1 6 60,0:52,0 171,5:164,5 3161 15
7.Bohumín 14 6 1 7 57,0:55,0 167,0:169,0 3130 13
8.Litovel 14 5 2 7 46,5:65,5 152,5:183,5 3096 12
9.Rybník 14 5 0 9 43,0:69,0 156,5:179,5 3147 10
10.Šumperk 14 5 0 9 43,0:69,0 154,0:182,0 3106 10
11.Sedlnice 14 3 1 10 40,5:71,5 152,0:184,0 3115 7
12.Přemyslovice 14 3 0 11 40,0:72,0 153,5:182,5 3104 6

3. KUŽELKÁØSKÁ LIGA MUŽÙ, SK. „D“, 14. kolo:
TJ Lokomotiva Valtice – SK Baník Ratíškovice 1:7, TJ Prostějov – TJ Sokol Mistřín 
6:2 (3348-3170, 14:10; Diviš – Cizler 4:0, Smejkal – Fiala 3:1, Rolenc – Svozil 1:3, 
Jurda – Pešl 2:2, Znojil – Bábíček 2:2, Čapka – Ingr 2:2), TJ Podlužan Prušánky – 
TJ Sokol Slavonice 7:1, TJ BOPO Třebíč – TJ Centropen Dačice „B“ 6:2, TJ Slovan 
Kamenice nad Lipou – SK Kuželky Dubňany 5:3, KC Zlín – TJ Spartak Přerov 4:4.

Průběžná tabulka:
1. Kamenice nad Lipou 14 10 0 4 68,0:44,0 180,0:156,0 3263 20
2. Prušánky 14 9 0 5 66,5:45,5 182,5:153,5 3245 18
3. Dubňany 14 9 0 5 66,5:45,5 181,0:155,0 3276 18
4. Prostějov 14 9 0 5 63,0:49,0 184,0:152,0 3234 18
5. Přerov 14 7 2 5 64,0:48,0 179,0:157,0 3244 16
6. Zlín  14 7 2 5 64,0:48,0 176,0:160,0 3240 16
7. Mistřín 14 8 0 6 62,0:50,0 167,0:169,0 3215 16
8. Třebíč 14 7 0 7 54,0:58,0 155,5:180,5 3182 14
9. Slavonice 14 5 0 9 45,5:66,5 158,0:178,0 3222 10
10. Dačice „B“ 14 4 1 9 39,5:72,5 151,0:185,0 3132 9
11.Ratíškovice 14 4 0 10 44,0:68,0 149,0:187,0 3194 8
12. Valtice 14 2 1 11 35,0:77,0 153,0:183,0 3175 5
Poznámka:
Za názvem týmu následuje počet utkání, výher, remíz, proher, skóre, sety, průměr, body

KUŽELKY

AUSTRALIAN OPEN, muži
dvouhra - 1. kolo: Berdych (6) - 
Bhambri (Indie) 7:5, 6:1, 6:2; Rosol 
- Daniel (Japonsko) 7:6, 7:5, 5:7, 6:7, 
6:1; Veselý - Olivo (Argentina) 6:7, 6:2, 
6:1, 4:6, 4:6. 2. kolo: Berdych - Bašič 
(Bosna-Hercegovina) 6:4, 6:0, 6:3; 
Rosol - Sock (25-USA) 7:6, 7:6, 6:3. 3. 
kolo: Berdych - Kyrgios (Austrálie) 6:3, 
6:4, 1:6, 6:4; Rosol - Wawrinka (4-Švý-
carsko) 2:6, 3:6, 6:7. 4. kolo: Berdych - 
Bautista Agut (Španělsko) 4:6, 6:4, 6:3, 
1:6, 6:3.
čtyřhra - 1. kolo: Veselý, Dlouhý - Duc-
kworht, Millman 7:6, 2:6, 6:3. 2. kolo: Ve-
selý, Dlouhý – Bopanna, Mergea 3:6, 2:6.

AUSTRALIAN OPEN, ženy
dvouhra - 1. kolo: Kvitová (6-ČR) - 
Kumkhumová (Thajsko) 6:3, 6:1; Plíšková 
(9) - Birrellová (Austrálie) 6:4, 6:4; Strýcová 
- Garciaová (32-Francie) 6:2, 6:4; Cetkovská 
- Lisická (30-Německo) 4:6, 4:6. 2. kolo: 
Strýcová - Kingová (USA) 7:6, 6:4; Karo-
lína Plíšková - Görgesová (Německo) 7:6, 
6:1; Kvitová - Gavrilovová (Austrálie) 4:6, 
4:6. 3. kolo: Strýcová (ČR) - Muguruzaová 
(3-Španělsko) 6:3, 6:2, Plíšková - Makarovo-
vá (21-Rus.) 3:6, 2:6.
čtyřhra - 1. kolo: Strýcová, Lučičová - Bar-
thelová, Siegemundová 7:6, 6:1, Ka. Plíško-
vá, Goergesová – Chuangová, Govortsová 
7:6, 6:4, 2. kolo: Strýcová, Lučičová – Ata-
woová, Spearsová 6:7, 6:1, 6:2, Ka. Plíško-
vá, Goergesová – Krejčíková, Wangová 7:5, 
6:3, 3. kolo: Strýcová, Lučičová – Groen-
feldová, Vandewegheová 7:6, 3:6, 3:6,

Sportovní sumáø
 * výsledky * statistiky * tabulky

Pondělí 25. ledna 2016
www.vecernikpv.czvýsledkový servis22

„Soupeře jsme dostali do kolen„Soupeře jsme dostali do kolen
 a hráli především s lehkostí  “ a hráli především s lehkostí  “
  trenér Prostějova Zbyněk CHOLEVAtrenér Prostějova Zbyněk CHOLEVA

strana 38

„„Ani v obraně ani na doskoku Ani v obraně ani na doskoku 
jsme se nemohli chytitjsme se nemohli chytit““  
  prostějovský kouč Zbyněk CHOLEVAprostějovský kouč Zbyněk CHOLEVA
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26. kolo: USK Praha - Kolín 56:65 (7:15, 22:29, 41:48). Nejvíce bodů: J. Bohačík a Šafar-
čík po 15, Michal Mareš 11 - Bakič 16, Hunt 14, Skinner 11, Machač 10 * Ostrava - Svitavy 
95:73 (21:20, 49:33, 83:46). Nejvíce bodů: Igrutinovič 23, P. Bohačík 15, Kerr a Bratčenkov 
po 14 - Bruinsma 16, J. Jones 11, Barker a Doaks po 10 * Opava - Brno 93:68 (26:18, 46:35, 
64:46). Nejvíce bodů: Blažek a Gniadek po 23, Šiřina 20, Jurečka 11 - Křemen 20, Prášil 18, 
Prachař 12 * Ústí nad Labem - Pardubice 83:99 (16:17, 30:49, 54:77). Nejvíce bodů: Bar-
ham 22, Kendrid 21, Emerson 11 - Švrdlík a Autrey po 20, Pandula 15, Kotas 12, Kohout 11.
27. kolo: Kolín - Ostrava 80:85 (22:22, 43:42, 60:58). Nejvíce bodů: Horák 17, Skinner a 
Bakič po 15, Ličartovský 14 - Kerr 23, Číž a Oluič po 14, Igrutinovič 12, Bratčenkov 10 * Pardu-
bice - Prostějov 75:60 (13:11, 29:34, 50:47). Nejvíce bodů: Autrey 17, Pandula a Wall po 12, 
Půlpán a Švrdlík po 11 - Roseboro 14, Marko 12, Slezák 11 * USK Praha - Brno 75:51 (23:9, 
43:22, 59:33). Nejvíce bodů: Josipovič 20, Mareš 14, J. Bohačík 13 - Křemen 18, Prachař a Prášil 
po 9 * Svitavy - Ústí nad Labem 81:87 (16:25, 35:45, 60:72). Nejvíce bodů: Doaks 22, Jones 
21, Barker 11, Bašta 11 - Pecka 20, Barham 17, Hooker 14.

DALŠÍ VÝSLEDKY 

Čtvrtfinále Českého poháru, středa 27. ledna, 18.00: Basketball Nymburk B - BK ARMEX 
Děčín, GEOSAN Kolín - Ariete Prostějov (17.45), Lions Jindřichův Hradec - BK Opava (17.00).
28. kolo Kooperativa NBL, sobota 30. ledna, 17.00 hodin: BK Opava - BK ARMEX 
Děčín (18.00), NH Ostrava - mmcité Brno (17.30), Ariete Prostějov – Lions Jindřichův 
Hradec, SLUNETA Ústí nad Labem - GEOSAN Kolín, BK JIP Pardubice - BOHEMILK 
Tuři Svitavy.

KAM PŘÍŠTĚ...

 Tým Z V P SKÓRE %V

1. BK ARMEX Děčín 24 21 3 1886:1600 87.5
2. ČEZ Basketball Nymburk 5 4 1 468:380 80.0
3. Ariete Prostějov 25 19 6 2032:1794 76.0
4. BK Opava 25 16 9 1990:1848 64.0
5. BK JIP Pardubice 26 16 10 2063:1890 61.5
6. USK Praha 26 12 14 1817:1805 46.2
7. BC GEOSAN Kolín 25 11 14 1888:1934 44.0
8. NH Ostrava 25 10 15 1722:1830 40.0
9. BOHEMILK Tuři Svitavy 25 10 15 1749:1976 40.0
10. SLUNETA Ústí nad Labem 25 9 16 1905:2031 36.0
11. BK Lions Jindřichův Hradec 25 7 18 1901:2081 28.0
12. mmcité Brno 24 5 19 1733:1985 20.8

PRŮBĚŽNÁ TABULKA PO NEÚPLNÉM 27. KOLE

18. kolo, sobota 30. ledna, 17.00 hodin: Olymp Praha - Olomouc, Ostrava - Přerov, 
SG Brno - Prostějov (předehráno 20.11. s výsledkem 0:3), Šternberk - Frýdek-Místek, 
KP Brno volno.

VOLEJBAL KAM PŘÍŠTĚ...

  Ariete Ariete 
 Prostějov

BK ArmexBK Armex
 Děčín

7979

6868

čtvrtiny skóre
 1. 18-16
 2. 25-5
 3. 18-21
 4. 18-26
  poločas:  43-21

Palyza Lukáš 33, Tomanec Jan 16, Roseboro Brett 10, Slezák 
Pavel 9, Marko Roman 4, Šteffel David 3, Dokoupil Petr 2, Kouřil 
Radovan 2, Novák Martin 0, Peterka Ondřej 0. 
 Trenér: Zbyněk Choleva

Houška 12, Vyoral 10, Pomikálek 10, Šiška 7, Jelínek 6, Bosák 
6, Ježek 5, Landa 4, Kroutil 4, Bažant 3, Stria 1, Kaša 0. 
 Trenér: Pavel Budinský

SESTAVA 
PROSTĚJOVA:

SESTAVA 
DĚČÍNA:

kooperativa nbl - 26. kolo

Střelba 2b.: 33/19:44/20
Trojky:  9:5
Trestné hody:  18/14:19/13
Doskoky: 37:43

Asistence: 18:7
Osobní chyby: 22:23
Získané míče:  7:4
Ztracené míče: 11:13

Rozhodčí: 
Matějek, 

Kurz, Baloun
Diváci: 920.

  Ariete Ariete 
 Prostějov

BK JIPBK JIP
 Pardubice

6060

7575 čtvrtiny skóre
 1. 13:11
 2. 16:23
 3. 21:13
 4. 25:13
  poločas:  29:34

Autrey 17, Pandula 12, Wall 12, Půlpán 11, Švrdlík 11, Kohout 
4, Příhonský 3, Kotas 3, Nečas 2, Škranc 0, Šoukal 0. 
 Trenér: Dušan Bohunický.

Roseboro Brett 14, Marko Roman 12, Slezák Pavel 11, Tomanec 
Jan 7, Dokoupil Petr 6, Šteffel David 5, Palyza 3, Kouřil Radovan 2, 
Novák Martin 0, Peterka Ondřej 0.  Trenér: Zbyněk Choleva.

SESTAVA 
PARDUBIC:

SESTAVA 
PROSTĚJOVA:

kooperativa nbl - 27. kolo

Střelba 2b.: 58/25:37/15
Trojky:  5:6
Trestné hody:  14/10:18/12
Doskoky: 51:34

Asistence: 15:16
Osobní chyby: 18:18
Získané míče:  5:7
Ztracené míče: 14:15

Rozhodčí: 
Vyklický, 

Matějek, Jedlička
Diváci: 975.

Přerov - SG Brno 3:0 (21, 17, 12). Nejvíce bodů: Svobodová a Polášková po 12, K. Ko-
houtová 10 - Šnellyová 16, Černá 8, Jandová 5 * Olomouc - Ostrava 2:3 (-23, 24, -23, 23, 
-17). Nejvíce bodů: Dedíková 20, Kubová 18, Michalíková 13 - P. Kojdová 25, Toufaro-
vá a Zedníková po 17 * KP Brno - Olymp Praha 1:3 (19, -16, -20, -21). Nejvíce bodů: 
Měrková 23, Hrazdírová a Keddyová po 10 - Hodanová 22, Melicharová 15, Vyklická 12.

DALŠÍ VÝSLEDKY 17. KOLA

 Tým Z V1 V2 P1 P0 Sety Míče Body

1 VK Agel Prostějov 16 15 0 1 0 47:5 1282:852 46
2 TJ Ostrava 15 10 3 0 2 40:16 1306:1149 36
3 VK UP Olomouc 15 11 0 1 3 36:15 1206:962 34
4 PVK Olymp Praha 15 8 2 0 5 31:22 1187:1080 28
5 Volejbal Přerov Precheza 15 8 0 2 5 29:24 1178:1024 26
6 VK Královo Pole 16 5 2 1 7 27:32 1205:1250 19
7 TJ Sokol NIBE Frýdek - Místek 15 3 0 2 10 16:39 1030:1270 11
8 TJ Sokol Šternberk 15 1 1 0 13 12:41 936:1273 5
9 VK SG Brno 16 0 0 1 15 4:48 793:1263 1

Poznámka: tato soutěž se boduje takzvaným italským bodováním. V3 je výhra 3:0 a 3:1 za tři body, 
V2 výhra 3:2 za dva body. P1 je prohra 2:3 za jeden bod, P0 je prohra 1:3 a 0:3 bez bodu.

PRŮBĚŽNÁ TABULKA PO 17. KOLE

 TJ Sokol TJ Sokol
  Šternberk

               VK AGEL VK AGEL
 Prostějov

00
33 set skóre min.

 1. set: 25:6 17
 2. set: 25:10 21
 3. set: 25:8 19

Tinklová, Gambová, Herelová, Vargas, Matienzo, Steen-
bergen, libero Kovářová. Střídala: Soares. Připraveny 
byly: Weiss, Borovinšek, Markevich.  
 Trenéři: Miroslav Čada a Lubomír Petráš

Š. Šenková, Beránková, Dudová, Borovcová, Janečková, 
Jurčíková, libero Matoušková. Střídaly: M. Zatloukal-
ová, Němčíková, Konečná. Připravena byla: Přibylová. 
 Trenéři: Martin Hroch a Miroslav Jehlář.

SESTAVA 
PROSTĚJOVA:

SESTAVA 
ŠTERNBERKA:

UNIQA EXTRALIGA ŽEN ČR - 17. kolo

Rozhodčí: Kavala a Bohačík. Čas: 0:57 hodiny.
  Diváků: 250

„Mám velkou radost z velmi kvalitního výkonu.“„Mám velkou radost z velmi kvalitního výkonu.“
 spokojený kouč Agelek Miroslav ČADA spokojený kouč Agelek Miroslav ČADA
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„Holky udržely soustředěnost až do konce.“„Holky udržely soustředěnost až do konce.“
 trenér Prostějova Miroslav ČADA trenér Prostějova Miroslav ČADA
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Skupina A
Azerrail Baku  - Lokomotiv Baku (oba Ázérbajdžán)1:3 (21, 
-22, -15, -14), Dynamo Kazaň (Rusko) - Allianz Stuttgart (Ně-
mecko) 3:0 (17, 11, 25).
Průběžné pořadí: 1. Kazaň 15 (15:2), 2. Lokomotiv Baku 
9 (11:8), 3. Azerrail Baku 3 (6:12), 4. Stuttgart 3 (3:13).
Skupina B
Vakifbank Istanbul (Turecko) - Atom Sopoty (Polsko) 3:0 
(20, 21, 18), Calcit Lublaň (Slovinsko) - Gorgonzola Novara 
(Itálie) 0:3 (-22, -14, -17).
Průběžné pořadí: 1. Vakifbank Istanbul 15 (15:1), 2. So-
poty 9 (9:7), 3. Novara 6 (8:9), 4. Lublaň 0 (0:15).

Skupina C
Eczacibasi Istanbul (Turecko) - VK AGEL Prostějov (ČR) 3:2 
(21, -18, -22, 26, 12), Chemik Police (Polsko) - Pomi Casal-
maggiore (Itálie) 1:3 (-23, 12, -23, -17).
Průběžné pořadí: 1. Casalmaggiore 12 (14:7), 2. E. Istan-
bul 9 (12:8), 3. Police 8 (10:9), 4. Prostějov 1 (3:15).
Skupina D
Volero Curych (Švýcarsko) - RC Cannes (Francie) 3:0 (20, 
19, 13), Vizura Bělehrad (Srbsko) - Uraločka Jekatěrinburg 
(Rusko) 2:3 (-16, -20, 21, 23, -10).
Průběžné pořadí: 1. Curych 15 (15:0), 2. Jekatěrinburg 
10 (12:7), 3. Bělehrad 4 (5:12), 4. Cannes 1 (2:15).

Skupina E
Telekom Baku (Ázérbajdžán) - Fenerbahce Istanbul (Tu-
recko) 0:3 (-18, -19, -16), SC Drážďany (Německo) - Impel 
Wroclaw (Polsko) 1:3 (-23, -27, 15, -19).
Průběžné pořadí: 1. Fenerbahce Istanbul 14 (15:3), 2. 
Drážďany 7 (11:10), 3. Wroclaw 7 (8:10), 4. T. Baku 2 (4:15).
Skupina F
Rocheville Le Cannet - Dynamo Moskva 0:3 (-16, -20, 
-14), Nordmeccanica Piacenza - Alba Blaj 3:2 (20, -16, 22, 
-24, 14).
Průběžné pořadí: 1. Piacenza 14 (15:3), 2. Moskva 12 
(13:3), 3. Blaj 4 (5:13), 4. Le Cannet 0 (1:15). 

Evropská Liga mistryň ve volejbalu pokračo-
vala po delší zápasové přestávce předposled-
ním pátým kolem základních skupin. V gru-
pě C s prostějovskými ženami bylo pořádně 
žhavo i zásluhou právě Agelek, které zkom-
plikovaly plánovaný postup Eczacibasi Istan-

bul těsnou prohrou 2:3 na jeho palubovce.
Tureckému kolosu však pomohl nováček 
soutěže, přitom však nesmírně silný šampión 
Itálie Pomi Casalmaggiore. Ten totiž vyplenil 
hřiště Police a s  předstihem si zajistil účast 
v play off, zatímco Chemik klesl na třetí místo 

a o průnik do vyřazovací části bude muset za-
bojovat na Hané. Pokud ale v hale Sportcent-
ra DDM jakkoliv zvítězí, postoupí coby tým 
s nejlepší bilancí na třetích pozicích.
V  ostatních skupinách bylo během páté-
ho dějství dlouhodobé fáze rovněž rušno 

a play off mají po něm už jisté následující 
favorité: Dynamo Kazaň, Lokomotiv 
Baku, Vakifbank Istanbul, Volero Curych, 
Uraločka Jekatěrinburg, Fenerbahce Istan-
bul, Nordmeccanica Piacenza a Dynamo 
Moskva.   (son)

Casalmaggiore vyloupilo Chemik a postupuje

               VK AGEL VK AGEL
 Prostějov

EczacibasiEczacibasi
  Istanbul

22
33 set skóre min.

  1. set: 25:21 24
  2. set: 18:25 22
  3. set: 22:25 26
  4. set: 28:26 31

5. set: 15:15 16

Larson-Burbach, Kilicli, Güler, Diaz, Poljak, Őzdemir, 
libero Kuzubasioglu. Střídaly: Ozsoy, Boškovič, Fürst. 
Připraveny byly: Kreklow, Arisan,  
 Trenéři: Giovanni Caprara a Alper Hamurcu

Weiss, Markevich, Steenbergen, Vargas, Gam-
bová, Borovinšek, libero Kovářová. Střídala: Soares. 
Připraveny byly: Herelov, Tinklová, Matienzo.  
 Trenéři: Miroslav Čada a Lubomír Petráš.

SESTAVA 
ISTANBULU:

SESTAVA 
PROSTĚJOVA:

LIGA MISTRYŇ, skupina „C“ - 5. kolo

vv

Rozhodčí: Ivanov (Bulharsko) a Markelj (Slovinsko). Čas: 1:59 hodiny. Diváků: 527

výsledkový servis Champions League žen - 5. kolo základní èásti

PŘEDPLAŤTE SI VEČERNÍK 
A STÁLE JEŠTĚ MŮŽETE VYHRÁT!

SLOSOVÁNÍ O 10 000 Kč, ZÁJEZD a DALŠÍ VĚCNÉ CENY VÁS NEMINE

AKCE PLATÍ DO 15. ÚNORA 2016

WWW.VECERNIKPV.CZWWW.VECERNIKPV.CZ

www.
vecernikpv.cz



výsledkový servisPondělí 25. ledna 2016
www.vecernikpv.cz 23

 Tým Z V VP PP P Skóre Bodů

1. Rytíři Kladno 43 25 5 4 9 169:118 89
2. HC Dukla Jihlava 43 24 4 3 12 139:105 83
3. ČEZ Motor České Budějovice 43 23 6 1 13 153:114 82
4. HC Slavia Praha 43 21 5 5 12 141:105 78
5. SK Kadaň 43 18 6 3 16 129:122 69
6. AZ Havířov 43 21 2 1 19 134:126 68
7. HC Zubr Přerov 42 19 3 2 18 126:122 65
8. LHK Jestřábi Prostějov 43 17 2 10 14 118:133 65
9. HC Slovan Ústí nad Labem 43 18 1 4 20 146:149 60
10. HC Stadion Litoměřice 43 14 7 4 18 123:146 60
11. SK Horácká Slavia Třebíč 43 13 6 7 17 103:125 58
12. HC Benátky nad Jizerou 43 13 2 3 25 107:123 46
13. Salith Šumperk 43 8 5 6 24 109:159 40
14. HC Most 42 9 3 4 26 103:153 37

PRŮBĚŽNÁ TABULKA PO 43. KOLE

„Podruhé za sebou jsme ukázali, že i proti „Podruhé za sebou jsme ukázali, že i proti 
špičkovým týmům se dá utkání zvrátit.“špičkovým týmům se dá utkání zvrátit.“
 trenér Jestřábů KAMIL PŘECECHTĚL trenér Jestřábů KAMIL PŘECECHTĚL
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„Musím poděkovat všem klukům. „Musím poděkovat všem klukům. 
Pracovali tvrdě, nekompromisně Pracovali tvrdě, nekompromisně 
a myslím si, že si body zasloužili.“a myslím si, že si body zasloužili.“
 trenér Kadaně JAROSLAV BECK trenér Kadaně JAROSLAV BECK
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HC Slavia 5544
(1:0,2:3, 1:2)

Branky a nahrávky: 7. Tuominen (Ondráček, Krstev), 25. Hraško (Vas, Robinson), 
28. Čermák (Šafránek, D. Hruška), 57. Čermák (Bahenský) – 37. Dragoun (Moskal, 
Novák), 39. Dragoun (Moskal, Novák), 40. Dragoun (Moskal, Novák), 44. Krejčík (Mojžíš), 
59. Luňák (Venkrbec). Rozhodčí: Grech – Štětina, Malý. Vyloučení: 5:6. Využití: 1:1. 
V oslabení: 0:0. Střely na branku: 41:29. Diváků: 892.

Horčička – Husák, Protivný, Vokurka, Drtina, Ščotka, 
Mojžíš, Kaluža, Rudl – Venkrbec, Cetkovský, Luňák – 
Moskal, Dragoun, Novák – Čuřík, Volek, Krejčík – Illéš, Au-
gustin, Šlahař.  Trenéři: Kamil Přecechtěl a Jiří Vykoukal.

Král – Krstev, Knot, M. Hruška, Pavlin, Hraško, Růžička, 
Přindiš – Jiránek, Šafránek, D. Hurška – Robinson, Vas, 
Markovič – Bahenský, Kašpařík, Čermák – Andres, Tuomin-
en, Ondráček.  Trenér: Milan Razým.

SESTAVA 
SLAVIE:

SESTAVA 
PROSTĚJOVA:

WSM Liga – 42. kolo

 Kadaň
LHK Jestřábi

 Prostějov 5533
(3:3, 0:1, 0:1)

Branky a nahrávky: 9. Moskal (Novák, Augustin), 12. Krejčík (Illéš, Mojžíš), 13. 
Illéš (Krejčík, Šlahař) – 10. Chrpa (Hlava, Šťovíček), 17. Koblasa (Vaněk, Rohan), 19. 
Koblasa (Vrána, Vaněk), 24. Kverka (Kadlec, Sloboda), 52. Hlava (Šťovíček, Chrpa). 
Rozhodčí: Kubičík – Adamec, Poruba. Vyloučení: 5:4, navíc Moskal (P) OT do konce 

utkání. Využití: 0:2. V oslabení: 0:0. Střely na branku: 36:26. Diváků: 1570.

BSestava Kadaně: Strmeň – Szathmáry, Trefný, Blaha, 
Rohan, Drobný, Černý – Svoboda, Kverka, Kadlec – Hlava, 
Šťovíček, Chrpa – Koblasa, Vrána, Vaněk – Macháček. 
 Trenér: Jaroslav Beck.

Horčička – Mojžíš, Kaluža, Husák, Protivný, Vokurka, 
Drtina – Cetkovský, Venkrbec, Luňák – Moskal, Au-
gustin, Novák – Krejčík, Illéš, Šlahař – Volek, Čuřík. 
 Trenéři: Kamil Přecechtěl a Jiří Vykoukal.

SESTAVA 
PROSTĚJOVA:

SESTAVA 
KADANĚ:

WSM Liga – 43. kolo

44. kolo, pondělí 25. ledna 2016, 17.30 hodin: České Budějovice - Ústí nad La-
bem, Jihlava - Kladno, Most - Benátky nad Jizerou, Třebíč - Prostějov, Havířov - Přerov 
(18.00), Kadaň - Slavia Praha (18.00), Litoměřice - Šumperk (18.00).
45. kolo, středa 27. ledna 2016, 18.00 hodin: Benátky nad Jizerou - Jihlava (17.30), 
Kadaň - České Budějovice, Kladno - Havířov, Přerov - Litoměřice, Prostějov - Most, 
Slavia Praha - Třebíč, Šumperk - Ústí nad Labem.
46. kolo, sobota 30. ledna 2016, 17.00 hodin: České Budějovice - Šumperk, Havířov 
- Benátky nad Jizerou, Jihlava - Prostějov (17.30), Litoměřice - Kladno, Most - Slavia 
Praha (17.30), Třebíč - Kadaň (17.30), Ústí nad Labem - Přerov.

KAM PŘÍŠTĚ NA HOKEJ...

1. TØÍDA   
Příští program: 9. turnaj, neděle 24. 1. 2016, 14.00-18.00 hodin, hala Kostelec n./H.: 
Vyprahlo Konice - ŽE-STAV Nezamyslice 5:3, AC Zavadilka 2000 - SK Griffins 98 2:4, SK 
Ariston 92 - ŽE-STAV Nezamyslice 1:3, Vyprahlo Konice - SK Griffins 98 2:4, AC Zavadilka 
2000 - ŽE-STAV Nezamyslice 1:1, SK Griffins 98 - SK Ariston 92 0:3. 

Koneèná tabulka 1. tøídy po základní èásti:
1. Relax Pv 16 15 1 0 79:26 46
2. Mechechelen 16 10 2 4 68:45 32
3. Konice 16 7 2 7 50:53 23
4. Sexmeralda 16 6 2 8 45:46 20
5. Griffins 98 Pv 16 6 2 8 53:64 20
6. Nezamyslice 16 5 2 9 35:51 17
7. Ariston Pv 16 4 4 8 37:48 16
8. Zavadilka 16 4 4 8 29:43 16
9. Anděl Pv 16 4 3 9 42:62 15
- o pořadí na 4.-5. místě rozhodly výsledky vzájemných zápasů: Sexmeralda 
- SK Griffins 98 3:1 a 5:3.
- o pořadí na 7.-8. místě rozhodly výsledky vzájemných zápasů: SK Ariston 
92 - AC Zavadilka 2000 2:0 a 2:2.   

LIGA VETERÁNÙ
8. turnaj, neděle 24. 1., hala Kostelec n. H.: 
AC Zavadilka 2000 - Bexim Paletten 1:5, P. Zapletal - Dohnal 2, E. Kučera, Bílý, Ho-
dulák. FC Litrpůl - FC Relax Prostějov 1:4, K. Spáčil - M. Spáčil 2, Macourek 2. FC 
Relax Prostějov - Bexim Paletten 8:7, M. Spáčil 2, P. Kiška 2, Zbožínek 2, Keluc, 
Ohlídal -  Dohnal 3, Bílý 3, Hodulák. AC Zavadilka 2000 - FC Litrpůl 1:3, Škultéty - K. 
Spáčil 2, Kutný. AC Štika Prostějov - Moravská Modelárna 3:3, Roba, Procházka, 
Jančiar - Kaprál 2, Návrat. Kobra Kobeřice - Pokop Domamyslice 3:1, M. Zapletal 2, 
Sochůrek - Hanák. Moravská Modelárna - FC Relax Prostějov 4:3, Kaprál 2, Návrat, 
Kolář - P. Kiška 2, M. Spáčil. Kobra Kobeřice - Moravská Modelárna 1:4, M. Zapletal - 
Kaprál 2, Antl, Rus. AC Štika Prostějov - Pokop Domamyslice 2:5, Roba 2 - Kubíček 
2, Šatínský, Koudela, Hanák. 

Koneèná tabulka:
1. Relax Pv 14 13 0 1 101:36 39
2. Litrpůl 14 10 1 3 52:32 31
3. M. Modelárna 14 7 3 4 39:33 24
4. Bexim Pal. 14 7 2 5 59:44 23
5. Zavadilka 14 6 0 8 36:44 18
6. Kobeřice 14 5 1 8 41:52 16
7. Pokop D. 14 3 0 11 25:64 9
8. Štika Pv 14 0 3 11 24:72 3

FUTSAL DO NADSTAVBYFUTSAL DO NADSTAVBY
VÍCOV Turnajem odehraným v Kostelci na Hané dne 24.1.2016 byla ukon-
čena základní část futsalových soutěží okresu Prostějov v sezóně 2015/16. 
Ve smyslu platných propozic soutěže se mužstva rozdělí pro nadstavbovou 
část následovně:

1. TØÍDA
Po odehrání zápasů základních kol 1. třídy budou týmy na 1.-8. místě hrát nadstavbovou 
část 1. třídy (jednokolově každý s každým). Do nadstavby si mužstva umístěná na 1.-4. 
místě (po základní části) přenášejí bonifikaci: 4,3,2 a 1 bod.
Program 1. turnaje, neděle 31.1. 2016, 12.00-18.00 hodin, hala Kostelec n. H.: 
ŽE-STAV Nezamyslice - SK Ariston 92 (12:00), Sexmeralda - AC Zavadilka 2000 
(12:40), AC Vyprahlo Konice - Sexmeralda (13:20), ŽE-STAV Nezamyslice - AC 
Zavadilka 2000 (14:00), Sexmerlada - SK Ariston 92 (14:40), Mechechelen - SK 
Griffins 98 (15:20), FC Relax - AC Vyprahlo Konice (16:00), AC Vyprahlo Konice - 
Mechechelen (16:40), FC Relax - SK Griffins 98 (17:20).   

2. TØÍDA
Týmy na 1.-4. místě obou skupin 2. třídy-2.A i 2.B (po základní části), doplněné o 
mužstvo z 9. místa 1. třídy po základní části (tj. celkem 9 mužstev) vytvoří nově 
ustavenou 2. třídu - baráž, ve které se bude hrát jednokolově o 2 postupová místa 
do 1.třídy okresu Prostějov v sezoně 2016/17.
Program 1. turnaje, neděle 31.1. 2016, 8.00-16.00 hodin, hala Němčice n./H.: 
Sexmeralda „B“ - FC Relax „B“ (8:00), BVD – Botafoga (8:40), FC Anděl – Sexme-
ralda „B“ (9:20), BVD - FC Relax „B“ (10:00), Brodek u Pv - FC Anděl (10:40), Bo-
tafoga – Sexmeralda „B“ (11:20), Pobřeží Kocoviny - FC Orange (12:00), FC Anděl 
– BVD (12:40), AC Zavadilka 2000 „B“ - Brodek u Pv (13:20), Botafoga - FC Orange 
(14:00), Brodek u Pv – Pobřeží Kocoviny (14:40), FC Orange - AC Zavadilka 2000 
„B“ (15:20). 

3. TØÍDA
Mužstva, která se po základní části soutěže 2. třídy umístila na 5.-8. místě skupiny 
2.A resp. 2.B se jednokolově střetnou o umístění v nově ustavené 3. třídě okresu 
Prostějov - 8 mužstev.
Program 1. turnaje, neděle 31.1. 2016, 12.00-18.00 hodin, hala RG a ZŠ Pro-
stějov: 
Bedihošť - FC Memphis (12:00), Fakin FC - Galacticos (12:40), Torpedo - Fakin FC 
(13:20), Bedihošť - Galacticos (14:00), Fakin FC - FC Memphis (14:40), FC Vraho-
vice - Medvědi (15:20), Atletico Smržice - Torpedo (16:00), Torpedo - FC Vrahovice 
(16:40), Atletico Smržice - Medvědi. (zv, koc)

   FUTSAL 
PROSTĚJOVSKA

KOSTELEC NA HANÉ Futsa-
lová scéna zná prvního mistra! O 
víkendu vyvrcholila posledním 
turnajem soutěž veteránů, ve kte-
ré borci Relaxu potvrdili svou su-
verenitu. Získali svůj další titul, 
tentokrát však s  jednou poráž-
kou… Doslova bombou, je pak 
jméno sestupujícího z  nejvyšší 

třídy. Jak Večerník předpovídal, 
do baráže putuje FC Anděl, který 
do závěrečného klání nezasáhl, 
ale výsledky zbývajících dohrá-
vek jeho osud zpečetily… 
Sledujte web www.vecernik.pv, 
na kterém v průběhu týdne na-
jdete kompletní tabulky dopl-
něné o střelce branek! 

42. kolo: České Budějovice – Litoměřice 9:4 (2:1, 4:1, 3:2). Branky: 5. Babka (Mikys-
ka), 20. Zíb (Chovan), 24. Babka (Žálčík, Mikyska), 26. Kolmann (Pajič, Kříž), 28. Chovan 
(Květoň, Pajič), 39. Babka (Žálčík, Zíb), 42. Nouza (Straka, Suchánek), 50. Květoň (Pajič, 
Chovan), 58. Žálčík (Mikyska) – 12. Horna (Kalla, Šulc), 33. Jank (Kalla), 45. Nedvídek 
(Plášil), 58. Kristl (Krátoška). Diváci: 5036 * Jihlava – Šumperk 5:1 (1:0, 1:0, 3:1). 
Branky: 11. Jícha (Diviš, Šafář), 29. Štebih (Diviš), 51. Beránek (Důras, Skořepa), 55. 
Březina (Prokš, Anděl), 60. Kolář (Štebih, Jícha) – 54. Fořt (Milfait, Holík). Diváci: 1025 * 
Třebíč – Kladno 3:2 (1:0, 2:2, 0:0). Branky: 6. Pokorný (Šaur), 23. Dolníček (Podlipnik, 
Erat), 28. Dolníček (Erat, Podlipnik) – 26. Dvořáček (Redlich), 34. Nash (Těrnavskij). Di-
váci: 1230 * Havířov – Ústí nad Labem 4:3 (0:0, 3:1, 1:2). Branky:  26. Štumpf (Kotala, 
Pechanec), 27. Pechanec (Maliník, Krisl), 30. Kalus, 51. Krisl (Štumpf, Kotala) – 37. Brož 
(Tůma, Roubík), 41. Tůma (Roubík), 53. Tůma (Kloz, Chalupa). Diváci: 1726 * Kadaň 
– Benátky nad Jizerou 4:2 (3:0, 1:1, 0:1). Branky: 1. Kadlec (Mrázek), 6. Šťovíček (Kver-
ka), 13. Szathmáry (Kverka, Kadlec), 22. Chlouba (Hlava, Trefný) – 29. Kurka (Špaček, 
Rys), 48. Černoch (Říha, Rys). Diváci: 385 * Most - Přerov (odloženo na 31.1., 16:00).
43. kolo: Slavia Praha – České Budějovice 2:0 (2:0, 0:0, 0:0). Branky: 16. Markovič 
(Robinson, Vas), 16. Kašpařík. Diváci: 1783 * Kladno – Most 3:2 (1:0, 1:0, 1:2). Branky: 
3. Šilhavý (Strnad, Lukáč), 37. Stach (Bílek), 44. Stach (Redlich, Nash) – 49. Charousek 
(Písařík, Slavíček), 59. Havlíček (Kubinčák, Zeman). Diváci: 2121 * Benátky n/J – 
Třebíč 4:1 (0:0, 3:1, 1:0). Branky: 28. Dlouhý (Špaček, Paločko), 34. Černoch (Paločko, 
Piskáček), 39. Víšek (Hrníčko, Havlas), 56. Paločko (Špaček, Kajínek) – 32. Erat (Dolníček, 
Čejka). Diváci: 250 * Přerov – Jihlava 2:4 (0:0, 1:3, 1:1). Branky: 25. Pšurný, 45. Sýkora 
(Kratochvíl, Sikora) – 23. Důras (Bilčík, Skořepa), 30. Kohout (Harkabus, Grebenyuk), 32. 
Kolář (Bilčík), 60. Diviš (Parýzek). Diváci: 2284 * Havířov – Šumperk 6:5 (0:2, 3:3, 3:0). 
Branky: 22. Okál (Mazanec), 25. Sedláček (Kalus, Kotala), 34. Gřeš (Pechanec, Krisl), 50. 
Štumpf (Gřeš, Pechanec), 55. Kanko, 60. Kalus (Pechanec) – 6. Vrdlovec (Fořt), 20. Milfait 
(Fořt, Drtil), 29. Milfait (Holík, Puzič), 30. Haas (Hlinka, Brunec), 40. Gewiese. Diváci: 
1970 * Ústí n/L – Litoměřice 3:1 (0:0, 1:0, 2:1). Branky: 40. Roubík (Brož), 46. Roubík, 
60. Tůma (Roubík) – 48. Jank (Doležal, Kalla). Diváci: 1783.

DALŠÍ VÝSLEDKY 42. A 43. KOLA WSM LIGY
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1.SK1.SK
 Prostějov

TJ TJ Jiskra Jiskra 11

11
Poločas: 0:0

Branky: 87. Vaňous – 75. Sečkář.

Kofroň (80. Šarman) – Hirsch, Bodeček, Machynek, Sečkář – 
Machálek, Zelenka (57. Fládr), Petržela, Langer – Kroupa (46. 
Zapletal), Přikryl (57. Rus).  Trenér: František Jura

SESTAVA 
PROSTĚJOVA:

2. PŘÍPRAVNÉ UTKÁNÍ

Skupina A: 1. Lokomotiva H. Heršpice-žlutá 13bodů/skóre 14:3 (- FC Kostelec-červe-
ná 3:1,- Jablonec 5:0,- Líšeň 1:1,- Osek 2:1,- Mostkovice 3:0). 2. FC Kostelec-červená 
8/9:5 (-Jablonec 1:1,- Líšeň 1:0,- Osek 1:1,- Mostkovice 5:0). 3. FK Jablonec 8/4:6 
(- Líšeň 0:0,- Osek 1:0,- Mostkovice 2:0). 4. SK Líšeň 8/5:3 (- Osek 3:1,- Mostkovice 
1:0). 5. Kopačky Osek 2/4:8 (- Mostkovice 1:1). 6. TJ Sokol Mostkovice 1/1:12.
O pořadí na 2. až 4. místě rozhodla minitabulka vzájemných zápasů. 
Skupina B: 1. Lokomotiva H. Heršpice-modrá 15/24:2 (- N. Sady 1:0,- Štramberk 
4:0,- Uh. Brod 6:1,- FC Kostelec-bílá 9:1,- Mn. Hradiště 4:0). 2. FK Nové Sady 
12/11:2 (- Štramberk 3:1,- Uh. Brod 1:0,- FC Kostelec-bílá 2:0,- Mn. Hradiště 5:0). 3. 
Kotouč Štramberk 7/6:8 (- Uh. Brod 0:0,- FC Kostelec - bílá 2:0,- Mn. Hradiště 3:1). 
4. ČSK Uherský Brod 5/4:7 (-FC Kostelec-bílá 0:0,- Mn. Hradiště 3:0). 5. FC Koste-
lec-bílá 4/2:13 (- Mn. Hradiště 1:0). 6. DFK Mnichovo Hradiště 0/1:16. 
Čtvrtfinále: FC Kostelec - červená - Kotouč Štramberk 0:3, Lokomotiva H. Heršpi-
ce-žlutá - ČSK Uherský Brod 4:2, SK Líšeň - Lokomotiva H. Heršpice-modrá 0:5, FK 
Jablonec - FK Nové Sady 0:2.  
Semifinále: Lokomotiva H. Heršpice-žlutá - FK Nové Sady 1:1, na pen. 1:2, Loko-
motiva H. Heršpice-modrá - Kotouč Štramberk 1:1, na pen. 1:2. 
Zápasy o umístění:
Finále: Kotouč Štramberk - FK Nové Sady 0:0, na pen. 1:0. O 3. místo: Lokomotiva H. 
Heršpice - žlutá - Lokomotiva H. Heršpice-modrá 2:1. O 9. místo: Kopačky Osek - FC Kos-
telec - bílá 1:1, na pen. 2:1. O 11. místo: TJ Sokol Mostkovice - DFK Mnichovo Hradiště 1:2.

VÝSLEDKOVÝ SERVIS ŽENSKÉHO
 TURNAJE V MALÉ KOPANÉ

PROSTĚJOV Okresní přebor 
jednotlivců v šachu pokračo-
val druhým kolem. Na výhru v 
něm dosáhli hráči s vyšším ELO 
ratingem a bílými kameny, což 
znamená, že v čele je s plným 
počtem bodů Vladimír Dvořák, 
druhý Karel Meissel zaostává o 
půl bodu.
Jako první získal celý bod Karel 
Meissel, který porazil Pavla Navrá-
tila z Rošády. Jako druhý skončil 

svoji partii Pavel Vaculka, který 
porazil Karla Virglera. V soubo-
ji dvou hráčů Rošády se radoval 
z vítězství Vladimír Dvořák nad 
Davidem Krejsou. V souboji dvou 
hráčů SK Prostějov se naopak Aleš 
Hradský a Stanislav Strejček roze-
šli smírně.
Pořadí po 2. kole: 1. Dvořák 2 
body, 2. Meissel 1,5 b., 3. Hradský, 
Vaculka, Virgler 1 b., 6. Krejsa, Strej-
ček, Navrátil 0,5 b.  (kv, jim)

KRAJSKÝ PØEBOR – 6. KOLO:
2. LIGA, SK. „E“ – 6. KOLO:

ŠK Důras BVK „B“ – Jezdci Jundrov 3:5, Silko 
Gambit Jihlava – SK Prostějov 6,5:1,5 (Š. Sei-
dl – Závůrka 0,5:0,5, Kratochvíl – Matoušek 
1:0, Škoda – Adamčík 0,5:0,5, Jurek – Sýkora 
0,5:0,5, A. Seidl – Zvoníček 1:0, Hejný – Fiala 
1:0, Skořepa – Virgler 1:0, Mouryc – Š. Lon-
din 1:0), ŠK Kuřim – TJ Podlužan Prušánky 
4:4, A64 PROCLIENT Grygov „B“ – ŠK Lo-
komotiva Brno „B“ 4:4, OREL Ořechov – ŠK 
Caissa Pivovar Dalešice 3,5:4,5, ŠK GOR-
DIC – ŠK GARDE Lipovec 4,5:3,5.

Tabulka:
1. ŠK GORDIC 5 0 1 15 29.0 19
2. ŠK Lokomotiva Brno „B“ 4 2 0 14 28.5 20
3. Caissa Pivovar Dalešice 3 3 0 12 27.5 19
4. TJ Podlužan Prušánky 3 2 1 11 26.0 18
5. ŠK GARDE Lipovec 2 3 1 9 27.0 14
6. Silko Gambit Jihlava 2 2 2 8 26.0 18
7. Jezdci Jundrov 2 2 2 8 22.5 11
8. ŠK Kuřim 1 3 2 6 22.0 10
9. PROCLIENT Grygov „B“ 1 2 3 5 22.0 12
10. OREL Ořechov 1 2 3 5 22.0 9
11. ŠK Duras BVK „B“ 1 1 4 4 21.0 11
12. SK Prostějov 0 0 6 0 14.5 5

PØEBOR JIH – 6. KOLO:

T.J. Sokol Tovačov – Spartak Přerov 2:6, 
Sigmia Senior Olomouc „B“ – SK ROŠÁDA 
Prostějov „B“ 4:4 (Maláč – Dvořák 0:1, Miku-
lak – Brácha 1:0, Sapík – Snášel 1:0, Oral – 
Navrátil 0,5:0,5, Svoboda – Malenovský 1:0, 
Kodym – Krejsa 0,5:0,5, Hrabal – Kment 
0:1, Vašek – Vysloužil – 0:1), A64 Př.F. UP 
Olomouc – T.J. Sokol Skalička „B“ 3:5, SK 
Prostějov „B“ – T.J. Sokol Přemyslovice „B“ 
4:4 (Hradský – Zapletal 1:0, Král – Prucek 
0,5:0,5, Meissel – Hauser 0,5:0,5, M. Londin 
– Šubert 1:0, Urbanová – Ošťádal 0:1, Sklá-
dal – Popelka 0:1, Piskovský – Brablec 1:0, 
Grbin – Böhm 0:1), T.J. Sokol Citov – ŠK 
Vinary 5:3, T.J. Sokol Konice volno.

Tabulka:
1. Sokol Přemyslovice „B“ 5 1 0 16 31.0 23
2. T.J. Sokol Skalička „B“ 5 0 1 15 31.5 21
3. SK Prostějov „B“ 4 1 0 13 26.0 20
4. Senior Olomouc „B“ 2 1 3 7 25.5 18
5. ROŠÁDA Prostějov „B“ 2 1 2 7 19.5 12
6. A64 Př.F UP Olomouc 2 0 3 6 20.0 12
7. Spartak Přerov 2 0 2 6 16.5 13
8. T.J. Sokol Citov 2 0 3 6 14.5 8
9. T.J. Sokol Konice 2 0 2 6 13.0 7
10. ŠK Vinary 1 0 5 3 20.0 14
11. T.J. Sokol Tovačov 0 0 6 0 14.5 9

ŠACHOVÉ ŠACHOVÉ PARTIEPARTIE

Poznámka: Za názvem následuje počet výher, remíz a proher, body, skóre a partie.

Mezi šachisty vede Dvořák

Hokejová liga juniorù, skupina „3B“:
2. kolo: Hodonín – Prostějov 6:2, Přerov – Uničov 8:3, Warrior Brno – Uherský Brod 8:3.
3. kolo: Uherský Brod – Hodonín 3:9, Uničov – Warrior Brno 3:2 na nájezdy, Pros-
tějov – Přerov 4:10.
Tabulka:
1. HC Zubr Přerov 3 3 0 0 0 29:9 9
2. SHK Hodonín 3 3 0 0 0 19:8 9
3. HCM Warrior Brno 3 1 0 1 1 13:10 4
4. LHK Jestřábi Prostějov 3 1 0 0 2 11:17 3
5. HC Uničov 3 0 1 0 2 7:15 2
6. HC Spartak Uherský Brod 3 0 0 0 3 8:28 0



Příběh o tom, že i když máte za se-
bou mnoho zklamání a špatných 
zkušeností, stále je možnost najít 
štěstí a lásku, rozehráli aktéři přímo 
ve velké posteli uprostřed jeviště 
v pikantních kostýmech, rovnou tak, 
jak je „Bůh stvořil“. 
Z rozhovoru dvou milenců se ná-
vštěvníci postupně dozvídali před-

chozí události. Johnny se právě 
vrátil z vězení a našel si práci v malé 
newyorské restauraci, kde pracuje 
i Frankie. Otevřená a upřímná číš-
nice ho natolik okouzlila, až spolu 
jednou večer náhodou skončili 
v posteli. Zatímco Frankie vše po-
važuje za drobnou aférku, protože 
zklamání z mužů zažila už dost, 

Johnny se zamiloval. Celou hru se 
mezi nimi rozvíjí rozhovor plný 
zvratů, porozumění i úplného ne-
pochopení. Nejdřív se zdá, že jejich 
vztah nemůže fungovat. Ani jeden 
z nich není už nijak mladý. Ona má za 
sebou několik nepovedených lásek 
a je natolik zklamaná životem, že od-
mítá věřit ve šťastnou budoucnost. 

Jemu zase zkrachovalo manželství. 
Po sérii vtipných slovních přestřelek 
a klasických nedorozumění však na-
konec svitla nějaká naděje, že ti dva 
přece budou mít ještě šanci.
Stočtyřicetiminutové představení 
ubíhalo v poměrně příjemném tem-
pu, některé momenty byly skutečně 
vtipné a mnoho návštěvníků si při 

nich jistě vzpomnělo na svůj vlastní 
život. Přesto se mohlo zdát, že by 
přece jenom neškodilo v minutáži 
trošku ubrat, hra se neubránila tak-
zvaným „hluchým místům“. Nicmé-
ně nadprůměrně sympatická dvoji-
ce herců to svým šarmem zachránila. 
„To bylo jako u nás doma,“ podotkl 
šestadvacetiletý Martin. „To, jak se 

schází a rozchází svět muže a ženy, 
určitě zná každý. Některé momenty 
představení byly velmi vtipné. Přišlo 
mi to ale zbytečně dlouhé,“ dodal 
i jemnou kritiku. 
Celkově však diváci hru přijali vel-
mi pozitivně a sympatrické herce 
několikrát vrátili na jeviště závě-
rečným potleskem.

PROSTĚJOV Téměř nic nemohl 
svým svěřenkám vytknout během so-
botního duelu ani po něm kouč Age-
lek Miroslav Čada. Naopak často jen 
tleskal krásným akcím či výborným 
zákrokům všech členek svého týmu, 
které následně pochválil za hodně 
kvalitní výkon. A v exkluzivním inter-
view pro Večerník se mohl ještě vrátit 
i k nádherné bitvě v Istanbulu.

Po novém roce šla výkonnost 
družstva výrazně nahoru. Souhlasíte?
„Ano, je to vidět. Během ledna jsme 
zatím hráli v Olomouci, ve Frýdku-
-Místku, na Eczacibasi a proti Šternber-
ku, přičemž z celkového počtu čtrnácti 
setů jsme všechny kromě jednoho na 
hřišti Frýdku zvládli velice dobře až 
skvěle. Už osmým rokem za sebou se 
nám totiž povedla stejná věc: pozved-
nout úroveň své hry po vánoční a novo-
roční pauze. Na téhle sváteční přestávce 
pokaždé vyděláme tím, že si může sed-
nout společná práce mančaftu, který 
potom lépe funguje.“

V čem přesně spočívá alchymie 
takového každoročního pokroku?
„Není to zase žádná věda. (úsměv) Po 
letních změnách v kádru tým vždy potře-
buje nějaký čas, aby se po všech stránkách 
sžil, a určité věci prostě nejdou urychlit. 
My přitom v každé sezóně neustále pra-
cujeme na maximum a okolo svátků in-
tenzitu tréninků dokážeme podle mého 
názoru vhodně vyvážit s potřebným od-
počinkem i regenerací. Holky pak mají 
do zápasů velkou chuť, nahoru jde také 
sehranost. Což se pravidelně promítá do 
herního progresu od ledna směrem dál.“

V Turecku jste sahali po snad až 
historickém dílčím úspěchu. Nemrzí 
trochu nevyužitá šance na vítězství 
3:1 v hale úřadujícího mistra Cham-
pions League?
„Když se člověk zpětně ohlédne, tak 
vyhrát za tři body na půdě jednoho 
z nejlepších klubů světa by skutečně 
bylo něco fantastického a pokud nám 
k tomu třikrát chyběl jediný míč, tak to 
svým způsobem samozřejmě mrzí. Ale 
je pravda, že ani při jednom z mečbolů 
jsme neměli, jak se říká, nabito. To zna-
mená, že nedošlo k situaci, abychom 
dobře ubránili a následně útočili na 
vítězství v zápase. Soupeř všechny tři 
mečboly odvrátil vcelku s přehledem 
a vzápětí prokázal své kvality. Jak využi-
tím svého hned prvního setbolu, tak lep-

ším zvládnutím rozhodujícího tiebre-
aku. Přesto je i výsledek 2:3 z Istanbulu 
pořád dílčím úspěchem a rozhodně pro 
nás znamenal velké povzbuzení.“

Radost asi máte nejen z výkonů 
kolektivu, ale též jednotlivých hrá-
ček, ne?

„Přesně tak. A moc mě těší, že výborně 
hrají nejen obvyklé opory, ale i holky, 
které v sezóně dosud tolik nenastupo-
valy. Díky tomu šlape celý tým, a jaký 
volejbal jsme předvedli právě v Istan-
bulu, byla radost pohledět. Navíc nejen 
herně, nýbrž i ohromnou obětavostí, 
vzájemnou soudržností. Šlo o názornou 
ukázku, jak to má v ideálním případě vy-
padat.“

Těší vás pronikavé zlepšení Bar-
bory Gambové?
„Pochopitelně, a to i coby důkaz správ-
nosti rozhodnutí ukončit spolupráci 
s Mirou Topič. Nechci, aby to vyznělo 
zbytečně proti ní, ovšem nijak výrazně 
u nás nevynikala a za dané situace v Lize 
mistryň se přímo nabízelo dát větší pro-
stor mladším smečařkám, které v druž-

stvu byly od začátku sezóny. Bára ukazuje, 
že takovou důvěru potřebovala a prospívá 
jí. A věřím, že podobně se zvedne rovněž 
Suli Matienzo, ostatně proti Šternberku 
už zahrála velmi dobře.“

Troufáte si po vyrovnané konfron-
taci s Eczacibasi na Chemik Police?
„Znovu jsme si ověřili, že pokud zahraje-
me opravdu skvěle, tak se můžeme ote-
vřeně měřit možná s kýmkoliv. Zároveň 
je však jasné, že tak silný tým jako Che-
mik má strop svých schopností výš než 
my. Tudíž bude záležet i na jeho výkonu. 
My se soustředíme na svůj vlastní, do 
středečního utkání půjdeme uvolněně 
a s velkou touhou opět se předvést v co 
nejlepším světle. O našem nepostupu je 
sice už dávno rozhodnuto, přesto hodlá-
me zase bojovat jako o život.“ 

„Jestli v něčem můžeme mít malou vý-
hodu, tak právě v naší uvolněnosti. My 
nic nemusíme, jen chceme. Naopak 
Chemik ví, že mu jde o všechno, a to pro 
psychiku určitě znamená nemalou zá-
těž. Na druhou stranu oni mají tak silný 
mančaft plný mezinárodních hvězd neu-
stále plnících nejtěžší cíle, že na tlak jsou 
tyhle hráčky permanentně zvyklé. Bez 
ohledu na momentální situaci je tudíž 
soupeř stále jasným favoritem a my mů-
žeme jedině překvapit,“ zapřemýšlel kor-
midelník prostějovských volejbalistek.
V sestavě úřadujících mistryň Pol-
ska září tahounka reprezentace ČR 
Helena Havelková, jíž zdatně sekun-
dují další smečařka Anna Werblin-
ska, srbská blokařka Stefana Velj-
kovič či kolumbijská univerzálka 
Madelaynne Montano. „Jak říkám: 
co jméno, to vynikající volejbalistka. 
Přesto věřím, že podobně jako v Tu-
recku je v našich možnostech svést s 
favorizovaným protivníkem vyrovna-
nou partii. Potřebujeme k tomu opět 
kvalitně podávat i přihrávat, neboť 
pak můžeme dobře útočit a rovněž si 
pomoct obranou. Navíc pochopitelně 
doufáme v co největší podporu příz-
nivců, kteří na nás po dřívějších poráž-
kách snad nezanevřeli. Fandy chceme 
maximálně potěšit,“ zdůraznil Čada. 
 Tak vzhůru do boje!

V Istanbulu znovu sníh!
Istanbul, Prostějov (son) - Už pošesté 
v krátké klubové historii nastoupily vo-
lejbalistky VK AGEL v Istanbulu. Loni 
i letos přitom na atraktivní destinaci 
zažily mimo hřiště něco krajně neob-
vyklého, co v celoročně teplejším Tu-
recku znamená určité pozdvižení. Oč 
šlo? O padání sněhu! Už před necelým 
rokem v únoru se prostějovská výprava 
letěla do země půlměsíce trochu ohřát, 
jenže místo toho se musela brodit ně-
kolika centimetry bílé nadílky. A aby 
toho nebylo málo, totéž se opakovalo i 
tentokrát. Zasněžené palmy (viz foto), v 
dnešní době globálního oteplování jev 
opravdu kuriózní! 

Dva rivalové
vékáèka záøili

Prostějov (son) - Zatímco Agelky pro-
žívaly svou anabázi na pomezí Evropy 
a Asie, oba jejich momentálně největší 
sokové v boji o národní trofeje se činili 
na domácím území. Hlavně ženy UP 
Olomouc přitom získaly velmi cenný 
mezinárodní skalp. V úvodním střet-
nutí osmifinále Challenge Cupu totiž 
na své palubovce přemohly Paris Saint 
Cloud 3:2 (25, -19, 24, -19, 8), což je 
aktuálně druhý nejlepší celek francouz-
ské ligy. Odveta je na programu zítra v 
Paříži a Hanačky mohou reálně bojovat 
o postup, byť k tomu musí buď jakkoliv 
zvítězit, či podlehnout v tiebreaku a ná-
sledně zvládnout zlatý set.
Návrat špičkové formy pro změnu 
potvrdily volejbalistky TJ Ostrava, 
když suverénně opanovaly první duel 
semifinále Českého poháru na hřišti 
KP Brno. Královo Pole si před zápa-
sem mohlo dělat naděje na překvapivý 
průnik do finále ČP (24. února v Olo-
mouci), jenže severomoravskému fa-
voritovi podlehlo hladce 0:3 (-17, -14, 
-19) a rýsuje se tak rozhodující bitva o 
pohárovou trofej mezi Prostějovem a 
právě Ostravou.

RYCHLÝ
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původní rozhovor 
pro Večerník
Marek
SONNEVEND

SENZACE?

PROSTĚJOV Výbornou formu, kte-
rou prostějovské volejbalistky nabraly v 
novém kalendářním roce, odnesl celek 
Šternberka krutým debaklem. V duelu 
sedmnáctého kola UNIQA extraligy 
žen ČR byla převaha favorizovaného 
družstva obrovská a vedla k výsledko-
vému rekordu v novodobé historii sou-

těže, když Sokol získal za celé střetnutí 
pouhých čtyřiadvacet bodů.
Domácí tým vlétl do hanáckého derby s 
velkou chutí a od začátku soupeře doslova 
drtil. Drsné vraždění šternberských nevi-
ňátek přitom odstartovalo dlouhatánskou 
bodovou sérií při skvělém podání Gambo-
vé. Výběr TJ se hned ocitl pod enormním 
tlakem, vůbec nebyl schopný otočit a skóre 
tudíž bleskově narostlo na 15:0! Perfektní 
výkon Agelek ostře kontrastoval s bezrad-
ností chybujících hostů, celá úvodní sada 
vyzněla až krutě. A kdyby lídr tabulky ne-
zkazil tři servisy, mohlo to dopadnout ještě 
víc - 25:6 a 1:0.
Do druhého setu poslal kouč Hroch po-
změněnou sestavu, která se chytila. Out-
sider dokonce chvíli vedl (2:3) a následně 
držel krok, ovšem jen do okamžiku, kdy 

vékáčko znovu vystupňovalo tempo (z 8:7 
na 21:8). Absolutní převaha se odvíjela od 
jeho výtečného podání, přičemž Čadovy 
svěřenky se mohly opřít rovněž o všechny 
ostatní výborně fungující činnosti. Navíc 
se dařilo každé prostějovské plejerce na 
hřišti, naopak mladičká družina Sokolek 
kupila pod náporem hrubky - 25:10 a 2:0.
Ani ve třetím dějství se pak na jednoznač-
ném průběhu mače pranic nezměnilo. 
Mistryně republiky z předchozích sedmi 
let vůbec nepolevovaly, držely maximální 
koncentraci a veskrze precizní hrou ničily 
v zárodku jakýkoliv šternberský odpor. V 
posledním setu nadšení fanoušci viděli 
kromě naprosté dominance svého man-
čaftu i nejvíc pěkných výměn společně s 
potvrzením nejvyššího triumfu v klubo-
vých dějinách - 25:8 a 3:0.  (son)

VK Pv
S ŠTK 3:0

DRSNÉ VRAŽDĚNÍ šternberských neviňátek!
Agelky dosáhly na nejvyšší triumf v historii

jak se utkání vyvíjelo...
Bodový vývoj - první set: 15:0, 
18:1, 19:4, 21:4, 24:5, 25:6. Dru-
hý set: 2:3, 6:3, 6:5, 8:7, 14:7, 21:8, 
24:9, 25:10. Třetí set: 3:0, 10:1, 12:2, 
17:3, 18:6, 20:6, 24:7, 25:8.

NA 

   CENY VÁS NEMINE

ÚNORA 2016

které všechny hráčky společně šly stejným 
směrem. Nejčastěji bodovala tradičně Me-
lissa Vargas, ovšem pokud jí to zrovna ne-
šlo, hned se prosadily další parťačky. Díky 
tomu se všechny útočící plejerky českého 
mančaftu dostaly minimálně na deset 
bodů a Katy Weiss s Julií Kovářovou pro 
změnu zářily na svých postech nahrávačky, 
respektive libera. Prostě šlo jednoznačně 
o střetnutí srovnatelné s loňským pokoře-
ním Rabity Baku, Chemiku Police i Dyna-
ma Kazaň. (son)

VK v Turecku?
týmový výkon

PROSTĚJOV Základní fáze extraligy ČR 2015/2016 skončila pro pros-
tějovské mladé volejbalistky domácími souboji s  Ostravou. Ani oslabené 
sestavy bez několika chybějících hráček nebyly překážkou na cestě k vítěz-
stvím, byť starší výběr měl problémy. Přesto juniorky VK AGEL získaly pět 
bodů potřebných k tomu, aby potvrdily své prvenství. A prostějovské ka-
detky se plným bodovým ziskem vyšvihly na druhé místo těsně za nejvyšší 
příčkou. Obě družstva přitom půjdou do nadstavbové části, která startuje 
29. ledna, z výhodné pozice..

JUNIORKY
VK AGEL Prostějov - TJ Ostrava 

3:1 (21, -19, 24, 15)
 a 3:2 (-24, 16, -22, 19, 13)

Sestava v prvním utkání: Dvořáčko-
vá, Stavinohová, Marvanová, Adam-
číková, Weidenthalerová, Boudová, 
libero Slavíková - Baláková. Sestava 
v  druhém utkání: Dvořáčková, Sta-
vinohová, Marvanová, Adamčíková, 
Baláková, Boudová, libero Slavíková 
- Weidenthalerová.

Hodnocení trenéra Lukáše Mičeka: 
„Nastoupili jsme v okleštěném složení, 
bylo nás málo a některé holky musely 
i v součtu s kadetkami odehrát všechny 
čtyři zápasy. Což se samozřejmě proje-
vilo, stejně jako nesehranost s mladšími 
děvčaty, jež za juniorky normálně ne-
nastupují. Z toho pramenilo množství 
nevynucených až laciných chyb a cel-
kově slabší výkony, ale hlavní bylo, že 
celý tým bojoval. Zásluhou to zvládl 
úvodní střetnutí bez nějakých velkých 
problémů a odvetu dokázal navzdory 

rostoucí únavě otočit z  nepříznivého 
vývoje. Díky tomu jsme udrželi domácí 
neporazitelnost i první místo v tabulce, 
za což holkám děkuji.“
Extraliga juniorek ČR 2015/2016, 
základní skupina „B“ - konečné pořa-
dí: 1. Prostějov 47, 2. Brno 46, 3. Štern-
berk 41, 4. Přerov 30, 5. Ostrava 17, 6. 
Frýdek-Místek 9, 7. Kadetky ČR 8

KADETKY
VK AGEL Prostějov - TJ Ostrava 3:0 

(23, 10, 11) a 3:0 (18, 20, 9)
Sestava v prvním utkání: Masopus-
tová, Strnadlová, Boudová, Marva-
nová, Kabilková, Muzikantová, li-
bero Bolcárová. Sestava v  druhém 
utkání: Dvořáčková, Weidenthale-
rová, Boudová, Baláková, Kabilková, 
Marvanová, libero Slavíková – Str-
nadlová.

Hodnocení trenéra Jaroslava Matěje: 
„Sice nastoupilo několik dosud méně 
hrajících děvčat, ale proti slabšímu 
soupeři to nevadilo. Pouze v úvodním 
setu zahajovacího střetnutí jsme měli 
potíže kvůli spoustě vlastních nevy-
nucených chyb. Jakmile však holky 
zvládly těsnou koncovku, rozjely se 
a dobrým výkonem Ostravu jasně 
předčily. Totéž platilo v  podstatě pro 
celou odvetu, díky čemuž jsme si 
mohli vyzkoušet i některé věci smě-
rem k  nadstavbě. V  daném složení 
jsem velmi spokojen jak s  hladkými 
vítězstvími, tak s  předvedenou hrou 
a tým zaslouží pochvalu.“
Extraliga kadetek ČR 2015/2016, 
základní skupina B - konečné po-
řadí: 1. Přerov 45, 2. Prostějov 44, 3. 
Šternberk 43, 4. Brno 29, 5. Hradec 
Králové 13, 6. Ostrava 6.   (son)

VK AGEL

: Ku-

 Larson-Bur-

Miroslav ÈADA - trenér VK AGEL Prostìjov
„Soupeř hrál hůře než v minulých vzájemných utkáních, zatímco my jsme celý 
zápas odehráli výborně. Holky udržely soustředěnost od začátku až do konce, 
pořád naplno makaly a nic nevypustily. Nechceme se však bít v prsa, že jsme 
jasně porazily takto mladý celek Šternberka. Přesto mě těší kvalitní výkon všech 
hráček s minimem chyb a dobrá forma družstva v novém roce.“

Martin HROCH - trenér TJ Sokol Šternberk
„Vůbec jsme se nesrovnali s balóny Mikasa... Hlavně ze začátku byl náš příjem 
hrozný, takže jsme poprvé otočili skóre až za stavu 15:0. Od druhého setu už 
jsme přihrávku zlepšili, ale pro změnu se projevila naše slabina v útoku. Nedo-
kázali jsme bodově zakončit a především tahle ofenzivní impotence ve spojení s 
velkou sílou domácích vedla k natolik jasné porážce.“

Miroslav Čada nejen o utkání v Istanbulu

“ Už osmým rokem se nám 
povedla stejná věc: pozvednout 

úroveň hry po vánoční a novoroční pauze...

PROSTĚJOV Excelent. Takovou značku právem může nést 
výkon prostějovských volejbalistek v sobotním extraligovém 
zápase proti TJ Sokol Šternberk, který působivé herní před-
stavení jasného favorita odskákal nepříjemným debaklem.
Povětšinou velmi nezkušené 
soupeřky (několik i junior-
ského věku) vůbec nedoká-
zaly čelit mezinárodní síle na 
druhé straně sítě, což se pro-
mítlo do obrovského rozdílu 
v níže shrnutých statistikách. 
Těm kralovala dvojice Sulian 

Matienzo – Barbora Gambo-
vá. Prvně jmenovaná Kubán-
ka nejčastěji bodovala díky 
množství vítězných útoků, 
zatímco Bára k účinné ofen-
zivě přidala také vynikající 
servis a perfektní přihrávku.  
 (son)

GAMBOVÁ S MATIENZO
VK AGEL Prostìjov vs. TJ Sokol Šternberk - STATISTIKY TÝMOVÉ

VK AGEL Prostìjov vs. TJ Sokol Šternberk - STATISTIKY INDIVIDUÁLNÍ 
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KOSTKOVÁ S HÁMOU KOSTKOVÁ S HÁMOU 
KONVERZOVALI V POSTELIKONVERZOVALI V POSTELI

PROSTĚJOV Městské divadlo nabídlo minulé pondělí divá-
kům herecký koncert dvou hvězd. Tereza Kostková a Aleš Háma 
z Divadla v Rytířské se na prostějovských prknech představili 
v konverzační komedii Frankie a Johnny. Hru amerického dra-
matika Terrence McNallyho zrežíroval Petr Kracik. Stejně jako 
obvykle, když přijedou do našeho města známé tváře, divadlo 
praskalo ve švech. Všichni napjatě sledovali krásný příběh za-
čátku jedné lásky, jaký může zažít kdokoliv z nás...

pro Večerník 

Pavla
VAŠKOVÁ

PŮVODNÍ
REPORTÁŽ

Z VÝSTAVY

Frankie a Johnny si k sobě hledali cestu v posteli.    Foto: archiv Divadlo v Rytířské

BYLI  JSMEBYLI  JSME

U TOHOU TOHO

Galerie S představuje obrazy
historických automobilů
PROSTĚJOV Unikátní výstavu 
aktuálně nabízí Střední odbor-
ná škola obchodní na náměstí E. 
Husserla. V Galerii S se již před-
minulé úterý 12. ledna uskuteč-
nila vernisáž obrazů malířky Věry 
Hejdové. A málokdo by čekal, 
jakou tematikou se tato sympa-
tická žena zabývá... Těžiště její 
tvorby totiž spočívá ve ztvárnění 
historických automobilů. Výsta-
va s názvem „Umění a elegance 
karoserie“ je souborem převážně 
olejomaleb těchto krásných histo-
rických klenotů.

Věra Hejdová pochází z Hranic, ale 
žije a tvoří v Uhřičicích u Kojetína. 
Je povoláním stavařka, již od dět-
ství však toužila malovat. Výtvarné 
znalosti, techniky a dovednosti si 
osvojila jako samouk. Hlavním ná-
strojem se jí stala olejomalba a v její 
tvorbě je patrný vliv realismu a im-
presionismu, přesto zůstává ve své 
tvorbě svá. Při práci používá pouze 
čtyři barvy: žlutou, červenou, mod-
rou a bílou. S touto paletou vytváří 
intuitivně všechny odstíny, které je 
možné vnímat při prohlížení jejích 
obrazů. Náměty nachází všude ko-
lem sebe, zejména v architektuře 
a přírodě, ale především v automobi-
lových veteránech. Lásku ke starým 
autům získala díky velkému koníčku 

svého manžela, který se právě zabý-
vá renovací těchto strojů. Již druhý 
její obraz byl automobil. Jednalo se 
o Tatru 603 rodinné sbírky. Její obra-
zy a grafiky lze najít v majetku nejen 
českých a německých sběratelů, ale 
i v Holandsku, Kanadě, Rakousku 
a Novém Zélandu. Je zřejmě jedinou 
ženou nejen v rámci republiky, ale 
snad i Evropy, která se v takové míře 
věnuje tomuto, dá se říct mužskému, 
tématu. 
„Malování je pro mě život, radost, 
znovuzrozená energie, duševní citli-
vost, kterou se snažím přiblížit ostat-
ním,“ říká o své vášni sama autorka. 
Na výstavě jsou k vidění desítky 

obrazů a na nich precizně vyvede-
né automobily z různých období 
i odvětví. Můžeme vidět automobily 
Laurin a Klement, Bugatti 35, Škoda 
966 Supersport a mnoho dalších... 
Věra Hejdová již má za sebou pěknou 
řádku výstav, například v Brně, Kopřiv-
nici či v Muzeu českého karosářství ve 
Vysokém Mýtě. Jen za loňský rok vy-
stavovala osmkrát. Zajímavostí také 
je, že se pravidelně účastní v rámci Fil-
mového festivalu ve Zlíně malování na 
filmové klapky. Tyto klapky se potom 
draží v aukci a výtěžek jde na zlínskou 
filmovou školu. 
Výstavu můžete v Galerii S vidět 
až do 29. února. 

Pavla VAŠKOVÁ
Věra Hejdová (v klobouku) zahájila svou výstavu za účasti studentů Střední od-
borné školy v Prostějově.    Foto: archiv SOU obchodní

Divadlo bylo vyprodanéDivadlo bylo vyprodané

„Ty kapely, co vystoupily před 
nimi, byly dobré, ale tohle je nářez,“ 
nechal se slyšet jeden z posluchačů 
a Večerník mu dává plně za pravdu! 
Čtyřlístek muzikantů z Kojetína si 

koncert na prostějovské scéně užil. 
Sehraná parta pálila do nadšeného 
publika jeden flák za druhým a bez 
zbytečných prodlev mířila pekel-
ným tempem k vyvrcholení. Zkrátka 

a jednoduše, takových koncertů co 
nejvíce! 
Klub Apollo13 však není zaměřen 
pouze na jeden druh hudby. Dalším 
koncertem bude vystoupení 5P 
Luboše Pospíšila, což je zase úplně 
jiný šálek kávy. Obnovené sesku-
pení 5P se v Prostějově představí 
v pátek 29. ledna. Fajnšmekři na 
tu nejtemnější muziku si přijdou 
na své o týden později, kdy své 
nádobíčko v Apollu rozbalí dnes už 
legendární Debustrol a prostějovské 
ikony From Beyond! Odlet v sobotu 
6. února od 20:00 hodin.

Páteční nářez v Apollu: Bethrayer přímo nadchli!

Kojetínská banda v plné parádě.    Foto: Zdeněk Vysloužil

pro Večerník Zdeněk VYSLOUŽIL

EXKLUZIVNÍ REPORTÁŽ

BYLI  JSMEBYLI  JSME

U TOHOU TOHO

VIDEO&FOTOGALERIE

klikni na
www.vecernikpv.cz

PROSTĚJOV Páteční metalová nadílka, kterou Hanákům naser-
víroval rockový klub Apollo 13, byla opravdu hutná. Noc ve zna-
mení toho nejtvrdšího metalu musela tentokrát všechny přítomné 
uspokojit. Zvláště hlavní hvězdy programu Bethrayer nezůstaly své 
pověsti nic dlužny! 

PROSTĚJOV Osmačtyřicet 
studentů ze tříd 4.A a 4.B Ob-
chodní akademie v  Prostějově 
se opravdu vytáhlo. Za bouřlivé-
ho skandování a povzbuzování 
svých kamarádů se bylo na co dí-
vat. „Dali do toho spoustu ener-
gie. Vím, že zůstávali ve škole 
i po vyučování a na ples se velmi 
pečlivě připravovali,“ prozradila 
ředitelka Lošťáková. 

Nedůležitější okamžik života 
v podobě maturitních zkoušek 
však studenty teprve čeká. Paní 
ředitelka ale třídním pedago-
gům plně důvěřuje. „Pan učitel 
Michalec, třídní 4.A je takovým 
unikátem. Má podruhé třídnictví 
a pokaždé dokázal všechny své 
studenty dovést až k maturitě. Já 
pevně věřím, že už to mají studenti 
za pár a pan třídní obhájí, co se mu 
podařilo v tom pomyslném prv-
ním kole,“ uzavřela Eva Lošťáková. 

„ČTVRŤÁCI“
Z OBCHODNÍ 

AKADEMIE 
POBAVILI 

Zdeněk VYSLOUŽIL
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OLOMOUC, PROSTĚJOV Na nedávném castingu letošního ročníku soutěže Miss OK porota vybrala ze tři-
ceti dívek finální dvanáctku, která svede souboj o titul královny středních škol v Olomouckém kraji. A mezi 
tuctem krásných slečen je rovnou kvarteto zástupkyň z Prostějova! Kristýna Kvapilová, Kateřina Kladivová 
a Natálie Fajtová ze Střední školy designu a módy i Nikol Prachařová z Gymnázia Jiřího Wolkera se tak nyní 
ucházejí i o vaši přízeň. Finálový galavečer se uskuteční 18. března v BEA centru Olomouc. Už začátkem února 
bude spuštěno i hlasování o Miss OK Internet. Více se dočtete na webu missok.cz a Facebooku soutěže.
A která z finalistek Miss OK se nejvíce líbí vám? Hlasujte také na www.vecernikpv.cz!    (pk)

Tak vysoký věk byste Stanislavě Pálení-
kové opravdu nehádali. Nejstarší seni-
orka v Prostějově má neustále chuť do 
života a členové personálu včetně ředite-
le Domova důchodců v Nerudově ulici 
Zdeňka Libíčka poukazují na její geniální 
paměť. „I teď vám paní Páleníková po-
vykládá celou historii svého rodu. I to, jak 
jim komunisti všechno sebrali a vyhnali 

celou rodinu na zpustlý statek,“ prozradil 
Večerníku Zdeněk Libíček. 
Stanislava Páleníková ve středu 
20. ledna dopoledne přijímala jednu 
gratulaci za druhou.   
„Já nikdy nekouřila a moc alkoholu 
jsem taky nepila. Ale šťopičku slivo-
vice si jednou za čas dám! Teď jsem 
zhubla pět kilogramů, tak to asi budu 
muset nabrat zpátky. I když já moc 
nejím,“ rozpovídala se usměvavá 
stařenka. 
Popřát hodně svěžesti do dalších let jí 
přišel i jeden z náměstků primátorky 
Statutárního města Prostějova. „Je neu-
věřitelné se dožít tak požehnaného věku. 
Na paní Páleníkovou je radost se dívat 
a popovídat si s ní. Hned je člověk plný 
optimismu,“ uvedl Pavel Smetana. 
Jak ještě Stanislava Páleníková Večerníku 
prozradila, nikdo z její rodiny se tak vyso-
kého věku nedožil. „Sama to nechápu! 
Otec zemřel v sedmdesáti, moji dva sou-
rozenci zase ve čtyřiasedmdesáti. Jenom 
já su zde furt,“ pousmála se stařenka s věč-
ně usměvavou tváří. 
 Tak zase za rok, paní Páleníková!

PROSTĚJOV Tak to bylo po-
řádné vánoční překvapení! 
Studenti Reálného gymná-
zia a základní školy města 
Prostějova nominovali do 
Zlatého Ámose svoji učitel-
ku chemie a biologie Radku 
Mikešovou. Celkem se o ti-
tul nejoblíbenějšího učitele 
České republiky letos utká tři-
apadesát pedagogů. 

Je to téměř již dva roky, co v soutěži 
o Zlatého Ámose zvítězila chemikářka 
z GJW Ivanka Hájková. Nyní by se 
v jejích šlépějích ráda vydala její výrazně 
mladší prostějovská kolegyně. Studenti 
prostějovské „reálky“ své oblíbené kan-
torce Radce Mikešové připravili originál-

ní vánoční dárek. „Jejich nominací jsem 
nadšená a poctěná,“ svěřila se Večerníku 
Radka Mikešová, kterou ve čtvrtek 
28. ledna čeká regionální kolo. „To nebu-
de ani tak o mně jako o studentech, kteří 
před porotou budou obhajovat moji no-
minaci. Sama jsem zvědavá, co si připraví, 
nechávám to na nich. Ale pokud budou 
chtít, ráda jim pomůžu,“ prozradila nad-
šená pedagožka.   
Semifinále je plánováno na 3. břez-
na 2016, finále se pak uskuteční 
v kongresovém centru hotelu Olšanka 
v Praze 18. března. „Mimo jiné bych 

ráda zaujala nějakými efektními che-
mickými pokusy, které předvádíme 
například během akce Věda na ulici,“ 
doplnila Mikešová. 

Kromě Zlatého Ámose bude již 
tradičně dětskou porotou zvolen 
Dětský Ámos a na základě hlaso-
vání prostřednictvím SMS zpráv 

také Ámos sympaťák. Slavnostní 
korunovace nového Zlatého Ámose 
bude spojena s oslavou Dne učite-

lů na Kantorském bále na sobotu 
19. března v Národním domě na 
pražském Smíchově.

Agelky už sice nemohou ze skupiny C 
postoupit ani do play off Ligy mistryň, 
ani do čtvrtfinále CEV Cupu, ale tím 
vůbec nic neztrácí na své touze ukázat 
co nejlepší hru věrným fanouškům. 
Po čtyřech předchozích porážkách 
hladším poměrem se jim přesně tohle 
povedlo minulý týden v Istanbulu, 
kde měly tři mečboly k senzačnímu 
triumfu 3:1 nad tamním Eczacibasi. 
Sice je neproměnily a nakonec obháj-
ci trofeje podlehly těsně 2:3, ovšem 
přesto zanechaly vynikající dojem. 
Totéž by rády zopakovaly i nyní na 
domácí půdě.
„Všichni jsme měli velkou radost ze 
špičkového výkonu, jaký se nám v 

Istanbulu povedlo předvést. Vzpo-
mínalo se pořád na skvělou loňskou 
sezónu, a že ta letošní za ní výrazně 
zaostává. Tak jsme aspoň dokázali, 
že i v současném složení dokážeme 
hrát hodně kvalitní volejbal na úrovni 
největších favoritů Champions Lea-
gue. Samozřejmě nemůžeme zaručit, 

že stejně výborné to bude také s Che-
mikem a že jej dokonce porazíme, ale 
rozhodně se o to pokusíme,“ slíbil hlav-
ní trenér žen Prostějova Miroslav Čada.
Zatímco jeho tým nemá v nadcháze-
jící bitvě co ztratit, výběr Police bude 
v České republice bojovat doslova o 
vše. Naposledy totiž podlehl na svém 
hřišti Casalmaggiore 1:3, čímž klesl na 
třetí místo v céčkové grupě. A aby jako 
nesmírně bohatý klub s obřími am-
bicemi nejen na účast v závěrečném 
Final Four pronikl do vyřazovací fáze, 
musí ve středu bezpodmínečně zvítě-
zit. V opačném případě na něj zbude 
pouze přesun do CEV Cupu, což by 
rostoucí gigant asi skousával nesmírně 
těžko.

ISTANBUL, PROSTĚJOV Blizouč-
ko, blizoučko obrovskému překva-
pení byly prostějovské volejbalistky 
v pátém kole základní skupiny „C“ 
evropské Ligy mistryň 2015-2016. Na 
hřišti istanbulského Eczacibasi vedly 
2:1 na sety a ve čtvrté sadě měly do-
hromady tři mečboly! Ty však zůstaly 
nevyužity a Agelky se nakonec musely 
spokojit s bodem za prohru 2:3. I ta-
kový rezultát je ale vynikající, jakkoliv 
mrzí nedotažená šance dosáhnout ab-
solutní výsledkové bomby v hale úřa-
dujících vítězek Champions League!
Domácí nutně potřebovali zvítězit 
kvůli postupu do play off, zatímco hos-
tům šlo pouze o čest. Začátek tomu 
však moc neodpovídal, neboť český 

tým se do střetnutí odpíchl lépe - 2:4. 
Za stavu 5:6 se sice nechal rozhodit 
chybným verdiktem sudích a favorit 
šňůrou pěti bodů otočil na 10:6, jenže 
vzápětí výtečně zapodávala Borovin-
šek (tři esa za sebou!) a stejně dlouhá 
série vrátila vedení na prostějovskou 
stranu - 10:11. Škoda, že tuto psychic-
kou výhodu Agelky nevyužily. Naopak 
znovu zabraly lépe útočící i bránící 
hráčky Eczacibasi (14:11), ačkoliv jim 
v sestavě chyběly některé opory (Kre-
klow, Fürst, Boškovič). Nicméně „vékáč-
ko“ skvěle servírovalo, dokázalo vybrat 
v poli a celkově kvalitním výkonem se 
neustále drželo na dohled (z 16:13 na 
16:16). Do koncovky se šlo za neroz-
hodného stavu 20:20, leč finiš zvládla 
o poznání jistěji VitrA - 25:21 a 1:0.
Ujetý závěr mrzel i v souvislosti s tím, že 
ve druhé sadě ekipa z Hané opět sváděla 
s papírově silnějším protivníkem napros-
to vyrovnaný boj. Byť obvyklá tahounka 
ofenzivy Vargas nebyla schopna podat a 
někdy ji připravené sokyně vítězně zablo-
kovaly, nemělo to žádné fatální následky. 
Prostějov totiž kromě občasných chyb 
předváděl vynikající kolektivní volejbal, 
což zaskočeným obhájkyním trofeje 
dělalo problémy. Největší na přihrávce, 
čehož Čadovy svěřenky dokázaly využít 
k obratu ze 7:6 na 7:10 a následně k ještě 
výraznějšímu trháku (z 10:11 na 11:15). 
Schylovalo se k dílčímu překvapení tím 
víc, že rozjetý AGEL pláchl i s pomocí 
oživlé Vargas dokonce na 15:20. Turecká 
legie sice snížila na 17:20, ovšem parádně 
šlapající stroj značky VK si cenný zisk setu 
již nenechal suverénně vzít - 18:25 a 1:1!
Gigant byl pod tlakem, ale z nejhoršího 

se zkraje třetí části vyhrabal (z 2:3 na 6:4) 
jak zpřesněním příjmu, tak pestřejšími 
kombinacemi v útoku. To vzalo velmi 
dobře bránícím Agelkám vítr z plachet, 
nicméně nešlo o trvalý jev. Nepříznivé 
skóre 11:7 vzaly vyslankyně ČR coby vý-
zvu a chvíli nato zase strhly vývoj ve svůj 
prospěch famózní pětibodovou sérií  - 
11:12! Vše zůstávalo otevřené, čímž rostla 
nervozita domácího souboru v kontrastu 
s opětovně se rozpínající pohodou hostu-
jící party. Důkaz? Další úder ze 17:16 na 
18:21! Zisk téhle sady i jistota jednoho 
bodu do tabulky se v daný okamžik ocit-
ly hodně blízko, a byť se pak ještě konalo 
drama (21:22), šokované favoritky už 
záchranu nesvedly - 22:25 a 1:2!
Prostějovská děvčata ukazovala, na čem 
během soutěžní pauzy na přelomu roku 
pilně pracovala, a všechny plejerky bez 
výjimky hrály fantasticky. Rival to znovu 
pocítil nedlouho po zahájení čtvrtého 
dějství, kdy nezachytil nový nápor pod-
ceňovaného ansámblu (z 6:4 na 6:8). 
Teprve tento moment vyburcoval na-
lomeného klubového obra k zapnutí 
na nejvyšší míru bojovnosti, což přeta-
vil v postupné otočení stavu na 14:13 

a hlavně v nabrání poztráceného sebevě-
domí. Jako klíčový se zdál únik z 15:15 
na 18:15, poté 20:17 podpořený třemi 
vítěznými bloky. Jenže Prostějovanky se 
pořád rvaly podobny nezdolným lvicím 
a v koncovce se neuvěřitelně probily ke 
třem mečbolům (23:24, 24:25, 25:26)! 
Leč Eczacibasi každý z nich s vypětím 
všech sil odvrátilo, aby vzápětí proměnilo 
hned svůj první setbol - 28:26 a 2:2.
Istanbulské hvězdy polity živou vodou 
po infarktovém zmrtvýchvstání vlétly do 
rozhodujícího tiebreaku aktivněji a brzy 
získaly mírný náskok 3:1. Tohle manko 
ještě Agelky dokázaly zlikvidovat (5:5), 
bohužel okamžitě následoval nekompro-
misní úder znovuzrozené VitrY na 9:5. 
A ten už přes veškerou snahu (10:8) 
zrušit nešel. Zatímco kolos přestal v po-
sledním setu chybovat (kromě úplného 
závěru, kdy Prostějov snížil ze 14:8 na 
14:12!), mančaft z Hané se několika 
zaváhání nevyvaroval. Tím pádem na-
konec podlehl, ale přesto zaslouží za 
nádhernou produkci na pomezí Evropy 
a Asie absolutorium. Chyběl jen senzační 
triumf, po němž už už sahal! Nakonec 
tedy - 15:12 a 3:2.  (son)

Ec Ibl
VK PV 3:2

jak se utkání vyvíjelo...
Bodový vývoj - první set: 1:1, 1:3, 
2:4, 5:4, 5:6, 10:6, 10:11, 14:11, 
14:13, 16:13, 16:16, 18:16, 20:18, 
20:20, 22:20, 25:21.  
2:0, 3:1, 3:3, 7:6, 7:10, 10:11, 10:13, 
11:15, 13:15, 13:17, 15:18, 15:20, 
17:20, 17:23, 18:25.  0:1, 
2:1, 2:3, 4:3, 6:4, 8:7, 11:7, 11:12, 
14:13, 17:16, 17:18, 18:21, 21:22, 
21:24, 22:25. : 2:0, 2:2, 
4:2, 6:4, 6:8, 8:8, 10:10, 10:12, 
12:12, 14:13, 15:15, 18:15, 18:17, 
20:17, 21:20, 23:21, 23:24, 24:25, 
25:26, 28:26.  1:1, 3:1, 5:3, 
5:5, 9:5, 10:6, 10:8, 14:8, 15:12.

volejbal36

původní zpravodajství
pro Večerník
Marek
SONNEVEND

navštivte stále více oblíbenější inter  

BARBORA GAMBOVÁ
Zkraje ledna po vydařeném přípravném utkání s 
Přerovem si třiadvacetiletá smečařka přála, aby 
jí forma vydržela i do soutěžních zápasů. A vy-
šlo to. Již v úterý během překrásné bitvy na 
půdě Eczacibasi Istanbul Bára až udivovala 
skvělým výkonem proti tak silnému soupeři ve 
všech činnostech (12 bodů, 7 útoků, 3 bloky, 
2 esa, úspěšnost přihrávky 61 %). A v sobotu 
proti papírově slabšímu Šternberku svou vy-
nikající formu znovu potvrdila další komplex-
ností veškerých aspektů hry (14 bodů, 9 útoků, 
5 es, úspěšnost přihrávky 80 %). „Celou sezónu 
výborně trénuje, teď dostala větší příležitost a vy-
užívá jí perfektně. Tak ať vydrží,“ řekl na konto 
Gambové spokojený kouč Miroslav Čada.

 AGELKA PODLE

 VEČERNÍKU

OKÉNKO KAPITÁNKY

aneb pohledem Solange SOARES
„V úterý v Istanbulu jsme odehrály skutečně výborné utkání. A moc nás potěšila 
hlavně jedna věc: všem jsme ukázaly, že stále umíme hrát špičkový volejbal srov-
natelný s nejlepšími týmy Champions League. Škoda nedotažení bitvy k vítězství, 
byly jsme opravdu blízko. Výkon celého družstva však určitě měl top kvalitu. V so-
botu proti Šternberku jsme se jako vždy snažily hrát na své nejvyšší možné úrovni, 
což se nám dařilo. Vše vycházelo z velmi dobrého servisu, potom je mít takhle 
navrch jednodušší. Soupeř neměl přihráno, my jsme často ubránily a následně 
bodovaly z protiútoků. Celkově je vidět, že stejně jako v předchozích sezónách 
jdeme po novém roce herně dost nahoru. Vyplácí se poctivá práce i trpělivost, ne-
boť je pokaždé třeba určitý čas na to, aby si mančaft sednul. Aktuální dobré formy 
budeme chtít samozřejmě využít ve středu proti Chemiku Police.“ 
 SOLANGE SOARES, kapitánka VK AGEL Prostějov

PROSTĚJOV Přichází zápasová derniéra volejbalistek VK 
AGEL v letošním ročníku evropských pohárů. Stane se tak 
ve střetnutí posledního šestého kola základní části CEV 
DenizBank Champions League Women 2015/2016 proti 
Chemiku Police, který v prostějovské hale Sportcentra DDM 
nastoupí ve středu 27. ledna od 16:30 hodin. A rozhodně ne-
půjde o žádnou selanku, právě naopak!

Havelková a spol. potřebují ve středečním utkání v Prostějově 
nutně zvítězit, lepšící se vékáčko je však chce skalpovat

Giovanni CAPRARA - trenér Eczacibasi VitrA Istanbul
„Potvrdilo se, jak těžkou základní skupinu máme. Prostějov dosud nezískal ani bod, 
ale u nás předvedl skvělý výkon a my jsme naopak dělali příliš mnoho chyb. Cenný je 
únik ze tří mečbolů a to, jak jsme v závěru vybojovali důležité vítězství.“

Miroslav ÈADA - trenér VK AGEL Prostìjov
„I když jsme nakonec těsně prohráli, mám velkou radost z našeho velmi kvalitního 
výkonu. Těžili jsme hlavně z výborného podání i přihrávky, díky tomu se nám dařilo 
favoritovi téměř vyrovnat útokem a rovněž naše obrana fungovala na vysoké úrovni.“

NA 

AGELKY MĚLY V ISTANBULU TŘI MEČBOLY!

AGELKY VERSUS CHEMIK: BUDE

AKCE PLATÍ DO 15.  

I přes porážku získaly svůj první bod v Lize mistryň

ISTANBUL, PROSTĚJOV Že by 
Agelky mohly vyhrát 3:1 v Istanbu-
lu? To by před utkáním téměř všichni 
považovali za v podstatě nemožné, bo-
hapustou fantasmagorii či dobrý vtip. 
Přesto se právě taková senzace málem 
stala skutečností. Volejbalistky Prostě-
jova od ní třikrát dělil jediný míč, aby 
tiebreakové vítězství posléze oslavilo 
Eczacibasi.
Kde však hledat herní příčiny naprosto 
vyrovnané bitvy, v níž hostující David 

skoro povalil domácího Goliáše? Pohled 
do zápasových statistik jasně vypovídá, 
že tým VK AGEL vystavěl svou konku-
renceschopnost především na skvělém 
servisu (sice 15 chyb, ale i stejný počet es) 
a přihrávce (takřka o dvacet procent lepší 
než soupeř). V útoku ani obraně outsider 
příliš nezaostával, tím pádem měl překva-
pený favorit co dělat, aby vůbec s odřený-
ma ušima těsně uspěl.
Ze všeho nejvíce ale zaujalo ukázkově 
kolektivní pojetí prostějovské družiny, ve 

Co stálo za skvělým výkonem   
Vynikající podání, přihrávka a  

                    HRÁÈSKÉ STATISTIKY TÝMOVÉ   
Eczacibasi Istanbul vs. 

: Larson-Burbach 16, 

 Larson-

: Kilicli 

: 

STATISTIKY INDIVIDUÁLNÍ

: Kilicli a Quinn Larson-Bur-

 Foto: Facebook

PROSTĚJOV Týmy z Polska jsou za dobu působení prostějovských volejbalis-
tek v Champions League jejich poměrně častým soupeřem. Dohromady s nimi 
odehrály zatím jedenáct utkání a poměr vítězství - porážky není s ohledem na ros-
toucí kvalitu oddílů ze země severně od českých hranic nikterak hrozivý. Dokládá 
to následující přehled zahrnující například dvojí legendární přemožení Aluprofu 
Bielsko-Biala či loňský slavný triumf na půdě Chemiku Police, tedy právě nadchá-
zejícího soka VK AGEL. (son)

Bilance s polskými kluby zatím 4:7

vk prostìjov vs. polsko

sezóna 2009/10
Prostějov - Bielsko-Biala 3:2 (-18, 18, 
-21, 25, 10), Bielsko-Biala - Prostějov 
2:3 (20, 19, -22, -15, -7).
sezóna 2010/11
Prostějov - Lodž 3:0 (17, 15, 21), Lodž 
- Prostějov 3:2 (-16, -20, 27, 26, 11).
sezóna 2011/12
Sopoty - Prostějov 3:0 (21, 14, 20), 
Prostějov - Sopoty 0:3 (-21, -25, -17).

sezóna 2012/13
Sopoty - Prostějov 3:0 (24, 17, 16), 
Prostějov - Sopoty 0:3 (-15, -16, -24).
sezóna 2014/15
Prostějov - Police 0:3 (-23, -22, -19), Po-
lice - Prostějov 2:3 (11, -20, 17, -22, -12).
sezóna 2015/16
Police - Prostějov 3:0 (18, 16, 21).

Celková bilance
a 7 proher, skóre 14:27

PROSTĚJOV Sobotní 17. kolo 
UNIQA extraligy bylo předposled-
ním v základní části nejvyšší české 
soutěže volejbalistek. A ve třech 
utkáních z celkového počtu čtyř šlo 
opravdu o hodně, což se promítlo do 
místy poněkud silnějších emocí.
Největší pozornost se upírala do Olo-
mouce, kde domácí svedli přímý sou-
boj o průběžné druhé místo tabulky 
s Ostravou. Neúspěšně, neboť téměř 
tříhodinová lítá řež skončila těsným 
výsledkem 2:3 (-23, 24, -23, 23, -17), 
který udržel o dva body vepředu hosty. 

Hodně důležitý krok k postupu do nad-
stavbové skupiny o 1. až 4. příčku udělal 
Olymp Praha vydřeným triumfem v Brně, 
kde mu Královo Pole podlehlo 1:3 (19, 
-16, -20, -21).  Přerovu nahoru patrně ne-
pomůže ani hladké zdolání SG Brno 3:0 
(21, 17, 12). Účast v lepší grupě nadstavby 
zachrání hanácká parta jedině tříbodovým 
lupem v Ostravě, přičemž Olymp musí 
podlehnout Olomouci 0:3 nebo 1:3.
Rozhodující 18. kolo je na programu v so-
botu 30. ledna. A volejbalistky VK AGEL 
Prostějov mají volno, neboť duel proti SG 
Brno si dávno předehrály. (son)

A 

EXEXKLUZIVNĚEXKLUZIVNĚ

Martin ZAORAL
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„Naše třídní paní učitelka Radka Mikešová je člověk velkého srdce na pra-
vém místě. Je vždy upřímná, laskavá, ochotná a milá. Neexistuje den, kdy 
by se nesmála. Pro své mládí je velmi sympatická a krásná. Má velký smysl 
pro humor. To, že učí teprve třetím rokem, u ní nehraje roli. Naopak má 
styl pravého moderního učitele, který si umí získat žáky a studenty. Je obě-
tavá a chápavá. Je také velmi soutěživá, když je sportovní den a třídy mezi 
sebou soupeří, vydá při fandění za půlku třídy. Její hodiny biologie, chemie 
a též biologicko-chemického semináře, které na našem gymnáziu vyučuje, 
jsou nejen velmi poučné, občas náročné a poutavé, ale není hodina, ve kte-
ré bychom se s ní nezasmáli. Její hodiny jsou zajímavé, a proto i ten, koho 
tyto předměty moc nezajímají, si přijde na své. Na závěr je nutno dodat, 
že i po vyučování se věnuje studentům v přírodovědném kroužku, který je 
velmi oblíbený. Studenti tohoto kroužku předvádějí chemické pokusy na 
Dnech otevřených dveří nebo na Vědě na ulici a účastní se biologických 
a chemických olympiád. Vždycky rádi vidíme, že je šťastná a směje se.“

profesorka oèima studentù profesorka oèima studentù 

Radka Mikešová z „reálky“ jde do boje o Zlatého Ámose 

Sympatická učitelka z RG a ZŠ ve Studentské ulici chce v soutěži zaujmout mimo 
jiné efektními chemickými pokusy.    Foto: archiv R. Mikešové 

PROSTĚJOV Muzikanti Roman 
„Pytlík“ Doležel a Tom Somr se 
znají dlouhá léta. Za svůj život 
okusili nejrůznější hudební žán-
ry, hráli společně v bigbítových 
Keksech či folkové skupině So-
-Do. Po čase je opět spojila autor-
ská spolupráce pro stále populár-
nější kanál Šlágr TV. 
Oba muzikanti společně vytvoři-
li Duo Romantika a speciálně pro 
tuto televizi natočili nové CD na-
zvané „Touha má jsi ty“, které ob-
sahuje deset písní určených právě 
publiku Šlágr TV. Žánrově se na 
něm objevují skladby romantické, 

taneční až po ty inspirované lidov-
kami. Cédéčko vzniklo ve studiu 
v dánském Odense, kde Tom Somr 
trvale žije. „Nejvíce si ceníme zejmé-
na toho, že nejde o převzaté věci, ale 
o autorskou tvorbu, která dostává na 
Šlágr TV prostor. Hudbu složil Tom 
Somr, společně jsme pak napsali tex-
ty,“ prozradil Roman Doležel.  
Dvě skladby z nového alba mů-
žete již nyní slyšet v televizní hit-
parádě Zlatý Šlágr. „Jde konkrétně 
o písničku nazvanou Na na na - ša la 
la. Druhá nese název Hrníčky s pun-
tíčky, podle nichž se bude jmenovat 
i naše nové DVD, na kterém budou 
písně doplněné o natočené videokli-
py,“ upřesnil Roman Doležel s tím, 

že oba muzikanti už nyní mají dost 
materiálu na druhé CD. 
Přístup ze strany Šlágru TV si veli-
ce pochvalují. „Jejich jednání bylo 
vstřícné a profesionální. Při první 
návštěvě s námi hned natočili po-
řad, který byl odvysílaný během 
Vánoc. Nyní to byly hned tři dal-
ší pořady jako například Pospolu 
u stolu či Vy dva a čas, které půjdou 
do vysílání v nejbližší době,“ láká 
fanoušky známé hudební stanice 
Roman Doležel, který v současnosti 
v Prostějově i okolí vystupuje se svou 
kapelou Romantica band. Multiin-
strumentalista Tomáš Somr je zase 
známý jako organizátor oblíbeného 
festivalu Keltská noc.

O
ce
tu
a 
uc
bu
A

na 2016, finále se pak uskuteční 
v kongresovém centru hotelu Olšanka 
v Praze 18. března. „Mimo jiné bych 

mickými pokusy, které předvádíme 
například během akce Věda na ulici,“ 
doplnila Mikešová.

tra
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PROSTĚJOVSKÉ 

DUO ROMANTIKADUO ROMANTIKA 
PRONIKLO NAPRONIKLO NA

Roman „Pytlík“ Doležel a Tom Somr na snímku z přebalu nového CD nazvaného 
Touha má jsi ty.    Foto: archív Duo Romantika  zjistili jsme

Stanislava Páleníková oslavila  roků!
„Zhubla jsem pět kilo, musím to nabrat zpátky,“ svěřila se Večerníku

103

Původní zpravodajství
pro Večerník

Michal 
KADLEC

Čiperná babička si s gratulanty přiťukla na zdraví skleničkou šampaňského. Za prostějovský magistrát jí popřál také náměstek 
primátorky Pavel Smetana.   2x foto: Michal Kadlec

svěřila se Veččččččččččččččččččeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeerrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnnníku
PROSTĚJOV Čas nezasta-
víš, ale v případě Stanislavy 
Páleníkové z Domova důchod-
ců v Nerudově ulici to zas až tak 
neplatí. Připadá nám to jako 
nedávno, co jsme jí byli pobla-
hopřát ke 102. narozeninám. 
A teď má zase o rok víc. Nejstarší 
občanka Prostějova oslavila 
v plné svěžesti 103 léta! 

Stanislava Páleníková ve středu
20. ledna dopoledne přijímala jednu
gratulaci za druhou.  
„Já nikdy nekouřila a moc alkoholu
jsem taky nepila. Ale šťopičku slivo-
vice si jednou za čas dám! Teď jsem
zhubla pět kilogramů, tak to asi budu
muset nabrat zpátky. I když já moc
nejím,“ rozpovídala se usměvavá
stařenka.

O přízeň v MISS OK se uchází čtveřice Prostějovanek

OK se nejvíce líbí vám? Hlasujte ta

Nikol Prachaøová Kristýna Kvapilová Kateøina Kladivová Natálie Fajtová

PROSTĚJOV Nejoblíbenější osob-
ností Prostějovska není podle hlasová-
ní čtenářů internetových stránek www.
vecernikpv.cz sportovec ani politik, ale 
kupodivu zpěvák! 
Redakce webu vybrala čtyři známé 
postavy, kterým jste v uplynulých týd-
nech mohli - a stále ještě můžete - dát 
najevo svoji přízeň. Na našich strán-
kách totiž probíhá exkluzivní hlaso-
vání na téma, kdo je nejoblíbenější 
osobností Prostějovska. V nabídce 
jsou takové persóny jako exprimátor 
Miroslav Pišťák, hokejový idol Michal 
Černý, prostějovský poslanec Parla-
mentu ČR i zastupitel Jaroslav Fal-
týnek a zpěvák Michael Foret. V této 
konkurenci doposud nasbírala nejvíce 
hlasů právě muzikálová hvězda, s od-
stupem je současný kustod Jestřábů, 
hodně zpět se zatím drží oba politici.  
Ovlivnit celkové pořadí lze ještě po ně-
kolik příštích dnů, kdy bude hlasování 
na adrese www.vecernikpv.cz probí-
hat. S vítězem pak Večerník uskuteční 
exkluzivní rozhovor.

Koho máte
V OBLIBĚ?

HLASUJTE PRO KRÁSNÉ STUDENTKY!

PŘEDPLAŤTE SI VEČERNÍK 
A STÁLE JEŠTĚ MŮŽETE VYHRÁT!

SLOSOVÁNÍ O 10 000 Kč, ZÁJEZD a DALŠÍ VĚCNÉ CENY VÁS NEMINE

AKCE PLATÍ DO 15. ÚNORA 2016

BYLI  JSMEBYLI  JSME

U TOHOU TOHO

FOTOGALERIE

klikni na
www.vecernikpv.cz



smolné a myslím si, že jsme nijak neza-
ostávali.“

 Kadaň patří k těm příjemným pře-
kvapením sezóny, jak si užíváte páté 
pozice?
„Vnímá se to samozřejmě hezky, ale když 
se každý podívá na tabulku, tak vidí, jak je 
to tam vyrovnané, a když my třikrát za se-
bou prohrajeme, tak budeme rádi za umís-
tění v desítce. Zatím bych páté místo nijak 
nepřeceňoval a soustředil se, abychom 
hlavně pronikli do play off.“

 Do Kadaně příliš diváků nechodí, 
lze tedy říci, že si více užíváte venkov-
ních zápasů?
„Já zatím v Kadani nejsem úplně dlouho, 
takže jsem tam až tolik domácích zápasů 
neodehrál, ale moc fanoušků nechodí a je 
to samozřejmě škoda, protože každý ví, že 
před fanoušky se hraje úplně jinak. Nás to 
mrzí a budeme se snažit dělat vše pro to, 
abychom tam nalákali více lidí.“

PROSTĚJOV Byl součástí realizační-
ho týmu Olomouce při jejím jediném 
extraligovém titulu, ke stejnému úspě-
chu dovedl v roli hráče chomutovské 
juniory a s prostějovskou mládeží do-
kráčel před více než deseti lety až do fi-
nále nejvyšší domácí soutěže. Poslední 
měsíce a roky tráví Jaroslav Beck (na 
snímku) na lavičce Kadaně a po pře-
dešlých neúspěších přišla i jeho první 
výhra v rodném městě. Až dosud mu-
sel čtyřiašedesátiletý stratég skousnout 
na Hané dvě nájezdové porážky a poté 
i debakl 2:5, v sobotu večer se ovšem 
mohl radovat.
„Je to zajímavé. Pokaždé když jsme tu při-
jeli se silným týmem jako mírný favorit, tak 
jsme sice vedli, ale nakonec jen remizovali 
a prohráli na nájezdy. Dnes je tomu přesně 
naopak. Je to zvláštní pocit a někdy hokej 
nemá logiku. Přístup, nasazení a chuť mla-
dých prosadit se někdy znamená opravdu 

hodně,“ chválil své svěřence a dodal: „Pro-
stějovu přeji všechno nejlepší, ale je to pěk-
né prezentovat se kvalitním výkonem.“
V úvodu zápasu sice musel reagovat na 
nepříznivé stavy 0:1 a 1:3, hostům se ale 
i s těmito nepříjemnostmi podařilo pora-
dit. „Dokážeme hrát zajímavé zápasy, co 
se týče skóre, takže mě to nepřekvapuje. 
Určité výpadky zničehonic k tomuto věku 
hráčů patří a důležité je, jak se k tomu po-
staví a jak to dál dokáží zvládnout,“ zmínil.
Opakování předešlého prostějovského 
souboje a stavu 0:4 po první části se neo-
bával. „Na to jsem vůbec nemyslel. Dobře 
jsme se pohybovali, snažili jsme se hrát 
kvalitní aktivní hokej a věřil jsem, že když se 
nám podaří dát kontaktní gól, tak se může 
stát cokoliv. Tentokrát jsme si i vzhledem 
k počasí udělali dostatečnou časovou 
rezervu, přijeli jsme včas a kluci se mohli 
dostat do pohody, udělali jsme vše pro to, 
abychom úvod neprospali,“ poukázal.

Pro Kadaň to bylo vůbec první venkovní 
vítězství od poloviny prosince, po němž 
přišly neúspěchy na ledě Havířova, Ústí 
i Kladna. „Pro mužstvo je to velká vzpruha. 
Jak jste si všimli, tak tradiční tahouni a opo-
ry mužstva tu již nejsou. Jsou především 
u Pirátů a pro kluky je to obrovská motiva-
ce. Snaží se je nahradit, nemají samozřejmě 
tolik zkušeností a někdy to trochu vázne, 
ale někteří mají k extralize blízko a nakukují 
do ní. Ve věku kolem dvaceti let tam po-
tenciál je a teď je to o tom, aby ho dokázali 
prodat,“ pochlubil se.
Právě to je tím hlavním, co ho přesvěd-
čuje pokračovat v práci na severozápad-
ním okraji republiky. „Samozřejmě je 
to motivací do práce, když je člověk tak 
daleko od domova a rodina na druhé 
straně republiky. (smích) Ti kluci chtějí 
pracovat, je to na nich vidět, tak se jim 
snažíme s kolegou Duškem dát všechno, 
co v nás je,“ sdělil.

I devět kol před koncem tak Kadaň zůstává 
na pátém místě a bojuje o přímý postup do 
čtvrtfinále. „My se díváme hlavně směrem 
za nás. Samozřejmě bychom chtěli play-off 
ukousat, je to ještě hodně kol. Málokdo 
nám věří, že desítku udržíme, ale koušeme, 
držíme se zuby nehty pátého místa a šlape-
me na paty čtyřce favoritů,“ dělají Jaroslavu 
Beckovi radost výkony a výsledky kadaň-
ských hokejistů.   (jim)

Konkrétně v případě Horácké Slavie by 
cesta mohla vést přes velkou disciplino-
vanost. „Třebíč hraje hodně defenzivně. 
Zavírá střední pásmo a má jednu silnou 
přesilovkovou lajnu. Současná pozice 
je pro ně asi zklamáním, určitě se ale 
nevzdají a udělají maximum, aby se do 
předkola dostali,“ předpokládá někdej-
ší bek pražské Sparty či finských klubů 
Blues Espoo a TPS Turku.

PROSTĚJOV Dnes, tj. v pondělí 25. 
ledna od 17:30 hodin představení na 
ledě Třebíče, ve středu 27. ledna od 
18:00 hodin přijde na řadu domácí 
souboj s Mostem a následně v sobotu 
opět od 17:30 duel na půdě Jihlavy. 
Přesně tak vypadá výpis jestřábích 
střetnutí na nejbližších sedm dní. 
Celkově tak již podeváté v sezóně 
dojde na tři střetnutí během sedmi 
dnů, nejprve proti celkům z chvostu 
tabulky, poté proti absolutní špičce.
Horácká Slavia patří po předešlých 
úspěšných ročnících mezi největší zklam-
ání. Devět kol před koncem základní 
části je mimo místenky pro play off a na 
Jestřáby v tuto chvíli ztrácí plných sedm 
bodů. Domácím půjde o dotažení se na 
deváté Ústí a desáté Litoměřice, které 
mají dvoubodový náskok. Kdyby se 
ovšem Jestřábům podařilo na Vysočině 
uspět, mohli by se vzdálit až na deset 
bodů a učinit možná rozhodující krok 
k účasti ve vyřazovacích bojích. Králem 
kanadského bodování Třebíče je se 
čtyřiatřiceti body David Dolníček, velké 
nebezpečí představují rovněž zkušený 
Roman Erat a mladík Matěj Pekr. Další 
hráči z celkem jednačtyřiceti obránců 
a útočníků, kteří již dostali v dresu Třebíče 
šanci, tak často nebodují. Celý tým totiž 
stejně jako Most nastřílel pouze sto tři 
branek a je v tomto ohledu nejhorší, 
i přesto už dokázal Jestřáby připravit 
o pět bodů. Při úvodním souboji na Hané 
sice slavili domácí v poměru 4:1, poté ale 
Horácká Slavia uspěla výsledky 4:2 a 3:2 
po prodloužení.
O dva dny později zavítá na Hanou 
Most, tedy stále ještě poslední tým tab-
ulky, jenž i vinou nejhoršího útoku uza-
vírá celé pořadí s tříbodovou ztrátou na 

Šumperk. A to přesto, že mu pomohla 
kontumační výhra nad Třebíčí. Nebýt 
jí, tak by mostečtí brali poslední ven-
kovní tříbodovou výhru až na počátku 
prosince v Benátkách. Ve dvou z posled-
ních tří soubojů se ale Severočechům 
podařilo bodovat, když Ústí zdolali na 
nájezdy a právě již zmíněný Šumperk 
v prodloužení.
Most už sice nemůže počítat se službami 
Tomáše Divíška, jenž po pouhých osmi zá-
pasech vzal zavděk nabídkou z Německa, 
útočníkem číslo jedna je i tak zkušený 
veterán, a sice Vojtěch Kubinčák. Ten už 
atakuje čtyřicítku kanadských bodů a krok 

s ním drží pouze Ondřej Havlíček, přes 
dvacítku už se pak dostal jen Pavel Smolka. 
Jan Alinč už i díky pouhým pětadvaceti 
duelům zaostává výrazněji.
Mezi brankáři je situace následující: do 
největšího počtu zápasů zasáhl Lukáš 
Horák (úspěšnost 89,85 procenta 
a průměr 3,95 branky na zápas), výrazně 
lepšími čísly ovšem disponuje Michael 
Petrásek (91,01 % a 3,18), jenž také 
odchytal nejvíce minut.
Celý náročný program uzavře 
souboj na ledě rekordmana v počtu 
československých titulů. Při posledním 
souboji se Jestřábi zaskvěli na domácím 

ledě, když dotáhli zápas plný zvratů do 
dramatické koncovky a výhry 6:4, na 
Horáckém zimním stadionu se jim 
ovšem dlouhodobě nedaří. Naposledy 
na něm bodovali v polovině října 2007 
po výhře 5:2, od té doby si „vojáci“ 
připsali čtyři hladké výhry včetně de-
baklu 9:3. Domácímu souboru se navíc 
podařilo překonat nedávnou krizi, kvůli 
níž se mužstvo propadlo z prvního místa, 
po osmi střetnutích bez tříbodového 
zisku totiž přišly plné přísuny proti Ústí, 
Šumperku i Přerovu. A do souboje 
s Jestřáby ještě Jihlava změří síly s vedoucím 
Kladnem a dvanáctými Benátkami. (jim)

PROSTĚJOV Navázat na vydařené 
duely proti Slavii, Českým Budějovi-
cím či Kladnu se Jestřábům nepoda-
řilo. Po dvou a půl týdnech tak opět 
nebodovali a trochu nečekaně se o to 
postarala Kadaň, tedy jedno z velkých 
překvapení aktuální sezóny. Skvad-
ra vedená prostějovským rodákem 
Jaroslavem Beckem předvedla po-
dobný obrat, jakými se v posledních 
týdnech prezentovali právě Jestřábi 
a uhájila tak pátou pozici. Osmigó-
lovou přestřelkou se navíc uzavřela 
domácí bodová série Jestřábů čítající 
celkem deset střetnutí.
Úvodní minuty sobotního utkání čtyři-
ačtyřicátého kola WSM ligy alespoň při 
pohledu na skóre nenasvědčovaly tomu, 
že by se mělo něco měnit. Hosté sice na-
vzdory dlouhé a náročné cestě vstoupili 

do utkání aktivně, leč k brance několik 
nebezpečných pokusů nevedlo. Udeřilo 
tak na opačné straně, když se po jednom 
brejku dostal k puku Moskal a se Strme-
něm si z bezprostřední blízkosti poradil 
- 1:0. Z tohoto náskoku se Jestřábi příliš 
dlouho neradovali. Uběhlo jen čtyřia-
čtyřicet sekund a Hlavovu práci dokon-
čil úspěšnou dorážkou - 1:1. V první čás-
ti to ale zdaleka nebylo vše. Časomíra se 
sotva stihla zakrojit do druhé poloviny 
dvanácté minuty a znovu došlo na vha-
zování ve středovém kruhu. Illéš vyslal 
do brejku Krejčíka a prostějovský útoč-
ník potvrdil, že se mu aktuálně nájezdy 
daří. V samostatném úniku nezaváhal 
po Benátkách a Slavii ani tentokrát - 2:1. 
O půldruhou minutu později už to bylo 
dokonce o dvě branky, přičemž platilo 
klasické nedáš - dostaneš! Chybu pros-
tějovského kapitána Kadaňští nepotres-
tali a vznikl tak další brejk, při němž si 
prohodili role autoři druhé branky. Po 
Krejčíkově vybídnutí tak skóroval Illéš - 
3:1. I tento náskok měl ovšem nakonec 
pouze jepičí život. Zahájilo to Moskalo-

vo vyloučení, po němž stačilo hostům 
pouhých dvacet sekund, aby je zpátky 
na dostřel vrátil Koblasa – 3:2. Pro dva-
advacetiletého útočníka to byla první 
trefa v černo-žlutém dresu a k ráně za 
tyč přidal o nedlouho později sestřičku. 
To Jestřábi propadli ve středním pásmu, 
Kaluža se nechal přehrát u levého man-
tinelu a na Horčičku s Mojžíšem jeli dva 
protihráči. Vrána nabil Koblasovi a ten 
z první vyslal dělovku, kterou zastavila až 
síť - 3:3.
Na divokou vstupní dvacetiminutovku 
navázaly z hlediska branek mnohem 
skromnější části, v nichž se ovšem o to 
mohutněji vylučovalo. Prvoligoví roz-
hodčí se s utkáním občas trochu perou, 
nedokáží udržet jednotný metr po celé 
utkání a zbytečně tak jitří emoce, výsled-
kem tak bylo několik evidentních, leč 
neodpískaných faulů a také pár na první 
pohled lehčích zákroků, jež naopak tres-
tu neunikly.
Jako blesk z čistého nebe se hosté ujali 
vedení, když Kadlec našel zpoza brány 
Kverku a ten z ostrého úhlu našel mezír-

ku v Horčičkově postoji – 3:4. Poté do-
mácí promarnili dlouhou ponechanou 
výhodu a neuspěli ani v přesilovce. Jed-
nogólové manko trvalo dalších téměř 
třicet minut, poté nedošlo k jeho smazá-
ní, ale naopak zdvojnásobení. V tu dobu 
si Husák odpykával dvě minuty a Hlava 
mířil chirurgicky přesně – 3:5.
Závěrečné minuty se už domácím nevy-
dařily vůbec. Moskal fauloval v útočném 

pásmu a rozhodčí zrovna nechválil, vyfa-
soval tak ještě osobní trest do konce zá-
pasu. A krátce po něm se nevyznamenal 
ani Husák, jenž dostal další menší trest 
za napadení, a hosté tak dokonce hráli 
krátce pět na tři. Když se vrátil čtvrtý 
hráč, tak Horčička odbruslil na střídačku 
a Jestřábi to ještě zkusili v power play, na 
rozdíl od duelu z Motorem však úspěšní 
nebyli. (jim)
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Kajaba se probudil
Vsetín (jim) – Dlouhé zápasy od 
svého konce v jestřábím dresu mar-
ně čekal René Kajaba na další zápis 
do střelecké listiny, dočkal se až 
v uplynulých dnech. Nejprve ote-
vřel skóre v Novém Jičíně a podílel 
se alespoň na bodu pro hostující 
Vsetín, poté odstartoval změny stavu 
i doma proti Karviné a hned dvěma 
zápisy se zasloužil o vítězství 5:1. 
Celkově tak zaznamenal v tomto 
ročníku pět branek a čtyři asisten-
ce v zeleno-žlutém dresu. Dařilo se 
i prostějovskému triu v dresu Po-
ruby, gólem se prezentovali David 
Zachar s Vladimírem Stejskalem, 
Robin Malý asistoval.

Luka stále válí
Frýdek-Místek (jim) – Někdejší 
prostějovský útočník Vladimír Luka 
dál suverénně vládne statistikám 
východní skupiny druhé ligy. Třia-
třicetiletý hráč ve službách Frýdku-
-Místku přispěl dvěma góly k výhře 
vedoucího celku tabulky 5:1 na ledě 
Opavy a podle oficiálních stránek 
oddílu tak má na svém kontě již 
jednatřicet přesných zásahů a čtyři-
advacet asistencí k tomu. Někdejší 
hráč dalších severovýchodních klu-
bů Orlové, Havířova, Sarezy Ostra-
va, Opavy a Karviné si už stihl také 
odbýt extraligovou premiéru a ve 
třech duelech za Třinec vsítit i svou 
první branku v nejvyšší mužské 
soutěži.

Kòazev zamíøil
do Skalice

Skalica (jim) - Česko-ruský útočník 
Valerij Kňazev znovu mění působiš-
tě. Třiadvacetiletý útočník se zkuše-
nostmi z juniorské zámořské OHL 
i z ruských soutěží MHL, VHL 
a KHL totiž přichází na zkoušku do 
Skalice. Pravé křídlo dosud hrálo 
první slovenskou ligu v dresu Seni-
ce, kde v osmnácti zápasech posbíra-
lo sedmnáct bodů, nyní má formou 
střídavých startů možnost okusit 
nejvyšší tamější soutěž. Informaci 
přinesl slovenský server hokej.sk.

Slavii posílil Tuominen
Praha (jim) - Zvučnou zahranič-
ní posilu ulovila do zbytku sezóny 
pražská Slavia. Vedení nováčka prv-
ní ligy se podařilo posílit o vytáhlé-
ho finského útočníka Henriho Tu-
ominena, jenž si premiéru v novém 
dresu odbyl již ve středu proti Pros-
tějovu. A jen několik minut mu sta-
čilo k tomu, aby zaznamenal i svou 
první trefu. Čtyřiadvacetiletý for-
vard naposledy hrál druhou nejvyšší 
finskou soutěž v dresu LeKi, nasbíral 
už ale i více než sto padesát startů 
v tamní nejvyšší soutěži. V minulosti 
rovněž startoval na mistrovství světa 
do dvaceti let, na něm se ale medaile 
nedočkal.

Sailer musí platit
České Budějovice (jim) – Pokutu 
deset tisíc korun si za své chování 
vysloužil funkcionář Českých Budě-
jovic Petr Sailer. Někdejší špičkový 
útočník, jenž má mimo jiné na kon-
tě téměř devět stovek extraligových 
startů, se provinil během souboje 
domácích Jihočechů s Duklou Jih-
lava, když po druhé třetině vstoupil 
bez vyzvání do kabiny rozhodčích 
a protestoval proti výrokům hlavní-
ho arbitra.

RYCHLÝ
VE ERNÍK

JESTŘÁB PODLE

   VEČERNÍKU

Kamil PØECECHTÌL
– LHK Jestøábi Prostìjov:

„Vedli jsme 3:1, ale víceméně náhodně, 
protože jsme se k těm šancím dostali hod-
ně lacino. Myslím si, že to byl takový roz-
hodující moment, který nás uklidnil s tím, 
že se nám nemůže nic stát. Bohužel jsme 
se přizpůsobili hře Kadaně, která předvá-
děla hodně bruslivý hokej, v němž jsme 
s nimi létali, a de facto jsme vůbec nehráli 
to, co jsme chtěli. Bohužel jsme dneska 
promarnili možnost získat tři body.“

Jaroslav BECK – SK Kadaò:
„Jsem spokojen. Do zápasu jsme nešli 
jako favorité, naše sestava je teď hodně 
zredukovaná, ale musím poděkovat všem 
klukům, co tu hráli, protože se toho zhos-
tili na výbornou a do puntíku splnili, co 
jsme chtěli. Pracovali tvrdě, nekompro-
misně a myslím si, že si body zasloužili. 
Netvrdím, že jsme byli lepším týmem, 
ale zápas byl ke koukání, byl rychlý, tvrdý, 
důrazný a klíčovým momentem bylo, že 
jsme dokázali otočit stav 3:1.“

   ÚSTY    ÚSTY TRENÉR
JSME JEDNA

RODINA
Doporu , sdílej

a dej like na

www.facebook.com/vecernikpv

JES PV
SK KA 3:5

HC Most

Hokejová pozvánka k ledu na 45. kolo WSM Ligy

8./65 b. umístìní a poèet bodù:

celková zápasová bilance:

aktuální série:

poslední výsledky:

nejproduktivnìjší hráèi:

brankáøská jednièka:

trenérský štáb:

zajímavost:

14./37 b.14./37 b.

17-2-10-14 9-3-4-269-3-4-26

8x v ad  vst elil alespo  3 branky 7x v ad  nevyhrál za 3 body

na Slavií Praha 5:4
s Kadaní 3:5

v Šumperku 3:2 v prodloužení
na Kladn  2:3

Michal Dragoun (11+21)
Matouš Venkrbec (14+14)

Patrik Moskal (7+21)

Vojt ch Kubin ák (14+24)
Ond ej Havlí ek (14+21)
Pavel Smolka (11+13)

Luboš Hor i ka 91,83%; 2,67 Michael Petrásek 91,01 %; 3,18

Kamil P ececht l a Ji í Vykoukal Josef Beránek a Jan Zachrla
Nejproduktivn jší p tice Dragoun, 
Venkrbec, Moskal, Drtina a Novák 
se p ehoupla p es dvacet kanad-
ských bod  a dohromady jich na-
sbírali p esn  140.

Tým s nejmenším po tem výher 
a nejhorším útokem, který už schy-
tal devítku od Haví ova a osmi ku od 
Kadan  a Motoru. Naopak osm bra-
nek nad lil Šumperku.

Středa 27.1. v 18:00 hodin

vs.

1717

LHK Jestrábi LHK Jestrábi PROSTEJOVPROSTEJOV

   ÚSTY 

ani prost jovskému branká i Luboši Hor i -
Foto: Ji í Možný

Startuje předposlední třízápasový týden

Dragounův hattrick

Domácí série skončila na kadaňském štítu

 LEPŠÍ ČÁSTI
být deset bodů

Beck se dočkal „domácího“ vítězství:Beck se dočkal „domácího“ vítězství:
„Prostějovu ale přeji všechno nejlepší“

 více ze hry,“
Petr Koblasa

Foto:Ji í Možný

servis pro ženy, spole nost26 navštivte stále více oblíbenější inter  

Jako jediné místní periodikum jsme pro vás připravili 

exkluzivní projekt s názvem PROMĚNY IMAGE. Před tři 

čtvrtě rokem jste byli na stránkách PROSTĚJOVSKÉHO 

Večerníku svědky vůbec historické premiéry tohoto klání 

na pomoc většímu sebevědomí žen, přičemž od té doby 

se nám podařilo změnit vzhled u devíti našich čtenářek. 

Každá naše proměna obnáší inovaci účesu, líčení, proměnu 

šatníku a kompletní poradenství. Závěrem pak nechybí 

ani profesionální fotografování. Naším cílem jsou pravi-

delné proměny vašeho vzhledu. Chceme vám totiž pomoci 

vypadat tak, jak si představujete ve svých snech... 

O všechny naše vítězky je vždy postaráno jako o princezny 

a jinak tomu nebylo ani tentokrát. Přihlášek do led-

nové PROMĚNY IMAGE přišlo znovu několik desítek. 

A tak vybrat ze všech krásných zájemkyň pouze jednu 

byl opravdu oříšek. Devátou proměnu nakonec vyhrála 

šestapadesátiletá Lenka Svobodová z Prostějova, která 

byla naším profesionálním týmem hýčkaná a zkrášlovaná 

celkem sedm a půl hodiny. Vrcholem pak byla úžasná 

změna image... Pokud se na vás tentokrát nedostalo, 

nevěšte hlavu a zkuste se přihlásit do únorového dílu.

V každém případ vše jsme opět pečlivě zmonitorovali, 

tudíž co nenajdete zde, stačí navštívit internetové stránky 

www.vecernikpv.cz!
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Lednová vítězka odhodila strach  

exkluzivní
snímky

připravila
pro Večerník

Josef
POPELKA

Aneta
KŘÍŽOVÁ

„Paní Lenka ve své přihlášce do led-
nové proměny mimo jiné uvedla, že 
si přeje, aby z ní byla úplně nová žena. 
A jelikož je vaše přání naším rozka-
zem, stalo se tak,“ prozradila na adresu 
deváté vítězky Aneta Křížová, patronka 
projektu PROMĚNY a redaktorka 
Servisu pro ženy. „Ovšem ze začátku 
měla čtenářka tak velké obavy, že si 
své původní přání o velkou proměnu 
rozmyslela, a žádala kromě jiného jen 
o decentní zastřižení konečků. Na-
konec vše dopadlo úplně jinak... Je tak 
možné, že se v závěru dnešní proměny 
vrátíte na začátek a budete se ujišťovat, 
zda je to opravdu jedna a ta samá oso-
ba,“ popsala s úsměvem Aneta Křížová. 
Čtenářka Lenka Svobodová dostala 
od Večerníku proměnu jako takový 
malý opožděný dárek k narozen-
inám. I když po změně již nějakou 
dobu toužila, jak nám sama prozra-
dila, bez menšího postrčení, které 
přišlo ze strany kamarádky, by nám e-
mail do redakce možná ani neposlala. 

„A to by byla velká škoda, protože 
výsledek naší lednové proměny 
je skvělý,“ poznamenala patronka 
projektu. „Musím přiznat, že jsem 
hodně nervózní, nerada se fotím 
a o natáčení ani nemluvě. Nemohla 
jsem skoro ani spát. Popravdě si teď 
říkám, do čeho jsem se to vlastně 
přihlásila. (úsměv) Bojím se, ale jsem 
zvědavá, jak to všechno dopadne,“ 
sdělila opatrně naše devátá vítězka. 
I tentokrát přišla na řadu jako 
první změna šatníku a poradenství, 
následně na všechny čekal natěšený 
tým vlasových stylistek společně 
s vizážistkou. Také tato proměna 
probíhala dva dny, načež Večerník 
pro vás vše pečlivě sledoval a zmoni-
toroval. Jak již bylo zmíněno, devátá 
proměna trvala sedm a půl hodiny, 
načež paní Lenka omládla a stala se 
z ní kočka. 
Pojďme se tedy společně krok 
po kroku podívat, jak celá změna 
image probíhala…

1. krok... OBLEÈENÍ1. krok... OBLEÈENÍ
Proměnu jsme zahájili v boutique Magnolia móda na ulici Uprkova 5 (vedle tržnice, naproti GE Money Bank), kde na naši 
čtenářku již čekal natěšený tým. Lenka Svobodová je mladá žena, která tak trochu působila jako „šedá myška“. Cílem této 
proměny tedy bylo naši čtenářku omladit a dodat jí šmrnc. „Paní Lenka je přirozeně krásná. Má hezkou postavu a je to velice 
tvárný typ, který si může se svým vzhledem dovolit experimentovat i častěji než jednou za mnoho let,“ vysvětlila s úsměvem Jit-
ka Vlachová, majitelka Magnolia móda. „Lenka je jemný a podle barevné typologie teplejší typ, krásně jí tedy sedí odstíny losos-
ové, růžové či například béžové. Také se nám svěřila, že nerada nosí šaty a sukně. Má však krásnou postavu, proto by byla škoda 
jí do šatů neobléknout a nepředvést tak, jak jí perfektně sedí. Zvolily jsme námořnické šaty, které působí lehce sportovnějším 
dojmem, ale zároveň umí vykouzlit potřebný šmrnc a eleganci. Další modely jsme pak ladily do městské módy, která jí skvěle 
padne,“ dodala Jitka Vlachová.

2. krok... ÚÈES-barvení2. krok... ÚÈES-barvení
Další kroky se udály v kadeřnickém a kosmetickém salónu Evitas na nám. Padlých hrdinů. Lednové vítězky se nejdříve 
ujaly vlasové stylistky Iveta s Evou. Jejich cílem bylo změnit účes tak, aby paní Lenku omladil, působil moderně a úprava 
nezabrala několik hodin. „Barva, kterou nosí, jí příliš nelichotí, proto jsme přední část prosvětlily, aby působila výrazněji 
a mladistvěji. Namíchaly jsme tedy teplé odstíny se zlatými odlesky, které odlehčí celkový dojem a zdůrazní potřebný efekt. 
Vlasy paní Lenky jsou poměrně suché, je potřeba kvalitní a hydratační péče. V tomto případě většinou nestačí výrobky 
z drogerií, je třeba sáhnout po profesionálních přípravcích, které vlasům umějí navrátit zpět jejich zdravý vzhled,“ objasnily 
svůj záměr vlasové stylistky Iveta Tesařová s Evou Bartoškovou.

                  3. krok... ÚÈES - úprava støihu                  3. krok... ÚÈES - úprava støihu
„Vlasy paní Lenky jsou zcela rovné a hodně těžké. Stávající účes pak působí poněkud usedle, proto jsme zvolily kratší střih, který 
bude působit vzdušně a mladistvě. Vzhledem k typu postavy a obličeje si může dovolit krátký střih, který ji zároveň zvýrazní a do-
volí prokouknout jejímu obličeji,“ popsaly jasný plán obě vlasové stylistky. „Tento účes patří k současným a žádaným trendům. 
Co se týče údržby, není nijak náročný. Úpravu je možné zvolit podle příležitosti, což dovoluje. Na každodenní nošení stačí vlasy 
běžně vyfoukat či jen přejet žehličkou. Na slavnostnější akce je možné účes vyfoukat přes kartáč, aby nabral na objemu a stal 
se tak slavnostnější. K závěrečné úpravě pak postačí lehký lak na vlasy,“ přidaly pár cenných a užitečných pokynů Iveta s Evou.

4. krok... LÍÈENÍ4. krok... LÍÈENÍ
Po hodinách vlasové péče, stříhání a barvení se u naší čtenářky vystřídala vizážistka Dagmar Rozehnalová, která Lence 
prozradila spoustu rad a tipů ohledně líčení. „Jako první jsem upravila tvar a barvu obočí. Poté jsem nanesla liftingový krém 
i sérum kolem očí. Pleť paní Lenky potřebuje více vyživit, což docílíme pomocí výživnějších krémů a také dostatečným 
pitným režimem. I na pleti se totiž znatelně projevuje nedostatečný pitný režim,“ uvedla vizážistka. „Paní Lenka nepoužívá 
make up. Každá žena by ale make up měla používat nebo alespoň BB krém. Tyto přípravky pleť chrání před vnějšími 
vlivy, zvláště v tomto mrazivém období, ale často také dodají na lepším vzhledu pleti. Nanesla jsem tedy vhodný make up. 
U čtenářky nebylo třeba větší korekce. Celkové líčení jsem pak volila do fialovohnědých odstínů, které jsem ještě prosvětlila. 
Oči bylo potřeba doladit hnědou tužkou a řasenkou. U každého líčení pak nemůže chybět závěrečná fixace pudrem, líčka 

a vhodná rtěnka,“ popsala úkony, která ženu dokonale vyladily, Dagmar Rozehnalová.

5. krok... 5. krok... FOTOGRAFOVÁNÍFOTOGRAFOVÁNÍ
Pomyslnou třešničkou na dortu pak bylo závěrečné focení a natáčení, které se odehrálo přímo uprostřed kluziště na prostějovském náměstí T.G. Masaryka. Na 
tuto událost jsme Lence oblékly světle růžovou bundu, skvěle padnoucí džíny, kozačky a celý outfit doladily slušivým šátkem. „Paní Lenka si užila proměnu se vším 
všudy a dokonce i na kluzišti, které patřilo jen jí, protože jsme tam byli zcela sami. K příjemné atmosféře přispěl i všudypřítomný sníh. A i když mrzlo, až praštělo, 
role modelky se zhostila na výbornou. Focení a natáčení tak nemělo žádnou chybu. I tentokrát se tedy můžete těšit na krásné fotky i video,“ popsala závěrečnou fázi 
Aneta Křížová, patronka projektu.
„Ze začátku jsem byla hrozně nervózní, ale jak byla moje proměna kompletní a já se cítila skvěle, focení mi najednou už tolik nevadilo a snažila jsem si ho užívat,“ 
sdělila s úsměvem Lenka Svobodová.

PØED... PO...

Fotogalerii a video najdete už Fotogalerii a video najdete už 
brzy na brzy na www.vecernikpv.czwww.vecernikpv.cz

HLASTE SE!
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Čtenářka Lenka Svobodová dostala
od Večerníku proměnu jako takový 
malý opožděný dárek k narozen-
inám. I když po změně již nějakou
dobu toužila, jak nám sama prozra-
dila, bez menšího postrčení, které
přišlo ze strany kamarádky, by nám e-
mail do redakce možná ani neposlala.

LENKA SVOBODOVÁ PROKOUKLA A MÁ ŠMRNC!



MOSTKOVICE Zcela novou tradici 
tematicky zaměřených plesů začal uply-
nulou sobotu nedávno rekonstruovaný 
Hotel Plumlov na břehu přehrady. Ve 
zdařile evokované atmosféře se jeho 
účastníci mohli pomyslně přenést do 
třicátých let minulého století. Napo-
mohl tomu nejen interiér hotelu, ale
 i kostýmy účastníků a dobové menu. 
A sladkým bonbónkem bylo vystoupe-
ní populární zpěvačky Ilony Csákové.

Hlavní část plesu probíhala v přízem-
ních prostorách hotelu, v patře byla k 
dispozici diskotéka s populárními hity, 
k tanci na hlavním parketu hrála skupina 
TRIO Plus. U stolů a později na parketu 
se pak především na dámách skvěla pře-
hlídka dobových úborů včetně účesů 
a módních doplňků. A takové oblečení, 
jak známo, dokáže s člověkem divy. „Při-
znám se, že k prvorepublikové atmosfé-
ře žádný vyhraněný vztah nemám, nikdy 
jsem o tom moc nepřemýšlela, ale jak-
mile jsem na sebe oblékla tento kostým, 
cítím se najednou úplně jinak,“ svěřila se 
Simona Blahoušková v tmavozelených 
šatech s dobovými prvky.
Dlouho očekávaná chvíle nastala těs-
ně před půl desátou večerní, kdy na 
parket přišla známá zpěvačka Ilona 
Csáková coby exkluzivní host plesu. 

„Příjemně nás překvapila svým outfitem, 
ona je snad čím dál krásnější,“ vzdychly 
její fanynky v obecenstvu. Přehled zpě-
vaččiných nejznámějších hitů hosty brzy 
rozproudil a z upejpavých posluchačů se 
stali vášniví tanečníci, což Csáková s ne-
skrývaným obdivem kvitovala. „Je o mně 
známo, že ve frontě na taneční talent jsem 
stála hodně vzadu, takže obdivuji vaše 
kreace,“ povzbudila tanečníky. „Zatímco 
já snad lahodím vašemu sluchu, vy laho-
díte mým očím,“ vysekla zaplněnému 
parketu poklonu.
V průběhu téměř třičtvrtěhodinového 
vystoupení zazněl Amsterdam, La Isla 
Bonita, Tornero a spousta dalších hitů. 
„Na takovém komorním plese jsem ještě 
nevystupovala,“ pochvalovala si proslave-

ná interpretka specifickou a příjemnou 
atmosféru Hotelu Plumlov. Exkluzivní 
rozhovor s Ilonou Csákovou vám Večer-
ník přinese už v příštím vydání.
„Šlo o zatím naši nejúspěšnější akci, 
když jsme před čtvrtou hodinou ráno  
končili, rozcházelo se na osmdesát spo-
kojených hostů,“ poznamenala exkluziv-
ně pro Večerník sice unavená, ale spoko-
jená Jana Polívková, provozní ředitelka 
hotelu. „Připravujeme na tuto sezónu 
ještě jeden retro ples s dalším význam-
ným hostem, kterým bude tentokrát 
zpěvačka Jitka Zelenková, na nějž rozší-
říme kapacitu na sto deset míst,“ slibuje 
příznivcům hotelu další zajímavou akci, 
na kterou vám již dnes přinášíme upou-
távku v podobě grafické prezentace.

Pondělí 25. ledna 2016
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 Lenko, jak se po proměně cítíte?
„Jsem v šoku a strašně nadšená, nemám 
vůbec slov. Cítím se fantasticky. Jsem 
úplně jiný člověk, což jsem si hrozně přála. 
Konečně můžu sama sebe pochválit. 
(úsměv) Něco takového jsem potřebovala, 
je to prostě bomba. Sama bych se 
k něčemu takovému nikdy asi neodvážila. 
Prostě super, mám neskutečnou radost.“ 

 Splnila tedy naše PROMĚNA vaše 
očekávání?
„Jednoznačně splnila. Chtěla jsem být 
úplně novou Lenkou Svobodovou a to se 
skutečně podařilo. Od patnácti let nosím 
dlouhé vlasy, pořád stejnou barvu, stejně 
se upravuji i oblékám a najednou tohle. 
Mám krátký a moderní účes, úžasné líčení 
a nádherné oblečení. Co více si přát?! Celý tým odvedl velice kvalitní práci, za což jsem 
moc vděčná.  Musím říci, je to zážitek, který si budu pamatovat celý život. Jsem nap-
rosto spokojená a nadšená.“ (úsměv) 

 Jak na vás reagovala rodina a známí?
„Rodina a známí byly naprosto nadšení. Nikomu jsem ani neřekla, že jsem se přihlásila 
do proměny a o to více byli překvapeni. (smích) Vnoučátka mě dokonce ani nepo-
znala. U všech, co mě viděli, zněla slova: že jsem omládla, že mi to straně sluší, že jsem 
krásná a dokonce, že vypadám i noblesně. Tolik chvály člověk jen tak běžně neuslyší. 
Musím říci, že to bylo velice příjemné a pochvaly jsem si užívala.“ (úsměv)  

 Přihlásila byste se do PROMĚN Večerníku znovu?
„Víte, těsně před začátkem jsem si říkala, že jsem to neměla raději ani dělat, měla jsem 
totiž hroznou trému. Jak ale minuty ubíhaly a já viděla, že jsem v dobrých rukou, začalo 
to ze mě padat. A na konci proměny mohu říci, že jsem vděčná za to, že jsem si tím 
prošla. Už bych neváhala ani minutu a přihlásila se klidně znovu. Na vlastní kůži jsem 
se přesvědčila, že se opravdu není čeho obávat. Celý den byl naprosto úžasný. Dámy, 
skutečně se nebojte. Taky jsem se ze začátku bála, ale sami vidíte, že to stojí to za to!“

otázky pro ženu,
co se změnila...4 

„Naše další PROMĚNA IMAGE dopadla 
úžasně. I přes obavy paní Lenky z krátkého 
střihu se vše perfektně vydařilo. Lenka Svobo-
dová vypadala po téměř celý život stejně, nosi-
la stejný účes, používala stejné líčení a měla ste-
jný šatník. Po naší proměně krásně prokoukla 
a získala potřebné sebevědomí a novou jiskru. 
Po odhalení zrcadla, které bylo v průběhu celé 
proměny zahaleno, byl vidět opravdový šok. 
Nejprve se oči paní Lenky úžasem rozzářily, 
následně se začaly třpytit a i když to na fot-
kách nelze vidět, já i náš tým jsme byli svědky 
radostného dojetí. Právě při těchto okamžicích 
cítím teplo u srdce a to, že naše práce má smysl. 
Z čehož člověk čerpá ještě chvíli energii. Jsou to 
krásné pocity dělat lidem radost.

Každá žena by se měla mít ráda. Někdy 
k tomu stačí jen zapracovat na svém vzhledu 
a člověk se najednou vnímá úplně jinak. 
Pokud se mezi vámi čtenářkami najde žena, 
která pochybuje o svém vzhledu, nechť se 
přihlásí do našich PROMĚN IMAGE. 
Ručím vám za to, že budete vypadat nejen 
úžasně, ale budete se tak i cítit a to je velice 
důležité pro každou z nás. 
I tentokrát patří velké díky našemu profe-
sionálnímu týmu. Zároveň bych vás všechny 
ráda pozvala do další únorové PROMĚNY 
IMAGE. Již nyní se těším na další z vás!“
 Za celý tým Aneta Křížová

patronka projektu a redaktorka 
servisu pro ženy

KOMENTÁ  PATRONKY 
PROJEKTU PROM NY

a rázem omládla... Lenka
Svobodová

1. krok... OBLEÈENÍ

2. krok... ÚÈES-barvení

                  3. krok... ÚÈES - úprava støihu

4. krok... LÍÈENÍ

5. krok... FOTOGRAFOVÁNÍ

PARTNE I 
PROJEKTU 
PROM NY

Magnolia móda  je dámská 

značková móda. V Prostějově na 

Uprkově ulici, naproti GE Money 

Bank (kousek vedle tržnice) pro-

vozuje dva obchody s elegantní 

a streetovou módou. Nabízí 

kvalitní dámské oděvy pro 

ženy všech věkových kat-

egorií ve velikostech od XS do 

XXL. Najdete zde elegantní, 

městské i volnočasové mod-

ely zavedených českých, 

německých, holandských a ital-

ských značek, které uspokojí 

i náročnější zákazníky. V nabídce 

jsou české značky Axello, Infinite, 

Jopess, Vabacci, německé Street 

One, Cecil, holandské Geisha, 

Tramontana, italské Leidiro, 

Koralline a další. Poskytován je 

též poradenský servis a také pro-

fesionální styling, zkušený tým 

vám pomůže vytvořit a zkom-

binovat celkový outfit pro různé 

příležitosti s ohledem na vaši os-

obnost, typ postavy, kombino-

vatelnost a módní trendy.  

 Těšíme se na návštěvu!

Kadeřnický a kosmetický salón 

Evitas na náměstí Padlých 

Hrdinů nabízí vysoce kvalitní 

a individuální přístup ke 

každému klientovi v příjemném 

p r o s t ř e d í .  P r a v i d e l n ě 

navštěvujeme školení, díky 

kterým jsme schopni vám na-

bídnout, vždy nové informace 

a trendy. Při kosmetické péči 

u nás dosáhnete maximál-

ního uvolnění a relaxace. Naše 

kosmetička vás bude nejen 

hýčkat a zkrášlovat, ale také vám 

poskytne profesionální rady, jak 

o pleť pečovat i doma, aby jste 

vypadala stále krásně.

Fotogalerii a video najdete už 
brzy na www.vecernikpv.cz

pro Večerník 

Tomáš
KALÁB

EXKLUZIVNÍ
REPORTÁŽ

HLASTE SE!HLASTE SE!
HLEDÁME DALŠÍ ČTENÁŘKU

NA NA PROMĚNY IMAGE!
PROSTĚJOVSKÝ Večerník pro vás jako jediné místní periodikum připravil zcela ojedinělý projekt PROMĚNY IMAGE. Počátkem roku 2016 
jsme vyhlásili už druhé výběrové kolo a během pár týdnů už se nám přihlásilo několik dalších adeptek na jubilejní desátou vítězku. Jedna z vás totiž 
ovládne únorové klání, které s sebou přinese i jeden prémiový BONUS JAKO DÁREK. Ono totiž každé výročí se musí přece oslavit. Proto neváhejte, 
a hlaste se!  Devět dějství dopadlo více než výborně a to desáté bude skutečně EXKLUZIVNÍ. Čeká vás jedno překvapení za druhým...
DÁMY, POZOR! Nyní máte obrovskou příležitost, jak zcela zdarma změnit svůj vzhled. Bude o vás postaráno jako o princeznu. Prvotřídní profesionálové zajistí nový sestřih 
a barvu vašich vlasů, také vhodné líčení a nový šatník. Na nic nečekejte a přihlaste se do ÚNOROVÉ PROMĚNY IMAGE. Pokračujeme pátrání po ženách, které potřebují 
nutnou změnu vizáže...
Chceme vám pomoci vypadat tak, jak si představujete. Předem se objednáváme do kadeřnictví a kosmetiky, aby si na nás udělali čas. 
Celé hodiny chodíme po obchodech a nedaří se nám vybrat ten správný kus oblečení, který by nám perfektně sedl. Nyní máte mož-
nost vyřešit tyto starosti jednodušeji. PROSTĚJOVSKÝ Večerník se o vše postará. Stačí se jen přihlásit.

Co vás čeká? Den plný péče, hýčkání a zkrášlování. Budou o vás pečovat prvotřídní profesionálové. Začneme barevnou typologií, bude vám vytvořen nový účes, 
elegantní líčení a nakonec budete oblečena do slušivého oblečení. Závěrem vás čeká focení s profesionály.

Co musíte udělat? Stačí poslat dvě své aktuální fotografie (tvář a postava) 

na email: vecernik@pv.cz. Do předmětu emailu uvádějte „PROMĚNA IMAGE“,

nebo můžete přijít osobně do naší redakce.
Napište také váš věk, velikost oblečení, důvod, proč se do proměny hlásíte, proč bychom měli vybrat právě vás, také 

odkud jste a telefonický kontakt. Hlásit se můžete do 27. ledna 2016. Těšíme se na spolupráci s vámi.
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„Kone n  o sob  m žu íci,
že VYPADÁM SKV LE!“

Sta te se

vít zkou

jubilejního

10. kola

s DÁRKY NAVÍC!
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Hotel Plumlov se vrátil do třicátých let

S Ilonou Csákovou si zazpívala i jedna z jejích fanynek.  Foto: Tomáš Kaláb

PROSTĚJOV První třetina ví-
kendového duelu se pro hoke-
jisty Kadaně nevyvíjela vůbec 
dobře, než vzal vývoj této dvacetimi-
nutovky do svých rukou Petr Koblasa 
(na snímku). Dvaadvacetiletý rodák 
z Karlových Varů, v jejichž dresu už 
nastřádal přes sto sedmdesát extraligo-
vých startů, se nejprve prosadil v pře-
silovce a pak zužitkoval i brejk dvou na 
jednoho, čímž srovnal stav z 1:3 na 3:3. 
Ve svém jubilejním desátém duelu za 
Kadaň tak někdejší účastník světového 
šampionátu do dvaceti let prolomil své 
dosavadní trápení v koncovce a výrazně 
pomohl hostům k tříbodovému zisku.

 Sobotní zápas vypadal z hlediště 
hodně hektický, souhlasíte?

„Divoká byla hlavně první třetina, kdy pad-
lo šest branek. Pak už se hra uklidnila, ale 
samozřejmě v závěru jsme vedli a domácí 
to neunášeli. Pramenily z toho zbytečné 
fauly, kterými nám pomohli k tomu, aby-
chom to dotáhli do vítězství.“

 Brzy jste prohrávali o dvě branky, 
co vám pomohlo k úspěšnému come-
backu?
„Sice jsme měli manko, ale druhý a třetí 
gól jsme dostali úplně zbytečně. Pak se 
nám naštěstí podařilo vyrovnat, a nebudu 
říkat, že jsme domácí přehrávali, ale mys-
lím si, že jsme první dvě třetiny měli více 
ze hry. Třetí třetina už byla taková nahoru 
dolů. Bylo vidět, že my to bráníme a sna-
žíme se udržet vedení, zatímco domácí 
nás tlačili.“

 Dosáhl jste na své první trefy v ka-
daňském dresu, nebyl jste z nuly už tro-
chu nervózní?
„Máte pravdu. Já jsem za to strašně rád, če-
kal jsem na ně hodně dlouho a některé zá-
pasy se mi ani moc nepodařily, takže jsem 
za vydařený duel proti Prostějovu opravdu 
hrozně rád.“

 Měli jste v nohách dlouhou cestu 
autobusem, mohlo se i toto v úvodu 
projevit?
„Nemůžu mluvit za kluky, ale já osobně 
jsem se špatně necítil. Myslím si, že ani 
ostatní ne. Naše inkasované branky byly 

PROSTĚJOV Syn někdejšího 
trenéra „A“-musžtva a součas-
ného kouče mládeže Petra Za-
chara, David v Prostějově strá-
vil mládežnické roky včetně 
první ligy dorostenců a juniorů. 
V ročníku 2009/10 dostal prv-
ní šanci mezi muži. Kromě toho 
si dvakrát odskočil do Burgkir-
chenu hrajícího pátou němec-
kou ligu, jednu sezónu strávil 
v extraligové juniorce Olomouce 
a poslední tři sezóny hájí barvy Po-
ruby, odkud se mimo jiné podíval 
i na světovou univerziádu. Nyní 
má před sebou další výzvu v po-
době průniku do druhé nejvyšší 
domácí soutěže dospělých.
„Je to kluk z Prostějova, který proží-
vá výbornou sezónu, trenér ho zná 

z juniorských let. Je to týmový a po-
ctivý hráč, jeví se slušně. Může se 
v první lize prosadit a věřím, že se 
mu to podaří,“ těší se sportovní 
manažer Jestřábů Jiří Vykoukal na 
novou akvizici, která již s mužstvem 
stihla absolvovat nedělní trénink.
O případném startu čtyřiadvace-
tiletého forvarda hned v dnešním 
souboji proti Horácké Slavii se te-
prve rozhodne, vše závisí na tom, 
jak rychle se podaří doladit potřeb-
né formality a vše na svazu zare-
gistrovat. „Vidím to tak padesát na 
padesát a jednalo by se o stří-
davé starty. Celkově takto mo-
hou ze druhé ligy nastoupit 
maximálně tři hráči a čtvrtý roč-
níku 1994 a mladší,“ podotkl 
s tím, že stejné případy jsou v sou-
časnosti Jakub Neužil, Marek Ka-
luža a Jiří Vokurka, jenž ale splňuje 
právě věkovou podmínku.

Do konce dlouhodobých hodů schá-
zí přibližně jedna šestina střetnutí 
a situace se začíná krystalizovat. 
V tuto chvíli je zřejmý trhák vedoucího 
Kladna, které může udělat rázný krok 
k udržení náskoku již dnes na půdě 
druhé Jihlavy, která se naopak pře-
tahuje s Českými Budějovicemi. 
A z mírného povzdálí vše sledují slávis-

té, kteří zaváhání s Prostějovem napra-
vili zdoláním Motoru. Nabité je to ov-
šem hlavně pod vedoucím kvartetem.
Kadaň v uplynulém týdnu neztratila 
ani bod a hájí pátou pozici, na záda jí 
s mankem jediného bodu nově dý-
chá Havířov, jenž předvedl velký obrat 
v derby se Šumperkem. Sedmý Přerov 
má dohrávku s posledním Mostem 
k dobru a na kontě stejně bodů jako Jes-
třábi, oba zaostávají za „Azetem“ pouze 
o jednu výhru a naopak si vytvořili již pět 
bodů k dobru na Ústí a Litoměřice. Těm 
je v patách ještě Třebíč, zatímco zbylé trio 
si to mezi sebou rozdá o sestup. Z tohoto 
souboje začínají unikat Benátky a zřejmě 
to tak bude duel Šumperka s Mostem.

„Máme to sice nahoru jen kousek, ne-
můžeme si však nic nalhávat, ani dolů 
to není daleko. Tabulka je vyrovnaná 
a škoda sobotního zápasu, kdyby-
chom ho zvládli lépe a zvítězili, tak 
jsme všem mohli odskočit,“ smutnil 
asistent na prostějovské lavičce a spor-
tovní manažer Jestřábů Jiří Vykoukal.
Hráčům nemohl upřít snahu, navázat 
na předešlé výkony ani výsledky se 
ovšem nepodařilo. „Kluci bojovali, 
nebylo tam ale nic, co bychom chtěli 
hrát. Nedařil se nám systém ani pří-
močarost, musíme se z toho poučit 
a navázat na dobré zápasy,“ apeluje 
někdejší vynikající bek. S mladým 
týmem Kadaně to byl zejména hokej 
plný bruslení, v němž šel sice Prostě-
jov do vedení, ale náskok rychle ztra-
til. „Týmy ze špičky chtějí hrát hokej 
a my z nich máme respekt, ten jsme 
ale v sobotu ztratili. Bylo tam hodně 
přidržování, háčků, dohrávání, na to 
si ale musíme zvyknout. Je to sice 
lepší než loni, musíme se ale zkon-
centrovat na posledních devět kol 
a zvládnout je,“ vybízí Jiří Vykoukal.
Pozornost si žádá již dnešní souboj 
proti Třebíči, která má zatím aktiv-

ní bilanci a navíc výhodu domácího 
prostředí. „Již po sobotě to mohlo 
být o deset bodů a škoda toho. Je 
před námi ještě řada kol, takže to 
z pohledu postupu do play off nemu-
sí být klíčový zápas, ale vítězství by 
nám připravilo perfektní výchozí po-
zici. Snad jsme si ten slabší okamžik 
už vybrali a potvrdíme to výsledky,“ 
věří Vykoukal v úspěšný závěr.

lední hokej34 navštivte stále více oblíbenější inter  

MICHAL DRAGOUN
Dvacetiletému odchovanci Vítkovic působícímu 
momentálně v prostějovských službách, a vlastně 
celé formaci se Zadražilem a Krejčíkem, skvěle vy-

šel zejména středeční duel proti Benátkám. Od po-
čátku ho byl plný led a upozorňoval na sebe při 

většině střídání. Odměnou mu vedle dvou bra-
nek, jimiž dvě a půl minuty po začátku střet-
nutí otevřel a tři minuty před koncem uzavřel 
skóre, byl také jeden plusový bod do statistik 
a vybojovaná přesilovka po faulu na svou oso-
bu. Někdejší mládežnický reprezentant ale 
na sebe upozornil i proti Motoru. Nejvíce 

když tři a půl minuty před koncem vyslal 
do útoku Venkrbce a tento průnik skon-

čil snížením na 2:3. Svou bilanci si tak 
celkově vylepšil na 
třináct kanadských 

bodů za osm branek 
a pět asistencí.

JESTŘÁB JESTŘÁB PODLEPODLE

   VEČERNÍKU   VEČERNÍKU
PROSTĚJOV Před prvoligovými účastníky je atletickou terminologií 
poslední zatáčka a za ní cílová rovinka. Už za tři a půl týdne totiž bude 
známá konečná podoba tabulky po základní části. Zbývající kola tak 
budou přímým soubojem o elitní šestku i desítku a na rozdíl od loň-
ské sezóny do tohoto soupeření výrazně pohovoří i prostějovští ho-
kejisté. Ti mají vše ve svých rukou, neboť aktuálně hájí osmou pozici 
s jen tříbodovým mankem na šestý Havířov, s nímž se doma utkají 
za týden. Hodně ale může napovědět již dnešní souboj v Třebíči, po 
němž se může jestřábí náskok na jedenáctou pozici zvýšit na rov-
ných deset bodů, nebo také splasknout jen na čtyři body.

původní 
zpravodajství
pro Večerník
Jiří
MOŽNÝ

Není to převratná novinka, ale vše-
obecně známá informace, že každý 
sportovní tým se chce vytáhnout proti 
někomu z favoritů a ukázat se v tom 
úplně nejlepším světě. Spolehnout 
se může na fakt, že nemá co ztratit 
a může jen překvapit, psychický tlak 
je na straně soupeře. I to může být jed-
ním z důvodů, že se letos Jestřábům tak 
výrazně daří proti absolutní prvoligo-
vé špičce.
Již zápasy v první polovině sezóny pro-
kázaly, že se nejedná o žádný náhodný 
výsledek, tehdy dokázalo prostějovské 
mužstvo uhrát bod proti Slavii, zdolat 
doma České Budějovice a následně 
zvítězit i v Edenu. Navázaly na to do-
mácí výhry nad Jihlavou i Slavií a bě-
hem posledních dvou týdnů se hráčům 
vydařily i dva pozoruhodné comebac-
ky. Nejprve doma proti Motoru, po 
němž brali alespoň remízu, poté ještě 
drtivější návrat do utkání na Slavii.
Právě s tímto celkem se podařilo získat 
až neuvěřitelných deset bodů, stejně 
úspěšní už byli Jestřábi pouze proti 

Benátkám a trumfnout to mohou už 
jen ve středu večer, pokud se jim podaří 
doma zdolat Most.
Pravda na Kladně ani v českých Bu-
dějovicích se bodovat nepodařilo a ne-
bylo k nim až tak blízko, přesto může 
být povzbuzením, že s elitní čtyřkou 
má výběr Kamila Přecechtěla a Jiřího 
Vykoukala velice sympatickou bilanci 
pěti výher a hned osmnácti bodů.
Naopak proti týmům ze středu či 
chvostu tabulky je to mnohdy větší 
trápení a roli může sehrát i podcenění 
či povinnost vyhrát. Přeci jen Litomě-
řice či Ústí nad Labem zní úplně jinak, 
než když proti vám stojí ještě nedávný 
účastník extraligy a tým s bohatou 
a úspěšnou minulostí.
Nyní ovšem stojí v cestě i tito méně 
atraktivní soupeři a bude na Jestřá-
bech, aby proti Třebíči či Mostu potvr-
dili roli favorita a upevnili si tak pozici 
před blížícími se derby s Havířovem, 
Šumperkem a Přerovem, aby měli 
klidnější přesun k poslednímu kolu na 
Kladno.

elektronická tužka

pro Večerník
Jiří MOŽNÝ

Dvouciferný počet bodů se 
podařilo ukořistit Jestřábům 
ve čtyřech letošních soubojích 
s pražskou Slavií. Prostějovský 
tým potvrdil, že dokáže se sil-

nými soupeři sehrát povede-
ná utkání a proti „sešívaným“ 
pokaždé uspěl, na body vyhrál 
10:2. A na čísle deset se zasta-
vila i jestřábí domácí šňůra 
s bodovým zápisem, než ji uťala 
Kadaň.

10
OKÉNKO 

KAPITÁNA
aneb pohledem 
Pavla Mojžíše

„Zápas na Slavii se pro nás za stavu 
0:3 nevyvíjel nejlíp, podařilo se nám 
jej ale otočit na 4:3. Pak nás opět tro-
chu přibrzdil jejich gól, ale v posled-
ních minutách jsme dali na 5:4 a byla 
to nádhera. Naopak proti Kadani 
to z naší strany nebyl povedený zá-
pas. Podcenění určitě nezavládlo, ale 
nevydařil se nám vstup, nenahrávali 
jsme si puky, Kadaň na nás vletěla, 
zavírala mantinely a nebyli jsme scho-
pni to dát ze třetiny. V závěru to bylo 
vyhecované, chtěli jsme doma uhrát 
alespoň bod, ale udělali jsme fauly 
a házet to na rozhodčího je blbost, 
i když pískal, jak pískal... Mohli jsme 
získat další body, ale abych pravdu řekl, 
tak tabulku moc nesleduji. Je to velice 
vyrovnané a musíme jít zápas od zá-
pasu a snažit se získat co nejvíce bodů 
v každém z nich. V příštím domácím 
utkání hostíme Most. Doma bychom 
měli v každém zápase získávat tři body 
a budeme se o to snažit. Stejně tak 
v pondělí v Třebíči, i tam jedeme 
s cílem získat tři body. Nevím, jak to 
vnímají ostatní, ale pro mě je lepší 
odehrát tři zápasy než tolikrát tréno-
vat. Věřím tedy, že nabitější program 
pro nás bude výhodou.“
 PAVEL MOJŽÍŠ
 obránce
 LHK Jestřábi Prostějov

ZJISTILI
JSME ...
Zdá se, že tuhá zima pomalu končí. 
Lze tak soudit podle aktuálního pře-
sunu Aleše Sovy, který se po tahu smě-
rem na jih vydává opět na sever. Bývalý 
bek Jestřábů totiž nevydržel v italském 
Asiagu ani měsíc a už je z něj oficiálně 
nová tvář Modrých lišek z Herningu. 
Stalo se tak krátce poté, co se oba celky 
utkaly na finálovém turnaji Kontinen-
tálního poháru, kde Skandinávci brali 
historické stříbro a Benátčané „bram-
bory“. A na cestu zpátky si Herning 
přibalil také brněnského rodáka, jenž 
v minulosti hrál rovněž za Ústí nad 
Labem, Havlíčkův Brod a Znojmo. 
„Sova je dokonalý obránce, který má 
dobré bruslení, kontrolu puku, cit pro 
přesnou přihrávku a vyniká skutečně 
pevnou defenzivní prací,“ představil 
trenér Mario Simioni na oddílových 
stránkách klubu novou tvář, jež bude 
nosit číslo 91.

   ÚSTY 

14./37 b.

9-3-4-26

LHK Jestrábi PROSTEJOV

PRAHA, PROSTĚJOV Malý test pro 
všechny křížovkáře: Jak se jmenuje 
nejoblíbenější soupeř Jestřábů na šest 
písmen? Slavia! V tomto ročníku se 
oba soupeři střetli čtyřikrát a ve všech 
případech se prostějovskému mančaf-
tu podařilo bodovat. Nejprve doma 
padli až po nájezdech, poté překvapivě 
dobyli Eden, následně svůj triumf zo-
pakovali i na Hané a naposledy opět tri-
umfovali v hlavním městě. Tým Kamila 
Přecechtěla a Jiřího Vykoukala nezlo-
mil ani stav 0:3 po polovině utkání a po 
divoké přestřelce mohl slavit.
Po více než měsíční přestávce se v prostě-
jovském dresu znovu objevil Michal Dra-
goun a právě dvaatřicetiletý útočník byl 
ústřední postavou velkého obratu. Kme-
nový hráč Sparty, v jejíž sestavě se o den 
dříve jednou brankou podílel na deklaso-
vání Komety v poměru 9:3, totiž během 
pouhých sto šedesáti sekund zkompleto-
val hattrick a vrátil Jestřáby na konci druhé 
části zpět do utkání.
První polovina střetnutí ovšem patřila 
„sešívaným“, kteří si vypracovali stejně vý-
razný náskok jako o čtyři dny dříve Motor 

na prostějovském stadionu. Vše zahájil již 
v sedmé minutě finský legionář Henri 
Tuominen, nová pražská posila se hned 
uvedla střelou mezi betony - 1:0. A moh-
lo být i hůř, vzápětí si domácí vypracovali 
dvojnásobnou početní výhodu trvající té-
měř minutu a čtvrt. Jestřábi se ale úspěšně 
bránili a těsnou ztrátu střežili téměř dvacet 
minut čistého času.
Na počátku druhého dějství řešil Tuomi-
nen akci dva na jednoho střelou a Hor-
čička měl co dělat. O minutu později už 
při hře čtyři na čtyři podruhé kapituloval. 
Hraško se neukvapil a po Robinsonově 
vybídnutí našel volné místo pod břev-
nem – 2:0. Třetí rána pro hostující soubor 
přišla v oslabení. Špatně střídání potrestal 
Čermák, nejlepší střelec Slavie a současně 
nejproduktivnější hráč sestavy zamířil 
z mezikruží přesně k tyči - 3:0. Prostřední 
dvacetiminutovka tím ovšem ani zdaleka 
nekončila. Jen se to hlavní dění přesunulo 
na opačnou stranu kluziště a slova se ujala 
nově složená formace ve složení Moskal, 
Dragoun, Novák. Všichni tři si během 
necelých tří minut připsali po třech bo-
dech. Velké představení začalo na konci 
sedmatřicáté minuty, kdy se Moskal pro-
táhl kolem mantinelu a Dragoun skóroval 
do odkryté brány - 3:1. Situace jako přes 
kopírák nastala i v polovině devětatřicá-
té minuty, když si o chvíli dříve poradil 
Horčička s velkou šancí slávistů. Dragoun 

se ani tentokrát nemýlil a snížil na 3:2. 
A pouhých třiadvacet sekund před siré-
nou se Moskal znovu oděl do role dvor-
ního nahrávače, zpoza branky našel drži-
tele téměř čtyř stovek extraligových startů 
a dvojnásobný domácí šampion i do třeti-
ce vyzrál na Tomáše Krále - 3:3.
Vstup do závěrečné třetiny měli i díky pře-
silovce o trochu lepší domácí a Hraško to 
dokumentoval orazítkovanou tyčí, jenže 
puk skončil ve druhé bráně. Kapitán Moj-
žíš vyslal do brejku Krejčíka a pětadvaceti-
letý forvard si věděl rady – 3:4. Deset mi-
nut před koncem mohl srovnat Markovič, 
jenž minul prázdnou bránu, stejný hráč 
poté tváří v tvář ztroskotal na Horčičkovi. 

Uspěl až Čermák, jenž svou druhou tre-
fou v utkání uspěl skrytou střelou z ostřej-
šího úhlu – 4:4. Body se ovšem nedělily. 
Prodloužení sice nebylo daleko, jenže při 
vyloučení domácího Bahenského padlo 
rozuzlení přesně sedmasedmdesát sekund 
před závěrečnou sirénou. To se kotouč do-
stal k Luňákovi a někdejší sparťanský útoč-
ník se proti druhému pražskému „S“ blýskl 
vydařeným blafákem – 4:5.
Loňský extraligista se ještě nevzdal, vzal 
si oddechový čas a zkusil to i bez branká-
ře, jenže žádná tutovka ani drtivý tlak už 
z toho nebyly a ze zdánlivě ztraceného 
utkání se tak Jestřábům podařilo vytěžit 
všechny tři body.  (jim)

Milan RAZÝM – HC Slavia Praha:
„Utkání bych rozdělil na dvě části. 
Prvních sedmatřicet minut jsme hrá-
li dobře a měli jsme zápas jasně pod 
kontrolou, pak došlo k neuvěřitelné-
mu zkratu jednotlivých hráčů. I když 
jsme se ve třetí třetině snažili nakop-
nout, tak jsme byli potrestaní za to, co 
jsme na konci druhé třetiny vyvedli. 
Můžeme se jen omluvit divákům, 
i když je náš zkrat neomluvitelný, 
a můžeme se stydět sami před sebou.“

Kamil PØECECHTÌL
– LHK Jestøábi Prostìjov:

„Když se vyhraje na Slavii, tak je to 
vždycky příjemné. Navíc jsme pro-
hrávali 0:3, mužstvo se ale dokázalo 
zvednout a zápas otočit. Jsem hrdý 
na to, co tady kluci předvedli, ani za 
nepříznivého stavu nic nevzdali a bo-
jovali. Podruhé za sebou jsme ukáza-
li, že i proti špičkovým týmům se dá 
utkání zvrátit.“
>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>

   ÚSTY    ÚSTY TRENÉR
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Sobotní duel proti Kadani se p íliš nevyda il 
kovi, jenž inkasoval hned p t branek.  

Jiří MOŽNÝ

➢ ze strany 21

Doporu , sdílej
a dej like na

www.facebook.com/vecernikpv
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Dragounův hattrickDragounův hattrick zničil Slavii

STŘED TABULKY SE TRHÁ, JESTŘÁBI JSOU V  
Do konce zbývá devět kol, na jedenácté místo to už dnes může  

Mužstvo má posílit
syn bývalého trenéra

Beck se dočkal „domácího“ vítězství:

Pov st hraje velkou roli

„První dvě třetiny měli  
soudí kadaňský útočník  



Pondělí 25. ledna 2016
www.vecernikpv.cztéma Večerníku28

1
5

1
2

1
6

1
1

3
2

9

V lázních Slatinice 
právì otevíráme 
nové Privátní SPA  
a Sauny Majorka. 

• Last minute pobyty  
   dennì aktualizované na webu
• Valentýnský pobyt
• Velikonoèní pobyt
• Romantické balíèky  
   s veèeøí pøi svíèkách  
• Firemní akce
• Oslavy a svatby

Láznì Slatinice a.s.
pobyty@lazneslatinice.cz
tel.: 585 944 599 www.lazneslatinice.cz

ZAHŘEJTE SE
V LÁZNÍCH

e

A 

 

pobyty od
1910 Kč

Pøijeïte si v zimním období upevnit zdraví  
a odpoèinout za skvìlé ceny do lázní Slatinice. 

ProstějovProstějov relax centrarelax centra&&
Všichni víme, jak je důležité relaxovat, uvolnit se a odpočívat. 

Ne každý si však umí najít čas sám pro sebe, pořád se někam 

a za něčím honíme. Pak dochází k přepracování a přetížení or-

ganismu, což může mít další následky. Možností, jak si ulevit, 

nám nabízí například různá relaxační centra. V Prostějově se 

dá zajít do posiloven, na mnohá cvičení, za sportem na tenis, 

squash, badminton či třeba jen tak na masáže. A nedaleko jsou 

dokonce i věhlasné lázně. Stačí si jen vybrat. 

Jak jste již jistě poznali, na dnešní tematické straně se věnujeme 

RELAX CENTRŮM a všemu kolem nich.  

 Texty: Aneta Křížová

Prvorepublikový Penzion Ma-
jorka v lázních Slatinice rozšiřu-
je své služby. Pro větší komfort, 
chvíle relaxace a pohody budou 
v průběhu února otevřeny nové 
moderní prostory Privátní SPA 
a Sauny Majorka.
Kromě stylové jídelny, pekárny 
s funkční zděnou pecí a konferenč-
ní místnosti tak přibydou prostory 
s nabídkou nejen pro hosty Penzio-
nu Majorka a lázní Slatinice, ale i ši-
roké veřejnosti. Tímto krokem bude 
dokončena rozsáhlá rekonstrukce, 
kdy z bývalého statku vzniklo uby-
tovací zařízení, které splní očekávání 
i té nejnáročnější klientely. 
V Saunách Majorka budou moci 
hosté vyzkoušet několik druhů 
saun – parní, finskou a infrasaunu. 
Dále několik ochlazovacích prvků 
a k odpočinku je připravena rela-
xační zóna s lehátky. Na návštěvníky 
také čeká novinka - šungitová a křiš-
ťálová voda. Šungitová voda působí 
jako prevence před nachlazením, 
onemocněním dýchacích cest a pro-
spívá také pokožce. Křišťálová voda 
pozitivně ovlivňuje imunitní systém, 
metabolismus a pomáhá k detoxika-
ci organismu.  Dodržovat pitný re-
žim během pobytu v saunách je ne-
zbytné a s šungitovou či křišťálovou 
vodou ještě navíc posílíte své zdraví.  

Druhá část prostor, Privátní SPA, 
je určena těm, kteří si chtějí dopřát 
soukromí v páru. K prohřátí zde 
slouží infrasauna a relaxační vana 
pro dva. Esenciální koupele mají 
příznivé účinky na lidský organis-
mus, prohřejí a uvolní ztuhlé sval-
stvo a obohatí pokožku o minerály. 
Ani zde nechybí prostor k relaxa-
ci a džbánek s šungitovou nebo 
křišťálovou vodou. Pro hosty jsou 
k dispozici i masérské služby na vy-
žádání. 
Za zmínku určitě stojí nové well-
ness balíčky. Hojně využívaným 
dárkem teď před Valentýnem je ro-
mantický Báječný večer, jehož sou-
částí je večeře při svíčkách, láhev 
sektu, originální dezert a míchaný 
nápoj smoothie.
Útulné prostory saun je možné 
rezervovat i pro uzavřenou společ-
nost. Penzion je vhodný i pro pořá-
dání firemních akcí či soukromých 
oslav a svateb. 
Zejména v zimě je příhodná doba 
pro regeneraci těla i duše. Do Saun 
Majorka nepronikne plískanice ani 
nevlídné počasí. Tady bude vždy 
svět tepla, klidu a relaxace. Přijeďte 
na Valentýna, Velikonoce či jarní 
prázdniny vše vyzkoušet na vlastní 
kůži.   (pr)
 Více na www.lazneslatinice.cz

Lázně Slatinice právě otevírají
Privátní SPA a Sauny Majorka 

JSME JEDNA
RODINA

www.facebook.com/vecernikpv
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PROSTĚJOV Aby nebyla mýlka, 
záložník 1.SK Prostějov nepojede 
na safari. Původem jeho cesty je ten 
„kulatý nesmysl“. A opět ten malý. 
Jan Koudelka byl totiž realizačním 
týmem české reprezentace v malé 
kopané nominován na přátelské 
dvojutkání v Tunisku, které se usku-
teční mezi 18. a 21. únorem.
Na přípravný kemp tuniského národ-
ního týmu pozval českou reprezentaci 
prostřednictvím prezidenta světové fe-

derace malého fotbalu Filipa Judy vice-
prezident asociace Achraf Ben Salha. 
„Cílem hostitelů je především propa-
gace tohoto druhu fotbalu v zemích 
severní Afriky, proto si k sehrání přátel-
ských utkání pozvali naši reprezentaci, 
která patří k evropské špičce,“ vysvětlil 
exkluzivně Večerníku samotný Kou-
delka. Ten má momentálně trochu 
jiné starosti. Objevil se sice na středeč-
ním tréninku třetiligového mužstva 
1.SK, jehož je pevným článkem, ale 
místo na umělku zamířil do posilovny. 
„Potěšilo mě, že vyšetření neprokázalo 
vážnější zranění kolene, to je hlavní. 
Doufám tedy, že budu moci začít tré-

novat a stihnu nejen Tunisko, kam už 
jsou zakoupeny letenky, ale také klubo-
vé soustředění počátkem února v Ústí 
nad Orlicí,“ hledí „Koudy“ s optimis-
mem do nejbližší budoucnosti.
A jak se na Koudelkovy reprezentač-
ní povinnosti tváří trenér František 
Jura? „Zájezd v rámci naší zimní pří-
pravy jsme mu povolili, ale dali jsme 
mu současně jednoznačně najevo, že 
v průběhu jarní sezóny žádné omlu-
venky akceptovat nebudeme,“ objasnil 
situaci kolem Koudelky prostějovský 
kormidelník. I to je důkazem, že cestu 
za úspěchem v tomto ligovém ročníku 
bere „eskáčko“ velmi vážně.  (tok)

PROSTĚJOV Sobotní duel mezi VK AGEL Pro-
stějov a Šternberkem byl tak jednostranný, že se 
nakonec zapsal do moderních dějin nejvyšší čes-
ké soutěže volejbalistek. Čím? Svým výsledným 
poměrem balónů 75:24, který je novým rekor-
dem ženské UNIQA extraligy.
V probíhající sezóně se prostějovskému týmu 
už povedlo jednou vyrovnat stávající maximum 
75:29, když 21. listopadu 2015 smetl doma SG 
Brno 25:10, 25:13, 25:6. Předchozí rekordní zápis 
přitom držely také Agelky z 31. ledna 2009, kdy 
na svém hřišti pro změnu rozdrtily Frýdek-Místek 
25:10, 25:9, 25:10. Tentokrát byl triumf úřadují-
cích šampiónek republiky ještě o pět míčů výraz-
nější, což bude jen složitě k překonání.
„Chtěl bych říct, že my na žádné rekordy nehrajeme 
a rozhodně není naším cílem pokořovat papírově slab-
ší soupeře nějakými debakly. Pouze chceme v každém 
utkání hrát na maximum, nedělat zbytečné chyby 
a neustále předvádět špičkový volejbal co nejvyšší 
úrovně. Proti Šternberku se nám takovou kvalitu 
povedlo udržet od začátku až do konce, proto hod-

ně mladé družstvo Sokola podlehlo natolik velkým 
rozdílem. S ohledem na náš výborný výkon se však 
určitě nemá za co stydět,“ okomentoval sobotní ga-
lapředstavení Miroslav Čada, hlavní trenér VK Agel 
Prostějov.  (son)
 Souhrnné volejbalové zpravodajství 
 najdete tradičně na stranách 36-37

POMĚR 75:24 NA MÍČE SE BUDE ASI TĚŽKO JEN TAK 
PŘEKONÁVAT
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MAJSTRŠTYK:MAJSTRŠTYK:

„Agelky“ se postaraly o novodobý 
rekord nejvyšší domácí soutěže, 
když si v sobotu poradily se štern-
berským soupeřem v poměru 3:0 a 
Středomoravankám povolily v  ha-
náckém derby pouhých čtyřiadva-
cet míčů.

DEBAKL:DEBAKL:

Prostějovské tenistky v Melbourne 
nezářily. Petře Kvitové se úvodní 
grandslam sezóny opět nevydařil, 
když vypadla ve druhém kole. Jen 
o kolo dál prošla Karolína Plíško-
vá, hned na úvod skončila Petra 
Cetkovská a vůbec se nezúčastnila 
Lucie Šafářová.

ČÍSLO:ČÍSLO:

160
Pouhé dvě minuty a čtyřicet 
sekund k tomu stačilo Michalu 
Dragounovi, aby na ledě Slavie 
Praha zkompletoval svůj první 
prostějovský hattrick. Všechny 
trefy mu připravilo duo Patrik 
Moskal, Martin Novák.

VÝROK:VÝROK:

„NECHCI JÍT 
CESTOU POSTUPU 

A POSILOVÁNÍ 
NA I.A TŘÍDU, 
ABY NEHRÁLI
 NAŠI KLUCI.“

Trenér Pivína JAROSLAV SVO-
ZIL po podzimní části I.B třídy 
Olomouckého KFS

KOMETA: KOMETA: 

BARBORA 
STRÝCOVÁ

Jako jediná hráčka mistrovského TK 
Agrofert Prostějov prošla až do osmi-
finále, když při své spanilé 
jízdě Australian Open 
dokázala vyřadit i tře-
tí nasazenou Špa-
nělku Muguruza-
ovou. V  noci se 
pokoušela šo-
kovat Bělorusku 
Azarenkovou...

CHCE TO VĚTŠÍ KONKURENCI PŘEKVAPENÍ MOC NEBYLO RECEPT NA VÝHRU? PROHRÁVAT!

Již řadu let platí, že nejvyšší domácí soutěž ne-
představuje pro volejbalistky Prostějova přínos-
nou konfrontaci a zápasy s naprostou většinou 
soupeřek jim nemají co dát a pravděpodobně 
by vyhrály i se zavázanýma očima či k sobě svá-
zanýma nohama. Prostě v České republice se 
s nimi nemůže nikdo srovnávat a velice občasné 
výpadky lze přičítat podcenění a šetření se na dů-
ležitější duely. Pořádné měřítko tak naprostému 
suverénovi zdejších zeměpisných šířek poskytne 
až Liga mistryň. I v té nejnabitější evropské kon-
kurenci je schopen rok co rok výrazně obměňo-
vaný kádr odehrát spoustu vyrovnaných bitev 
a slavil i několik slavných vítězství, jenže šest až 
deset opravdu kvalitních bitev ročně je neskutečně 
málo. Ze sportovního hlediska by „Agelkám“ po-
mohl vznik druhého podobně silného domácího 
celku či pravidelnější konfrontace se zahraničními 
celky po vzoru někdejší účasti ve Středoevropské 
lize. Při vší úctě k soupeřkám se totiž v lize očeká-
vají hladké výhry 3:0 a při slabší chvilce 3:1.

První týden úvodního tenisového grandslamu je 
za námi, a když se podíváme na stávající podobu 
mužského i ženského pavouka, tak jde zatím až 
na malé výjimky vše podle žebříčkových předpo-
kladů. Těch opravdu velkých překvapení bylo jen 
poskrovnu. U mužů mezi ně patří pouze šokují-
cí vyřazení Rafaela Nadala hned v prvním kole, 
u žen brzký konec Rumunky Halepové, Španěl-
ky Muguruzaové. A žel se o jednu z mála senzací 
postarala i Petra Kvitová, které tak začátek letoš-
ního roku ani zdaleka nevychází podle představ. 
Nejprve zdravotní problémy a krátká pauza, poté 
brzký konec. A když se k tomu připočte i vynuce-
ná neúčast Lucie Šafářové, tak to není ideální vy-
kročení do roku 2016, o to lepší však po krátkém 
odpočinku, zotavení se a potrénování mohou být 
následující turnaje na tvrdém povrchu a následný 
přesun na antuku. Z ryze prostějovských hráčů 
tak už ve dvouhře zůstal pouze Tomáš Berdych, 
i jeho dny jsou ale zřejmě sečteny, Roger Federer 
se zatím příliš nenadřel a stále je top hráčem.

S trochou nadsázky se zdá, že Jestřábi potřebují, 
aby v zápasech nebyli favorité a jejich soupeř si 
vypracoval zdánlivě poklidný náskok, teprve pak 
předvedou, co v sobě skrývají. Tato myšlenka 
se nabízí při pohledu na průběh posledních tří 
prvoligových střetnutí. Nejprve domácí souboj 
s Budějovicemi, nevyužité možnosti, zaostávání 
o tři branky a pak zběsilá stíhací jízda, která moh-
la být korunována i vítězstvím. Čtyři dny nato 
podobná situace jen s tím rozdílem, že se stav 
0:3 podařilo úspěšně překlopit na 4:3 a na první 
pohled prohraný zápas skutečně dovést do vítěz-
ného konce. A pak přišla sobota, kdy se situace 
obrátila. Jestřábi disponovali výhodou domácí-
ho prostředí, zatímco jejich soupeř měl za sebou 
dlouho cestu autobusem, papírově měli zvítězit 
a navíc se jim podařilo brzy odskočit do dvou-
brankového vedení. Jenže role se zcela obrátily 
a úspěch z toho nebyl. Hodilo by se teď dvakrát 
potvrdit roli favorita a pak se proti Jihlavě vrátit k 
nedávnému úspěšnému scénáři.

TREFA D      ČERNÉHO

SONDA 
JIRKY

MOŽNÉHO

TRIO NOHEJBALISTŮ
 JE V REPREZENTACI

PROSTĚJOV Výborné výkony mladých nohejbalistů Sokola I Prostějov v první lize mužů i závěreč-
ných kolech dorostenecké extraligy neunikly pozornosti trenérů české juniorské reprezentace. 

V polovině ledna se v Nymburku uskuteční první letošní soustředění širšího 
kádru a pozvánku obdrželi i tři mladíci Sokola I., konkrétně se jedná o Jakuba 
Ftačníka, Tomáše Robu a Mariána Příhodu. 

➢Více na straně 39
Jiří MOŽNÝ

zjistili jsme

spanilé 
Open 

tře-
a-

PROSTĚJOV Tělocvična Reálného gym-
názia ve Studentské ulici bude tuto sobotu 
30. ledna hostit v pořadí již sedmapadesá-
tý ročník Jeřábkova memoriálu. Tradiční-
ho házenkářského turnaje se vedle pořá-
dajícího Sokola II Prostějov zúčastní ještě 
Přerov, Lesana Zubří a Valašské Meziříčí, 
tedy účastníci první ligy, severní skupiny 
druhé ligy a zlínského krajského přeboru.
„Jsou tu zastoupeny všechny soutěže a rádi by-
chom vyhráli, nebo skončili alespoň na druhé 
místě. S Valašským Meziříčím jsme se utkali 
v poháru a předpokládáme, že je porazíme, 
s Lesanou to bude vyrovnaný zápas a Přerov 
je nevyzpytatelný. Sice hraje první ligu, ale je 
v ní beznadějně poslední, takže věřím, že jsme 
s ním schopni uhrát slušný výsledek,“ před-
sevzal si prostějovský kouč Svatopluk Ordelt, 

jenž bude mít k dispozici kompletní sestavu 
s výjimkou dua Martin Bečička, Filip Mikulka.
Celé klání zahájí v devět hodin ráno hanácké 
derby Prostějova s Přerovem, poté přijde na 
řadu zbývajících pět duelů. Hrát se bude na 
dvakrát pětadvacet minut s pětiminutovou 
přestávkou, mezi zápasy následuje desetimi-
nutová pauza.  (jim)

Prostějov hostí 
Jeřábkův Memoriál

Harmonogram 
Jeøábkova memoriálu:

SOBOTA 30. LEDNA - 9:00: Prostějov 
- Přerov, 10:05: Valašské Meziříčí - Le-
sana Zubří, 11:10: Prostějov - Valašské 
Meziříčí, 12:15: Lesana Zubří - Přerov, 
13:20: Přerov - Valašské Meziříčí, 14:25: 
Prostějov – Lesana Zubří.

NOVÝ VOLEJBALOVÝ
REKORD!

Foto: archív Večerníku

EXKLUZIVNĚEXKLUZIVNĚ

Fotbalista Koudelka se vypraví do Afriky



VRCHOSLAVICE Se složitější si-
tuací se museli vypořádat ve druhé 
polovině uplynulého kalendářního 
roku funkcionáři TJ Sokol Vrcho-
slavice 1946. Výrazných změn do-
znalo složení kádru a nový hlavní 
kouč vydržel u týmu jen několik 
kol, než se s mužstvem z osobních 
důvodů rozloučil. Koučování se 
pro zbytek podzimu ujal několika-
členný realizační tým, za nějž poho-
vořil o uplynulých patnácti kolech 
i výhledu do zbytku sezóny sekretář 
oddílu Jindřich Vlč (na snímku).
●● Jak hodnotíte osmé místo v prv-
ní polovině sezony. Je to úspěch, 
nebo byla očekávání trochu větší?
„Po sezóně 2014/2015, kdy jsme 
v konečné tabulce obsadili sedmé 
místo s celkovým počtem čtyřiatřiceti 

bodů, doznal náš tým výrazné hráčské 
změny. Z mužstva odešlo hned sedm 
zkušených hráčů, z nichž pět pravidel-
ně nastupovalo v mistrovských utká-
ních, a zároveň na postu hlavního tre-
néra skončil Roman Šmíd, který odešel 
trénovat prostějovskou mládež.“
●● Takže bylo otázkou, jak si nově 
vytvořený tým povede?
„Do nového ročníku jsme naskoči-
li se značně obměněným hráčským 
kádrem a také s novým hlavním tre-
nérem Dušanem Václavíčkem. První 
dva zápasy jsme vyhráli, jak se posléze 
ukázalo s velmi silnými soupeři. V dal-
ších utkáních se střídaly lepší výkony 
s horšími, mnohdy to bylo ovlivněno 
účastí a přístupem jednotlivých hráčů. 
Osmé místo, jednadvacet bodů, šest 
výher, šest proher, tři remízy a v tabul-

ce pravdy nula bodů odpovídá posta-
vení ve středu tabulky.“
●● Co mohlo vyjít v jednotlivých 
zápasech líp a na čem je tedy třeba 
nejvíce zapracovat?
„Jednotlivé zápasy rozebírat nechci. 
Náš tým omladil a byl doplněn také 
hráči, kteří teprve sbírají herní zkuše-
nosti v této soutěži, což se projevilo 
v některých zápasech spíše z pohledu 
herní taktiky a řešení situací způso-
bem, kvůli kterému zbytečně padaly 
góly do naší brány. Nicméně projev 
mužstva je sympatický, dá se rozvíjet 
a zdokonalovat, a to především od-
povědnějším přístupem k účasti na 
trénincích a následně i samotných 
zápasech. V některých zápasech jsme 
neuspěli jen díky nekompletnosti 
hráčského kádru.“

●● Po několika úvodních kolech 
opustil mužstvo hlavní trenér Du-
šan Václavíček, jak velká to byla 
komplikace?
„Dušan Václavíček má bohaté hráčské 
i trenérské zkušenosti, vyžaduje v ka-
riéře odpovědný přístup hráčů a má 
jim co předat, takže to pro náš 
klub určitě komplikace byla. Jak 
velká, o tom spekulovat nechci.“

●● Očekáváte, že se kádr přes zimu 
nějak změní?
„K určitým změnám v kádru dojít 

může, ale zatím je brzy na to, abychom 
tyto příchody a odchody avizovali. 
Vše bude teprve předmětem jednání.“

KOSTELEC NA HANÉ Patnáct podzim-
ních zápasů se stalo konečným číslem 
v tomto ročníku, do nichž vedl kostelecké 
hráče v roli hlavního kouče Ivo Vykopal (na 
snímku). Celá půlsezóna dopadla hluboko 
pod jeho očekávání, místo boje na čele se 
totiž mužstvo ocitlo na opačném pólu tab-
ulky. A tak se tento lodivod rozhodl lavičku 
Kostelce na Hané opustit. „Předpokládal 
jsem, že podzimem navážeme na úspěšnou 
minulou sezónu, takže nemůže převládat 
spokojenost. Byl to absolutní propadák,“ 
nezastíral sedmačtyřicetiletý lodivod.
●● Proč vám podzimní část nevyšla podle 
očekávání?
„Jak hráči, tak vedení na to může mít jiný názor, 
ale dost rapidně do děje zasáhla moje pracovní 
vytíženost. Nebyl jsem na prvních třech zá-
pasech, pochopitelně jsem absentoval i na tré-
nincích a mezitím se vytratila morálka. Někdo 
měl snahu to za mě vzít a poprat se s tím, ale 
jakmile do toho začne zasahovat někdo neznalý, 

tak je zle! Každý má totiž svou vizi. Mužstvo 
jsem před sezonou dával dohromady a vše bylo 
zařízené, jenže nakonec to dopadlo úplně jinak. 
Kluci vstoupili do sezóny nešťastně a ve finále se 
opět začalo projevovat nepříjemné vystupování 
některých plejerů, čímž se narušila již zmíněná 
morálka. Když už si potom začne hráč říkat co 
a jak, tak je to vždy špatně...“
●● A podařilo se vám s tím něco udělat?
„Trvalo mi hodně dlouhou dobu, než 
jsem podobné jevy eliminoval, třeba 
i prostřednictvím dočasného vyřazení z ká-
dru. Bohužel jsou v Kostelci takoví, kterým 
se leccos trpí a oni toho využívají. A já ta-
kový nejsem. Buď vedení klubu půjde na 
ruku mně, nebo hráčům a to nejde. Také se 
mi zdálo, že mužstvo nechce a nemá chuť 
jít kupředu. Kvůli tomu všemu jsem já sám 
navrhl prezidentovi panu Píchalovi svou 
rezignaci, kterou on po týdnu ji přijal.“
●● Jaké byly vůbec letní cíle kosteleckého 
fotbalu?

„Nebudu zastírat, tuto sezónu jsem chtěl post-
oupit! Na jaře jsme se s velkým štěstím a díky 
nabité tabulce dostali na páté místo, ale postup 
bychom asi nepřijali, chtěli jsme si jej vybojovat 
sami. Jenže nastala jistá žabomyší válka. Absol-
voval jsem s klukama celou letní přípravu, měl 
jsem domluvenou spoustu přátelských zápasů 
a ne všechno díky hráčům vyšlo. Byli tam 
prostě určití, kteří si mysleli, že vše spadne z 
nebe. Prostě není problém. Co po mně chceš? 
Já jsem hráč, přijdu na trénink a teď se ukaž 
trenére, co nás dneska naučíš. (imituje) Na 
každé utkání jsem je připravoval individuálně 
i dohromady, ale byli jako mistři světa. Nejsem 
trenér, který by zůstával stát na místě. Chci 
mít výsledky, chci pracovat. Výsledky se 
dostavovaly, ale kvůli nepříjemným okoln-
ostem v hráčské kabině se vše zvrhlo.“
●● Jak byste tedy shrnul podzimní vys-
toupení?
„Měli jsme malinko lepší defenzivu než útok, 
v proměňování šancí kluci tápali. Chtěl bych ale 

hlavně říct, že výsledkově jeden neúspěšný zá-
pas nic neznamená, musí se ale odmakat a mít 
dobrý pocit, že se udělalo maximum. Jedna věc 
jsou výsledky a druhá herní pohoda, zákulisní 
věci či pohoda v kabině. To přišlo až posled-
ními zápasy. Ke konci už jsem tedy byl relativně 
spokojen, i ty zákulisní věci byly mnohem lepší. 
Přesto jsem tam neviděl zásadní obrat něco 
dokázat, něco zlepšit, někam se posunout...“

●● Po roční anabázi v okresním přeboru jste 
se vrátili zpět do krajských soutěží. Dopadla 
úvodní půlsezóna podle představ?
„Podzimní část se dá hodnotit pozitivně. Sice jsme 
měli několik zraněných hráčů a řešili pozici brankáře, 
ale výsledkově se nám dařilo, takže s  umístěním 
v první polovině tabulky panuje spokojenost.“
●● Zůstává hráčský kádr hlavní starostí i pro 
jaro?
„Určitě ano. Někteří hráči byli zraněni a doufám, 
že se dají dohromady, ale třeba stálé opory Kuba 
Mojtek nebo Kamil Oulehla odehráli jeden zápas, 
Laďa Fialka se kvůli achillovce zapojil až ve druhé 
polovině podzimu. Brankář Tomáš Buriánek byl 
celý podzim mimo hru a vypadá, že už se nám 
do branky nevrátí, takže řešíme, co dál... Odehra-
jeme jarní část asi s týmem, se kterým jsme absol-

vovali podzim. Ne-
očekávám žádné
příchody ani od-
chody. Zkoušeli 
jsme sehnat bran-

káře, ale nedaří se 
nám to. Jedničkou tak 

nadále pravděpodobně 

bude Víťa Soldát. I v pětačtyřiceti letech zůstává 
oporou.“
●● Má tolik zranění nějakou společnou 
příčinu?
„Částečně je to náhoda, částečně se na tom ale 
podílí i fakt, že kádr není až tak široký a někteří 
hráči hráli za ‚áčko‘ i za ‚béčko‘, což pak způsobí 
celkovou únavu a zranili se Radek Fialka, Michal 
Lakomý, Honza Machálek. U těchto si myslím, že 

to bylo způsobeno právě tím, že hrávali pravidelně 
za oba mančafty.“
●● Na konci minulého ročníku se hodně 
řešila právě budoucnost „béčka“. Jak nyní 
vidíte situaci?
„Určitá spolupráce funguje, ale v momentě, kdy se 
potká ‚áčko‘, ‚béčko‘ i dorost v jeden den, tak nastane 
problém. Jinak to ale přináší pozitiva. Když totiž hráči 
vyjdou z dorostu a nemají na to, aby se zařadili přímo 
do ‚áčka‘, tak by s fotbalem skončili, nebo by museli jít 
někam do okolí. Pro mladé je to přece jen možnost 
rozehrát se a získat zkušenosti od těch starších.“
●● A pozoroval jste v kvalitě soutěží výrazný 
rozdíl oproti okresnímu přeboru?
„Hra je trochu rychlejší a musí se hrát zodpovědněji. 
To se ukázalo hned při prvním zápase doma 
s Čekyní, kdy nám dvacet minut trvalo, než jsme se 
rozkoukali, a hned to bylo nula . Zlepšenou hrou 
jsme pak ještě zápas srovnali, ale rozdíl tam byl jasný.“
●● Díky vydařenému konci podzimní části by 
jaro mohlo být klidné, souhlasíte?
„Doufejme, že ano. (úsměv) Naším cílem je zůstat 
v první polovině tabulky, umístění do sedmého mís-
ta by bylo úspěchem. Škoda poslední prohry doma 
s Kostelcem, který byl v té době předposlední, jinak 
bychom byli čtvrtí, což by bylo zcela nad očekávání. 
Je vidět, jak je tabulka hodně vyrovnaná. Kdyby-
chom o jeden zápas víc vyhráli, jsme nahoře, naopak 
jednou dvakrát prohrajete a rázem jste předposlední. 
Je to nesmírně nahuštěné.“
●● Máte vyrovnané skóre, není ale přeci jen 
nastřílených branek trochu málo?
„Je. Bohužel někdy hra neodpovídá výsledku, ale 
proměňování šancí je naší dost velkou slabostí. 
Částečně to ovšem pramení ze zranění a částečně 
z toho, že v útoku nemáme kvalitní zakončovatele. 
Podařilo se nám ale zapojit některé mladší hráče 
a doufejme, že se to časem zlepší, musíme tomu věřit.“
●● A na inkasovaných brankách se podílely 
právě vynucené zásahy do sestavy?
„Největší příděl přišel v Dubu, tam jsme odehráli 
hodně špatný zápas. Jinak to byly částečně remízy 
a velké rozdíly nepanovaly. Ale máte pravdu, 
každý zápas hrála trochu jiná sestava a vliv na hru 
tato skutečnost měla. Nyní budeme v očekávání 
vyhlížet jarní část. Uděláme vše pro to, abychom 
zůstali na té pozici, kde nyní jsme.“

PIVÍN Mnozí se podivovali, 
když trenér Pivína Jaroslav Svo-
zil (na snímku) před začátkem 
sezóny prohlásil, že by chtěl se 
stávajícím mužstvem skončit do 
pátého místa, a nešetřili posměš-
ky, když šli „Turci“ zpočátku 
od porážky k porážce. Jenže od 
počátku září přišla parádní pro-
měna a jedenáct zápasů s bilancí 
osm výher, dvou remíz a jediné 
porážky, která celý mančaft ka-
tapultovala až na druhé místo za 
vedoucí rezervu Kojetína. Díky 
devětadvaceti bodům je tak zá-
kladní cíl v podobě záchrany spl-
něn a ve zbytku sezóny se mohou 
hráči fotbalem bavit.
●● Navzdory očekávání jste měli 
velice špatný start a po prvních 
čtyřech kolech na kontě jen tři 
body. Čemu to připisujete?
„Vše se odvíjelo od toho, že léto je 
vždy rychlé a bez pořádného tréno-
vání a sehrávání. Navíc jsme přišli 
o Špačka a hledali nového útoční-
ka. Než si tak mužstvo sedlo, ztra-
tili jsme body doma s Tovačovem. 
Kluci nebyli horší, ale ve hře se 
objevila nemohoucnost, prohrá-
li jsme pak i v Čekyni. Sice jsme 
vyhráli v Kostelci, čehož si cením, 
ale dostali jsme sedm gólů v nyní 
posledních Horních Moštěnicích. 
Nedělal jsem z toho ale tragédii, cí-
til jsem, že mančaft má na víc...“
●● A měl! Pak už to šlo podle 
plánu?

„Od pátého kola se začaly naše vý-
kony zvedat, pomohla nám vítězství 
doma s Přerovem a ve Vrchoslavi-
cích. Pak jsme ještě dostali facku 
v Nezamyslicích, což je jediný zápas, 
který mě mrzí. Ani ne kvůli soupeři, 
protože větší derby beru s Vrchosla-
vicemi. A tady jsme vždy spolu měli 
dobré vztahy, nikdy se to nedoko-
palo. Měli jsme ale určitou sérii, byli 
jsme nahoře a kluci si asi mysleli, že 
to přijde samo. Takové utkání bez 
bojovnosti a srdíčka bych nechtěl 
opakovat. Můžeme prohrát, ale ať 
nám lidi zatleskají! Jinak nám však 
sezona vyšla perfektně.“
●● Dá se říci, že vám tedy poráž-
ka paradoxně pomohla?
„Když se na to podíváme, tak facka 
přišla v dobrý čas, protože většinou 
máme předehrávky špatné, jako 
třeba před rokem v Kostelci. Teď 
nám ale čtrnácté i patnácté kolo 
ohromně vyšlo. Vyhráli jsme v To-
vačově, vysoko jsme porazili Čeky-
ni, takže asi přišla v pravý čas.“
●● Jak se vám nyní kouká na ta-
bulku?
„(smích) Já jsem realista. Jsme spo-
kojeni, s tímto kádrem jsem říkal, že 
musíme hrát vepředu. N nyní bude 
klidné jaro, kdy si budeme moci 
odzkoušet další kluky, prostřídat to, 
nebudou žádné nervy. Jedenáct kol 
můžeme využít k něčemu jinému 
než boji o záchranu. Na žádný po-
stup nemyslíme. Chceme zabudo-
vávat mladé odchovance, což jediné 

se nám v poslední 
době nedaří, tady 
si musím postě-
žovat. Máme tam 
tři kluky, kteří už 
mohli hrát, 
ale jeden 

skončil, druhý řekl trenérovi, že ra-
ději pojede s dorostem, než aby šel 
hrát za muže. Toto se nám v Pivíně 
trošinku přestalo dařit a musíme se 
na budoucnost zaměřit. Dnešní klu-
ci jsou trošinku hrr, a když nedosta-
nou okamžitě šanci, tak se urazí, pře-
stanou chodit. Byla by to ale škoda, 
protože jsou perspektivní.“
●● A kdybyste i tak skončili na 
postupové příčce?
„Do toho mě netlačte! (smutně) 
Moje poděkování patří všem, kteří 
se o fotbal v Pivíně starají. Starostou 

počínaje a naším trávníkářem 
i lajnovačem konče. Každý po-
stup je pěkný, ale já si myslím, že 
pro Pivín je I.B třída optimální 
soutěží. Zastáváme totiž filozofii 

hrát s vlastními kluky. Nechci 
jít cestou postupu a po-

silování na I.A třídu, 
aby nehráli naši kluci. 
Kdyby se o tom ně-
jak hlasovalo, tak já 
bych řekl ne!“
●● Jakou podo-
bu bude mít zim-
ní příprava?
„Začneme v pátek 
dvanáctého úno-

ra, vše proběhne 

v domácích podmínkách. Máme 
v plánu celkem pět přáteláků, vše 
zahájíme v sobotu sedmadvacá-
tého února v Morkovicích s Pa-
člavicemi. Dále se utkáme v ne-
děli šestého března v Boskovicích 
s Protivanovem, v neděli třinácté-
ho v Morkovicích s Klenovicemi, 
v sobotu devatenáctého s Otasla-
vicemi, což už bychom chtěli hrát 
na přírodní trávě. Generálku máme 
naplánovánu na sobotu šestadvacá-
tého března s Čechovicemi, hřiště 
budeme řešit až krátce předtím.“

Kdo bude chtít postoupit do I.A třídy 
Olomouckého KFS? Tato otázka se 
nabízí při pohledu na současnou po-
dobu „A“ skupiny o patro nižší soutě-
že. Hlavní starostí Kojetína bude sta-
bilizovat situaci v „áčku“ a zabránit 
sestupu z krajského přeboru, současně 
s koncem farem je tak otázkou, jestli 
by chtěl mít „béčko“ hned po sebou, ak-
tuálně druhý Pivín pak nechce měnit 
strategii a přáním je vycházet hlavně 
z vlastního materiálu. V případě dal-

ších týmů záleží, jak se velice vyrovna-
né pořadí promísí.

Prostějovsko tu letos netradičně zastupují 
pouze čtyři celky, které se stihly rozprostřít 
do všech sfér tabulky. Po prvních kolech 
tomu nic nenasvědčovalo, ovšem nyní je 
na tom s přehledem nejlépe pivínský So-
kol, který zejména díky produktivnímu 
útoku bral pravidelně body doma i venku. 
Vedle tradičních opor na sebe v závěru 
sezóny upozornil hlavně Jakub Špaček, 
šest branek v pouhých čtyřech duelech je 
na hráče přicházejícího ze třetí třídy okre-
su výtečný počet. Kouč Jaroslav Svozil se 
mohl opřít o nadstandardní střed zálohy 
v podání jeho syna a Pavla Valtra, obra-
nu si dirigoval Martin Sedlák, v útoku se 
prosazoval Stanislav Filka. A vydařil se 

i tah s nasazením skutečných veteránů 
Vladimíra Krče a Pavla Sedláka, jimž je 
dohromady rovných sto let.
Regionální dvojkou v tomto klání jsou po 
delší pauze opět Nezamyslice, tuto pozici 
si vydobyly díky udržení výkonnosti po 
celé hrací období. Jen s tím rozdílem, že 
zatímco první polovina byla hlavně ve 
znamení remíz, tak v té druhé přibylo 

vítězství. A dvaadvacet bodů dává velice 
dobrou výchozí pozici do zbytku ročníku.
Dobře našlápnuto mají rovněž Vrchosla-
vice, které zejména díky postrachu sou-
peřů Petru Šimkovi nasázely mnohem 
více branek, na druhou stranu také častěji 
inkasovaly. K tomuto týmu ovšem divoké 
výsledky za poslední roky patří a třeba 
skóre 6:5 s Čekyní do tohoto schématu 

přímo zapadá. Vedle jiných jednotlivců 
zaslouží velkou pozornost hlavně Jiří 
Loučka. Tento gólman totiž vychytal dvě 
čistá konta, a když nastoupil v poli, tak 
podle oficiálních statistik hned dvakrát 
rozvlnil síť v roli střelce. Tím se na krajské 
úrovni nemůže asi nikdo jiný pochlubit.
Naopak smutek a rozepře zavládly v Kos-
telci na Hané. Díky úspěšnému zvládnutí 
poslední sezóny a mixu mladých i zku-
šenějších hráčů se od tohoto celku očeká-
valo, že bude atakovat nejvyšší pozice. 
Ostatně i Večenrík jej před sezonou viděl 
jako místní jedničku. Jenže pravý opak 
byl pravdou... V první polovině podzimní 
části získal tento celek jen dvě výhry, další 
dvě před sehráním předehrávek a nebýt 
triumfu v Nezamyslicích úplně na závěr, 
nevěstilo by patnáct bodů vůbec nic dob-
rého. Před novým koučem Jaroslavem 
Klimešem tak stojí velká výzva v podobě 
vyvedení sestavy, která má určitě na víc, 
z hlubin černého lesa.
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1. Kojetín „B“ 8 6 2 0 25:9 20
2. Pivín 8 6 1 1 23:10 19
3. Tovačov 8 6 0 2 19:10 18
4. Vrchoslavice 7 5 0 2 21:14 15
5. Nemilany 8 4 2 2 23:14 14
6. Troubky 7 4 2 1 16:8 14
7. Nezamyslice 8 4 2 2 16:11 14
8. Ústí „B“ 7 4 1 2 17:12 13
9. Újezdec 8 4 1 3 17:15 13
10. Kostelec 7 3 2 2 15:12 11
11. Dub 8 3 1 4 21:16 10
12. Horní Moštěnice 7 3 1 3 18:18 10
13. Čekyně 7 3 0 4 16:20 9
14. Přerov „B“ 7 2 1 4 5:9 7

TABULKA DOMA:
1. Kojetín „B“ 7 5 0 2 16:10 15
2. Přerov „B“ 8 5 0 3 16:12 15
3. Dub 7 4 0 3 23:17 12
4. Nemilany 7 3 1 3 14:13 10
5. Pivín 7 3 1 3 15:19 10
6. Tovačov 7 2 2 3 10:12 8
7. Nezamyslice 7 2 2 3 7:13 8
8. Čekyně 8 2 1 5 17:26 7
9. Kostelec 8 2 1 5 12:24 7
10. Vrchoslavice 8 1 3 4 10:18 6
11. Ústí „B“ 8 1 3 4 15:23 6
12. Troubky 8 1 1 6 11:22 4
13. Horní Moštěnice 8 1 0 7 6:25 3
14. Újezdec 7 0 1 6 6:18 1

TABULKA VENKU:

navštivte stále více oblíbenější inter  netové stránky www.vecernikpv.cz

číslo/hráč Z G ŽK ČK

brankáři
Vladimír SVOZIL 12 2 0 0
Vladimír KRČ 5 0 0 0

obránci
Radim PAVELKA 6 0 0 0
Martin POSPÍŠIL 9 0 1 0
Martin Sedlák 15 2 2 0
Martin SPÁLOVSKÝ 15 0 4 0
Radek ŠVÉDA 15 3 2 0
Jiří VLÁČILÍK 6 0 1 0

záložníci
Martin BARTONÍK 2 0 0 0
Roman HÝŽĎAL 4 0 0 0
Tomáš KRČ 5 0 0 0
Josef ONDREJKOVIČ 1 0 0 0
Jaroslav SVOZIL ml. 15 7 8 0
David ŠIŠMA 15 2 2 0
Kamil ŠVÉDA 5 0 0 0
Pavel VALTR 14 7 3 0
Tomáš VRBA 14 1 4 0

útočníci
Michal BARNET 6 0 0 0
Stanislav FILKA 13 5 1 0
Pavel SEDLÁK 2 0 1 0
Jakub ŠPAČEK 4 6 2 0
Viktor ŠVÉDA 6 1 0 0
Zdeněk ŽONDRA 14 3 3 0

REALIZAÈNÍ TÝM
Trenér: Jaroslav SVOZIL starší
Asistent a vedoucí týmu: Pavel SEDLÁK

Poznámka: Za jménem následuje počet utkání, 
vstřelených branek(u brankářů vychytaných nul), 
žlutých a červených karet.

TJ SOKOL V PIVÍNÌ
– hráèské statistiky na podzim 2015

číslo/hráč Z G ŽK ČK

brankáři
Marian JURČÍK 8 1 1 0
Jiří LOUČKA 12 2/2 1 0

obránci
Pavel HORÁK ml. 14 2 1 0
Michal JIŘÍČEK 10 0 4 1
Petr KANKOVSKÝ 12 1 2 0
Jakub MARTINEC 8 1 2 0
Michal OLŠANSKÝ 10 0 3 1
Zdeněk SPILLER 12 0 3 1
Josef TRÁVNÍČEK 15 0 2 0

záložníci
Aleš HOLUB 9 0 3 0
Pavel HORÁK st. 11 2 4 0
Michal HRADIL 14 0 2 0
Jakub CHVOJKA 10 3 2 0
Michal MENŠÍK 15 4 0 0

útočníci
Lukáš KONUPKA 12 3 4 0
Jakub LIGAČ 9 0 3 0
Petr ŠIMEK 9 12 0 0

REALIZAÈNÍ TÝM
Trenér: 1. – 6. kolo Dušan VÁCLALÍČEK
Asistent trenéra: Miroslav COUFALÍK
Vedoucí týmu: Petr ŠTĚPÁNEK

TJ SOKOL VRCHOSLAVICE 1946
– hráèské statistiky na podzim 2015

číslo/hráč Z G ŽK ČK

brankáři
Vít SOLDÁT 14 4 0 1

Obránci:
Jiří DOSTÁLÍK 14 4 1 0
Radek FIALKA 6 0 0 0
David HÁJEK 13 0 4 0
Lukáš KRÁL 13 0 3 1
Michal LAKOMÝ 7 0 2 0
Jan MACHÁLEK 11 1 0 0
Ladislav MOLER 6 0 0 0

Záložníci:
Ivo FIALA 1 0 0 0
Vladimír FIALKA 7 1 1 0
Michal FRGÁL 11 0 0 0
Pavel HORÁK 14 3 4 0
Tomáš MARIÁNEK 15 3 0 0
Dominik MATOUŠEK 2 0 0 0
Miroslav MUSIL 11 3 0 0
Jiří PŘIKRYL 3 0 0 0
Martin PŘIKRYL 12 0 0 0
Miroslav VÉVODA 2 0 0 0
Jan WAGNER 1 0 0 0

Útočníci:
Roman KIRILJUK 1 0 1 0
Jakub KRATOCHVÍL 13 4 1 0
Miroslav LAKOMÝ 12 2 3 1
Martin MÁJ 12 1 2 0
Kamil OULEHLA 1 0 0 0
Zdeněk ŠPIČKA 11 1 1 0

REALIZAÈNÍ TÝM
Trenér: Vlastimil MICHLÍČEK
Vedoucí týma: Miroslav VÉVODA

TJ HANÁ NEZAMYSLICE
– hráèské statistiky na podzim 2015

číslo/hráč Z G ŽK ČK

brankáři
Jakub MENŠÍK 3 0 0 0
Lukáš MENŠÍK 13 2 0 0

Obránci:
Lubomír BALÁŠ 13 1 1 0
Michal BARTÁK 2 0 0 0
Jiří BOŽEK 5 0 1 0
Aleš HORÁK 1 0 0 0
Adam CHOCHOLÁČ 15 1 1 0
Ondřej CHYTIL 12 0 0 0
Milan SYNEK 10 0 3 1
Jakub ZATLOUKAL 9 0 2 0

Záložníci:
Ivo GREPL 12 1 2 0
Dominik HRUBAN 6 0 0 0
Jakub KOPKA 1 0 0 0
Tomáš LANGR 10 0 0 0
Tomáš MENŠÍK 13 1 4 0
Aleš MÓRI 13 1 4 0
Radim MUZIKANT 13 2 1 0
Jan SKALNÍK 4 0 0 0
Jiří SMÉKAL 1 0 0 0
Michael VAŘEKA 13 2 1 0
Pavel VYHLÍDAL 12 4 3 0

Útočníci:
Michal LUŽNÝ 13 5 3 0
Petr MERTA 1 0 0 0
David PREISLER 14 9 2 0

REALIZAÈNÍ TÝM
Trenér: Ivo VYKOPAL
Asistent: Juraj ŠULC
Vedoucí týmu: Vladimír STANĚK

TJ FC KOSTELEC NA HANÉ
– hráèské statistiky na podzim 2015

16 – Josef Šálek (Dub), 12 – Petr Šimek (Vrchoslavice), Jakub Krčmář (Kojetín „B“), 11 – Ma-
rek Suchánek (Horní Moštěnice), 10 – Tomáš Stískal (Troubky), 9 – David Preisler (Kostelec 
na Hané), 8 – Tomáš Smrčka (Tovačov), 7 – Pavel Valtr, Jaroslav Svozil (oba Pivín), Pavel 
Mlčoch (Troubky).

Nejlepší støelciNejlepší støelci
I.B tøídy, sk. „A“:I.B tøídy, sk. „A“:JAK DOPADL FOTBALOVÝ PODZIM? okénko do

I.B tøídy O KFSaneb

KOMENTÁØ

Období od začátku srpna až do poloviny listopadu loňského roku 
umožnilo během víkendů a několika vložených střed odehrát prak-
ticky všechna naplánovaná fotbalová střetnutí bez komplikací, 
přičemž nastalo jen pár kontumací či odkladů na konec zimní 
přestávky. Všichni zainteresovaní v tomto kolektivním sportu tak 
nyní mohou prožívat klidnou zimní pauzu, než se okresní, krajské 
i ještě vyšší soutěže opět rozjedou. Tento čas tak mohou věnovat 
nejen odpočinku a přípravám na zbytek ročníku, nýbrž také čtení 
PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku. Nastal totiž čas na podrobnější roz-
bor a připomenutí toho, co se v závěru léta a během podzimu na 
trávnících od třetí ligy dospělých a až po nejnižší okresní fotbalové 
soutěže událo. 
Po úvodním ohlédnutí za vystoupeními mužů, žen i mládeže 
jsme již v  loňském roce stihli zmapovat cestu 1.SK Prostějov 
Moravskoslezskou fotbalovou ligou a zabrousili též do krajského 
přeboru. V posledních dvou letošních číslech jsme nahlédli rovněž 
pod pokličku I.A třídy Olomouckého KFS, kde má Prostějovsko 
hned šest vyslanců. Nyní přichází řada na „A“ skupinu I.B třídy, 
kde zápolí kvarteto Pivín, Nezamyslice, Vrchoslavice, Kostelec na 
Hané. Také v tomto případě servírujeme obvyklé menu v podobě 
výsledků, tabulek, statistik, trenérských názorů i pohledu redakce. 
Již v příštím čísle se dostane na severnější skupinu nižší krajské 
soutěže a smutnit ovšem nemusí ani ve zbývajících klubech. I na 
ně už se brousí naše novinářské pero...

Dvoustranu připravil - texty: Jiří Možný, foto: Jiří Možný, Zdeněk Vysloužil; Zdroj: www.is.fotbal.cz a www.vysledky.lidovky.cz

CLEAN4YOU I.B TØÍDA O KFS,
SKUPINA „A“

Mužstvo Z V R P S B +/-
1. FK Slavoj Kojetín-Koválovice „B“ 15 11 2 2 41:19 35 (11)
2. TJ Sokol v Pivíně 15 9 2 4 38:29 29 (15)
3. TJ Sokol Tovačov 15 8 2 5 29:22 26 (2)
4. FK Nemilany 15 7 3 5 37:27 24 (0)
5. TJ Sokol Dub nad Moravou 15 7 1 7 44:33 22 (-2)
6. 1.FC Viktorie Přerov „B“ 15 7 1 7 21:21 22 (1)
7. TJ Haná Nezamyslice 15 6 4 5 23:24 22 (-2)
8. TJ Sokol Vrchoslavice 1946 15 6 3 6 31:32 21 (0)
9. TJ Sokol Ústí „B“ 15 5 4 6 32:35 19 (-2)

10. FK Troubky 15 5 3 7 27:30 18 (-3)
11. TJ FC Kostelec na Hané 15 5 3 7 27:36 18 (-3)
12. TJ Sokol Čekyně 15 5 1 9 33:46 16 (-5)
13. TJ Sokol Újezdec 15 4 2 9 23:33 14 (-10)
14. TJ Sokol Horní Moštěnice 15 4 1 10 24:43 13 (-8)

1. kolo, neděle 9. srpna Pivín – Tovačov 1:3
2. kolo, sobota 15. srpna Čekyně – Pivín 3:1
3. kolo, neděle 23. srpna Pivín – Kostelec na Hané 3:1
4. kolo, sobota 29. srpna Horní Moštěnice – Pivín 6:1
5. kolo, neděle 6. září Pivín – Přerov „B“ 2:1
6. kolo, neděle 13. září Vrchoslavice – Pivín 1:2
7. kolo, neděle 20. září Pivín – Troubky 1:1
8. kolo, sobota 26. září Nemilany – Pivín 3:3
9. kolo, neděle 4. října Pivín – Kojetín „B“ 1:0
10. kolo, sobota 10. října Újezdec – Pivín 2:4
11. kolo, neděle 18. října Pivín – Dub nad Moravou 3:0
12. kolo, sobota 24. října Nezamyslice – Pivín 2:0
13. kolo, neděle 1. listopadu Pivín – Ústí „B“ 4:3
14. kolo, neděle 8. listopadu Tovačov – Pivín 2:4
15. kolo, sobota 14. listopadu Pivín – Čekyně 8:1

Jak šel pivínský podzim:Jak šel pivínský podzim:
1. kolo, sobota 8. srpna Nezamyslice – Čekyně 2:2
2. kolo, neděle 16. srpna Kostelec na Hané – Nezamyslice 3:1
3. kolo, sobota 22. srpna Nezamyslice – Horní Moštěnice 3:0
4. kolo, neděle 30. srpna Přerov „B“ – Nezamyslice 1:2
5. kolo, sobota 5. září Nezamyslice – Vrchoslavice 1:1
6. kolo, neděle 13. září Troubky – Nezamyslice 0:0
7. kolo, sobota 19. září Nezamyslice – Nemilany 1:4
8. kolo, sobota 26. září Kojetín „B“ – Nezamyslice 2:2
9. kolo, sobota 3. října Nezamyslice – Újezdec 3:0
10. kolo, sobota 10. října Dub nad Moravou – Nezamyslice 4:0
11. kolo, sobota 17. října Nezamyslice – Ústí „B“ 3:1
12. kolo, sobota 24. října Nezamyslice – Pivín 2:0
13. kolo, neděle 1. listopadu Tovačov – Nezamyslice 2:0
14. kolo, sobota 7. listopadu Čekyně – Nezamyslice 1:2
15. kolo, sobota 14. listopadu Nezamyslice – Kostelec na Hané 1:3

Jak šel nezamyslický podzim:Jak šel nezamyslický podzim:
1. kolo, neděle 9. srpna Nemilany – Vrchoslavice 1:2
2. kolo, neděle 16. srpna Vrchoslavice – Kojetín „B“ 3:2
3. kolo, sobota 22. srpna Újezdec – Vrchoslavice 3:0
4. kolo, neděle 30. srpna Vrchoslavice – Dub nad Moravou 2:5
5. kolo, sobota 5. září Nezamyslice – Vrchoslavice 1:1
6. kolo, neděle 13. září Vrchoslavice – Pivín 1:2
7. kolo, neděle 20. září Tovačov – Vrchoslavice 2:0
8. kolo, neděle 27. září Vrchoslavice – Čekyně 6:5
9. kolo, neděle 4. října Kostelec na Hané – Vrchoslavice 3:3
10. kolo, neděle 11. října Vrchoslavice – Horní Moštěnice 3:0
11. kolo, neděle 18. října Přerov „B“ – Vrchoslavice 1:1
12. kolo, neděle 25. října Ústí „B“ – Vrchoslavice 4:1
13. kolo, neděle 1. listopadu Vrchoslavice – Troubky 2:0
14. kolo, neděle 8. listopadu Vrchoslavice – Nemilany 4:0
15. kolo, sobota 14. listopadu Kojetín „B“ – Vrchoslavice 3:2

Jak šel vrchoslavický podzim:Jak šel vrchoslavický podzim:
1. kolo, sobota 8. srpna Dub nad Moravou – Kostelec na Hané 4:1
2. kolo, neděle 16. srpna Kostelec na Hané – Nezamyslice 3:1
3. kolo, neděle 23. srpna Pivín – Kostelec na Hané 3:1
4. kolo, neděle 30. srpna Kostelec na Hané – Tovačov 2:0
5. kolo, sobota 5. září Čekyně – Kostelec na Hané 4:3
6. kolo, neděle 13. září Ústí „B“ – Kostelec na Hané 2:2
7. kolo, neděle 20. září Kostelec na Hané – Horní Moštěnice 0:1
8. kolo, neděle 27. září Přerov „B“ – Kostelec na Hané 0:1
9. kolo, neděle 4. října Kostelec na Hané – Vrchoslavice 3:3
10. kolo, neděle 11. října Troubky – Kostelec na Hané 3:1
11. kolo, neděle 18. října Kostelec na Hané – Nemilany 3:3
12. kolo, neděle 25. října Kojetín „B“ – Kostelec na Hané 7:0
13. kolo, neděle 1. listopadu Kostelec na Hané – Újezdec 3:2
14. kolo, neděle 8. listopadu Kostelec na Hané – Dub nad Moravou 1:2
15. kolo, sobota 14. listopadu Nezamyslice – Kostelec na Hané 1:3

Jak šel kostelecký podzim:Jak šel kostelecký podzim:

Pøedsezónní tip
I.B tøída, sk. „A“:

3. Kostelec na Hané
5. Pivín
9. Nezamyslice
10. Vrchoslavice

TIP VEČERNÍKU
Od konce srpna prohráli pivínští fotbalisté jediné střetnutí, stalo se tak v závěru října na 
půdě Nezamyslic.

“ Byli tam prostě
         určití, kteří si

                       mysleli, že vše 
              spadne

               z nebe...

JSME JEDNA
RODINA

Řekni svým přátelům,
že už jsi taky s náma

Doporuč, sdílej
a dej like na

www.facebook.com/vecernikpv

PIVÍNSKÝ
J. SVOZIL: „MŮŽEME PROHRÁT, ALE AŤ NÁM LIDI ZATLESKAJÍ!“

se nám v poslední
době nedaří, tady 
si musím postě-
žovat. Máme tam
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“ Nechci jít cestou postupu a posilování 
na I.A třídu, aby nehráli naši kluci.

Kdyby se o tom hlasovalo, tak já bych řekl ne!

Nezamyslický kouč Vlastimil Michlíček: 
„S umístěním panuje spokojenost“
NEZAMYSLICE V pozici hlavního trenéra 
„A“-mužstva nezamyslické Hané zůstal po 
jarním titulu okresního přeborníka Vlastimil 
Michlíček (na snímku). Pod vedením 
současného starosty městyse dokázali 
hráči navzdory druhému nejhoršímu útoku 
celé soutěže šestkrát vyhrát a čtyřikrát 
remizovat, to v součtu dává sedmou pozici. 
Jeden z nováčků „A“ skupiny I.B třídy se tak 
zařadil do nesmírně vyrovnaného středu, 
odkud to má jen čtyři body na třetí Tovačov 
i jedenáctý Kostelec na Hané.

vovali po
očekávám
příchod
chody.
jsme se

káře, ale
nám to. Je

nadále prav

“          Proměňování šancí je naší
velkou slabostí. Částečně to pramení 

ze zranění, trochu z  faktu, že v útoku 
nemáme kvalitní zakončovatele.

Z „Turků“ jde strach, z Kostelce nikoliv...

„Herní projev mužstva je sympatický,“ těší sekretáře Vrchoslavic Jindřicha Vlče

„Tuto sezónu jsem chtěl postoupit,“ hořekuje 
dnes už bývalý trenér Kostelce Ivo Vykopal
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š 

“ Náš tým omladil a byl doplněn hráči, 
kteří teprve sbírají zkušenosti. Projevilo 

se to v některých zápasech takticky

            určití, kteří
                            mysleli, ž

                     spadne
                                 z nebe..

foto: archív V. Michlíčka



PROSTĚJOV Doposud nejzají-
mavějším hráčem, který přišel do 
prostějovského eskáčka na testy,  
je osmadvacetiletý stoper Lukáš 
Bodeček. Hráč se zkušenostmi 
z  mládežnických reprezentací a 
české i slovenské nejvyšší soutě-
že se netají tím, že jeho naturelu 
odpovídá pouze vítězný závěr 
zápasu, potažmo celé soutěže. 
Zůstane a bude prožívat další po-
stupové oslavy s Prostějovem? I to 
nás zajímalo v prvním rozhovoru 
Večerníku s papírově nejzvučněj-
ší přírůstkem výběru Františka 
Jury, který přezimovává na dru-
hém místě tabulky MSFL.

●● Kariéru na fotbalových trávní-
cích máte bohatou. Zkuste ji krátce 
shrnout?
„Jelikož pocházím 
kousek od 
Slavkova, 

s fotbalem jsem začínal v Dr-
novicích, odkud přestoupil do Olo-
mouce, kde jsem si vyzkoušel první ligu. 
Krátce jsem hostoval v Jihlavě, následně 
odešel do slovenské první ligy, v  níž 
jsem oblékal dres Dunajské Stredy. Pak 
jsem se vrátil zpět do Olomouce a po 
půlroční štaci v Mostu jsem zakotvil ve 
Viktorii Žižkov. Momentálně jsem hrá-
čem Jablonce, kam jsem byl loni vykou-
pen ze Žižkova. Podzimní část jsem ale 
strávil v  jednom středočeském klubu 
s vazbami na Jablonec.“
●● Zkušenosti ovšem máte i z me-
zinárodní úrovně...
„V  nároďáku jsem odehrál padesát 
zápasů v kategorii od šestnácti do je-

denadvaceti let. Sešla se tam tenkrát 
výborná parta dnes známých fotba-
listů, jako jsou Marek Suchý, Tomáš 
Necid, Lukáš Vácha nebo Bořek 
Dočkal.“
●● Kterých momentů ve své do-
savadní kariéře si nejvíc ceníte?
„Cením si každého vítězného 
zápasu, jsem vítězný typ a do 
každého zápasu jdu s  tím, 
že chci vyhrát a nic jiného 
neberu. Samozřejmě řadím 
vysoko utkání v  první české 
i slovenské lize, pěkné mo-
menty přinesl postup z  dru-
hé do první ligy s Viktorkou. 
Bohužel rok nato jsme spadli 
zpátky, což přineslo opačné 
emoce.“
●● Jaká je současná úroveň fot-
balu na Slovensku?
„Jsou tam asi čtyři týmy, které by 
mohly hrát v horní polovině naší 
první ligy, ostatní by se kva-
litou příliš neprosadily. 
Dunajská Streda, za 

kterou jsem nastupoval, měla tehdy 
krizi, ale v  poslední době posílila 
a v  naší soutěži by asi hrála důstoj-
nou roli.“

●● Mnoho nechybělo a byl byste 
se s  fotbalem ocitl i za polárním 
kruhem...
„Loni v létě jsem měl jít hrát do Fin-
ska do tamní druhé ligy, bohužel 
jsme se nakonec nedohodli na pod-
mínkách, byť zájem z  finské strany 
byl velký. Šlo o klub z Laponska, ze 

samotného severu země, kde bylo 
i v  létě nějakých šest stupňů. První 
můj dotaz manažerovi byl, jestli mě 
tam posílá hrát fotbal nebo hokej... 
Bylo to hodně poučné, byť jsem tam 
strávil pouhé dva týdny. Kvalitou 
bych tamní soutěž zařadil na pomezí 
naší první a druhé ligy.“

●● Má finský fotbal nějaká speci-
fika?
„Soutěž se hraje na umělé trávě, což 
pochopitelně dvakrát příjemné není. 
Zajímavostí je, že tam neexistují ka-
biny na převlékání, na tréninky jezdí 
hráči už převlečení z  domu na ko-
lech. Přes extrémní podmínky byla 
v  týmu většina hráčů tmavé pleti, 
které by bylo nutné z pozice stopera 
dobře organizovat.“
●● S čím přicházíte na testy do 
Prostějova?
„Tvrdím, že zdejší klub by měl hrát 
opět druhou ligu. Chci popřát všem 
novým spoluhráčům, ať se daří, a ta 
druhá liga se sem po letech vrátila. 
Chtěl bych si na konci jara prožít po-
stupové oslavy. (úsměv) Uvidíme, co 
život přinese...“
●● Co považujete za svůj nevětší 
přínos pro tým?
„Myslím, že moji silnou stránkou je 
organizace hry, jsem komunikativní 
typ, čehož využívám na hřišti. Jako 
stoper musím umět rozehrát míč 
dopředu na spoluhráče, vzhledem 
k fyzickým dispozicím jsem také hla-
vičkář při standardních situacích.“
●● Budete dojíždět z Prahy?
„Jak jsem zmínil, pocházím od Slav-
kova, momentálně dojíždím od ro-

dičů, ale jinak bydlím v  Praze, kde 
mám osobní aktivity. Tudíž vytvoří-
me duo se Zelím a dojíždět na Ha-
nou budou dva pražští Lukášové.“ 
(smích)
●● Vraťme se ještě na začátek vaší 
kariéry. Měl jste nějaké fotbalové 
vzory?

„Patřil k nim Rivaldo, poté Cristiano 
Ronaldo. V současnosti je asi nejdů-
ležitější metou zdraví.“
●● Máte stabilní přezdívku a číslo 
dresu?
„Ano, obojí. Po celou fotbalovou ka-
riéru mi říkají ´Body .́ V Sigmě jsem 
původně začínal s číslem šestadvacet, 
brzy jsem ale přešel na šestnáctku, kte-
rou jsem měl ve všech klubech. Tady 
v Prostějově jsem zatím navlékl desít-
ku, protože šestnáctka už je obsazená.“
●● Při sportu jste si našel čas i na 
studium...
„Ano, absolvoval jsem vysokou ško-
lu v Olomouci, obor management 
sportu a trenérství.“
●● Jakými dalšími aktivitami se 
kromě fotbalu zabýváte?
„Zastávám názor, že celý život bylo 
stran životosprávy pečováno o mě, 
tak je čas, abych tyto poznatky pře-
dal dál. Pracuji jako osobní trenér jak 
ve dvou fitness centrech, tak indivi-
duálně u klientů.“
●● Co vám při vaší profesi nejvíce 
chutná na talíři?
„Správná životospráva je takříkajíc 
mým koníčkem. Preferuji proto ku-
řecí maso a těstoviny, svůj jídelníček 
si poměrně dost přísně hlídám. Vi-
dím v tom základ dobrého výkonu.“

rozhovor Večerníku32 Pondělí 25. ledna 2016
www.vecernikpv.cz

vizitka
LUKÁŠ BODEČEK

✓ narodil se 24. srpna 1988
✓ fotbal začal hrát v Bučovicích, v žákovské 
kategorii přešel do Drnovic
✓ profesionální kariéru začal v Sigmě Olo-
mouc, hrál v Jihlavě, Dunajské Stredě, Mostu
✓ čtyři roky strávil na Žižkově, odkud jej 

před rokem koupil Jablonec, kde ale nenastupoval
✓ celou kariéru působí na postu stopera
✓ má zkušenosti z juniorských reprezentací od šestnácti do jedenadva-
ceti let
zajímavost: jeho spoluhráči byli v minulosti například Marek Suchý, 
Tomáš Necid, Lukáš Vácha nebo Bořek Dočkal

„Kromě fotbalu pracuji jako osobní trenér, takže správná životospráva je takříkajíc mým velkým koníčkem. Jídelníček si poměrně dost hlídám.“

„JSEM VÍTĚZNÝ TYP! NIC JINÉHO V ZÁPASECH NEBERU“
Lukáš Bodeček by chtěl s Prostějovem prožít postupové oslavy

e osmadvacetiletý stoper Lukáš
Bodeček. Hráč se zkušenostmi
z  mládežnických reprezentací a
české i slovenské nejvyšší soutě-
že se netají tím, že jeho naturelu
odpovídá pouze vítězný závěr 
zápasu, potažmo celé soutěže.
Zůstane a bude prožívat další po-
stupové oslavy s Prostějovem? I to
nás zajímalo v prvním rozhovoru
Večerníku s papírově nejzvučněj-
ší přírůstkem výběru Františka
Jury, který přezimovává na dru-
hém místě tabulky MSFL.

●● Kariéru na fotbalových trávní-
cích máte bohatou. Zkuste ji krátce
shrnout?
„Jelikož pocházím
kousek od
Slavkova, 

s fotbalem jsem začínal v Dr-
novicích, odkud přestoupil do Olo-
mouce, kde jsem si vyzkoušel první ligu.
Krátce jsem hostoval v Jihlavě, následně
odešel do slovenské první ligy, v  níž
sem oblékal dres Dunajské Stredy. Pak 
sem se vrátil zpět do Olomouce a po
půlroční štaci v Mostu jsem zakotvil ve
Viktorii Žižkov. Momentálně jsem hrá-
čem Jablonce, kam jsem byl loni vykou-
pen ze Žižkova. Podzimní část jsem ale
strávil v  jednom středočeském klubu
s vazbami na Jablonec.“
●● Zkušenosti ovšem máte i z me-
zinárodní úrovně...
„V  nároďáku jsem odehrál padesát
zápasů v kategorii od šestnácti do je-

Necid, Lukáš Vácha nebo Bořek 
Dočkal.“
●● Kterých momentů ve své do-
savadní kariéře si nejvíc ceníte?
„Cením si každého vítězného 
zápasu, jsem vítězný typ a do
každého zápasu jdu s  tím,
že chci vyhrát a nic jiného 
neberu. Samozřejmě řadím 
vysoko utkání v  první české 
i slovenské lize, pěkné mo-
menty přinesl postup z  dru-
hé do první ligy s Viktorkou. 
Bohužel rok nato jsme spadli 
zpátky, což přineslo opačné
emoce.“
●● Jaká je současná úroveň fot-
balu na Slovensku?
„Jsou tam asi čtyři týmy, které by 
mohly hrát v horní polovině naší
první ligy, ostatní by se kva-
litou příliš neprosadily. 
Dunajská Streda, za 

nou roli. „Loni v létě jsem měl jít hrát do Fin
ska do tamní druhé ligy, bohuže
jsme se nakonec nedohodli na pod
mínkách, byť zájem z  finské strany
byl velký. Šlo o klub z Laponska, ze

Foto: Josef Popelka

všechny beneffity budou poskytnuty během února 
2016, k vyzvednutí budou přímo v redakci, 

V příštím čísle najdete přehled dárků!

* POKUD SI OBJEDNÁTE CELOROČNÍ PŘEDPLATNÉ PROSTĚJOVSKÉHO VEČERNÍKU, 
   MÁTE STÁLE ŠANCI NA VÝHRU
* CENA ABONENSTVÍ 884 KORUN (objednávka může být učiněna kdykoliv, vždy platí 
   na 52 vydání od datumu jejího podání)
* garanci za včasné dodání do schránky poskytla Česká pošta a.s.
  (v případě jakýchkoliv potíží vám Večerník zajistí dodání chybějícího čísla  
maximálně do 2 hodin od nahlášení!)
* každý předplatitel obdrží upomínkový předmět
  PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku

* všichni abonenti budou zařazeni do SLOSOVÁNÍ
  O HODNOTNÉ CENY!

... ve hře také 
ZÁJEZD na prestižní 

sportovní akci
s mezinárodním 

charakterem, 
pobyt v hotelu 

s wellness službami 
a řadu dalších 

zajímavých cen.

JEN S ROČNÍM PŘEDPLATNÝM...
VEČERNÍK AŽ DO SCHRÁNKY A VÝHRA PŘÍMO DO KAPSY!

TATO AKCE PLATÍ 

DO 15. ÚNORA 2016.

NÁSLEDNĚ PROBĚHNE

SLOSOVÁNÍ CEN 

SOUTĚŽTESOUTĚŽTE

O DESET TISÍC KORUN
O DESET TISÍC KORUN

V HOTOVOSTI!V HOTOVOSTI!

v rámci exkluzivního
interview
pro Večerník
se ptal

ník

TomášTomáš
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Čtyřicetizápasový maraton odstar-
toval dvěma šestičlennými základ-
ními skupinami. V  nich kralovaly 
naprosto dominantním způsobem 
oba výběry Lokomotivy Horní 
Heršpice. V „áčku“ ztratil žlutý tým 
pouze remízou s Líšní, v „béčku“ pak 
vyhrálo modré družstvo všechny 
své zápasy. Celkově měly Heršpice 
skóre 38:5 a téměř nikdo v hale ne-
pochyboval, že poputuje vítězná tro-
fej do Brna. Ve velmi dobrém světle 

se ukázal i jeden z trojice domácích 
želízek, červený výběr Kostelce. Za-
jistil si postup do play off z druhého 
místa skupiny A. Druhý kostelecký 
tým skončil ve skupině B na páté po-
zici, Mostkovice bez několika opor 
pak šesté v grupě A. 
Roli favoritů zvládly Heršpice i ve 
čtvrtfinále, když žlutý celek vyřadil 
Uherský Brod (4:2) a modrý nasadil 
v derby Líšni pětibrankovou rukavici. 
Postup do vyřazovacích bojů byl jako-
by živou vodou pro ve skupině trápící 
se Štramberk. K  lítosti domácích fa-
noušků to bylo na úkor Kostelce, který 
se musel smířit s porážkou 0:3! Čtyř-
lístek semifinalistů pak doplnily Nové 
Sady, které si poradily s Jabloncem 2:0. 
V  zápasech o konečné umístění se 
našim zástupcům také nedařilo. 

Mostkovice ztratily dobře rozehra-
nou partii s Mnichovým Hradištěm 
v poslední minutě a padly 1:2, „bílý“ 
Kostelec pak podlehl v  penaltovém 
rozstřelu Kopačkám z  Oseku. „Byl 
to silně obsazený a kvalitní turnaj. 
Závěrečné zápasy to jen potvrdily, 
byla radost se na ně dívat. Z našeho 
pohledu šlo o dobrou školu mladých 
holek. I když jsme skončili poslední, 
myslím, že jsme nezklamali,“ hod-
notil Jaroslav Karafiát, kormidelník 
Mostkovic.  
Elitní kvarteto pak předvedlo divá-
kům v  hale elektrizující semifinále. 
Jako první se popasovaly „žluté“ Her-
špice s  Novými Sady a duel musely 
po výsledku 1:1 rozhodovat pokuto-
vé kopy. V těch pohrdly Sady dvěma 
mečboly, aby nakonec proměnily až 

ten třetí! Ještě větší drama nabídl sou-
boj Štramberku s  „modrými“ Her-
špicemi. Severomoravanky utekly 
doslova hrobníkovi z lopaty. Brňanky 
v úvodu přežily dvě gólovky a postup-
ně převzaly otěže. Výsledkem byl ve-
doucí gól krátce před koncem. Co se 
však přihodilo následně, se hned tak 
nevidí. Heršpice šly v  závěrečných 
vteřinách v přečíslení tří na brankář-
ku, ale místo jisté branky o míč přišly 
a z  následného protiútoku po střele 
Terezy Davidové inkasovaly. V  ten 
okamžik zazněl konečný klakson a 
šlo se do penalt, ve kterých Kotouč 
svůj zázračný obrat dokonal. „To by se 
stávat nemělo! Sedm vteřin do konce, 
tři na gólmana a dostaneš góla,“ láteřil 
heršpický kouč Tomáš Loder a dodal: 
„V tom je ale fotbal krásný....“

V  boji o třetí místo si to pak mezi 
sebou rozdaly heršpické týmy a 
radoval se mladší žlutý výběr. V 
samotném finále se jednalo o tak-

tickou bitvu s bezbrankovým vyús-
těním. Rozhodovaly opět pokutové 
kopy, v  nichž byly opět úspěšnější 
„Štramberačky“! „Úkolem bylo uhlí-
dat hráčku číslo deset (Mokrušová - 
pozn. red.). Podařilo se a penalty už 
byly vabank,“ usmíval se Tomáš Ve-
čerek, šťastný kouč Štramberku.
Celkově měl turnaj nadstandardní 
fotbalovou úroveň. Zvláště semifiná-
lové a finálová bitva, zvedaly diváky 
ze sedadel. Kvalitou zapadlo i kvarte-
to rozhodčích Dominik Spurný, Petr 
Bašný, Radek Motal a Jiří Němec. 
„Uhráli jsme, na co jsme měli. Ty 
čtyři celky, které skončily před námi, 
byly podstatně důraznější a rychlej-
ší. K tomu není moc co dodat,“ uznal 
kvality top kvarteta Marek Jelínek, 
trenér domácího Kostelce na Hané. 
 Výsledkový servis turnaje
 najdete na straně 22

PROSTĚJOV S reprezentací do sed-
mnácti let se probojoval na mistrovst-
ví Evropy, v Sigmě začal dostávat šanci 
i za starší dorost. Zatím nejúspěšnější 
fotbalová sezóna v podání Mojmíra 
Chytila se ale nečekaně uzavřela. Na 
vině je vážné zranění kolene, které 
znamená minimálně šestiměsíční 
pauzu.
„Stalo se mi to v závěrečném zápase za 
U19 proti Teplicím. Nastoupil jsem na 
posledních patnáct minut a hrál jsem 
tři minuty, náhle jsem chtěl změnit 
pohyb a prasklo mi tam. Ošetřit jsem 
se nenechal, dohrál jsem to s velkou 
bolestí a hned ten den jsem šel k dok-
torovi. Bylo jasné, že je to ‚křižák‘, 
potvrdilo se to poté na magnetické 
rezonanci,“ vracel se šestnáctiletý fot-
balista k nešťastnému momentu.

Nyní už má za sebou úspěšnou op-
eraci a celkem se srovnal s tím, že 
musí odpočívat tak dlouhé období. 
„Samozřejmě mě to ale štve, protože 
v přípravě nás čekají těžké zápasy 
a poté i liga. Mám před sebou rehabil-
itaci, poté už nějaké zatěžovaní kolene 
a běh. Návrat bude těžký, ale bude to 
stát za to. Stojí za mnou celá rodina, 
každý se snaží, toho si vážím,“ dodala 
česká naděje.   (jim)

ÚSTÍ NAD ORLICÍ Uplynulou 
sobotu v pravé poledne sehráli na 
zasněžené umělé trávě sportovního 
areálu v Ústí nad Orlicí prostějov-
ští fotbalisté druhé zimní příprav-
né utkání proti místní Jiskře. Šlo 
o náhradní řešení, protože původně 
byla ve hře příprava s Ružombero-
kem, z níž rozhodnutím slovenské 
strany sešlo. Z téměř půltuctu gólo-
vých šancí se ujala pouze jediná, kdy 
soupeř těsně před koncem vyrovnal 
na konečných 1:1.

Vzhledem k  poměrně rozsáhlé ma-
rodce bylo vůbec na vážkách, zda-
-li bude eskáčko dlouhou cestu na 
východ Čech vůbec vážit. Ke zra-
něným Koudelkovi, Pančochářovi 
a Susovi se přidal nemocný Nekuda. 

Chyběl také gólman Neoral, který 
skládal v sobotu dopoledne zkouš-
ku, a na poslední chvíli se omluvil 
také Hloch. Naopak dvěma pří-
růstky oproti premiérové přípravě 
byla dvojice Fládr - Rus, která ráno 
dorazila po čtrnáctihodinové cestě 
autobusem ze školního lyžařského 
soustředění v Itálii. Oba borci v šat-
ně ani během jízdy klubovým auto-
busem příliš nevnímali, ale na třicet 
minut na hrací plochu vyběhli. „Pře-
ce jen jsem se rozkoukal, ale není to 
ono. Po nevyspání je člověk slabý, 
celý zápas bych rozhodně nedal,“ 
podělil se s Večerníkem o své pocity 
po zápase Aleš Rus s tím, že půlho-
dinka byla opravdu tak akorát. Na 
místo stopera se tak vedle Bodečka 
postavil od začátku utkání asi jediný 
vhodný hráč, Machynek. Po zkuše-
nostech z minulého týdne byly zadní 
řady přece jen organizovanější, jedi-
né zaváhání přišlo zhruba po dvaceti 
minutách, kdy si příliš nerozuměli 
Kofroň s Bodečkem při malé domů 
a druhý jmenovaný odkopával míč 
před brankovou čarou.
Domácí nijak dravou ofenzivou 
nedisponovali a prvních deset mi-
nut se nechali zatlačit před vlastní 
branku. Pak však zůstal nepokry-
tý hráč na hranici prostějovské-
ho vápna, Kofroň ale se slabým 

pokusem problémy neměl. Na 
druhé straně mířil z otočky mimo 
Langer, stejně se vedlo Machál-
kovi, po individuálním průniku 
dal balónu opačnou rotaci Přikryl. 
Největší šance první půle přišla 
po třiceti minutách hry, kdy ukáz-
kově potáhl míč po pravé straně 
Machálek, naservíroval jej před 
odkrytou branku Kroupovi, ten ale 
z malého vápna vysoko přestřelil...
Do druhého poločasu nastoupil ze 
1.SK Prostějov dorostenec Zaple-
tal a na hrotu operovali Machálek 
s Přikrylem. Na levé straně navázal 
na výborné výkony z předchozího 
týdne Sečkář, který poslal do vápna 
několik centrů, pohříchu ale nena-
cházel spoluhráče. Po vystřídání byli 
přes zmíněný spánkový deficit hod-
ně viditelní Fládr uprostřed hřiště 
a Rus na svém postu stopera.
Gólově se ale stále nedařilo. Machá-
lek orazítkoval tyč, následně Machy-
nek u levé tyče napodobil Kroupu. 
A tak se zasloužené odměny za kva-
litní a zodpovědný výkon dočkal 
Sečkář, který technickou střelou 
pravou nohou překonal domácího 
gólmana - 0:1. Když už to vypada-
lo na hubené vítězství, prohraný 
hlavičkový souboj a nedostoupení 
protihráče znamenalo ojedinělou 
ústeckou střelu, na kterou ani vytáh-

lý brankář Šarman, který na poslední 
desetiminutovku vystřídal Kofroně, 
nedosáhl.
„Za dnešní obranou se chytalo 
podstatně lépe,“ potvrdil po utká-
ní „Kofi“. „Drželi se víc při sobě, 
domácím prakticky nic nedovolili. 
Měli jsme ovšem proměnit spoustu 
našich šancí a jednoznačně vyhrát,“ 

litoval gólman, jehož bylo v průbě-
hu utkání slyšet se zoufalým apelem 
„tak už něco dejte...“
Nadcházející sobotu sehraje 1.SK 
Prostějov poslední utkání před 
odjezdem na soustředění. Od 
10:30 hodin je naplánován výkop 
v pořadí třetího přípravného due-
lu v Boskovicích.
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Bafuòáøské rošády
Prostějov (zv) - Rušno není jen 
na přestupovém trhu, ale změny se 
týkají i funkcionářského obsazení 
na Okresním fotbalovém svazu. 
Ke změně došlo ve složení Ko-
mise mládeže, kde dosavadního 
předsedu Radima Weissera střídá 
ve funkci kostelecký mládežnický 
trenér Juraj Šulc. Komise mládeže 
bude pracovat ve složení Kocourek, 
Přikryl, Weisser, Ociepka, Uhřík, 
Kopřiva, Ráček, Sklenář a předse-
dou je výše zmíněný Juraj Šulc. 

‚Turci‘ míøí do lázní!
Pivín (zv) - Nic nového zatím 
nepostihlo pivínskou fotbalovou 
loď. „Zatím spíme,“ hlásil trenér 
Jaroslav Svozil a s úsměvem dodal: 
„Na vavřínech...“ Plán zimní přípra-
vy už ale ‚Turci´ mají pohromadě. 
„Zahájíme 18. února, sehrajeme 
pět přáteláků. Domluvené máme 
Pačlavice, Klenovice, Protivanov, 
Otaslavice a Čechovice. V plánu 
máme i lázně,“ nakousl Svozil za-
jímavé téma a s úsměvem uzavřel: 
„Ale ty prostějovské městské, bu-
deme chodit plavat!“ O změnách 
v kádru mluvit nechtěl. „Všechno 
je v jednání, naším cílem je udržení 
stávajícího kádru. Máme ale vy-
hlédnuté dva kluky z nižších soutě-
ží, které vyzkoušíme.“ 

Pírek míøí do Smržic
Přemyslovice (jim) - Posled-
ní rok a půl strávil David Pírek 
v Přemyslovicích, nyní má kme-
nový hráč 1.SK Prostějov namí-
řeno blíže k okresnímu městu. 
Jednadvacetiletý odchovanec to-
hoto klubu, jenž s fotbalem začínal 
v Čechovicích, totiž zřejmě změní 
dres a v okresním přeboru vymění 
aktuálně poslední tým tabulky za 
Smržice pohybující se uprostřed 
pořadí. „Kontaktoval ho Petr Got-
twald a nebudeme mu bránit. Je to 
sice hráč naší základní jedenáctky, 
neděláme ale naschvály a nebude-
me přece nikoho držet násilím. Je 
využitelný v obraně i záloze, ale 
na tyto posty máme i další hráče, 
takže ho nahradíme,“ nebojí se vý-
razného oslabení přemyslovický 
trenér Jaroslav Liška.
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František JURA - 1.SK Prostějov:
„Tento zápas přece jen splňoval trochu přísnější měřítka. S ofenzivní činností 
jsem byl spokojen, neproměnění šancí je samozřejmě problém, ale ten se 
na trénincích vypilovat nedá. Stoperská dvojice opět nebyla kompletní, 
ale organizace zadních řad už začíná fungovat. Jsme zatím ve fázi kondiční 
přípravy, takže i z tohoto úhlu je třeba se na kvalitativní úroveň zápasu dívat.“

Hodnocení trenéra

PŘEMYSLOVICKÁ KAUZA: 
Okresní svaz potvrdil trest, klub se odvolal do Prahy
PROSTĚJOV Poslední týden 
podzimní části okresního přebo-
ru se uskutečnil bez fotbalistů Pře-
myslovic, kteří za nenastoupení 
k duelům proti Skalce a Čecho-
vicím „B“ dostali od Sportovně-
-technické komise (STK) Okres-
ního fotbalového svazu (OFS) 
Prostějov vedle kontumační po-
rážky také celkovou pokutu šest 
tisíc korun. Vedení tamějšího 
Sokola se proti verdiktu odvolalo 
k výkonnému výboru OFS Pros-
tějov, který uložený trest potvrdil. 
Tím ovšem celý případ nekončí, 
Přemyslovice se totiž obrátily na 
Fotbalovou asociaci České repub-
liky.

„Nenabídli nám náhradní termín se-
hrání zápasů, nerozmýšleli se a hned 
udělili pokutu a kontumaci, přestože 
tu byla možnost odehrát utkání o 
týden později. Nevím, proč nebrali 
v úvahu lékařské zprávy, tak jsme se pro-
ti rozhodnutí výkonného výboru odvo-
lali. Navrhli jsme sehrání duelů později 
a uvidíme, jak rozhodne Praha,“ nastínil 
Večerníku aktuální stav předseda pře-
myslovického klubu Josef Kučera.
Táhnoucí se kauza nijak netěší ani před-
sedu okresní kopané Milana Elfmarka, 
jenž je nyní rovněž v očekávání, jaký ver-
dikt padne v hlavním městě. „Je to hodně 
složité a pohybujeme se na tenkém ledě. 
Sám jsem byl obviněn, že jsem zavdal 
podnět, jak má komise rozhodnout, to 

je obrovský nesmysl. Respektujeme od-
volání k vyšší instanci a čekáme na další 
postup, celkově je to ale nešťastné řešení 
a nepříjemné, mělo by se rozhodnout na 
hřišti,“ sdělil nám šéf OFS Prostějov.
Osobně předpokládá, že se nyní řeší 
procesní stránka věci, jestli bylo do-
drženo vše, co ukládají předpisy. „Lé-
kařské zprávy nám nepřišly jako do-
stačující důvod, proč nemohli k utkání 
nastoupit, je to ale stále otevřené. Mrzí 
mě, že se musíme něčím takovým za-
bývat. Těžko se v tom orientovat, když 
vám mužstvo nenastoupí s tím, že má 
osm nemocných hráčů,“ podělil se 
o aktuální pocity s tím, že více by se 
zatím k tomuto případu nechtěl vyjad-
řovat.  (jim)

V Ústí nad Orlicí přehlídka promarněných šancí a plichta
Druhá příprava prostějovských fotbalistů 1. SK:

TJ ÚNO
1.SK PV 1:1

Domácí hráči se marně snaží zachytit průnik Zapletala, kterého zdvojuje Petržela 
(vpravo).  Foto: Tomáš Kaláb

Chytil má po sezóně

ŽENSKÝ FOTBALOVÝ TURNAJ V KOSTELCI NA HANÉ: ŠTRAMBERK SENZAČNĚ OBHÁJIL LOŇSKÝ TRIUMF
KOSTELEC NA HANÉ Do roka a do dne! Osmý ročník kostelec-
kého halového turnaje v ženské kopané měl stejného vítěze 
jako v roce minulém. Z rekordního dvanáctičlenného pelotonu 
vykrystalizoval jako nejlepší Kotouč Štramberk, jenž za sebou 
nechal hlavní favority v podobě Nových Sadů a obou výběrů 
Horních Heršpic. „Za poslední dva zápasy, můžu před holkama 
jen smeknout,“ nechal se slyšet Tomáš Večerek, trenér vítězů. 
A měl naprostou pravdu, vyrovnat semifinálový duel v poslední 
sekundě se hned tak nevidí... PROSTĚJOVSKÝ Večerník byl jakož-
to exkluzivní mediální partner po celou dobu pěkně nablízku.

původní zpravodajství
pro Večerník

Zdeněk
 VYSLOUŽIL

odajství

L
Vítězné bojovnice ze Štramberku.  Foto: Zdeněk Vysloužil

Nejlepší hráčka: Eva RYCHTAROVÁ (Štramberk)
Nejlepší střelec: Hana DUCHÁČKOVÁ (Heršpice M)
Nejlepší brankář: Tereza WEIDENHÖFEROVÁ (Líšeň)
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PARDUBICE, PROSTĚJOV Na 
vítězství nad severočeskými „Váleč-
níky“ nedokázali navázat basketba-
listé Prostějova. V Pardubicích si 
vybrali slabší chvilku a nedařilo se 
jim ani na jedné polovině hřiště. Je-
jich soupeř získal na doskoku řadu 
míčů k opakovaným střelám a na-
víc především po přestávce Orlům 
odešla střelba z dálky. Bez této zbra-
ně na protivníka nestačili a prohráli 
60:75, když po pauze dali pouze 
šestadvacet bodů.

Už první čtvrtina naznačila, že Orly 
nečeká nic snadného. Po dobrém 
začátku Pardubice srovnaly malou 
ztrátu a díky úspěšnému pokusu 
Půlpána šly dokonce do vedení. 
O to Východočechy na chvíli obral 
kapitán Marko střelou z dlouhé vzdá-
lenosti. Následovaly ale pardubické 
koše, které stanovily vedení domácí 
sestavy 13:11 po deseti minutách.
Velká přetahovaná pokračovala v ná-
sledujících minutách. Nejprve natá-
hl domácí náskok Autrey, po bodech 
Slezáka a Dokoupila hráči Ariete 
překlopili výsledek na svoji stranu 
a od té chvíle byli lepší. Při chuti byl 
zejména Slezák, jehož přesně stře-
ly přinesly Orlům vedení 34:29 po 
první půli.

Z náskoku se po obrátce tým 
z Prostějova radoval pouze dvě mi-
nuty. Zasloužil se o to Pandula, na 
jehož úspěšné pokusy odpověděl 
Marko a soupeři se často střídali 
ve vedení. V této pasáži se ale v klí-
čových momentech připomenuli 
pivoti Švrdlík a Kohout. Proti své-
mu bývalému týmu ukázali svoji 
kvalitu a výrazně přispěli k výsledku 
50:47 před začátkem závěrečné 
desetiminutovky.
Ta už patřila Pardubicím. Během je-
diné minuty se pod prostějovským 
košem prosadila trojice Půlpán, 
Autrey a Švrdlík a získala Východo-
čechům rozhodující náskok, který 
ukončil vítěznou sérii Prostějova.
 (lv)

●● Jedinou zahraniční výjimkou 
prostějovského kádru je Brett 
Roseboro...
„To je pravda. Máme jednoho Ame-

ričana. Ale to je dobrý a úplně bez-
problémový parťák. To mužstvu 
hodně pomůže. Měli bychom toho 
využít a dostat se v tabulce po zá-
kladní části co nejvýše.“
●● Děčínu jste dal třiatřicet 
bodů. Vnímal jste, že především 
váš příspěvek rozhodl o výhře 
nad vedoucím týmem tabulky?

„Především je třeba připomenout, 
že jsme zápas vyhráli i kvalitní obra-
nou. Udrželi jsme Děčín pod sedm-
desáti body a to je skvělý výsledek. 
Moje body k tomu pomohly, ale 
v našem týmu se jednou daří třeba 
Pavlovi Slezákovi, potom někomu 
jinému. To je velký bonus našeho 
týmu. Soupeři neví, na koho se mají 
zaměřit.“
●● Platí to především o střelcích 
z dálky. Jsou trojky největší před-
ností Orlů?
„Kvalitních trojkařů máme opravdu 
hodně. Trefit to umí Honza Toma-
nec, Petr Dokoupil, Pavel Slezák i já. 
Navíc u rozehrávačů umí pálit z dálky. 
Ale současně se umíme přizpůsobit. 

Nemáme problém najet pod koš, 
nebo dát přihrávku pivotům.“
●● Po deseti zápasech skončila 
vítězná série Ariete. Co zname-
ná porážka v Pardubicích z po-
hledu tabulky po základní části?
„Před sebou máme ještě spous-
tu zápasů, potřebujeme se do-
stat co nejvýše. Uvidíme, jak 
to všechno dopadne, utkání je 
ještě hodně.“

PROSTĚJOV Odplata za prosin-
covou porážku střelou z poslední 
sekundy zápasu vyšla basketbalis-
tům Prostějova parádně. V ligovém 
šlágru složili vedoucí Děčín a stáhli 
průběžnou ztrátu na „Válečníky“ v li-
gové tabulce na rozdíl dvou porážek. 
O desátém vítězství v řadě rozhodli 
Orli především ve druhé čtvrtině stře-
dečního utkání Kooperativy NBL, 
kdy soupeři odskočili na rozdíl dvace-
ti bodů a zlomili odpor Severočechů.

Zpočátku ale kladli hostující basketba-
listé velký odpor. O jejich body se starali 
především Houška a Pomikálek. Domá-
cí přesto drželi těsné vedení, do střelecké 
pohody se dostal Palyza doprovázený 
Tomancem. Slušná obrana nedovolila 
skórovat děčínským střelcům z dálky 
a Prostějov díky tomu po první čtvrtině 
vedl 18:16. Naprosto klíčová byla násle-
dující desetiminutovka. Palyzovi, který 
dal za poločas dvaadvacet bodů zdatně 
sekundoval Slezák. Tito dva hráči pro-
měnili během krátké chvilky pět trojek 
a zajistili Orlům dvouciferný náskok. 
Důležité body přidal po ostrých sou-
bojích pod košem Roseboro a rozdíl 
ve skóre narůstal. „Válečníci“ propadli 
v defenzivě a naprosto ztratili údernost 

v útoku. Velký výpadek nezastavily ani 
dva oddechové časy kouče Pavla Budín-
ského. Rozjetá prostějovská mašina se po 
pauzách vrátila k vysokému tempu a dál 
pokračovala v honbě za úspěchem. Do 
kabiny odcházeli soupeři za stavu 43:21 
a o vítězi bylo prakticky rozhodnuto.
Přestávka hostům nepomohla, i když 
první body zaznamenal Pomikálek. 
K žádnému náporu se Válečníci ne-
dostali, naopak hráči Ariete si bez vět-
ších problémů drželi vysoké vedení 
a trestali každou chybu rozklíženého 
protivníka. Poslední čtvrtinu sice pro-
hráli o osm bodů, polevení v nasazení 
ale nemělo na výsledek žádný podstat-
ný vliv, spíše k němu došlo pod vlivem 
obrovského náskoku. (lv)
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„Rozhodl počet doskoků, protože se 
nám ve druhém poločase přestala dařit 
střelba z delší vzdálenosti, a když už se 
nám povedlo něco doskočit, tak jsme to 
svou zbrklostí a spěchem hned ztratili,“ 
všiml si Ondřej Peterka, křídlo prostě-
jovského Ariete „Pardubice začaly dobře 
bránit a doskakovat a nám se prostě nic 
nedařilo. Celkově jsme podle mě měli 
v prvním poločase vést o více bodů než 

o šest. Pak nás Pardubice lehce dohnaly 
a nám se už nepovedlo se prosadit. Byl to 
asi jeden z nejhorších druhých poločasů 
vůbec,“ dodal Peterka.
Se druhou dvacetiminutovkou byl na-
opak spokojený Radek Nečas, bývalý 
prostějovský kapitán a v současnosti 
podkošová opora pardubického výbě-
ru. „V první polovině nám trochu vázla 
komunikace ve clonách a dostávali jsme 
kvůli tomu i dost trojek. Ve druhém 
poločase jsme to zlepšili a Prostějovu se 
přestalo dařit. Rozhodly ještě doskoky, 
měli jsme jich jednapadesát a soupeři jen 
čtyřiatřicet. To je velký rozdíl. Prostějov 

tak neměl šanci své nezdařené střely na-
pravit," komentoval rozhodující minuty 
zkušený basketbalista.
Podle trenéra Prostějova už i vstup do 
střetnutí signalizoval pozdější problémy. 
Jeho hráči nedokázali potrestat vlažnější 
začátek Pardubic a nechali protivníka, 

aby se postupně dostal do tempa. „Něco 
mi ve výkonu chybělo. Nebyli jsme tak 
důslední, jako v předchozích duelech. 
Nebylo to z naší strany stoprocentní, což 
se v dalším průběhu ukázalo. Musíme se 
vrátit k maximálnímu nasazení. To nám 
přinášelo úspěch,“ řekl Choleva
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V cestì 
do Final Four 

stojí Kolín

Prostějov (lv) - Ani během tý-
denní ligové pauzy nebudou bas-
ketbalisté Prostějova zahálet, čeká 
na ně čtvrtfinále Českého poháru. 
Obhájce trofeje jede do Kolína 
a pouze vítězství mu přinese postup 
do závěrečného finálového turnaje. 
Jistotu mají zatím pouze Pardubice, 
které Final Four pořádají.
„Moc dobře si uvědomujeme, jak 
těžký zápas nás čeká. Čtyřicet mi-
nut rozhodne o tom, zda budeme 
úspěšní, nebo poražení. Loni jsme 
soutěž vyhráli a pochopitelně touží-
me po obhajobě. Kolín ale stojí před 
historickým úspěchem a rozhodně 
nám nic nedá zadarmo,“ uvědomu-
je si trenér Ariete Zbyněk Choleva. 
Oba soupeři poslední ligové utkání 
prohráli. Kolín v domácím prostředí 
nestačil na Ostravu. Se sousedem 
v tabulce prohrál 80:85, přesto udržel 
sedmé místo. Do pohárového boje 
půjde i z tohoto důvodu pořádně 
nažhavený. „Budou se snažit odčinit 
poslední neúspěch. Hlavně doma je 
Kolín silný. Má i kvalitně doplněný 
kádr. Může to být hodně vyrovnané 
a napínavé až do konce,“ odhaduje 
Choleva.

V lize na Lvy

Prostějov (lv) - Novou vítěznou 
sérii v Kooperativa NBL mohou 
prostějovští basketbalisté zahájit 
ve 29. Kole zákaldní části, v němž 
přivítají Jindřichův Hradec. Jejich 
soupeř je v tabulce až na předpo-
sledním jedenáctém místě a zatím 
dosáhl pouze na sedm výher. „Po 
několika těžkých zápasech nás čeká 
přece jen přijatelnější soupeř. Rádi 
bychom co nejdříve získali dosta-
tečný náskok a měli vývoj pod kont-
rolou. Snad se nám to povede,“ přeje 
si kouč Orlů Zbyněk Choleva.
V obou předcházejících vzájem-
ných zápasech se radovali bas-
ketbalisté Ariete. V Jindřichově 
Hradci zvítězili vysoko 100:74 
a dominovali rovněž na vlastní 
palubovce. Vyhráli 84:68, když po 
třiceti minutách vedli o dvaatřicet 
bodů. „Poslední čtvrtinu jsme ale 
vypustili. To bych nerad opakoval,“ 
nechal se slyšet Choleva.

RYCHLÝ
VEČERNÍK

PROSTĚJOV Po vítězství nad Děčínem se už v prostějovské 
kabině začal rodit plán útoku na možné čelo tabulky. Hned 
v dalším ligovém kole přišlo nepříjemné vystřízlivění. Orli nestači-
li na Pardubice, které se pod novým koučem Sandresem zvedají 
a basketbalistům Ariete rázně přestřihli šňůru deseti výher v řadě...

         Lukáš PALYZA
Nejlepší výkon v sezóně si tento křídelník scho-
val na ligový šlágr proti Děčínu. S jeho vy-
datnou pomocí dosáhli Orli nad Válečníky 
na první výhru v sezóně a pokořili vedoucí 
tým ligy. Palyza k tomu přispěl opravdu 
parádně. Proměnil sedm z deseti pokusů 
za dva body a přidal rovných pět trojek 
z deseti střel. Z čáry trestného hodu se ani 
v jednom případě nemýlil a pozornost si 
zaslouží i sedm doskoků. „Lukáš nás táhl. Bylo 
to opravdu hezké představení," pochválil své 
křídlo kouč Zbyněk Choleva.

 OREL OREL
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OKÉNKO ŠÉFA
aneb pohledem predsedy klubu

„Pochopitelně nás mrzí, že jsme ještě nějakou dobu nevydrželi na 
vítězné vlně, ale porážky ke sportu patří a Pardubice rozhodně nej-
sou tým, který nemá svoji kvalitu. Po hodech prostě přišel půst, to 
se stane. Teď se musíme rychle otřepat. Možná je dobře, že už čtyři 
dny po porážce v Pardubicích nás čeká pohárové čtvrtfinále. Budeme 
mít příležitost, abychom na neúspěch zapomenuli. Výhra a postup 
do finálového turnaje pohárové soutěže, to by byla nejlepší náplast 
na předchozí ztrátu.“
 Ivan POSPÍŠIL, předseda Ariete Prostějov

Zbyněk CHOLEVA - Ariete Prostějov:
„Potěšila mě především lehkost, se kterou jsme v prvním poločase Děčín 
přehrávali. Samozřejmě se hraje lépe, když to padá, a na tom měli velkou 
zásluhu Lukáš Palyza a Pavel Slezák, kteří si rozdělili pět trojek ve druhé čtvr-
tině. Tím jsme dostali soupeře do kolen. Mrzí mě ztráta koncentrace ve dru-
hém poločase a také jednadvacet útočných doskoků soupeře, i když chápu, 
že za rozhodnutého stavu koncentrace hráčů klesá.“

Pavel BUDÍNSKÝ - BK Armex Děčín:
„Když se nám nevyvede jedna čtvrtina, jako se nám nevyvedla druhá, tak 
utkání postrádá náboj. Někteří hráči neměli svůj den, například Jirka Jelínek 
minul prvních pět střel. Ve druhé čtvrtině nás Prostějov rozebral, Lukáš 
Palyza proměňoval, k němu se přidali další. Při naší sterilitě v útoku jsme 
se rozklížili v hlavě a nefungovaly nám ani nohy, ani hlava, ani ruce. Druhá 
půlka se už ani nemusela hrát.“

CO ZAZNĚLOCO ZAZNĚLO  NA TISKOVCE...NA TISKOVCCCCCCCCCCCCEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEE.......................................AR PV
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PROSTĚJOV Úplně poslední ligové utkání Lukáši Palyzovi 
příliš nevyšlo a zaznamenal pouze tři body, jinak ovšem s po-
věstí obávaného snajpra a s průměrem lehce přes třináct bo-
dů na zápas je nejlepším střelcem Ariete. Využívá stále lepší 
hry Orlů, kteří se až na výjimky prezentují kvalitními výkony. 
„Tým se usadil a moc tomu pomohlo, že je složený převáž-
ně z českých hráčů,“ nechal se slyšet v exkluzivním interview 
Večerníku Palyza.

CO ZAZNĚLOCO ZAZNĚLO  NA TISKOVCE...NA TISKOVCCCCCCCCCCCCCCCCCCCCCCCCEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEE.................................................

Tomáš BARTOŠEK – BK JIP Pardubice:
„Osobně jsem byl velmi potěšen z našeho týmového, bojovného a trpělivého 
výkonu. Celý tým makal po celých čtyřicet minut a to rozhodlo. Zápas se lá-
mal zejména ve třetí čtvrtině, kdy jsme neztratili hlavu, a postupně Prostějov 
dohnali. Rozhodovalo se hlavně na obranné polovině hřiště. Dokázali jsme 
ubránit prostějovské střelce z dálky a to bylo pro nás hodně důležité.“

Zbyněk CHOLEVA – Ariete Prostějov:
„Nám se dařilo víceméně až do poloviny třetí čtvrtiny. Pak se to zlomilo, 
když nás Pardubice postupně bod po bodu dohnaly. Nám se přestalo dařit 
ve střelbě z tříbodové vzdálenosti. Celkově se mi zdál druhý poločas, ze-
jména pak čtvrtá čtvrtina, jako jedna z těch nejméně povedených v letošní 
sezóně. Nedařilo se nám skoro nic. Ani v obraně, ani na doskoku jsme se 
nemohli chytit.“
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SEN O ÚTOKU NA ČELO SE ROZPLYNUL 
Po výhře nad Děčínem ztratili Orli v Pardubicích

Orli rozbili děčínskou obranu přímočarým tahem na koš.  Foto: Zdeněk Vysloužil

Oslavy vítězného jubilea odnesl vedoucí Děčín

Úspěšnou sérii ukončily pardubické doskoky

„Tým si sedl,“ těší nejlepšího týmového střelce

Nemáme problém najet pod koš, 
nebo dát přihrávku pivotům.“
●● Po deseti zápasech skončila●
vítězná série Ariete. Co zname-
ná porážka v Pardubicích z po-
hledu tabulky po základní části?
„Před sebou máme ještě spous-
tu zápasů, potřebujeme se do-
stat co nejvýše. Uvidíme, jak 
to všechno dopadne, utkání je 
ještě hodně.“

Lukáš Palyza sypal "Válečníkům" jeden 
koš za druhým. Foto: Zdeněk Vysloužil 



 

„Patnáctý ročník ankety je hezké 
půlkulaté výročí a z této tradice 
mám určitě radost. Kraj sportovce 
podporuje od začátku vzniku kraje 
formou dotačních titulů a pamatu-
je na všechna sportovní odvětví v 
regionu,“ uvedl na středeční tiskové 
konferenci Jiří Rozbořil, hejtman 
Olomouckého kraje. „U nás máme 
vynikající sportovce i kolektivy, kte-
ré se prosazují nejen na domácích 
či regionálních soutěžích, ale sbírají 
vavříny i ve světě. Už proto má anke-
ta svůj význam. Chceme tímto způ-
sobem připomenout loňské úspěchy 
a připomenout dětem a mládeži je-
jich sportovní vzory,“ dodal.
„U této ankety jsme od začátku a 
musím říci, že Olomoucký kraj je 
velmi dobrým i vstřícným partne-
rem v oblasti sportu. Pokud mohu 
hodnotit jednotlivé kraje, je na špi-
ci co do štědrosti a vnímání potřeb 
sportovců,“ oceňuje přístup vedení 
regionu Miroslav Černošek, spolu-
majitel marketingové společnosti 
TK PLUS. „Hejtmanství si uvědo-
muje, jak je pro sportovce důležité 
zázemí a pomáhá vytvořit kvalitní 
podmínky pro přípravu, bez kterých 
dnes jednoduše na velký úspěch ne-
dosáhnete,“ vzkázal velké díky spor-
tovní boss. 
O tom, že je Olomoucký kraj 
k  úspěšným sportovcům mimo-
řádně vstřícný, svědčí každoroční 
nemalá částka, která je z  krajského 
rozpočtu na jejich podporu vyčle-
něna. „Při jednáních s  vedoucími 
představiteli Českého olympijského 
výboru, České tenisové federace 
nebo FAČR jsme vždy dáváni ostat-

ním krajům za příklad. My si toho sa-
mozřejmě hodně vážíme,“ neskrýval 
Jiří Rozbořil. „Cílem ankety je zvidi-
telnění a podpora sportovců, kteří 
reprezentují Olomoucký kraj. O její 
popularitě svědčí ohromné množ-
ství nominací, které zaslali trenéři, 
funkcionáři nebo vedoucí z  nejrůz-
nějších oddílů,“ vyjádřil se náměstek 
krajského hejtmana Radovan Raš-
ťák, jenž má na starosti právě sport.
Oceněni budou sportovci, které 
vybrala hodnotící komise v cel-
kem osmi kategoriích. Skleněnou 
trofej se znakem Olomouckého 
kraje a nápisem Sportovec Olo-
mouckého kraje 2015 získají tři 
nejlepší jednotlivci, družstvo, ju-
nior, juniorské družstvo, nejlepší 
trenér a handicapovaný sportovec 
a sportovkyně. Nebude chybět ani 
čestná cena a cena Olomouckého 
kraje.
Hodnotící komise složená ze zá-
stupců Olomouckého kraje, České 
unie sportu, sportovních novinářů, 
zástupců krajských sportovních 
svazů, komise pro mládež a sport 
Olomouckého kraje a zástupců bý-
valých okresních měst, letos vybírala 
ty nejlepší z více než sedmdesáti jed-
notlivců, téměř čtyř desítek družstev, 
čtrnácti trenérů a pěti handicapova-
ných sportovců. „Příjemnou zprá-
vou je skutečnost, že anketa za rok 
2015 má spoustu nominací ve všech 
kategoriích. To svědčí jednak o zá-
jmu jednotlivých klubů a oddílů být 
mezi oceněnými, jednak o prestiži 
akce samotné,“ těší Radovana Raš-
ťáka.
Dekorování nejlepších reprezentan-
tů Olomouckého kraje proběhne 
letos v  rámci plánovaného střídání 
míst v  místním Městském divadle, 

což zcela koresponduje s  postave-
ním sportovců reprezentujících 
právě prostějovské kluby. Až na vý-
jimky se totiž většina cen rekrutuje 
ze sportovců registrovaných v Pros-
tějově, konkrétně pak zejména v TK 
Agrofert! A jména vítězů za loňský 
rok by se podle všech indicií měla 
opět rekrutovat právě z tenisové scé-
ny. „Myslím si, že pokud hodnotitelé 
přihlédnou k celosvětovému dosahu 
tenisu, nějaký tenista či tenistka by 
na úplném vrcholu být měli,“ odvážil 
se s úsměvem tipovat Miroslav Čer-
nošek. „Dokonce si dovolím tvrdit, 
že na jednom z prvních tří míst spor-
tovci osobně spojení s mým jménem 
nebo agenturou TK PLUS s největší 
pravděpodobností budou. Kdybych 
měl být konkrétnější, tak holky z Fed 
Cupu a zvláště Lucka Šafářová měly 
v minulém roce úspěchy mimořád-
né,“ přidal Černošek.
Jména favoritů jednotlivých ka-
tegorií jsou veřejnosti notoricky 
známá. Sportovní veličiny jako To-
máš Berdych, Petra Kvitová nebo 
Lucie Šafářová jsou stálicemi nejen 
v rámci kraje. Tajuplnost však opřá-
dá dvě ocenění, která určují sami 
organizátoři - jsou to Čestná cena 
Olomouckého kraje a Cena Olo-
mouckého kraje. „Mohu prozradit 
tolik, že budou oceněni mnohoná-
sobní mistři republiky. Jejich jména 
nezveřejním, jen dodám, že se věnují 
méně populárním až netradičním 
sportům,“ s  úsměvem podotkl Jiří 
Rozbořil a dodal: „Věřím, že slav-
nostní galavečer v  prostějovském 
divadle bude opět důstojný. Máme 
koho odměňovat.“ 

Mezi jednotlivci mají nejvyšší am-
bice tenisté Berdych, Kvitová a 
Šafářová, opomenout nelze para-
šutistického mistra Evropy Jirku 
Gečnuka nebo jeho parťáka Ol-
dřicha Šorfa. Mezi družstvy jsou 
favoritkami volejbalistky VK Agel, 
tenisté TK Agrofert nebo parašutis-
té Dukly Prostějov. Tradičně nejna-
bitější je juniorská kategorie. Hojné 
zastoupení mají cyklisté SKC Tufo 
Prostějov (Bárta, Cetkovská, Chytil, 
Kočařík, Kolařík, Valuchová), bez 
šancí není juniorský basketbalový 
reprezentant František Váňa, mistr 

republiky v nohejbale Tomáš Roba, 
účastnice mistrovství světa Adéla 
Přibylová (krasojízda) nebo Eva 
Mičková (sportovní gymnastika), 
vysoko může skončit i lukostřelec 
Michal Hlahůlek. Mezi juniorskými 
týmy pak živí šance cyklisté SKC 
TUFO, nohejbalisté Sokol I, raftaři 
Tomi-Remont, orientační běžci SK 
Junior, volejbalistky VK AGEL a sa-
mozřejmě tenisté TK Agrofert. Mezi 
trenéry pak má Prostějov trojí za-
stoupení - Miroslav Čada (volejbal), 
Zbyněk Choleva (basket) a Jaroslav 
Navrátil (tenis). 

Hlavní hvězdou večera bude vedle 
nominovaných sportovců populár-
ní zpěvák Miro Žbirka. „Celý večer 
bude moderovat Petr Salava, pro-
středí Městského divadla v Prostějo-
vě dodá akci potřebný punc,“ uzavřel 
Radovan Rašťák. 
Kdo si nakonec odnese titul Spor-
tovec Olomouckého kraje za rok 
2015 a další ceny vejde ve známost 
ve čtvrtek 28. ledna ve večerních 
hodinách. Večerník bude při tom a 
těšit se tak můžete nejen na přímou 
reportáž, ale i fotogalerii a exklu-
zivní rozhovory.

Pondělí 25. ledna 2016
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V rámci středeční tiskové konference se novinářům zpovídali (zleva): manažer 
TK PLUS David Lenz, majitel marketingových společností Miroslav Černošek, Jiří 
Rozbořil, hejtman Olomouckého kraje a jeho náměstek Radovan Rašťák. 
 Foto: Zdeněk Vysloužil

KDO SE STANE NEJLEPŠÍM KRAJSKÝM SPORTOVCEM? BUDE TO TENISTKA,
MÍNÍ VEČERNÍK!

OLOMOUC Malé jubileum. Již patnáctý ročník má ve svém 
rodokmenu anketa Sportovec Olomouckého kraje, kterou 
hejtmanství vyhlašuje ve spolupráci s marketingovou spo-
lečností TK PLUS. „Jedná se o takové polokulaté výročí. Jsem 
rád, že před patnácti lety založená tradice stále pokračuje,“ 
nechal se slyšet první muž úřadu Jiří Rozbořil. Stejně jako 
v uplynulých letech i letos budou oceněni sportovci v sed-
mi kategoriích a uděleny dvě další speciální ceny. A vítězové 
budou známi již tento čtvrtek. Letošní dekorování nejlepších 
proběhne v Městském divadle v Prostějově od 19:30 hodin. 
A Večerník, jakožto tradiční mediální partner, bude u toho!

Zdeněk VYSLOUŽIL
Ladislav VALNÝ

jaké tipujeme vítìze...

NEJLEPŠÍ SPORTOVEC
1. Lucie ŠAFÁŘOVÁ
2. Tomáš BERDYCH
3. Jiří GEČNUK

NEJLEPŠÍ DRUŽSTVO
VK AGEL PROSTĚJOV

NEJLEPŠÍ JUNIOR
Adéla PŘIBYLOVÁ

NEJLEPŠÍ TRENÉR
Zbyněk CHOLEVA

NEJLEPŠÍ 
JUNIORSKÉ DRUŽSTVO

TJ SOKOL I PROSTĚJOV 
- NOHEJBAL
NEJLEPŠÍ HANDICAPOVANÝ 

SPORTOVEC
František KOCOUREK
NEJLEPŠÍ HANDICAPOVANÁ 

SPORTOVKYNĚ
Eva KACANU
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„Vzhledem k tomu, že letošní mistrov-
ství světa juniorů hostí v polovině lis-
topadu Brno, bylo by dobré a do další 
přípravy povzbuzující, kdyby se některý 
z našich mladých hráčů na tento šampi-
onát probojoval,“ přeje si šéf prostějov-
ských nohejbalistů Richard Beneš.
Letošní soutěžní sezónu nicméně zahá-
jili jeho svěřenci nešťastně. Na prvním 
bodovaném turnaji Poháru českého 
nohejbalového svazu dorostu obsadili 
ze sedmnácti dvojic celkové čtvrté mís-
to za družstvy Zbečníka a Českých Bu-

dějovic „A“ i „B“. „Nutno podotknout, 
že po jasném vítězství základní skupiny 
bez ztráty setu a jasném postupu do se-
mifinále jim postup přes Zbečník unikl 
až závěrečným míčem celého boje o 
finále. V bitvě o třetí místo již klukům 
chyběla potřebná motivace po zklamá-
ní z vyřazení,“ popisoval Beneš.
Téměř se tak opakuje situace z počátku 
loňského roku, kdy nohejbalisté zahájili 
pohár třetím místem a nakonec slavili 
celkové prvenství a zisk cenného po-
háru nohejbalového svazu. „V součas-
né době se dorost připravuje společně 
s celým kádrem mužského týmu na 
účast v jarních prvoligových bojích a v 

dalších soutěžních akcích své kategorie. 
Zde chceme uspět zejména na mistrov-
stvích republiky dorostu ve dvojicích a 
trojicích, i v singlech budeme mít velmi 
dobré zastoupení a můžeme i tam po-
mýšlet na zisk některé medaile,“ přede-
slal.
A v brzké době budou známy rovněž 
novinky z mužské sestavy. „Již nyní 
mohu ovšem nohejbalovou veřejnost 
ujistit, že kádr bude rovněž velmi kvalit-
ní, schopný hrát opět v první polovině 
tabulky a zejména předvádět pohledný 
a bojovný nohejbal,“ navnadil příznivce 
tohoto míčového sportu Richard Be-
neš. 
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TRIO NOHEJBALISTŮ JE V REPREZENTACI

KOSTELEC NA HANÉ Zápaso-
vou přípravu na odvetnou část se-
zóny odstartovali kostelečtí házen-
káři pátečním duelem v Olomouci. 
Podle očekávání na prvoligového 
soupeře nestačili a podlehli rozdí-
lem čtrnácti branek. „Dobrý zápas 
s kvalitním soupeřem splnil přes 
porážku to, co jsme očekávali,“ 
konstatoval Jiří Grepl, trenér Kos-
telce na Hané. Jeho svěřenci pod-
lehli 18:32 po poločase 8:13. 
„Nepodařilo se nám odjet v kom-
pletní sestavě, což mělo určitý vliv na 
výsledek. Spokojenost s tím, co jsme 
předvedli, ale je. Prvoligový soupeř 

nastoupil v plné síle,“ informoval Ve-
černík Grepl. „Nezahráli jsme špatně, 
bohužel ve druhé půli už nám došly 
síly. Soupeř nás uběhal,“ dodal. 
Kostelečtí nastoupili v sestavě: Navrá-
til, Mayer - J. Prášil, V. Prášil, Popelka, 
Vymětal, Dostál, Smékal, Ošťádal, 
Diviš a Kopečný. „Ze zdravotních 
důvodů byli omluveni Říčař a Grepl. 
Martin Švec pak chyběl z rodinných 
důvodů, má se stát otcem,“ prozradil 
trenér Grepl. 
Další přípravný program nezahr-
nuje start na prostějovském víken-
dovém Jeřábkově memoriálu, ale 
utkání na půdě prvoligové Bystřice 

pod Hostýnem. „Na výboru jsme to 
probrali a z Jeřábka se slušně omluvili. 
Přišla nám nabídka z Bystřice a utkání 
s prvoligistou je pro nás přínosnější,“ 
vysvětluje Grepl s tím, že turnaje prý 
nemají takový náboj. „Kluci se tolik 
nesoustředí, nedávají tomu všechno. 
Dávám osobně přednost přípravným 
zápasům s kvalitními soupeři,“ vysvět-
lil své rozhodnutí.
Po zimním přípravném období zahájí 
házenkáři Kostelce na Hané odvet-
nou druholigovou část na horké půdě 
v Bohunicích. Duel na palubovce líd-
ra soutěže sehrají v sobotu 20. února.  
 (zv)

Kostelec na favorita nestačil

DERBY NA ‚JEŘÁBKOVI´ NEBUDE!

MELBOURNE, PROSTĚJOV Na 
prvním grandslamu sezóny se To-
máši Berdychovi opakovaně daří. 
Nejlepší prostějovský hráč a česká 
jednička se pošesté v řadě dostal do 
čtvrtfinále. Šestý nasazený v Mel-
bourne dokázal mimo jiné vyřadit i 
domácího bouřliváka Kyrgiose a ve 
čtvrtém kole přetlačil v pěti setech 
Španěla Bautistu Aguta. Svoji roli 
naplnil Lukáš Rosol, který si připsal 
i skalp nasazeného hráče. Naopak 
zklamali Jiří Veselý, Petra Kvitová a 
svůj stín nepřekročila ani Karolína 
Plíšková. Senzací je pak jízda Barbo-
ry Strýcové, která dnes v noci hrála 
své životní osmifinále!
„V přípravném období jsem se skvěle 
připravil a tomu odpovídají výkony na 
začátku sezóny. První týden na Aus-
tralian Open se mi opravdu povedl. 
Ale jedu dál a snad nekončím. Věřím, 
že jsem dost silný, abych mohl porazit 
i ty nejlepší. Takové zápasy jsou přede 
mnou,“ uvedl Tomáš Berdych poté, co 
včera ráno středoevropského času vy-
řadil španělského tenistu a vybojoval si 
možnost, zahrát si opět proti Federorovi. 
Toto utkání by se mělo odehrát v úterý.
Spokojený se svým vystoupením 

mohl být také Lukáš Rosol. V Aus-
trálii poprvé v kariéře postoupil do 
třetího kola, když vyřadit i nasazené-
ho Američana Socka a ztroskotal až 
na čtvrtém nasazeném Wawrinko-
vi. „Chtěl jsem se poprvé dostat na 
grandslamu do osmifinále, což nevy-
šlo. Ale jinak je každý vyhraný zápas 
na grandslamu zlatý. Nemůžu být 
nespokojený,“ řekl Rosol.
Zklamaný byl naopak Jiří Veselý, kte-
rý se rozloučil už v prvním dějství po 
porážce s argentinským kvalifikantem 
Olivem. „Je to jedna z mých nejhorších 
porážek, ještě dlouho bude bolet,“ při-
znal zlomený hráč TK Agrofert Pro-
stějov, jehož vzestup do užší světové 
špičky tak dostal další ránu.
Přes první kolo se nedostala ani pro-
stějovská rodačka Petra Cetkovská, 
která nestačila na silnou Němku Li-
sickou. O kolo později se však s kurty 
v Melbourne překvapivě rozloučila 
také jednička TK Agrofert Petra 
Kvitová, když se nad její síly ukázala 
domácí Gavrilovová. „Soupeřka hrála 
slušně. Hrála, co potřebovala. Já jsem 
nedokázala vydržet ve výměnách. 
Nešel mi servis. Byla jsem pomalá 
a unavená,“ uznala Kvitová.

Stejně jako před rokem skončila cesta 
Karolíny Plíškové na raketě Rusky Maka-
rovové. Česká tenistka si bude muset na 
premiérové osmifinále v Austrálii počkat, 
opět nepřešla přes třetí kolo. „Výkon byl 
dobrý, ale moje hra na soupeřku vůbec 
neplatila. Doufám, že už proti ní nějakou 
dobu nenastoupím, raději bych hrála se 
Serenou Williamsovou,“ komentovala 
své vyřazení Plíšková.
Velkou jízdu si naopak užívala Barbo-
ra Strýcová. Na cestě do osmifinále 
vyprovodila dvě nasazené soupeřky, 
včetně turnajové trojky Muguruzaové 
ze Španělska. „To byla jedna z mých 
životních výher. Prostě si toto období 
kariéry užívám,“ směje se Strýcová. 
V noci na dnešek ji čekal souboj s bělo-
ruskou favoritkou Azarenkovou. 
Fedcupová vítězka měla slušnou for-
mu i v deblu, kde společně s Lučičivou 
postoupila do osmifinále. V něm je také 
Karolína Plíšková, ta společně s Gör-
gesovou bude hrát o postup mezi nejlep-
ších osm. Jiří Veselý nastoupil společně 
s Lukášem Dlouhým, ryze česká dvojice 
skončila ve druhém kole.
Výsledek nejen nočního zápasu Bar-
bory Strýcové vám přineseme na www. 
vecernikpv.cz!    |(lv)

Berdych je v Austrálii 
pošesté v řadě ve čtvrtfinále



Historie SDH Domamyslice sahá 
hodně hluboko. Místní sbor byl 
založen v roce 1903, tudíž se letos 
domamysličtí hasiči dožívají plných 
113 let! „Také soutěžní tradice má 
u nás dlouhého trvání. Požární sport 
se sice, zvláště v posledních dvaceti le-
tech, ohromně rozvinul, ale úspěchy 
už nějaké byly i za našich předchůd-
ců,“ říká Pavel Liška, současný velitel 
SDH Domamyslice, jenž je ve funkci 
od roku 2003. 
Zajímavostí domamyslického sbo-
ru je i nadstandardní členská zá-
kladna. „V současnosti máme sedma-
devadesát členů, což je v porovnání 
s okolními sbory opravdu vysoké číslo. 
Potěšující je hlavně zájem dětí. Regis-
trujeme třiadvacet mládežníků,“ poch-
lubil se skutečně úctyhodnými čísly 
Pavel Liška.  Že se nejedná o mrtvé 
duše, o tom svědčí i poctivá docházka. 
„Každý měsíc máme výborové schůze, 
na které zavítá pravidelně čtrnáct hasi-
čů. Když děláme brigády, minimálně 
třicet se nás vždy sejde. Na výroční 
schůzi pak dorazí téměř všichni, a to i ti 
nejstarší, kterým je hodně přes osmde-
sát,“ informoval Večerník Ivo Hynek, 
velitel soutěžního družstva. 

Spolupráce se Spolupráce se 
Sportcentrem-DDM

Podstatou rozvoje je mládež a právě 
tuhle stránku Domamysličtí rozhodně 
nepodceňují. „Funguje hasičský kroužek 
při Sportcentru-DDM. Máme s nimi 
dohodu, že každé dítě, které se přihlásí, 
je automaticky převedeno k nám. Zdena 
Ševčíková, která kroužek vede, je taktéž 
naší členkou,“ vysvětluje stálý přísun ta-
lentů Liška s tím, že od loňského září již 
přibylo okolo tuctu šesti až sedmiletých 
dětí.“ Za Domamyslice tak v součas-
nosti závodí hned dvě mládežnická 
družstva. „V loňském roce jsme mohli 
postavit i takzvanou dvojku. V kategorii 
mládeže mohou závodit děti do věku 
patnácti let,“ přidal Ivo Hynek.

Mladí už také vítìzíMladí už také vítìzí

Široká veřejnost zajímající se alespoň 
okrajově o sport, má povědomí o tom, že 
Domamyslice závodí v dospělé katego-
rii. Že se ovšem činí i potěr, to už vědí jen 
zasvěcení. „V loňském roce jsme absol-
vovali dvanáct závodů. Z nich bych rád 
vypíchl okresní kolo celostátní soutěže 
Plamen. Tam jsme byli na prvním místě 
mezi mladšími i staršími žáky, postoupili 
do krajského kola, v němž skončili devá-
tí. A to je velmi slušné umístění,“ usmíval 
se Liška. Dále domamyslická mládež 
ovládla závod Čelčický uzel, což je silně 
obsazený podnik, kterého se účastní 
okolo šedesátky týmů! „Pravidelně také 
jezdíme na noční závod do Bochoře. 

V obou kategoriích jsme se umístili 
v první desítce. Mezi mladšími žáky bylo 
osmačtyřicet družstev, ve straších žácích 
šestapadesát,“ přiblížil Liška. „Zdá se, že 
máme o budoucnost postaráno. Navíc 
jsou oba naše výběry hodně mladé, prak-
ticky ve stejných sestavách budou moci 
závodit i letos. Sice nám přechází do 
dorostu hlavní tahouni, ale kvantitativně 
je nás dost,“ libuje si velitel SDH Doma-
myslice. 
Mládežnické výběry při činnosti 
podporuje Statutární město Prostě-
jov a závodí v nich děti z celého okolí. 
„Dost dětí je přímo z Prostějova, ně-
kteří pak třeba z Mostkovic,“ s úsmě-
vem si Pavel Liška rýpl do tradičních 
rivalů. Vedoucí mládeže je Michaela 
Nováková.

Pìt let tvrdé prácePìt let tvrdé práce

Triumfální vítězství, která slaví v posled-
ních letech mužský tým SDH Doma-

myslice, se zdají jednoduchá, ale jsou 
podložena těžkou dřinou. „Pět let nám 
trvalo, než jsme se ‚vyzávodili‘. Jezdili 
jsme po soutěžích každý víkend, za se-
zónu jsme jich zvládli okolo padesáti. 
Starty na soutěžích pro nás byly trénin-
kem. Výsledky se přitom dostavily až 
po těch pěti letech úmorného ježdění 
a závodění,“ šokuje počtem startů Ivo 
Hynek. 
Odměnou za tuto dřinu jsou pak 
současné výkony, před kterými se 
s úctou klaní veškerá regionální 
konkurence. „Hodně dělá taky fakt, 
že jsme prakticky neměnili sestavu. 
Základ seniorského družstva tvoří de-
vět lidí. Musím to zaklepat, ale zatím 
nikdo dlouhodobě nikdy nevypadl, což 

je dobře. Souhra je důležitá. Další věcí 
jsou pak sponzoři. Takové závodění 
něco stojí,“ zamyslel se Hynek s tím, že 
soutěžní sezóna přijde zhruba na třicet 
tisíc korun. „Každý rok je ale jiný. Mu-
síte počítat i s materiálem, to pak skáče 
hodně nahoru. Letos jsme třeba museli 
pořídit nové čerpadlo,“ dodává velitel 
soutěžního družstva.

Extraliga byla TOPExtraliga byla TOP

Mezi desítkami až stovkami pohárů 
se v domamyslické ‚hasičce‘ nejvíce 
vyjímá vítězná trofej za Hanáckou 
extraligu. „To byl opravdu asi náš nej-
větší úspěch. Co se týká konkurence, 
tak je Hanácká extraliga výše než Velká 

cena Prostějovska. Tím nechci ovšem 
znevažovat tuto soutěž, která je poctivá 
hlavně v terčích. Pokud nemáte dob-
rého proudaře, jste takřka bez šancí,“ 
pokusil se najít rozdíly mezi soutěžemi 
Pavel Liška a dodal: „Prvenství v obou 
seriálech si ceníme ale stejně. Ono vy-
hrát jakoukoliv dlouhodobou soutěž je 
velký úspěch.“ 
Zajímavostí na družstvu „Domátek“, 
jak jim říkají soupeři, je i pozoruhodný 
fakt, že nedisponují tréninkovou drá-
hou... „Naším tréninkem jsou samotné 
závody. Začínáme o něco dříve než sou-
peři. Najdeme si klání koncem dubna 
a jedeme, otrkáme se, zjistíme nedostat-
ky. Pak už nastoupíme do ostré sezóny 
rozjetí,“ prozradil něco z vítězného re-
ceptu Ivo Hynek.
„Domátka“ nemají v posledních letech 
v regionu konkurenci, přesto je účinko-
vání v elitní republikové soutěži neláká. 
„Celostátní extraliga se skládá z tříden-
ních závodů a na to časově nemáme. 
Navíc sezóna přijde na čtvrt milionu 
korun,“ vyjmenovává důvody Hynek. 
„Výkonnostně bychom se motali okolo 
desátého místa, v tom problém nevi-
dím. Ti nejlepší dávají pravidelně časy 
pod sedmnáct vteřin, druhá desítka od 
sedmnácti a to umíme taky. Náš osobní 
rekord je 16:86,“ dodal.
Tak ať to domamyslickým hasičům 
šlape jen tak dál!  
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REGIONÁLNÍMU HASIČSKÉMU SPORTU VLÁDNOU DOMAMYSLICE
POD DROBNOHLEDEM VEČERNÍKU....

„Domátky“ slavily další triumf ve Velké ceně Prostějovska, navíc skončily třetí v Hanácké extralize
 a celkově získaly šest vítězství v jednotlivých závodech

Domamysličtí hasiči oslavují loňský 
triumf ve Velké ceně Prostějovska. 
 Foto: Zdeněk Vysloužil

UMÍSTÌNÍ SDH DOMAMYSLICE 

NA VELKÉ CENÌ PROSTÌJOVSKA
UMÍSTÌNÍ SDH DOMAMYSLICE 

V HANÁCKÉ EXTRALIZE
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Při vstupu do domamyslické „hasičky“ vás okamžitě oslepí 

lesk nespočtu trofejí. Foto: Zdeněk Vysloužil Velitel soutěžního družstva Ivo Hynek přijímá gratulace od se-

nátorky Boženy Sekaninové.  Foto: Zdeněk Vysloužil

DOMAMYSLICE Hegemonem posledních let na poli hasič-
ského sportu jsou bez jakýchkoliv diskuzí Domamyslice. 
Trojnásobné prvenství ve Velké ceně Prostějovska společně 
s triumfem v Hanácké extralize za rok 2014 i bronzem za le-
topočet uplynulý hovoří jasnou řečí, k níž není třeba moc co 
dodávat. Co však k těmto veleúspěchům vedlo a vede, to je 
naopak třeba pořádně rozebrat. Proto se Večerník společně 
s vedoucími činovníky domamyslického SDH poohlédl za 
uplynulou patnáctiletkou, která by mohla a měla být vzorem 
pro každého dobrovolného hasiče.
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